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Arvon lukija, pidät käsissäsi Teknillisen korkeakoulun yliop-
pilaskunnan  vuoden 2007 vuosikertomusta. Ylioppilaskun-
nallamme on tapana tehdä virallisen toimintakertomuksen 
lisäksi myös tällainen hieman epävirallisempi vuosikertomus, 
joka paremmin kuvaa ylioppilaskunnan elämää. 

Kulunut vuosi oli monellakin tavalla merkityksellinen yli-
oppilaskuntamme kannalta. Tosin niin on varmasti mikä 
tahansa muukin vuosi, mikäli kysyt asiaa kyseisen vuoden 
toimijoilta.  Viime vuoteen kuitenkin lähdettiin odottaen 
varsin rauhallista vuotta: tarkoituksena oli miettiä ylioppi-
laskunnan sisäisiä asioita ja saattaa loppuun aiempina vuo-
sina aloitettuja projekteja. Toisin kuitenkin kävi.

Kevään ensimmäinen suuri projekti, eduskuntavaali-vaikut-
taminen, muutti asiat täysin. Hallitusohjelmaan saatiin läpi 
kaksi TKY:n kannalta merkittävää asiaa. Ensinnäkin opiske-
lijoiden toimeentulon paraneminen koko ylioppilasliikkeen 
yhteisenä ponnistuksena ja toisena innovaatioyliopiston to-
teutuminen. Innovaatioyliopiston seuraukset tullaan todella 
näkemään vasta vuosikymmenten päästä, mutta valmistelu 
tehdään vuosien 2007-2009 aikana.

Fast innovationsuniversitet är ett jättestort projekt vill jag lyfta 
fram några projekter som blev fulländade under året 2007. 
Upp med den –projekt den största intressebevakningvinst 
för många år ska hjälpa alla universitetstuderande med de-
ras vardag.

För teknologkultur var året 2007 jättefint. I början av året hade 
vi rättigheten att lägga teknologmössan för Havis Amanda 
och senare firade vi årsfest i Dipoli som en höjdpunkt till året. 
Tack igen för teekkarijaosto och alla andra som deltade vid 
organisering och gjorde dessa upplevelser möjligt.

Vuosijuhlassa huipentui muutenkin ylioppilaskunnan 
135 .toimintavuosi, kun TKY:lle kutsuttiin uusi kunniajä-
sen. Kunnianosoitukset ansaitsevat kuitenkin täysin oman 
lukunsa, joten niistä enemmän myöhemmin.

Vuoden aikana saimme palstatilaa monilla projekteilla, mutta 
kaikille TKY:n jäsenille vuoden näkyvimmät projektit olivat 
varmasti TKY:n julkaisujärjestelmän uusiminen sekä Hyvät 
opettajat ovat kullanarvoisia -taulu, joka muistuttaa kaikkia 

TKK:laisia hyvän opetuksen arvosta.

Ylioppilaskuntatoiminta ei kuitenkaan ole vain näkyviä pro-
jekteja, vaan tärkeä osa toimintaa on tuoda iloa niin toimi-
joille kuin muillekin. Eivätkä merkittäviä projekteja eivät ole 
vain ne, joiden vaikutukset näkyvät vuosikymmeniä. Viime 
vuonna tehtiin myös muutama projekti, jotka eivät toden-
näköisesti näy ylioppilaskunnan toiminnassa suurina, eikä 
niitä välttämättä mainita historiankirjoissa. Pienistä tärkeistä 
projekteista hyviä esimerkkejä viime vuodelta ovat tietoko-
neen hankkimisen lastenkoti Tirlittaniin sekä Teekkariky-
län romuautojahti.

Lopuksi haluan vielä esittää kiitokseni kaikille, joiden kanssa 
pääsin toimimaan vuoden 2007 aikana. Kiitos, te teitte vuo-
desta ikimuistoisen kokemuksen, joka valitettavasti meni 
turhan nopeasti. Erityiskiitokset haluan esittää koko sihtee-
ristön väelle, ilman niin loistavaa työilmapiiriä olisi jossain 
välissä voinut olla pinna kireällä. Kiitos.

Tekniikan kehdossa, 

Antti Savolainen
Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan hallituksen pu-
heenjohtaja 2007
Tekniska högskolans stundenkårs styrelseordförande 2007

Alkusanat - Förord
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1.1 Yleistä

Hallituksen puheenjohtaja
Antti Savolainen

Hallituksen varapuheenjohtaja
Leeni Knight

Pääsihteeri
Vesa Ruusunen (31.7. asti)
Teemu Halme (1.8. alkaen)

1.1.1 Yhteiskuntasuhteet

Kevät oli yhteiskuntasuhteiden osalta aktiivista aikaa. TKY 
osallistui SYL:n ja muiden opiskelijajärjestöjen yhteiseen 
Nouse jo -kampanjaan, jossa vaalien alla vaikutettiin eh-
dokkaiden mielipiteisiin opintorahan korotuksesta. Työtä 
tehtiin muun muassa soittamalla ehdokkaille ja tapaamal-
la heitä. Vaalien jälkeen otettiin välittömästi yhteyttä edus-
kuntaan valittuihin diplomi-insinööreihin ja heihin pidettiin 
tiivisti yhteyttä koko vuoden ajan. Erityisesti jo pidempään 
TKY:n kanssa tiivistä yhteistyötä tehneiden Jyrki J.J. Kasvin 
ja Jukka Mäkelän kanssa tavattiin useasti ja pidettiin yllä tii-
vistä yhteistyötä. Tämän lisäksi Espoon kaupunginjohtajan 
kanssa käytiin keskustelemassa ajankohtaisista asioista ja 
Espoon virkamiehiin oltiin yhteydessä muun muassa kaa-
voitusasioissa. 

TEK-yhteistyö
Yhteistyö Tekniikan akateemisten liiton kanssa sujui jälleen 
hyvässä hengessä. Vuoden aikana ideoitiin uusia yhteistyöku-
vioita ja vietiin työmarkkinakurssin perustamista eteenpäin 
TKK:lla. Työmarkkinakurssin ajatuksena on opiskelijoiden 
perehdyttäminen työmarkkinajärjestelmiin ja työnantajana 
toimimiseen jo opiskeluvaiheessa. Helmikuussa koko halli-
tus osallistui TEK:n järjestämään teekkariseminaariin Rii-
himäellä. TKK oli vuoden aikana myös edustettuna useissa 
TEK:n valiokunnissa ja työryhmissä. Teekkarivaliokunnassa 
TKY:tä edusti hallituksen varapuheenjohtaja. Teekkarivalio-
kunta käsitteli vuoden 2007 aikana mm. teekkari.fi -sivuston 
perustamista, teekkariseminaarin uudistamista sekä teekka-

rivaliokunnan omaa SWOT-analyysia. 

1.1.2 TKY ylioppilasliikkeessä

SYL
TKY osallistui vuoden aikana aktiivisesti SYL:n toimintaan 
sektoritapaamisten ja kampanjoiden kautta. Keväällä osal-
listuttiin Nouse jo –kampanjaan, jonka seurauksena saatiin 
hallitusohjelmaan kirjaus opintorahan nostamisesta 15 %:lla 
vuonna 2008. Samalla saatiin myös lupaus tulorajojen nos-
tamisesta. Nämä korotukset olivat seurausta opiskelijoiden 
tiiviistä ja aktiivisesta vaikutustyöstä. 
SYL:n liittokokous järjestettiin 16. - 17.11. perinteiseen ta-
paan Korpilammella. Liittokokouksessa päivitettiin vuon-
na 2005 tehtyä liiton linjaa, päätettiin toimintasuunnitelma 
vuodelle 2008 sekä käsiteltiin TKY:n, KY:n ja KYY:n yhdes-
sä tekemä aloite SYL:n liittymisestä Opiskelijoiden liikun-
taliiton jäseneksi. Iloksemme tekemämme jäsenaloite meni 
myös läpi. Asiakysymysten lisäksi TKY:llä oli paljon pelissä 
henkilövalinnoissa, sillä TKY:llä oli kaksi ehdokasta SYL:n 
hallitukseen, Antti Savolainen puheenjohtajaksi ja Eeva Myl-
ler hallituksen jäseneksi. TKY:n ehdokkaista Eeva Myller tuli 
valituksi SYL:n hallitukseen vuodeksi 2008. 

Teekkariyhteistyö
Muiden teekkariylioppilaskuntien kanssa pidettiin yhteyt-
tä muun muassa yhteisten tapaamisten avulla. Hallitukset 
kokoontuivat keväällä Otaniemeen ja syksyllä Tampereelle 
tapaamaan toisiaan, jonka lisäksi sektorit järjestivät omia 
teekkariylioppilaskuntien sektoritapaamisia. Näiden lisäksi 
yhteyttä pidettiin TEK:n teekkarivaliokunnan kautta. 

PYL
PYL eli pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien yhteistyö lähti 
hieman yskähdellen käyntiin perinteisen PYL-päivän sopi-
misen siirtyessä myöhään keväälle. Tämän johdosta PYL-ta-
paamiseen osallistui vähemmän ylioppilaskuntien edustajia. 
Yhteisen tapaamisen lisäksi sektorit pitivät yhteyttä keskenään 
säännöllisesti ja PYL-yhteistyössä valmisteltiin myös kannan-
ottoja liittyen muun muassa joukkoliikenteeseen. 

1 Järjestötoiminta
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Vuoden alkupuolella valmistunut niin 
kutsuttu Sailaksen raportti herätti kes-
kustelut yliopistojen yhdistymisen 
lisäksi myös ylioppilaskuntien yhdis-
tymisestä. Yliopistolakia valmistellut 
työryhmä antoi loppukeväästä ymmär-
tää, että uudessa yliopistossa olisi yksi 
ylioppilaskunta. Tämän jälkeen alkoi-
vat ylioppilaskuntien väliset valmiste-
lut ja keskustelut todenteolla.
Loppukeväästä keskustelut keskittyi-
vät uuden yliopiston ympärille, jo-
ten ylioppilaskuntien yhdistyminen 
jäi taaemmaksi. Kesän aikana Kaup-
pakorkeakoulun ylioppilaskunnan ja 

Taideteollisen korkeakoulun ylioppi-
laskunnan kanssa sovittiin, että kukin 
ylioppilaskunta pohtii yhdistymiseen 
liittyviä asioita omalla porukalla ja asi-
aan palataan sitten, kun ylioppilaskun-
nilla on jonkinlainen kanta yhdistymi-
sestä. Käytännössä tämä tarkoitti sitä, 
että ylioppilaskunnat kartoittivat omat 
yhdistymishalunsa ja päättivät omat 
visionsa yhdistymisen suhteen. 
Syyskuussa kaikkien kolmen yliop-
pilaskunnan edustajistot käsittelivät 
yhdistymistä ja päättivät visioista. TKY 
päätyi omassa visiossaan kannatta-
maan vahvaa uutta ylioppilaskuntaa, 

jonka omaisuus koostuisi nykyisten 
ylioppilaskuntien omaisuuksista. Vi-
sion lisäksi edustajisto päätti jättää 
tarkemman valmistelun hallituksel-
le. Ylioppilaskuntien julkaistua omat 
visionsa päädyttiin hallitusten välisiin 
keskusteluihin, joissa yritettiin päästä 
yhteiseen näkemykseen uudesta yli-
oppilaskunnasta. Vaikka neuvottelu-
ja ja keskusteluja käytiin koko syksyn 
ajan, ei mitään konkreettista juurikaan 
saatu aikaan. Suurimpana ongelma-
na nähtiin omaisuuskysymys, josta 
ylioppilaskuntien mielipiteet eniten 
erosivat. 

Ylioppilaskuntien yhdistyminen

1.1.3 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunta kokoontui vuoden aikana neljä kertaa. 
Koko vuoden ajan kokouksissa käsiteltiin innovaatioyliopistoa 
ja hankkeen etenemistä TKY:n kannalta. Innovaatioyliopis-
toprojektia pohdittiin monelta kannalta ja jatkuvuustoimi-
kunta toi monia uusia näkökulmia TKY:n vaikuttamistyöhön. 
Keväällä keskusteltiin myös huomionosoituksista ja niiden 
jakoperusteista, pääsihteerivalinnasta sekä Teekkaritoimin-
nan rahaston ensimmäisestä hakukierroksesta. Syksyllä ai-
heita olivat TKY:n uuden tilintarkastajan valinta, innovaa-
tioyliopistohankkeeseen käytettävät varat ja TKY:n visio 
innovaatioyliopiston ylioppilaskunnan suhteen. 

Vastinparityöskentelystä keskusteltiin jokaisessa jatkuvuustoi-
mikunnankokouksessa. Vastinparit tapasivat vuoden aikana 
noin neljä kertaa; lisäksi jatkuvuustoimikunnan puheenjoh-
taja tapasi hallituksen puheenjohtajistoa useammin. Annet-
tuja aiheita vastinparit käsittelivät vaihtelevasti ja osa pareista 
kehitteli omia kehitysaiheita vuoden aikana. Jatkuvuustoimi-
kuntaa täydennettiin loppuvuodesta uusilla jäsenillä. 

Vuoden 2007 vastinparit ja vastinpariaiheet:
Antti Savolainen - Jouni Lounasmaa: 
johtaminen/ajankohtaiset asiat

■

Leeni Knight - Jouni Lounasmaa: 
johtaminen/ajankohtaiset asiat
Tuukka Eloranta - Jyrki Noponen: teekkaripalvelut
Jani Jansson - Jukka Seppänen: kylädemokratiauudistus
Tuomas Kontro - Saku Mantere: yo-kunnan 
maineenhallinta/ suhde TKK:uun
Ilona Mäkinen - Satu Innamaa: lukukausimaksut
Henri Seppä - Mika Naumanen: auditointi
Christian Peltonen - Ari Väisänen: rahastojen 
sääntöpäivitys ja innovaatioyliopisto  
Satu Alikoski - Mari Puoskari: 
kuntavaikuttaminen, metrovaikuttaminen

1.1.4 Organisaation kehittäminen

Organisaation kehittämistä varten perustettiin jälleen vuo-
den alussa työryhmä nimeltä Orkesteri. Työryhmään valit-
tiin vuoden alussa hallituksesta Tuukka Eloranta, Tuomas 
Kontro ja Ilona Mäkinen. Sihteereistä mukaan tulivat Eeva 
Myller ja Maija Tiitinen. Orkesterin puheenjohtajana toimi 
Leeni Knight. 

Työryhmä valitsi vuoden alussa aiheikseen sihteeristön kes-
kustelukulttuurin kehittämisen, työnohjauksen parantamisen 
sekä kiltakentän rakenteen uudistamisen. Keskustelukult-

■

■
■
■

■
■
■

■
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tuurin osalta nähtiin tärkeimmäksi kohteeksi sihteeristön 
sisäisen viestinnän parantaminen sekä avoimen keskustelun 
lisääminen. Näihin keinoksi kehiteltiin muun muassa hen-
kilökunnan ja luottamustoimijoiden yhteinen kahvitauko. 
Työnohjausta yritettiin parantaa muun muassa uusien sih-
teereiden koulutuksen organisoinnilla ja kehitys- ja vastin-
parikeskusteluiden lisäämisellä. 

Kiltakentän rakenteen käsittelyssä päätettiin lähteä puhtaal-
ta pöydältä ja miettiä, mikä olisi killoille paras malli toimia. 
Vaikka pohdinnoista ei saatu mitään loppuraporttia konk-
reettisempaa aikaiseksi, olivat keskustelut rakentavia ja niissä 
tuli paljon mielenkiintoisia näkökulmia esiin. Kilta- ja yhdis-
tyskentän kehittäminen jatkuu tulevana vuonna, joten Or-
kesterin pohdinnat toimivat siinä alustuksena. 

1.1.5 Teekkaritoiminnan 
edistämisyhdistys TTEY

TTEY piti keväällä 2007 kaksi kokousta muuttaakseen hie-
man sääntöjään. Jälkimmäisessä kokouksessa yhdistys päät-
ti myös lahjoittaa TKY:lle 700 000 euroa liitettäväksi TKY:n 
vapaaseen omaan pääomaan. Samassa kokouksessa yhdis-
tyksen pitkäaikainen puheenjohtaja Erkki Inkinen vetäytyi 
taka-alalle ja uudeksi puheenjohtajaksi valittiin Eero Kor-
honen. Muiksi johtokunnan jäseniksi valittiin Eero Ruik-
ka (TTEY), Tuomo Lähdesmäki (TTEY), Marcus Nybergh 
(TTEY), Antti Myllys (TKY), Jarno Vanhatalo (TKY) ja Anna 
Himmanen (TKY).

Vuonna 2006 perustettu teekkaritoiminnan edistämisrahas-
to sai toimintansa polkaistua käyntiin toden teolla vuonna 
2007 järjestämällä kaksi avustustenjakokierrosta. Varsinkin 
keväällä järjestetty historian ensimmäinen hakukierros he-
rätti paljon kiinnostusta ja hakemuksia tuli paljon. Avustuk-
sia jaettiin useille kymmenille projekteille, joista toivottavasti 
on iloa teekkareille vielä vuosiksi eteenpäin.

1.1.6 Dipoli

Vuoden 2006 joulukuun jälkeen oli tiedossa, että TKK on 
kiinnostunut jatkamaan Dipolin vuokrasopimusta kahdella 
vuodella vuoden 2010 loppuun saakka. Koko vuoden kestä-
neiden neuvotteluiden ja useiden tutkimusten jälkeen sopi-
mukseen myös päästiin, ja uusi sopimus kahdeksi vuodeksi 
allekirjoitettiin joulukuussa 2007. 

1.1.7 Otaniemen kehitys Oy

TKY:tä edusti vuonna 2007 Otaniemen kehitys Oy:n hallituk-
sessa hallituksen varapuheenjohtaja Leeni Knight. Otaniemen 
kehitys Oy:n vuoden tärkeimpiä asioita olivat Strategiapro-
sessin loppuun vienti, Otaniemi-vision edistäminen sekä eri-
laisten vierailuohjelmien ja palveluiden kehittäminen. 

Otaniemen kehityksen markkinointitiimi kokoontui vuo-
den aikana 4 kertaa. Keväällä TKY:n edustajana toimi Hele-
na Manner ja syksyllä Paula Partanen. Markkinointiryhmä 
mietti Otaniemen kehityksen verkkosivujen uudistamista ja 
keinoja verkostoitua laajemmin alueen toimijoiden kanssa. 
Markkinointitiimin kokouksissa tutustuttiin mukana oleviin 
tahoihin käymällä TKK Dipolin ja CSS:n vieraina. Verkos-
toitumista tuettiin muun muassa järjestämällä pikkujoulu-
tilaisuus, johon oli kutsuttu kaikista Otaniemen alueen yri-
tyksistä viestintätehtävissä olevia henkilöitä.

OIN-verkoston eli Otaniemi international networkin toimin-
taa kehitettiin vuonna 2007 kokonaisuutena. Verkosto tapasi 
muutaman kerran sekä järjesti esimerkiksi yhteiset grillijuhlat. 
OIN:n tapaamisissa TKY:tä edusti Ilona Mäkinen. 

1.1.8 Uusien sihteerien valinta

Vuonna 2007 TKY:n järjestötoimen sihteereistä vaihtui suurin 
osa. Jo alkuvuodesta oli tiedossa useita sihteerivaihdoksia ja 
vuoden kuluessa vaihdoksia tuli myös lisää. Erityisesti huo-
miota kiinnitettiin uuden pääsihteerin valintaan, jota varten 
edustajisto perusti työryhmän. Pitkällisen valintaprosessin 
ja tarkan hakijoihin perehtymisen jälkeen edustajisto valitsi 
uudeksi pääsihteeriksi Teemu Halmeen. Teemun lisäksi ke-
väällä uusina sihteereinä aloittivat Liisa Lähteenaho (sosiaa-
lipoliittinen sihteeri), Antti Partanen (tietotekniikkasihteeri), 
Paula Partanen (tiedottaja), Sonja Sahlsten (liikuntasihtee-
ri), Tiia Saloranta (koulutuspoliittinen sihteeri) sekä Mika 
Tarhala (teekkarikulttuurisihteeri). Näiden lisäksi valittiin 
vielä syksyllä uudeksi kansainvälisten asioiden sihteeriksi 
Johanna Ursin.

1.1.9 Edustajistovaalit

Syksyllä 2007 pidettiin edustajistovaalit , joita järjestämään 
valittiin keskusvaalilautakunta jo keväällä. Vaalilautakunnas-
sa toimivat Johannes Heinonen (puheenjohtaja), Kalle Kollin 
(varapuheenjohtaja), Mikko Anttila, Tero Heikkinen, Kalle 
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Perinteisesti pyöreitä ja puolipyöreitä 
vuosia täytettäessä on tapana muistaa 
ylioppilaskuntaa paljon auttaneita ta-
hoja. Niinpä valmistelu vuosijuhlassa 
myönnettävistä kunnianosoituksis-
ta aloitettiin jo hyvissä ajoin keväällä 
kyselyllä ansoituneista henkilöistä. 
Saatujen ehdotusten pohjalta asiaa 
käsiteltiin jatkuvuustoimikunnan ja 
hallituksen kesken, minkä jälkeen eh-
dotukset annettiin edustajiston käsi-
teltäväksi.
Edustajisto päätti kutsua TKY:n uudeksi 
kunniajäseneksi Tuomo Lähdesmäen 

kunnianosoituksena hänen pitkäai-
kaisesta ja aktiivisesta toiminnastaa 
ylioppilaskunnan hyväksi. Erityisesti 
Tuomo tunnetaan taloustoimikun-
nan pitkäaikaisena puheenjohtajana 
ja puheenjohtajien ja pääsihteerien 
mentorina.
Kunniajäsenen kutsumisen lisäksi 
edustajisto päätti myöntää kaksi kul-
taista ansiomerkkiä. Nämä saivat Erkki 
Inkinen ja Liisa Ratia heidän työstään 
TTEY ry:n palauttamiseksi toteutta-
maan alkuperäistä tarkoitustaan.
Näiden lisäksi edustajisto päätti myön-

tää Teekkari h.c. –arvonimen Maija 
Roitolle teekkarikulttuurin ja Otanie-
men tiedeyhteisön hyväksi vuosikau-
sia tehdystä työstä.
Edustajiston myöntämien kunnian-
osoitusten lisäksi hallitus myönsi kul-
taiset ansiomerkit Vesa Ruususelle ja 
Jouni Saarenpäälle. Eikä pidä myös-
kään unohtaa tasavallan presiden-
tin TKY:n talousjohtaja Erkki Koskelle 
myöntämää talousneuvoksen titte-
liä.

Kunnianosoitukset

Kuvaaja: Emmi Rautkylä
Kalevi Numminen 75 vuotta
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Kivimaa, Maria Maksimow, Tuomas Niinimäki, Tomi Pievi-
läinen, Elli Pyykkö, Mikael Ramsland, Vesa Ruusunen, Lauri 
Savolainen, Jenni Stenman, Lassi Vesalainen ja Riikka Viska-
ri. TKY:n edustajistovaaleissa oli ehdolla 193 opiskelijaa 29 
vaaliliitossa. Äänestysprosentiksi edustajistovaaleissa saatiin 
26,8 %. Erityisesti on huomattava, että sähköistä äänestysta-
paa käytti lähes 75 % äänestäneistä. Suurimmaksi voittajak-
si vaalirenkaista selviytyi Neliveto, joka sai 45-paikkaisesta 
edustajistosta 12 paikkaa. Suurin häviäjä taas oli Kolmipyörä, 
joka menetti kaksi paikkaa kuudesta paikastaan. 

1.1.10 Merkkipäivät

Vuoden aikana muistettiin useita TKY:n lähellä toimivia 
henkilöitä heidän merkkipäivinään. Erityismaininnan an-
saitsee TKY:n kunniavaltuuskunnan entisen puheenjohtajan 
Kalevi Nummisen 75-vuotissyntymäpäivä, jonka TKY, SIK 
ja RWBK yhdessä järjestivät.

1.2 Teekkariasiat

Teekkariasioista ja palveluista vastaava
Tuukka Eloranta

Teekkari- ja kulttuurisihteeri
Miika Kotaniemi (31.5. asti)
Mika Tarhala (1.9. alkaen)

Liikuntasihteeri
Antti Afflekt (31.5. asti)
Sonja Sahlsten (1.9. alkaen)

Arkistonhoitaja
Tiina Metso

Teekkarisektorin vuoden 2007 suurimpia projekteja 
perinteisen perustoiminnan lisäksi olivat wappuaattona 
järjestetty Mantan lakitus, Polyteekkarimuseon remontti, 
Polyteekkariarkiston valokuvakokoelman digitalisointiprojekti 
sekä TKY:n uuden laulukirjan julkaisu. Lisäksi teekkari- ja 
kulttuurisihteeri vaihtui kesän aikana työllistäen sektoria 
haastatteluiden ja perehdytyksen osalta loppukeväästä sekä 
alkusyksystä. Vuoden aikana teekkarisektori teki yhteistyötä 
pääasiallisesti pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien ja 
teekkariylioppilaskuntien kulttuurisektoreiden kanssa. 
TKY osallistui myös SYL:n kulttuuritapaamiseen Kuopiossa 
13.4.

1.2.1 Teekkarikulttuuri

Teekkarilaulut
Vuoden alussa TKY:n lukkarikisälli Sampsa Apajalahdesta 
tuli lukkarimestari ja uudeksi lukkarikisälliksi valittiin Elmo 
Allén.

TKY:n edellinen laulukirja oli säilynyt lähes muuttumattomana 
jo kymmenen vuotta, joten sen painoksen loppuessa koko 
kirja päätettiin uudistaa lisäpainoksen sijaan. Tarkoituksena 
oli saada laulukirjaan lisää nykyteekkarien laulamia lauluja ja 
lisäksi viralliset laulut kaikilta Otaniemen killoilta. Kesälomalle 
aikataulutettu projekti ei lopulta edennyt suunnitelmien 
mukaan, joten syksyn alussa projektin työryhmään tehtiin 
muutoksia. Lopulta projekti lähti käyntiin vauhdikkaasti ja 
uusi laulukirja ahkeroitiin tiiviine kommentointikierroksineen 
kasaan alle kahdessa kuukaudessa. Laulukirjan 14. painos 
julkaistiin uunituoreena vuosijuhlaviikon alussa Rantasaunalla 
järjestetyssä uuden laulukirjan ensimmäisessä läpilaulannassa. 
Tilaisuuteen varattu noin 50 kirjan erä uusia laulukirjoja 
myytiin nopeasti loppuun ja myöhässä paikalla saapuneet 
saivat hakea kirjansa myöhemmin teekkaripalvelusta. 
Perusversion lisäksi uudesta laulukirjasta tehtiin rajattu 
TKY135-erikoispainos, joka jaettiin lauluvihkon sijaan kaikille 
vuosijuhlaan osallistuneille Dipolissa 9.11.

Teekkarilakki
Vuoden 2006 tapaan TKY:n hallitus siirsi ensimmäisessä 
kokouksessaan lakinkäyttölupien myöntämisen 
teekkarijaoston tehtäväksi. Teekkarilakin käyttölupien 
myöntämisessä pidettiin voimassa edellisten vuosien 
linja pysyväispäätöksen 29 ja sen liitteenä olevan 
linjan mukaisesti. Uusien nettisivujen julkaisu aiheutti 
ongelmia syksyn lakinkäyttölupien myöntämiseen. 
Uudistusprojektissa lakinkäyttöluvan hakukaavake 
siirtyi uuteen paikkaan ja kiireellisinä haettujen lupien 
määrä kasvoi kaavakkeen hankalan paikan takia.

Jäynät
Otaniemen jäynäkilpailu saavutti 20. kilpailun rajapyykin. 
Paikalliskilpailun voitto meni Kemistikillan Kilju-joukkueelle, 
joka jäynäsi lappeenrantalaisia ja tamperelaisia kemistejä 
varastokoppiin sijoitetulla reaktorin näköisellä ”kiljukoneella”. 
Laite piti meteliä ja sen kerrottiin valmistavan hetkessä viiniä 
kiljun raaka-aineista vaikka tosiasiassa viini tuli eri säiliöstä. 
Yleisöäänestyksen voittivat PJK:n joukkue Muronjalostajat, 
jotka kuvasivat lyhyitä mainoslausahduksia puutikuista 
valmistetuille muroille kauppakeskus Galleriassa.
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”Teekkarit on lahjoittajia.” Näin kertoo 
yhdeksänvuotias Viljami, kun hänel-
tä kysytään tietääkö hän, keitä tup-
sulakkiset vieraat ovat. Teknillisen 
korkeakoulun ylioppilaskunnan tä-
män vuoden hyväntekeväisyyspro-
jekti pienryhmäkoti Tirlittanin kans-
sa sai huipennuksensa maanantaina 
17.12. TKY:n jäsenillä oli jäsenmaksun 
maksamisen yhteydessä mahdollisuus 
tukea vapaaehtoisella maksulla Tirlit-
tania. Pyrkimyksenä oli kerätä noin 
1000 euroa. Tavoite ylitettiin huimas-
ti, kun rahaa kertyi kaiken kaikkiaan 

2495 euroa. 
Tirlittanin henkilökunnan ja siellä asu-
van kahdeksan lapsen kanssa keskus-
teltiin ja päätettiin, että rahoilla os-
tettaisiin kotiteatteri ja tietokone. 
Kotiteatteri toimitettiin Tirlittaniin jo 
aiemmin syksyllä. Tietokone puoles-
taan päätettiin ostaa osissa ja koo-
ta teekkareiden avustuksella paikan 
päällä. 
17.12. paikalle saapuneita teekkareita 
odottikin kasa laatikoita, joista kaivet-
tiin esille erilaisia osia, sekä lasten rie-
muksi myös melkoisesti kuplamuovia. 

Melkeinpä kaikki talon asukkaat pääsi-
vät mukaan kokoamaan konetta. Suu-
rimman kokoamistyön hoitivat TKY:n 
tietotekniikkasihteeri Antti Partanen 
ja kodissa asuva Jasse, joka opiskelee  
datanomiksi. 
Muutamassa tunnissa kone oli asen-
nettu valmiiksi ja värilasertulostinkin 
kytkettynä. Teekkarivieraiden lähties-
sä talossa alkoi tiukka keskustelu siitä, 
kuka saisi ensimmäisen pelivuoron 
uudella koneella. 

Teekkarien tuella tietokone 
pienryhmäkoti Tirlittaniin

Kuvaaja: Johanna Mitjonen
17.12. Antti Partanen 
kasaamassa tietokonetta
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Paikalliskilpailun voittajajoukkue lähti perinteisesti edusta-
maan Otaniemeä 1.11. TEK:n valtakunnalliseen jäynäkil-
pailuun Kouvolaan. Tuloksena Tamperelaisten monta vuotta 
jatkunut voittoputki katkesi, kun Otaniemen joukkue voitti 
kokonaiskilpailun ohella myös vuoden teemajäynän ja vuo-
den teknisimmän jäynän kunniamaininnat. Teemajäynänä 
palkittiin Kouvo-olut –jäynä, jossa ryhmä toi paikallisen K-
kaupan hyllylle Karhun uutta paikallisversiota, Kouvo-olutta. 
Vuoden teknisimmässä jäynässä ryhmä piilotti pienen kär-
päspurkkiradion viereen lisäsubbarin ja esitteli ohikulkijoille 
uutta äänentoistoihmettä.

Pääkaupunkiseudun 
ylioppilaskuntien yhteistyö
Pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien kulttuurisektorit jär-
jestivät yhteistyössä vuoden 2007 aikana Ullanlinnanmäen 
wappupäivän brunssin 1.5. ja itsenäisyyspäivän soihtukulku-
een 6.12. sekä vaihtoivat tietoa ja välineitä Mantan lakituksen 
järjestämiseksi. Toimintaa koordinoitiin PYL-kulttuurin säh-
köpostilistalla sekä HYY:n keväällä ja KY:n syksyllä isännöi-
missä tapaamisissa. PYL-kulttuurin toimintaan osallistuivat 
vuoden 2007 aikana HYY, KY, SAY ja TKY.

1.2.2 Teekkarijaosto (TJ)

Vuonna 2007 uutena teekkarijaoston toimikuntana aloitti 
museotoimikunta, jota edusti teekkarijaostossa polyteek-
karimuseon intendentti. Lisäksi teekkarijaoston jäsenten 
tittelistöä yhtenäistettiin muuttamalla ISO-toimikunnan pu-
heenjohtajan titteli ISOtirehtööriksi, mutta muuten teekka-
rijaoston kokoonpano ja tittelit säilyivät samanlaisina kuin 
vuonna 2006. Teekkarijaosto koostui TKYH:n teekkarivas-
taavasta, teekkari-, järjestö- ja liikuntasektoreiden sihteereis-
tä sekä teekkarijaoston toimikuntia ja projekteja vetävistä 
tirehtööreistä. Vuonna 2007 teekkarijaostolla oli seitsemän 
toimikuntaa, jotka olivat fuksitoimikunta, IE-toimikunta, 
isotoimikunta, juhlatoimikunta, kulttuuritoimikunta, lii-
kuntatoimikunta sekä museotoimikunta.

Teekkarijaosto kokousti lukukausien aikana maanantaisin 
viikoittaiseen vakioaikaan käsitellen toimijoiden ja toimikun-
tien kuulumisia sekä myöntäen lakinkäyttölupia. Yhteensä 
teekkarijaoston kokouksia järjestettiin 30 kappaletta. Syksyl-
lä teekkarijaoston kokouskäytäntöjä muutettiin tiivistämällä 
toimikuntien kuulumisia ja tuomana kokouksen esityslistalle 
suurempia suunnittelu- ja päätöskokonaisuuksia keskuste-
luasioina. Esimerkkeinä keskusteluasioista olivat käytännön 
toiminnan suunnittelun lisäksi innovaatioyliopiston ylioppi-

laskuntien järjestösektoreiden yhdistyminen sekä teekkarija-
oston nyörien uudistaminen. Perinteisen virkistystoiminnan 
lisäksi teekkarijaosto osallistui yhdessä KY:n Hukkaputkeen, 
Retuperän WBK:n konserttiin ja Kansallisteatterin opiskeli-
janäytökseen sekä järjesti kesäpäivät Saamaiskylässä ja syk-
syn ideointireissun Pellinkiin. Oman virkistystoiminnan 
lisäksi TJ isännöi TTYY:n teekkarisektorin vierailua Gravi-
taatiossa ja järjesti KuVa-TJ:n KY:n kulttuurivaliokunnalle 
keväällä Otaniemessä.

Vuoden lopuksi teekkarijaosto päivitti teekkarijaoston nyö-
reistä tehtyä pysyväispäätöstään ja selkeytti teekkarijaoston 
nyörikokonaisuutta hyvin toisiinsa lähekkäin olevien värien 
osalta. Fuksitoimikunnan nyörin väri muutettiin persikasta 
tummansiniseksi, koska persikkaa ei ole ollut enää saatavilla 
ja väri on mennyt vaaleanpunaisen juhlatoimikunnan nyö-
rin kanssa sekaisin. Kulttuuritoimikunnan hopeista nyöriä 
tummennettiin, koska se on sekoittunut valkoisen Mantan 
pesunyörin kanssa. Lisäksi teekkarijaoston puheenjohtajalle 
tehtiin uusi nyöri, jossa TJ:n toimikuntien nyörit on kierret-
ty teekkarijaoston oliivinvihreän nyörin ympärille. Uudessa 
TJ:n puheenjohtajan nyörissä on päässä oliivinvihreä tupsu 
ja lenkkiavain.

Kuvaaja: Helena Manner
Tuukka Eloranta välipalan kimpussa Kukanpäivänä
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Teekkarijaoston suurimmat yhteiset projektit olivat kiltojen 
hallituksille helmikuussa järjestetty Jämerän Jälki, wappu-
viikko ja Mantan lakitus loppukeväällä ja TKY135-vuosijuhla 
syksyllä. Muita urotekoja olivat toisen sohvan saaminen TJ-
huoneeseen sekä monta vuotta sekaisin olleen TJ-varaston 
siivous. Siivouksen yhteydessä varastosta kannettiin pois erit-
täin suuri määrä turhaa tavaraa ja vanhoja rakennusmateri-
aaleja. Varastosta löytyi esimerkiksi kaksi mikroa, traktorin 
rengas ja kolme matkalaukullista vaatteita. 

Fuksitoiminta
Vuoden 2007 alussa otettiin vastaan 30 uutta fuksia, joita py-
rittiin auttamaan opintojen alkuun yhtä hyvin, kuin syksyllä-
kin aloittaneita. Vuoden alkuun kuului myös uuden fuksitoi-
mikunnan kouluttamista ja heihin tutustumista.

Fuksimajuri päätti järjestää wapun ja antoi tästä ensimmäisellä 
päiväkäskynsä 14.3. Wappu järjestettiin perinteisin menoin 
kiltojen ja osakunnan fuksien kilpaillessa keskenään fuksi-
peijaisissa. Suuri ja äänekäs yleisö pääsi tänäkin vuonna naut-
timaan fuksispekseistä Dipolissa sekä seuraamaan yöjäynän 
alkupamausta Alvarin Aukiolla. Fuksipeijaisten voiton vei 
Puunjalostakilta, ja urheimpana joukkueena kunnian jakaa 
lakit sai Tietokilta. Teekkarilakkeja tilattiin 781 kappaletta 
ja jaettiin aamunkoitteessa 544 kappaletta.

Kesän aikana Fuksitoimikunta osallistui fuksien hyväksy-
miskirjeiden postitustalkoisiin sekä lapiokurssin materiaa-
lin pakkaamiseen.

Syksyllä saapui jälleen teekkarikansan keskuuteen uusi fuk-
sivuosikerta, jonka suuruus oli noin 1300 fuksia. Fuksien 
ensimmäisten viikkojen ohjelmaan kuului tutustumista kou-
luun ja Otaniemeen sekä tietenkin kiltoihin ja yhdistyksiin. 
Syksyn alussa Otaniemen herätti henkiin myös perinteiset 
Otasuunnistukset. Syksyn menestyksiksi osoittautuivat myös 
Stadisuunnistus sekä TKY:n vuosijuhlaviikolla järjestetyt 
Fuksien juhlasitsit.

ISOhenkilötoiminta
Keväällä ISOhenkilötoimikunnan tehtäviin kuului järjestää 
ISOkoulutus uusille ISOhenkilöille. Tämän valmistelu aloi-
tettiin heti vuoden aluksi. Itse koulutus tapahtui 19. - 23.3. 
hotelli Matinlahdessa ja siellä oli mukana TKY:n lisäksi TKK 
ja YTHS. Uutena edellisiin vuosiin nähden olivat TKK:n 
opintopsykologin Timo Tapolan pitämä osuus stressistä ja 
motivatiosta sekä TKK:n työpsykologian laboratorion hie-
man teoreettisempi osuus ryhmädynamiikasta.

ISOkoulutuksiin osallistui noin 300 uutta ISOhenkilöä. Heille 
koulutuksissa jaetun ISOhenkilöoppaan taittoi vuonna 2007 
TKY:n AD edellisvuosista poiketen. ISOtirehtööri toimikun-
tineen keräsi kuitenkin materiaalin.

Syksy aloitettiin perinteiseen tapaan ISOille pidetyllä info-
tilaisuudella TKK:n päärakennuksessa. Täällä käytiin yti-
mekkäästi läpi asiat, jotka ISOjen on hyvä muistaa kertoa ja 
näyttää fukseille. Lisäksi olennaisimmat asiat koottiin muis-
tutuksenä ISOille jaettavaan läystäkkeeseen. ISOja innostet-
tiin koko syksyn sähköpostitse lähetetyllä viikkomaililla, jossa 
annettiin vinkkejä fuksiryhmän toimimiseen.

ITMK järjesti läpi vuoden kaikille ISOille virkistystilai-
suuksia sitseistä peli-iltoihin sekä rohkaisi toimikuntansa 
ISOvastaavia järjestämään pienempiä muutamien kiltojen 
välisiä ISOtapahtumia. Lisäksi ITMK teki yhteistyötä mui-
den TKY:n toimikuntien kanssa, erityisesti näistä mainitta-
koon FTMK ja IE.

Isännistö ja Emännistö
Isännistö ja Emännistö (IE) koostui vuonna 2007 kiltojen ja 
osakunnan hallituksissa istuvista tapahtumavastaavista. Ko-
kouksia järjestettiin vuoden aikana yhdeksän ja niissä jaettiin 
vertaishengessä tietoa tapahtumien ja vuosijuhlien järjestämi-
sestä, tilakehitysideoista sekä sovittiin koko teekkariyhteisöä 
koskettavista yhteisistä tapahtumapuolen asioista. 

IE:n toiminta alkoi helmikuun alussa uusien toimijoiden 
järjestämällä vaihdolla, YTHS:n ensiapukoulutuksilla sekä 
Täffä AB:n ja SK-ravintoloiden esittelytilaisuuksilla. Wap-
puna toimikunta haastoi muut Otaniemen yhdistykset, kil-
lat ja kaveriporukat sitsikilpailuun Alvarinaukiolle, jonka 
palkinto luovutettiin Wappuriehan julistuksen yhteydessä. 
Toimikunta pyrki tarjoamaan virkistystoimintaa kiltojen IE-
sektorin toimihenkilöille järjestämällä isot sitsit, jonne kut-
suttiin myös HYY:n tiedekuntajärjestöjen tapahtumapuolen 
ihmisiä. Syksyllä Isännistö ja Emännistö osallistui fukseille 
suunnatun Otasuunnistusten järjestämiseen sekä piti vuosi-
juhlaviikolla astetta rennommat TKY:n 135-vuotisjuhlabileet 
ravintola Redrumissa Helsingissä.

Keskinäistä virkistystoimintaa järjestettiin perinteisen kil-
tahuonekierroksen, saunailtojen ja kesäviikonlopun lisäksi 
tutustumalla muiden kiltojen varastoihin sekä loppuvuodes-
ta koteihin ja kulmakuppiloihin, risteilemällä sekä osallistu-
malla yhteisesti Vuorimieskillan 60-vuotisjuhliin. ITMK:n ja 
FTMK:n kanssa järjestettiin rapujuhlat syksyllä ja tavallista 
rentouttavammat pikkujoulut vuoden päätteeksi.
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Kulttuuritoiminta
Kulttuuritoimikuntaan kuului tänä vuonna kulttuurivas-
taavia TKY:n yhdistyksistä ja killoista. Vuoden kohokohta 
toimikunnalla oli uuden konseptin eli kulttuuriviikon lan-
seeraaminen. Kulttuuriviikko järjestettiin 12.10. - 19.10. ja 
se alkoi Montaasin järjestämällä Otaniemi Film Festivalilla 
Dipolissa. Viikon aikana teekkarit pääsivät nauttimaan mm. 
nykytanssista, klassisesta musiikista, oopperasta, speksistä, 
kuorolaulusta sekä taidenäyttelyistä. Muuta toimintaa kult-
tuuritoimikunnalla oli haalarimerkkimyynti TKK:n päära-
kennuksessa Wappuviikolla.

Tupsahdus-konsertti järjestettiin yhteistyössä TKK:n kanssa 
12.5.2007. Konsertissa esiintyivät Dominante, Polyteknikko-
jen Kuoro, Humpsvakar, Polirytmi, Polyteknikkojen Orkes-
teri sekä Retuperän WBK. Vuonna 2007 palattiin 90-luvun 
malliin, jonka mukaan kaksi konserttia pidetään vain parilli-
sina vuosina. Päätöksen seurauksena järjestettiin pelkästään 
TKK:n iltakonsertti ja erillinen alkuillan opiskelijakonsertti 
jätettiin järjestämättä.

Liikuntatoiminta
Liikuntatoimikunta aloitti toimikautensa laskiaisena osallis-
tumalla pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien yhdessä jär-
jestämän Ullanlinnan mäenlaskutapahtuman järjestelyihin. 
Laskemisteemaa jatkettiin maaliskuussa kun Otaniemestä 
suunnattiin peräti kolmen bussilastillisen voimin laskette-
lemaan päiväksi Himokselle. Kevään suurin tapahtuma oli 
maaliskuun lopussa Kauppakorkeakoulun ylioppilaskunnan 

liikuntatoimijoiden kanssa järjestetty koko yön kestänyt Esport 
Night Tapiolan Esport Centerissä. Pian Esport Nightin jäl-
keen järjestettiin vain oman koulun opiskelijoille tarkoitet-
tu yöfutsalturnaus Otahallissa. Wappuviikolla vuorossa oli 
vielä leikkimielinen sikariporrasfudis-turnaus kiltojen hal-
lituksille sekä Nätti-Jussi –kilpailu, jonka voittaja palkittiin 
Otaniemen vahvimman teekkarin tittelillä.

Kesällä Otaniemessä pyöritettiin pesäpallovuoroja kahdesti 
viikossa. Syksyllä innokkaimmista pelaajista koottu joukkue 
osallistui opiskelijoiden pesäpallon SM-kisoihin, joissa tu-
loksena oli kolmas sija.

Syksyllä toiminta aloitettiin osallistumalla Akateemisen War-
tin järjestelyihin. Lokakuun alussa järjestettiin yhdessä sosi-
aalipoliittisen sektorin kanssa Liikunta- ja hyvinvointiviikko, 
jonka tarkoituksena oli esitellä teekkareille Otaniemen ja lä-
hiympäristön liikuntapalveluita. Viikon aikana toimikunta 
järjesti myös krikettiopetusta sekä perinteisen fuksien yösäh-
lyturnauksen Otahallissa. Syksyn päätteeksi järjestettiin vielä 
toinen Esport Night.

Yhdistys- ja kurssitoiminta
TKY:n yhdistys- ja kurssitoiminta alkoi yhdistyskoulutusten 
merkeissä 7. - 8.2., jolloin kiltojen ja yhdistysten uudet toimi-
jat pääsivät tutustumaan yhdistysten pyörittämistä koskeviin 
tärkeisiin asioihin. Kiltojen hallituksille järjestettiin perintei-
nen Jämeränjälki 16.2. Toimijat pääsivät kiertämään ryhmis-
sä yhdessä vertaistensa kanssa ympäri Otaniemen olennaisia 

Kuvaaja: Paula Partanen
Köydenveto Alwarin piknikillä 6.7.2007
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paikkoja sekä itäistä satamakaupunkia erinäköisten rastiteh-
tävien merkeissä. Päivän jälkeen meno huipentui Smökissä 
järjestettäviin sitseihin ja niiden jatkoihin.
 
Koulun avajaisia juhlittiin Alwarin Piknikissä Ossinlammella 
3.9. Tapahtuma järjestettiin yhteistyössä TKK:n kanssa. Ylei-
sön viihdyttäjänä toimi Polirytmin ja Pelmun bändien lisäksi 
Hanna Pakarinen. Syksy jatkui Kampusriehan merkeissä 26.9. 
- 27.9. Yhteistyössä TKK:n kanssa järjestetyssä riehassa oli 
esillä yhteensä 84 Otaniemen yhdistystä ja toimijaa lähinnä 
Päärakennuksen auloissa sekä Alvarin aukiolla. Oppituntien 
tauoilla oli lisäksi esityksiä mm. Teekkarispeksiltä, 
RWBK:lta sekä Kobotalta.

Marras-joulukuussa järjestettiin jäsenistölle Järjestyksen-
valvojakurssi. Kurssilaisilta vaadittiin sitoumusta toimimaan 
järjestyksenvalvojana TKY:n ja killan tapahtumissa. Kurssi 
toteutettiin yhteistyössä SGS Safety Group Services Oy:n kans-
sa ja kouluttajana toimi Jonne Wikstedt. Kurssi järjestettiin  
TKY:n tiloissa Otaniemessä. Muuttuneesta järjestyksenval-
vojia koskevasta lainsäädännöstä johtuen kurssivaatimuk-
set olivat jonkin verran tiukempia aikaisempiin kursseihin 
verrattuna ja täten kurssi oli jonkin verran työläämpi käydä. 
Hyväksytysti kurssin suoritti yhteensä 18 kurssilaista.

Dipolibileet
Vuoden Dipolibileet polkaistiin tututtuun tapaan käyntiin 
Gravitaatiolla. Lakinlaskijaistiistaina pulkat jäivät Ullanlin-
nanmäen mäenlaskun jälkeen narikkaan kun kansa ryntäsi 

juhlimaan Don Johnson Big Bandin, The Nick Arse ja Arse-
nicksin, Humpsvakareiden ja Milla Lehdon tahtiin. Tunnel-
maa täydensivät upeasti Äpy Lounge ja puoliltaöin torviaan 
puhdistellut RWBK.

Bileet jatkuivat Dipolin Wappuna, kun teekkarikansa sai taas 
talven jälkeen luvan nostaa teekkarilakit päähänsä. Bileissä 
elävästä musiikista vastasivat Röpöskä ja Polirytmi. Lisäksi 
kansaa villitsivät pomppulinna, karaoke ja ykkössalin suuri 
disko. Wapun juhlinnan keskelläkin RWBK suoritti uskolli-
sesti velvollisuutensa vuorokauden vaihtuessa.

Bilekauden huipentuma, Lakinlaskijaiset, päättivät vuoden 
Dipolibileet upeissa tunnelmissa. Yleisöä viihdyttivät Wii-
dakko, sekä astetta rennompaa tyylisuuntaa edustaneet Turo’s 
Hevi Gee sekä Bat ja Ryyd. Polirytmi, Pelmun bändit, RWBK 
sekä Julkun Lavatanssit täydensivät ohjelmaa upeasti. Keski-
yöllä juhlakansa kokoontui pääsaliin laskemaan juhlallisesti 
teekkarilakit talvilepoon.

Wappuviikko
TKY:n wappuviikko oli hyvin perinteinen ja täynnä perin-
teisiä tapahtumia. TKY:n järjestämien tapahtumien lisäksi 
tarjolla oli erittäin runsaasti kiltojen ja yhdistysten järjestä-
mää toimintaa. 

Wappu aloitettiin 24.4. Jäynäkilpailun esityksillä sekä Äpy 
Gaalalla. Gaalan jälkeen meno jatkuin Helsingin keskus-
tan puolella Stockholm Discotekissä Äpyn ja Kemistikillan 
yhteisissä Prewappupartyssa. Torstaina 26.4. otettiin jälleen 

Kuvaaja: Johanna Mitjonen
135. Vuosijuhlat Dipolissa 9.11.2007
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ylioppilaskunnista mittaa kun vedettiin perinteinen TKY-
KY köydenveto. TKY pärjäsi hyvin voittaen jälleen kaikki 
neljä sarjaa: hallitukset, KuVa-TJ, naiset ja kaikki. Lauantai-
na 28.4. selvitettiin Otaniemen vahvin teekkari Nätti Jussi 
kilpailussa sekä herrasmiesmäisin jalkapallojoukkue Sika-
riporrasfudiksessa. Sunnuntaina 29.4. alkoi Sitsikilpailulla 
Alvarin aukiolla, jossa killat ja yhdistykset leikkimielisesti 
kisailivat parhaasta sitsimeiningistä. Ilta jatkui fuksipeijais-
ten fuksispeksien ja Yöjäynän alkupamauksen merkeissä. 
Samaan aikaan starttasi myös Hullu Jussi, jossa selvitettiin 
jälleen Otaniemen hulluinta teekkariporukkaa.

Wappuviikko huipentui wappuaattoon 30.4., joka alkoi var-
hain fuksien lakkienjaolla. Iltapäivällä seurasi wappuriehan 
julistus, wappurekka-ajelu sekä TKY:n suorittamana Mantan 
pesu ja lakitus. Illalla juhlittiin wappua Dipolissa ja fuksit sai-
vat painaa teekkarilakit ensi kertaa päähänsä. Wappupäivänä 
1.5. luvassa oli vielä Silliaamiainen Ullanlinnanmäellä.

Vuosijuhlaviikko ja TKY 1��
Vuonna 2007 TKY juhli 135-vuotista historiaansa ja vuosi-
juhlaviikko alkoi juhlia edeltävänä sunnuntaina 4.11. tanssi-
harjoituksilla, joita seurasi TKY:n uuden laulukirjan julkis-
tustilaisuus ja läpilaulanta Rantasaunalla maanantaina 5.11. 
Vuosijuhlaviikon tiistaina 6.11. Isännistö ja emännistö järjesti 
ravintola Redrumissa TKY:n 135-vuotisbileet, jonne saapui 
hieman yli 300 juhlijaa. Keskiviikkona 7.11. koulutettiin vuo-
sijuhlatapoja ja -etikettiä arkistonhoitaja Tiina Metson joh-
dolla päärakennuksella. Samana päivänä pidettiin fuksien 
juhlasitsit, jotka myytiin perinteiseen tapaan loppuun, sekä 
edustajistovaalien vaalivalvojaiset ravintola Cantinassa.

Itse vuosijuhlat alkoivat perjantaina 9.11. Servin Mökissä 
järjestetyllä cocktail-tilaisuudella, jossa kutsuvieraat luovut-
tivat tervehdyksensä. Servin Mökistä siirryttiin Dipoliin itse 
pääjuhlaan, jonne oli kerääntynyt noin 400 juhlijaa. Vuosi-
juhlien teemana oli kevätjuhlat ja juhlijoille oli valmistettu 
oma erikoispainos TKY:n uudesta laulukirjasta, joka korva-
si juhlien lauluvihkon. Juhlan aikana esiintyi Polyteknikko-
jen kuoron tuplakvartetti ja vanhat tanssit soitti Retuperän 
WBK. Juhlapuheen piti professori Jorma Routti ja puheen 
naiselle tekniikan ylioppilas Tommi Kemppainen. Juhlien 
jatkot järjestettiin vanhojen tanssien jälkeen Dipolin Luo-
lamiehessä, jossa juhlijoita viihdytti pikkutunneille Kalle 
Päätalo-yhtye. Seuraavan aamun silliaamiainen järjestettiin 
kuohuviineineen tuttuun tapaan Servin Mökissä ja se keräsi 
yli 200 edellisen illan juhlista toipuvaa osallistujaa. Silliaa-
miaisen esiintyjä perui vuosijuhlan aikana, mutta onneksi 
korvaava esiintyjä saatiin järjestettyä jo ennen pääruokalau-

tasten poiskeräämistä.

1.2.3 Polyteekkariarkisto 
ja Polyteekkarimuseo

Polyteekkariarkisto
Polyteekkariarkiston vuotta leimasi kovasti museon remont-
ti, joka tiesi valtavan tavaramäärän päätymistä arkistolle. 
Kaikki esineet ja muu näyttelyssä esillä ollut materiaali lu-
etteloitiin ja mahdollisuuksien mukaan myös puhdistettiin 
asianmukaisesti. Luetteloidusta materiaalista on ollut helppo 
aloittaa uuden Polyteekkarimuseon näyttelyn koostaminen. 
Valtaisasta työmäärästä on suurin osa langennut tietysti mu-
seotoimikunnalle, jolle kuuluvat suuret kiitokset.

Kesän aikana eteni myös valokuvakokoelman digitalisoin-
ti, kiitos TTER:n tuen. Tekn. yo Ari Väisänen on projektin 
kesäpoikana käsitellyt, luokitellut ja osittain jopa tunnista-
nut tuhansia valokuvia. Uudet valokuvat ovat olleet esillä jo 
Teekkarilauluja-kirjassa ja niitä tullaan näkemään myös uu-
dessa museonäyttelyssä. 

Arkisto sai vuoden aikana runsaasti lahjoituksia yksityis-
henkilöiltä, vanhimmat esineet ovat peräti 1920-luvulta. 
Näillä lahjoituksilla on pystytty paikkaamaan kokoelmis-
sa olevia aukkoja ihailtavalla tavalla. PTK:n jäsenistöä lä-
hestyttiin suoraan esineistön ja materiaalin keräämisellä, 
ja ensimmäiset ilahduttavat vastaukset pyyntöön saapuivat 
sopivasti joululahjaksi. Arkisto on hyvin kiitollinen kaikista 
saaduista lahjoituksista, joista monet päätyvät esille museon 
uuteen näyttelyyn.

Lahjoituksista on koottu ns. henkilökokoelmia, jolloin lah-
joitettujen esineiden yhteys henkilöön säilyy. Tällaisen ko-
koelman perustaminen on hyvä tapa tallentaa esimerkiksi 
isoisän tai isoäidin vanha teekkarilakki ja muita opiskeluajan 
muistoja. Kokoelman perustaminen on mahdollista myös uu-
demmasta materiaalista ja nykyisillekin teekkareille.

Kiltojen ja yhdistysten huomattava aktiivisuus näkyi arkis-
tolla koko vuoden. Erityisesti killat ovat aloittaneet määrä-
tietoisia arkistoprojekteja, joissa kokoelmat deponoidaan 
keskitetysti TKY:n arkistolle, joka toimii yhteisön päätear-
kistona. Tutkijatilat olivat käytössä, kun kilta-aktiivit sel-
vittivät, järjestivät ja pakkasivat omia aineistojaan. Samalla 
pyrittiin aktivoimaan myös materiaalin järjestelmällistä tal-
lentamista, ettei elektronisesta ajasta jäisi vain suuri musta 
aukko järjestön historiaan. 
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Museon remontin aikana useat killat käyttivät fuksejaan tu-
tustumassa Polyteekkariarkistoon, ja erityisesti siellä säily-
tettävään oman kiltansa materiaaliin. Arkistolla vieraili myös 
paljon vanhempia teekkareita, sekä luonnollisesti lukuisia 
tutkimustyön tekijöitä. Vuoden aktiivisin projekti oli AK:n 
historian kirjoittaminen.

Polyteekkarimuseo
Polyteekkarimuseon vuotta 2007 kuvaa parhaiten remontti. 
Alkuvuodesta toiminnan pääpaino oli remontin suunnitte-
lussa ja loppuvuoden museo oli suljettuna remontin vuok-
si. Remontin suunnittelu alkoi jo vuonna 2006, koska niin 
museotoimikunta kuin muutkin museon käyttäjät olivat kyl-
lästyneet tilojen pimeyteen. Taaksepäin katsottaessa on kui-
tenkin todettava, että suunnitteluun ei sittenkään panostettu 
tarpeeksi. Kaikkien toimijoiden välisen yhteisymmärryksen 
saavuttamiseksi olisi tullut panostaa vieläkin enemmän.

Vuoden aluksi järjestettiin kiltojen museoväijyille kaksi sa-
mansisältöistä koulutustilaisuutta, joihin osallistui kahdesta 
kolmeen edustajaa jokaisesta killasta. Koulutuksen yhteydessä 
RWBK:n edustaja oli kertomassa vuoden 2006 lopulla pys-
tytetyn RWBK:n näyttelyn esineistöstä. 

Retuperän WBK:ta käsittelevää näyttelyä ei koskaan virallisesti 
avattu ja RWBKlaisten ehdottamat päättäjäisseremoniatkin jäi-
vät lopulta väliin. Myös näyttelyn kirjallinen esittelymateriaali 
katosi kuin tuhka tuuleen matkalla palohuoneelta museolle, 
mikäli se joskus valmistui. Museo toimi myös Vuorimieskil-
lan ja Fyysikkokillan 60-vuotisjuhlanäyttelyiden näyttämö-
nä. Killat kokosivat näyttelyesineet ja esittelymateriaalit sekä 
pystyttivät näyttelyt rinnakkain museon ensimmäiseen ker-
rokseen Dipoli 40 vuotta -näyttelyn tilalle.

Samaan aikaan kun valaistus- ja sähköremontista odotel-
tiin tarjouksia urakoitsijoilta, museotoimikunta päätti, että 
remontin yhteydessä uusitaan kokonaisuudessaan myös 15 
vuotta vanha perusnäyttely sekä maalataan tilat valoisam-
miksi. Perusnäyttelyn suunnittelu käynnistyi museotoimi-
kunnan ideaillassa. Ideoinnin jälkeen museotoimikuntalaiset 
valitsivat päätetyistä kokonaisuuksista omat vastuualueensa 
jatkokehitettäväksi. 

Museotoimikunta tyhjensi museon toukokuun viimeisel-
lä viikolla. Museojäärien neuvoston Ari Väisänen ja Matti 
Änkö sekä kyläjaostosta lainatut reippaat apumiehet olivat 
tärkeä osa onnistunutta purku-urakkaa. Museon rakenteiden 
siirtäminen todettiin erittäin tarpeelliseksi, sillä valokuva-
vitriinin takaa löytyi pölyn ja romun seasta myös muumioi-

tunut orava. Museon tyhjennyksen yhteydessä oravakin sai 
uuden leposijan.

Museotoimikunta vieraili Tallinnassa yhdistetyllä opinto- ja 
virkistysmatkalla. Vierailun aikana tutustuttiin Merimuseoon 
sekä Tallinnan historialliseen keskustaan opastetulla 
kiertokävelyllä. Matkaa värittivät yhteisen illanvieton lisäksi 
sekä meno- että paluumatkalla laivasta myöhästymiset.

Kesäkuusta alkaen museo oli suljettuna sähkömiesten 
urakoidessa museolla. Remontti viivästyi asetetusta 
aikataulustaan, eikä museota saatu avattua vuoden 2007 
puolella teekkareitten käyttöön. Loppusuora häämöttää jo 
ja avajaisia päästään viettämään toivottavasti pian.

1.2.4 Liikunta-asiat

Vuoden 2007 aikana liikuntasektori vakiinnutti paikkaansa 
TKY:n organisaatiossa ja otti roolia itsenäisenä sektorina oto-
sektorin sijaan. Liikuntasektorin vuoden 2007 suurin projek-
ti oli ehdottomasti SYL:n liittokokoukselle tehty jäsenaloite 
SYL:n liittymisestä Opiskelijoiden Liikuntaliiton (OLL) jä-
seneksi ja siihen liittynyt OLL:n järjestöllisen kehittämisen 
eteen tehty suunnittelu- ja vaikuttamistyö.

Sektorin sisäinen työnjako pysyi muuttumattomana edellis-
vuoteen verrattuna, kun vastuu liikunta-asioista tuli jälleen 
hallituksen teekkarivastaavalle. Näin oli myös luonnollista, 
että liikuntasihteeri jatkoi edelleen teekkarijaoston jäsenenä. 
Henkilövaihdoksia sen sijaan tapahtui loppukevään aikana, 
kun kaksi vuotta liikuntasihteerinä toiminut Antti Afflekt 
lopetti ja uutena sihteerinä syksyllä aloitti teekkarijaoston 
liikuntatirehtöörinä alkuvuoden toiminut Sonja Sahlsten. 
Sihteerin vaihtumisen yhteydessä liikuntasihteerin rooli 
TKY:n organisaatiossa vakiintui, koska uusi liikuntasihteeri 
palkattiin muiden TKY:n aatteellisten sihteerien tavoin alusta 
alkaen kahden vuoden määräajaksi lyhyempien muutaman 
kuukausien pätkien sijaan. Afflekt jatkoi kuitenkin vielä syk-
sylläkin osana teekkarijaostoa otettuaan vastuulleen loppu-
vuoden ajaksi liikuntatirehtöörin hommat. Sihteerin vaih-
tuminen työllisti sektoria haastatteluiden ja perehdytyksen 
osalta loppukeväästä sekä alkusyksystä.

Opiskelijoiden Liikuntaliiton 
vaikuttamistyö
Valtakunnallisella tasolla liikunnan vaikuttamistyötä jatkettiin 
osallistumalla aktiivisesti Opiskelijoiden Liikuntaliiton (OLL) 
toimintaan sekä myös itse liiton toiminnan kehittämiseen. 
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Vuonna 2007 kaksivuotisen kautensa OLL:n hallituksen jä-
senenä aloitti TKY:n Aino Mäkisalo. TKY:n edustajana vai-
kuttamistyön valiokunnassa oli Antti Afflekt ja talousvalio-
kunnassa Tuukka Eloranta. Korkeakoulujen liikuntatoimien 
valiokunnassa TKY:n edustajina olivat Antti Afflekt (kevät 
2007) ja Sonja Sahlsten (syksy 2007).

Vaikuttamistyössä jatkettiin liiton vuosien 2006 - 2007 vai-
kuttamistyön toteutussuunnitelman mukaisesti muun muassa 
liikuntapoliittisten neuvottelupäivien opiskelijaliikuntaosuu-
den valmistelua. Teemaseminaarien tuotosten pohjalta elo-
kuun lopulla pidetyillä neuvottelupäivillä luotiin suositukset, 
joilla pyritään vastaamaan liikkumattomuuden haasteeseen. 
Korkeakoululiikunnan valtakunnalliseksi kehittämiseksi 
neuvottelupäivät suositteli liikunnan ja liikuntapalveluiden 
aseman virallistamista korkeakouluympäristössä. Toimen-
pidesuositukset toimitettiin eteenpäin Valtion liikuntaneu-
vostolle tukemaan päätöksentekoa.

Liittokokouksessa 30.11.2007 OLL:n hallitukseen kaudelle 
2008–2009 TKY:ltä valittiin Tuukka Eloranta puheenjoh-
tajaksi sekä Antti Afflekt hallituksen jäseneksi. Mäkisalo 
ilmoitti eroavansa hallituksesta ulkomaille lähdön takia. 
Lisäksi liittokokous päätti TKY:n aloitteesta ottaa käyttöön 
niin sanottu työpuheenjohtajiston ja siten nostaa päätoimi-
sesti keskustoimistolla toimivien hallituksen jäsenten mää-
rän yhdestä kolmeen.

SELL-kilpailut
Liettuan Kaunasissa 16.–20.5.2007 järjestettyihin XXII SELL 
Student Games –kilpailuihin TKY:ltä osallistui 25-henkinen 
joukkue joukkueenjohtajana toimineen liikuntasihteeri Antti 
Afflektin johdolla. Mitaleille asti urheilijamme eivät tällä ker-
taa yltäneet, mutta pistesijoja saatiin yhteensä viidessä lajissa. 
Antti Miihkinen ylsi 5. sijalle pituushypyssä sekä 7. sijalle 110 
metrin aitajuoksussa, Heikki Alanen saavutti 7. sijan kuulan-
työnnössä ja Eelis Rytkönen 6. sijan selkäuinnissa. Lisäksi 
miesten lentopallojoukkue sijoittui sijoille 5-9.

Otaniemessä 22. - 25.5.2008 järjestettävän XXIII SELL Student 
Games –kilpailujen järjestelyt käynnistettiin tammikuussa. 
LiTM Piritta Forsström palkattiin päätoimiseksi pääsihtee-
riksi vastaamaan kisajärjestelyistä ja projektin etenemisestä 
sihteeristössä sijaitsevalta työpisteeltä käsin. Vuoden aikana 
kisaprojektiin saatiin sitoutettua useimmat lähimmistä yh-
teistyötahoista, välitettiin tietoa tapahtumasta kotimaahan 
ja ulkomaille sekä varmistettiin tärkeimpien osa-alueiden 
suunnitelmat. Loppuvuodesta osa-aikaiseksi projektityön-
tekijäksi palkattiin Katja Arpalo ja joulukuussa SELL-kiso-

jen työntekijät muuttivat toimistonsa sihteeristöstä vanhan 
kyläkirjaston paikalle remontoituihin tiloihin.

Pääkaupunkiseudun 
ylioppilaskuntien yhteistyö
Pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien liikuntasektorit järjes-
tivät yhteistyössä vuoden 2007 aikana Ullanlinnanmäen mä-
enlaskun laskiaisena sekä Esport Night –tapahtumat keväällä 
ja syksyllä. Toimintaa koordinoitiin PYL-liikunnan sähkö-
postilistalla sekä HYY:n keväällä ja TKY:n syksyllä isännöi-
missä tapaamisissa. Tapahtumatoiminnan lisäksi 
yhteistyöverkosto toimi tiiviinä keskusteluverkostona 
OLL:n jäsenyydestä SYL:n liittokokoukseen laaditun jäsen-
aloitteen valmistelussa. PYL-liikunnan toimintaan osallistui-
vat vuoden 2007 aikana HYY, KY, OLL, SAY ja TKY.

1.3 Sosiaalipolittiiset asiat

Sosiaalipoliittinen vastaava 
Satu Alikoski

Sosiaalipoliittinen sihteeri
Pinja Nieminen (31.5. asti)
Liisa Lähteenaho (1.4. alkaen)

1.3.1 Opiskelijoiden hyvinvointi 
ja terveydenhuolto

Opiskelijoiden mielenterveysongelmat ovat puhuttaneet pal-
jon muutaman viimeisten vuoden ajan. Vuoden 2006 alussa 
TKK:lla aloitti opintopsykologina Timo Tapola, josta on ol-
lut korvaamatonta apua niin yksittäisille opiskelijoille kuin 
asiantuntijana TKY:lle ja TKK:lle. TKK:lla tehtyjen muu-
tosten, joista viimeisimpänä uuteen tutkintoon siirtyminen, 
seurauksena opiskelijoiden paineet opintoihin liittyen ovat 
kasvaneet. Tämä on valitettavasti näkynyt aina kiltojen toi-
minnasta opintotuen seurantaan eikä suunta näytä parantu-
van tulevaisuudessakaan.

Myös YTHS:llä on panostettu opiskelijoiden mielenterve-
yspalveluihin ja tänä vuonna julkaistun tutkimuksen mukaan 
niihin on pääasiassa oltu tyytyväisiä ja hoitotakuu toteutuu. 
Mielenterveyspalveluihin on kuitenkin edelleen reilusti jono-
ja. Apua opiskelijoiden ongelmiin on tarjonnut myös opiske-
lijoiden tukikeskus Nyyti ry. Nyyti sai tänä vuonna loppuun 
toimintansa laajentamisen valtakunnalliseksi; lisäksi Suomen 
ylioppilaskuntien liitto liittyi sen jäseneksi. TKY on myös yksi 
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Yksi vuoden mielenkiintoisimmista ta-
pahtumista opiskelijoidenkin kannalta 
olivat eduskuntavaalit, joissa tällä ker-
taa jännitettiin nouseeko opintoraha 
viimein ja yhdistyvätkö Teknillinen kor-
keakoulu, Taideteollinen korkeakoulu 
ja Helsingin kauppakorkeakoulu yh-
deksi innovaatioyliopistoksi.

TKY:n tavoitteena oli saada TKK:n opis-
kelijat kiinnostumaan vaaleista ja sitä 
kautta nostaa alueen äänestysaktiivi-
suutta. 27.2.2007 järjestettiin edus-
kuntavaalipaneeli, johon osallistuivat 
kansanedustajaehdokkaat Maria Gu-
zeninan-Richardson (SDP), Antti Kaik-
konen (Keskusta), Jyrki J. Kasvi (Vihre-
ät), Juho Lindman (Vasemmistoliitto), 
Martina Malmberg (RKP) sekä Jukka 
Mäkelä (Kokoomus). Paneelissa kes-
kusteltiin niin yleisesti yhteiskuntaan 
liittyvistä kuin myös erityisesti opiske-
lijoita koskettavista asioista ja se keräsi 
myös reippaan joukon innokasta ylei-

söä. Vaalit kiinnostivat otaniemeläisiä 
muutenkin, sillä Otaniemen alueen 
äänestysprosentti oli vaaleissa 80,3 %, 
kun se koko maassa oli 67,8 %.

Vuonna 2006 alkanut Nouse jo! -kam-
panja, jossa haluttiin herättää päättäjät 
nostamaan 15 vuotta sitten viimeksi 
korotettu opintorahaa 15 %:lla, sai jat-
koa kun ylioppilaskunnista soiteltiin 
eduskuntavaaliehdokkaille ja kysyttiin 
ovatko nämä valmiita viimein sano-
maan kyllä opintorahan korotukselle. 
90,9 % soittokierroksella tavoitetuista 
ehdokkaista vastasi kyllä, ja kun sini-
vihreä hallitus huhtikuun lopulla kir-
joitti hallitusohjelmaansa, saatiin sii-
hen kirjaus opintorahan korotuksesta 
juurikin 15 %:lla. Lisäksi hallitusohjel-
maan kirjattiin opintotuen tulorajojen 
korotus 20 %:lla. Tulorajojen korotus 
astuu voimaan 1.1.2008 ja opintora-
han korotus 1.8.2008.

Toinen mielenkiintoinen hallitusoh-
jelmaan kirjattu asia oli päätös inno-
vaatioyliopiston - tai huippuyliopiston 
- perustamisesta, eli Helsingin kaup-
pakorkeakoulun, Taideteollisen kor-
keakoulun ja Teknillisen korkeakoulun 
yhdistämisestä. Tämän lisäksi yliopisto-
jen hallinnollista autonomiaa haluttiin 
lisätä mahdollistamalla niille julkisoi-
keudellisen oikeushenkilön tai yksi-
tyisoikeudellisen säätiön asema. Inno-
vaatioyliopiston perustaminen herätti 
paljon keskustelua koko kevään ajan, 
ja vaikka osa keskustelusta olikin var-
sin kriittistä, nähtiin Suomen yliopisto-
kentän kehittäminen kuitenkin hyvänä 
asiana. TKY oli vuoden aikana aktiivi-
sesti rakentamassa positiivista tuulta 
projektille pitämällä yhteyttä ehdok-
kaisiin ja kansanedustajiin vaalien alla 
ja niiden jälkeen, sekä osallistumalla 
julkiseen keskusteluun kannanotoin 
ja mielipidekirjoituksin.

Eduskuntavaalit 2007 – 
mannaa ja muutoksia

Kuvaaja: Heikki Rönkkö
Opintorahamielenosoitus 9.10.2006
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Nyytin jäsenjärjestöistä.

YTHS:n opiskelijoiden maksuosuudesta käytiin keväällä vil-
kasta keskustelua. Opiskelijoiden sovittu maksuosuus 
YTHS:n kuluista on 18 - 20 % ja vuonna 2007 tämä osuus 
tippui alle 18 %:n. Ylioppilaskunnat joutuivat siten päättä-
mään opiskelijoiden YTHS-maksujen korotuksesta. Paljon 
keskustelua aiheutti se, pitäisikö korotukset suunnata käyn-
timaksuihin vai perusmaksuun ja lopulta päädyttiin näiden 
kahden yhdistelmään. Myös tässä yhteydessä otettiin kantaa 
siihen, että vaikka YTHS:nkin resurssit ovat niukat, tulee 
mielenterveyspalveluihin kuitenkin panostaa.

TKY:llä ajettiin vuonna 2007 järkevää ja suvaitsevaa alko-
holinkäyttöä. Ohjeet alkoholittomista sitsijuomista saatiin 
valmiiksi alkuvuodesta, minkä jälkeen niitä jaettiin eteen-
päin killoille. Opiskelijoiden alkoholinkäyttö on herättänyt 
keskustelua vuosittain etenkin, koska alkoholittomuutta tai 
vain vähäistä alkoholinkäyttöä ei aina koeta hyväksyttäväksi 
valinnaksi. Keskustelu aiheesta jatkunee edelleen.

1.3.2 TKY:n Liikunta- ja 
hyvinvointiviikko

Viikko 41 oli TKY:n osalta pyhitetty hyvinvoinnille ja liikun-

nalle. Viikolla järjestettiin kokkikurssi kokkaustaidottomil-
le, hyvinvointi ja liikunta –aiheiset messut, luentosarja hy-
vinvointiin liittyen sekä erilaisia urheilutempauksia. Vaikka 
kaikki tapahtumat eivät keränneetkään paljoa osallistujia, 
pitivät osallistuneet henkilöt niitä kuitenkin erittäin hyvinä. 
Taas saatiin kuitenkin miettiä sitä, paljonko mitäkin kannat-
taa järjestää, jos tapahtumat eivät kuitenkaan tavoita kuin 
pienen osan TKY:n jäsenistä.

Yksi viikon parhaiten onnistuneista tapahtumista olivat lii-
kunta ja hyvinvointi –aiheiset messut, jotka osittain vahin-
gossa pidettiin samaan aikaan TKK:n avoimien ovien päivi-
en kanssa. Messuständit keräsivät mukavasti opiskelijoiden 
hyvinvoinnista kiinnostuneita. Yksi messujen ehdottomista 
suosikeista oli oman rasvaprosentin mittaus, johon tarvitta-
va laite saatiin TKK:lta.

Sekä kokkikurssit kokkaustaidottomille että luentosarja ke-
räsivät melko vähän osallistujia, vaikka niiden sisältö olikin 
erittäin hyvä. Puhujina luennoilla oli YTHS:n asiantunti-
joita, TKY:n sosiaalipoliittinen sihteeri Liisa Lähteenaho, 
TKK:n opintopsykologi Timo Tapola, Opiskelijoiden liikun-
taliiton Ulla Reijonen ja Nokia Siemens Networkin Mikko 
J. Salminen. 

Kuvaaja: Paula Partanen
TKY:n Liikunta- ja hyvinvointiviikko 8. - 12.10.2007,

Liisa Lähteenaho ja Sari Tiula-Alho
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Korkeakoulujen arviointineuvosto 
(KKA) käynnisti vuonna 2005 hank-
keen, jonka tarkoituksena on auditoida 
korkeakoulujen laadunvarmistusjär-
jestelmiä ja näin tukea korkeakouluja 
laadunvarmistuksen kehittämisessä. 
Hankkeen tavoitteena on, että kaik-
kien maamme yliopistojen ja ammat-
tikorkeakoulujen laadunvarmistusjär-
jestelmät on auditoitu vuoteen 2011 
mennessä. TKK:n laadunvarmistus-
järjestelmä auditoitiin marraskuus-
sa 2007.

TKY otti edellisen vuoden tapaan aktii-
visen roolin TKK:n laatutyössä. 
TKK:n laatutoimikunta nimitti yhteensä 
20 työryhmää rakentamaan laadunvar-
mistusjärjestelmää. Näistä useimmis-
sa toimivat myös opiskelijaedustajat. 
Opiskelijaedustajat koostuivat pääosin 
TKY:n kopojaoston jäsenistä. 

Auditointi vietiin käytännössä koko-
naan läpi vuoden 2007 aikana. Toki 
siihen oli jo varauduttu aiemmin lähin-
nä TKK:n laatutoimikunnassa. Vuoden 
alusta perustetut työryhmät toimivat 
itsenäisesti ja niiden loppuraporttien 
palauttamisen määräaika oli elokuu 

2007. Tämän jälkeen voitiin vielä tar-
vittaessa tehdä täsmennyksiä sisältöi-
hin. Syyskuussa lähetettiin 
KKA:lle auditointimateriaali, johon 
heillä oli kaksi kuukautta aikaa tutus-
tua ennen varsinaista auditointivie-
railua 21. - 23.11.2007. Auditointivie-
railun aikana KKA:n arviointineuvosto 
haastatteli useita eri toimijaryhmiä 
TKK:lla. Myös opiskelijoita haastatel-
tiin ja heiltä kysyttiin muun muassa 
opintojen ohjauksen onnistumisesta 
ja kurssipalautteiden hyödyntämises-
tä kursseja kehitettäessä.

Viestintä koettiin haastavaksi projektin 
läpiviennin yhteydessä. TKY teki aktii-
vista yhteistyötä työryhmien lisäksi 
myös TKK:n viestinnän kanssa. TKY ja 
TKK yhdessä suunnittelivat ja toteut-
tivat juliste- ja lentolehtiskampanjan, 
joilla pyrittiin saamaan mahdollisim-
man moni tiedeyhteisön jäsen tietoi-
seksi tulevasta auditoinnista. Kam-
panjoilla haluttiin lisätä tietoisuutta 
tulevasta auditoinnista ja siitä, mitä 
laadunvarmistus ylipäätään on. Tätä 
varten perustettiin myös verkkosivus-
to, jonne koottiin kaikki mahdollinen 
laadunvarmistusjärjestelmään liittyvä 

materiaali.

KKA:n piti ensimmäisten tietojen mu-
kaan kertoa auditoinnin tuloksista jo 
joulukuussa 2007. Kuitenkin TKK:lta 
kerätty tietomäärä oli niin suuri, ettei 
arviointineuvosto ehtinyt käsitellä sitä 
kokonaisuudessaan läpi ennen vuo-
den viimeistä kokoustaan. Virallinen 
tieto auditoinnin tuloksesta saatiin 
26.2.2008. Auditoinnin yhteydessä 
TKK:n laadunvarmistusjärjestelmää 
ei kokonaisuudessaan hyväksytty. Uu-
sinta-auditointi vuonna 2009 keskit-
tyy KKA:n puutteellisiksi osoittamiin 
osa-alueisiin.

Huolimatta ympäristössä tapahtuvis-
ta muutoksista koettiin, että on hyvä 
dokumentoida viimeistään tässä vai-
heessa olemassa olevat laadunvarmis-
tamisen käytännöt. Tiedekuntamalliin 
siirtyminen ja tuleva innovaatioyliopis-
to tulevat muokkaamaan käytäntöjä. 
Myös laadunvarmistusjärjestelmää 
tullaan päivittämään vastaamaan tu-
levaisuuden todellista toimintaym-
päristöä.

Laadunvarmistusjärjestelmän 
auditointi TKK:lla

1.3.3 Joukkoliikenne

Joukkoliikenteeseen liittyen pyrittiin tänä vuonna vaikut-
tamaan vaihto-opiskelijoiden opiskelija-alennuksiin sekä 
Länsimetron suunnitteluun.

Tällä hetkellä vaihto-opiskelijat ovat muita opiskelijoita hei-
kommassa asemassa joukkoliikenteen suhteen, koska eivät 
ole oikeutettuja samoihin opiskelija-alennuksiin kuin muut 
opiskelijat. He eivät kuitenkaan ole sen varakkaampia kuin 

muutkaan opiskelijat ja joukkoliikenteen maksut lohkaisevat 
alentamattomina suuren osan heidän käyttövaroistaan. Yh-
dessä muiden pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien kans-
sa laadittiin kannanotto vaihto-opiskelijoiden joukkoliiken-
nealennusten puolesta ja kannanoton allekirjoittivat lopulta 
kaikkien pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien lisäksi myös 
kaikki yliopistot. Kannanottoa ei kuitenkaan päästy julkis-
tamaan, koska juuri sen valmistuttua Pääkaupunkiseudun 
yhteistyövaltuuskunta YTV ilmoitti suunnittelevansa koko-
naan opiskelija-alennuksista luopumista ja siirtyvänsä ikään 
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perustuviin alennuksiin. Suunnitelmiin reagoitiin vastusta-
valla kannanotolla. Toivottavasti opiskelija-alennuksista ei 
tulla luopumaan.

Espoon ja Otaniemen joukkoliikenteeseen vaikuttava Län-
simetron suunnittelu vaikutti myös tänä vuonna TKY:n toi-
mintaan. Metron tulo Otaniemeen helpottaa suuresti täällä 
kulkevia, mutta mielenkiinnolla seurattiin ja otettiin osaa 
keskusteluun siitä, mihin Otaniemen asema tulisi tarkal-
leen ottaen sijoittaa ja miten liikenne Otaniemessä toimisi 
metron valmistuttua.

1.3.4 Opiskelijan toimeentulo

Opiskelijoiden toimeentuloon saatiin parannuksia, tai aina-
kin päätöksiä parannuksista vuoden 2007 eduskuntavaalien 
jälkeen. Vuonna 2006 aloitettu Nouse jo! -kampanja jatkui 
tänäkin vuonna ja sillä saatiin tulosta, kun uudessa halli-
tusohjelmassa opintorahaa päätettiin korottaa 15 %:lla ja 
opintotuen tulorajoja 30 %:lla. Korotukset tulevat voimaan 
1.8.2007 (opintoraha) ja 1.1.2008 (opintotuen tulorajat). 
Edellisen kerran opintorahaa on korotettu 1992 ja sitä las-
kettiin vuonna 1995. Edellinen suurempi korotus opiskelijan 
toimeentuloon tehtiin vuonna 2004 kun opintotuen asumis-
lisä nostettiin 252 euroon.

Opintotuen parannukset tulevat tarpeeseen, mutta paljon 
on vielä tehtävää. Parannuksesta saatujen päätösten jälkeen 
käytiin ylioppilaskuntaliikkeessä paljon keskustelua siitä, 
miten opiskelijan perusturvaa tulisi jatkossa kehittää ja mi-
ten sen tulisi toimia. Suomessa toteutetaan alkaneen halli-
tuskauden aikana perusturvauudistus, jossa myös opiske-
lijoiden asemaa tullaan miettimään. SYL muotoili vuoden 
aikana omat opintotukiteesinsä, joissa mietittiin opintotu-
en kehittämistä. Tässä työssä myös ylioppilaskunnat olivat 
aktiivisia. Vuoden lopulla Suomen valtioneuvosto hyväksyi 
vuosille 2007 - 2012 Koulutuksen ja tutkimuksen kehittämis-
suunnitelman, jossa muun muassa puhutaan opintotuen eri 
elementtien säännöllisestä tarkistamisesta sekä perheellisten 
opiskelijoiden asemasta.

Vuoden aikana keskusteltiin paljon myös siitä, mikä olisi 
oikea tapa tukea opiskelijoiden asumista. Yhdeksi tällä het-
kellä käytössä olevan opintotuen asumislisän ongelmaksi 
on koettu se, ettei se ole automaattisesti ympärivuotinen. 
Lisäksi asumislisä ei ota huomioon alueiden välisiä eroja 
vuokratasoissa eikä sitä koroteta säännöllisesti kustannus-
ten noustessa. Lapsiperheelliset opiskelijat ovat tällä hetkellä 

yleisen asumislisän piirissä ja yksi mahdollisuus muidenkin 
opiskelijoiden asumisen tukemiseen tulevaisuudessa olisi tä-
hän järjestelmään siirtyminen. Tämäkään ei kuitenkaan olisi 
välttämättä kaikille paras mahdollinen ratkaisu; yksi yleisen 
asumislisän hankaluuksista on se, että verrattuna opintotuen 
tulorajoihin yleisen asumislisän tulorajat ovat matalammat. 
Tämä keskustelu jatkunee myös tulevina vuosina perustur-
van uudistuksen yhteydessä.

Perheellisten opiskelijoiden ja opiskelevien vanhempien asema 
puhutti myös vuoden aikana. Loppukeväästä Suomen hallitus 
suunnitteli budjettikehysriihessä lasten päivähoidon nolla-
maksuluokan poistamista, mikä olisi osunut kipeästi opis-
kelijoihin, joilla on pieniä lapsia. Suunnitelma sai kuitenkin 
valtavasti negatiivista palautetta - myös TKY:n kirjoittaman 
yleisönosastokirjoituksen muodossa - ja siitä luovuttiin. 

Syksyn 2007 alussa käytiin jälleen keskustelua opiskelijoiden 
asumistilanteesta. Tilanne on pääkaupunkiseudulla melko 
synkkä: jonot opiskelija-asuntoihin ovat pitkiä. Syksyllä 
sekä TKY että HYY tarjosivat hätämajoitusta niille, jotka 
eivät olleet asuntoa lukukauden alkaessa saaneet. Myös 
pääkaupunkiseudun korkeat vuokrat tekevät tilanteesta 
hankalan.

Yhteistyö sosiaalipoliittisissa asioissa muiden ylioppilas-
kuntien kanssa sujui vuonna 2007 erittäin hyvin. Teekkari-
ylioppilaskuntien kesken mietittiin kevään lopulla yhteisiä 
teemoja ja pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien kanssa teh-
tiin yhteistyötä läpi vuoden useassa asiassa, kuten asumisessa 
ja joukkoliikenteen kehittämisessä.
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Vuonna 2005 ilmaan heitetty ajatus 
Teknillisen korkeakoulun, Helsingin 
kauppakorkeakoulun ja Taideteolli-
sen korkeakoulun yhdistämisestä alkoi 
vuoden alussa saada tuulta siipiensä 
alle. Vuoden 2006 lopussa perustettu 
kolmen yliopiston välinen työryhmä 
julkaisi raporttinsa yhteistyökuvioiden 
pohdiskelusta helmikuun 19. päivä 
Säätytalolla. Jo ennen raportin julkis-
tamista oli aistittavissa, että TKK, joka 
aiemmin ei ollut lämmennyt hank-
keelle, suhtautui siihen merkittävästi 
positiivisemmin. Sailaksen työryhmä 
oli päätynyt yksimielisesti esittämään 
kolmen yliopiston yhdistämistä uu-
deksi huippuyliopistoksi. Aiemmin 
innovaatioyliopistona tunnettu pro-
jekti sai tavoitetta kuvaavan projek-
tinimen – huippuyliopisto -  joka jakoi 
mielipiteet rajusti ja sai monille hymyn 
huulille. Sailaksen työryhmä päätyi 
esittämään radikaalejakin muutok-
sia yliopistolaitoksen nykymuotoon 
verrattuna. Yliopistosta on määrä tulla 
säätiömuotoinen, työsuhteet muuttui-
sivat virkasuhteisiksi ja perusrahoitusta 
lisättäisiin merkittävästi. Muina keskei-
sinä muutoksina nostettiin esiin ope-
tuksen laadun merkittävä parantami-
nen ja kansainvälisyyden lisääminen. 

Ylioppilaskunnista TKY ja KY, joka jo 
vuonna 2006 oli päätynyt tukemaan 
yhdistymishanketta, päätyivät yhdes-
sä vahvasti ottamaan kantaa Sailaksen 
työryhmän viitoittaman tien puoles-
ta heti raportin julkistamisen jälkeen. 
Taideteollisen korkeakoulun opiske-
lijat suhtautuivat sen sijaan hieman 
nihkeämmin yhdistymiseen ja järjes-
tivät mielenilmaisun hankkeen toteut-
tamista vastaan vastineena Sailaksen 
työryhmän ajatuksille.

Eduskuntavaalien jälkeen hanke pää-
tyi hallitusohjelmaan ja kolme yliop-
pilaskuntaa kokoontui toukokuun 9. 
- 10. päivä Otaniemeen pohtimaan 
yhdessä avoimessa hengessä uuden 
yliopiston mukanaan tuomia haastei-
ta. Itse yliopistoon liittyvistä aiheista 
käsiteltiin muun muassa yliopiston 
hallituksen kokoonpanoa, säätiömuo-
toisuuden haasteita ja uusia opiskelu-
mahdollisuuksia.

Kesän aikana innovaatioyliopistolle 
asetettiin ohjausryhmä, jonka puheen-
johtajaksi valittiin valtiosihteeri Hel-
jä Misukka. Opiskelijoiden yhteiseksi 
edustajaksi valittiin KY:n hallituksen 
puheenjohtaja Jenni Laakso. Ohjaus-

ryhmän perustaminen tarkoitti lähtö-
laukausta uuden yliopiston konkreet-
tiselle muodostumiselle ja projektin 
valmistelu aloitettiin. Syksyn aikana 
perustettiin teemaryhmiä pohtimaan 
uuden yliopiston eri osa-alueita ja yli-
oppilaskunnat nimittivät yhdessä opis-
kelijaedustajia ryhmiin.

Syksyn aikana myös uuden yliopiston 
strategiatyö käynnistyi vauhdikkaan 
ja intensiivisen strategiaseminaarin 
myötä lokakuussa. Paikalla olivat kaik-
ki keskeiset kotimaiset sidosryhmät 
yhdessä pohtimassa uuden yliopis-
ton tavoitteita ja mukanaan tuomia 
mahdollisuuksia. Uusi yliopisto tuo 
mukanaan paljon haasteita ja paljon 
työtä on tehtävänä. Tärkeää on, että 
välitavoitteet saavutetaan ja että pi-
detään tavoite kirkkaana. Aika näyttää 
miltä uusi yliopistomme näyttää 20 
vuoden päästä, mutta nyt uskallamme 
jo melkein sanoa, että se tulee, vaikka 
rahoituspäätös saataneen vasta valtion 
ensi kevään budjettipäätösten jälkeen. 
Kaksi asiaa on ainakin varmoja, muu-
tos, ja että tämä tarina jatkuu seuraa-
vassa vuosikertomuksessa.

Matkalla kohti innovaatioyliopistoa

Kuvaaja: Paula Partanen
Alwarin piknik 6.9.2007
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1.4 Koulutuspoliittiset asiat

Koulutuspoliittinen vastaava
Henri Seppä

Opintosihteeri
Aino Sarakorpi (31.5. asti)

Koulutuspoliittinen sihteeri
Tiia Saloranta (1.9. alkaen)

Koulutuspoliittinen vastaava
Christian Peltonen

Korkeakoulupoliittinen sihteeri
Eeva Myller

1.4.1 Vuoden 2007 painopisteet 

Koulutuspoliittinen jaosto
Koulutuspoliittinen jaosto eli tuttavallisemmin kopojaos-
to aloitti toimintansa vuonna 2007 edunvalvontajaoston 
lopetettua. Kopojaoston puheenjohtajana toimii hallituk-
sen koulutuspoliittisista asioista vastaava jäsen ja sihteeri-
nä koulutuspoliittinen sihteeri. Lisäksi jaostoon kuului 11 
muuta jäsentä.

Kopojaosto kokoontui vuoden aikana keskimäärin kerran 
kuukaudessa. Kopojaoston varsinaisten kokousten lisäksi 
järjestettiin teemapäiviä esimerkiksi oikeusturvaoppaan te-
kemisen ja perusopetuksen kehittämisen merkeissä. Kou-
lutuspoliittisten asioiden lisäksi jaosto työskenteli tarpeen 
mukaan myös muiden edunvalvonnallisten asioiden, kuten 
sosiaalipoliittisen ja kansainvälisten asioiden parissa. Ko-
pojaoston omien kokousten ja muiden tapahtumien lisäksi 
jaoston jäsenet edustivat opiskelijoita useissa eri toimikun-
nissa ja työryhmissä TKK:lla.

Kopojaosto tulee jatkamaan toimintaansa uudella 
kokoonpanolla vuonna 2008. Muutoksia jaoston rakenteeseen 
ja toimintamalliin tullaan tekemään vuoden 2007 kokemusten 
pohjalta.

Opettajatuutorointi
Keväällä tehtiin kiltojen opintovastaavien avustuksella kyse-
ly syksyn 2006 fukseille siitä, miten opettajatuutortoiminta 
on lähtenyt käyntiin. Syynä kyselyn tekemiseen oli lähinnä 
opiskelijoiden suunnalta kantautunut viesti toiminnan heik-

koudesta. Syksystä 2005 lähtien opettajatuutoroinnin järjestä-
minen kaikille uusille perustutkinto-opiskelijoille koko opis-
keluajaksi on ollut osastoille pakollista. Kyselyn perusteella 
oli kuitenkin havaittavissa, että toiminta on kärsinyt jonkin 
verran alkukankeudesta, ja että osastojen välillä on suuria 
eroja. Vastausten perusteella opettajatuutortoiminta on ke-
hittynyt edellisvuoteen verrattuna, mutta työtä pitää tehdä 
koko TKK:n laajuudessa tuutoroinnin toimivaksi saattami-
sessa. Kyselyn perusteella kehitettiin ISO-koulutusta ja se 
saatettiin TKK:n opintotoimikunnalle tiedoksi.

Haloped-toiminta
Osastotasolla toimivien halopedien kanssa jatkettiin aiempi-
en vuosin perinteitä. Uusille halopedeille järjestettiin vuoden 
alussa kolme koulutustilaisuutta. Koulutuksissa oli sekä 
TKY:n että TKK:n edustajia kertomassa kokemuksista hal-
linnossa toimimisesta. Koulutustapahtumissa oli tavoit-
teena saada halopedeille siirrettyä tietoa heidän tulevasta 
toimenkuvastaan ja erityisesti vaikutuskanavista TKK:lla. 
Lisäksi tilaisuuksissa jaettiin vuonna 2005 julkaistu Wallan 
kahva -opas.

Halopedit tapasivat säännöllisesti vuoden aikana kokouk-
sissa, joissa keskusteltiin ajankohtaisista aiheista eri osas-
toilla, ylioppilaskunnassa, sekä TKK:lla. Vuoden alussa jär-
jestettiin halopedvaihtositsit, joissa uudet ja vanhat pääsivät 
vaihtamaan kokemuksia. Poikkeuksellisen tärkeä rooli ha-
lopedeilla oli edellisiin vuosiin verrattuna TKK:n tiedekun-
tauudistuksen parissa.

Oikeusturvaopas
Oikeusturvaoppaan on suunniteltu olevan verkossa julkaista-
va sivusto, jonne kootaan erilaisia opiskelijan oikeusturvaan 
liittyviä asioita. Oppaassa tuodaan esiin esimerkiksi tutkin-
tosäännöstä opintosuoritteiden korjaamiseen liittyvät asiat 
sekä kotimaisten ja ulkomaisten kielten käyttö tutkinnon 
suorittamisen yhteydessä. Tavoitteena on viestittää ensisi-
jaisesti opiskelijoille, mutta myös henkilökunnalle, keskei-
simmät oikeusturvaan liittyvät asiat, jotka eivät välttämättä 
muuten tule esille jokapäiväisessä toiminnassa.

Opasta on toteutettu yhdessä kopojaoston kanssa ja sään-
töasioissa on oltu yhteydessä TKK:n lakimieheen. Oppaan 
toteuttaminen aloitettiin vuoden 2007 alussa. Kun ensim-
mäinen versio julkaistaan, on opasta tarkoitus päivittää jat-
kuvaluonteisesti aina tarvittaessa.
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TKY on vuodesta 1980 alkaen jakanut 
vuosittain Vuoden opettaja -palkin-
non. Palkinnon tarkoituksena on ollut 
alusta asti lisätä opetuksen arvostusta 
ja kiinnittää sekä opiskelijoiden että 
opettajien huomio hyvän opetuksen 
merkitykseen. Pitkästä perinteestään 
huolimatta Vuoden opettaja -palkinto 
on ollut harmillisen näkymätön yliopis-
tomme henkilökunnan ja opiskelijoi-
den keskuudessa. Hyvät opettajat ovat 
kullanarvoisia -taulu tuo palkinnolle 
sen ansaitsemaa huomiota.

Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia 
-taulua varten käynnistettiin loppu-
vuodesta 2005 suunnittelukilpailu. 
Kilpailukutsussa peräänkuulutettiin 
eteenpäin suuntautuvaa tunnelmaa. 
Wappuna 2006 julkaistiin suunnitte-
lukilpailun voittajatyö – Valoikkuna. 
Voittajatyössä tunnelmaa oli luotu 
taitavasti tekniikkaa ja taidetta yh-
dessä hyväksi käyttäen. Valoikkuna 
toteutettiin vuoden 2007 kevään ja 
syksyn aikana.

Taulun sijoittamisesta keskusteltiin 
TKK:n kampustoimikunnassa. Alun 
perin taulu piti sijoittaa TKK:n päära-

kennuksen toisen kerroksen aulaan. 
Onneksi kampustoimikunta piti pa-
rempana ratkaisuna sijoittaa taulu pää-
rakennuksen ensimmäisen kerroksen 
aulaan. Lopullisessa paikassaan taulu 
ja täten myös arvostettu opetus saa-
vat enemmän näkyvyyttä.

Projektin alussa oli vielä epäselvää, 
kuinka se rahoitettaisiin. Vuoden 2006 
aikana selvisi, että projekti olisi tek-
nisesti haastava ja varsin kallis viedä 
läpi. Taulu rakentuu led-matriisinäy-
töstä, jolla vuoden opettajien nimet 
heijastetaan matriisin edessä oleval-
le lasilevylle. Valoikkunassa Vuoden 
opettajien nimet näkyvät kukin vuo-
rollaan muutaman sekunnin. TKY:llä 
päätettiin, että rahoitusta tulee saa-
da muualtakin, kuin TKY:n järjestötoi-
minnan budjetista. Muuten projektia 
ei vietäisi loppuun. Teekkaritoimin-
nan edistämisrahaston päätös taulun 
osittaisesta rahoittamisesta saatiin 
toukokuussa 2007 ja samalla TKY:n 
hallitus päätti varautua maksamaan 
loput taulun kustannuksista omista 
projektirahoistaan.

Taulu julkistettiin 6.9.2007 TKK:n sa-

dannen yliopistovuoden avajaisten 
yhteydessä. Julkistamistilaisuus keräsi 
paikalle hyvän määrän yleisöä. Valittu-
jen vuoden opettajien lisäksi paikalle 
oli kutsuttu myös muita toimijoita TKY:
ltä sekä TKK:lta. Tilaisuudessa esiintyi 
Polyteknikkojen kuoron kvartetti. Lau-
luesityksen jälkeen piti TKY:n edus-
taja puheen taulun luovuttamisesta, 
jonka yhteydessä esille tuotiin myös 
laadukkaan opetuksen tärkeys. TKK:n 
vararehtori Kalevi Ekmanin vastaan-
ottopuheessa kiitettiin opiskelijoita 
heidän aktiivisista toimistaan laaduk-
kaan opetuksen puolesta. Puheiden 
jälkeen käänsivät TKY ja TKK yhdessä 
kuormalavan kokoisesta vivusta, jolla 
taulu käynnistettiin.

Taulun julkistamisen yhteydessä saa-
tiin TKY:lle ja projektille näkyvyyttä 
TKK:n ja TKY:n sisäisen median lisäksi 
ainakin TEK-lehdessä sekä T-lehdessä. 
Taulu tulee pysymään näkyvällä pai-
kalla TKK:n päärakennuksen seinällä 
vielä useita vuosia ja muistuttamaan 
tulevia opettajia ja opiskelijoita hyvän 
opetuksen merkityksestä.

Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia

Kuvaaja: Paula Partanen
Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia 
-taulu päärakennuksen aulassa
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1.4.2 Kansallinen koulutuspolitiikka

Tekniikanalan kansallinen strategiatyö
Kesällä asetettiin työryhmä pohtimaan tekniikanalan kou-
lutuksen kansallista strategiaa. Työtä tehtiin syksyn aikana 
TEK:n johdolla yhdessä tekniikanalan koulutusta tarjoavi-
en korkeakoulujen kesken yhdessä keskeisten sidosryhmien 
kanssa. Opiskelijoita edusti Tommi Kemppainen, jonka kautta 
ylioppilaskunta pääosallisesti osallistui työhön. Strategiatyön 
tulokset on määrä julkaista helmikuussa 2008.

Yliopistolaitoksen rakenteellinen 
kehittäminen
Yliopistolaitos eli vuonna 2007 edelliseltä vuodelta jatku-
nutta muutoksen aikaa. Opetusministeriö järjesti keväällä 
ja syksyllä rakenteellisen kehittämisen seminaarit, joihin 
myös ylioppilaskunta osallistui. Keväällä keskustelua aihe-
utti erityisesti selvitysmiesten Jääskinen ja Rantanen tekemä 
pohdinta yliopistojärjestelmän kehittämisestä. Kesäkuussa 
yliopistolain kehittäminen käynnistyi ja keskusteluissa oli-
vat esillä erityisesti automaatiojäsenyys ja ylioppilaskuntien 
määrittely uudessa laissa. TKY on omalta osaltaan tehnyt 
työtä opiskelijoiden kannalta parhaan yliopistolain puoles-
ta ylioppilaskuntien kesken ja vuorovaikutuksessa TKK:n ja 
muiden sidosryhmien kanssa. TKY on Kauppakorkeakoulun 
ylioppilaskunnan (KY) kanssa avannut keskustelua yliopisto-
jen lisääntyvän taloudellisen autonomian mukanaan tuomista 
haasteista erityisesti yliopistojen johtamiseen ja päätöksen-
tekoon muun muassa SYL:n liittokokouksessa.

1.4.3 Teknillinen korkeakoulu

Teknillisen korkeakoulun hallitus
TKK:n hallituksella oli poikkeuksellisen vauhdikas vuosi. 
Vuoden suuria teemoja olivat innovaatioyliopisto ja TKK:n 
organisaation rakenteiden kehittäminen. Suurien projektien 
myötä erityisesti keväällä pidettiin iltakouluja ja lähes kaikkien 
kokousten jälkeen pidettiin keskustelutilaisuus ajankohtaisista 
asioista. Kesällä ehdittiin pitää TKK:n hallituksen seminaari 
ja joulukuussa vuosi päättyi kaudenpäätösillallisiin vanhal-
la Polilla. Hallituksessa oli koko vuoden asiallinen ja hyvä 
ilmapiiri vahvoista mielipide-eroavaisuuksista huolimaatta. 

Vuoden alussa keskustelua käytiin strategian toteuttamis-
suunnitelmasta ja sen tarkoituksesta, sekä TKK:n ylem-
män hallinnon uudistuksesta. Ylemmän hallinnon uudis-
tamisen suhteen puhuttiin erityisesti vararehtorien roolien 
uudistamisesta ja yliopiston strategiatyön organisoinnista. 

Uudistus sai laajaa kannatusta mutta laitettiin jäihin aletta-
essa puhua osastorakenteen muuttamisesta tiedekuntamal-
liksi. Opiskelijat saivat myös historiallisesti TKK:n neuvot-
telukuntaan ensimmäistä kertaa läsnäolo- ja puheoikeuden 
omaavan edustajan.
 
Suunnitelmat tiedekuntamalliin siirtymisestä olivat esillä 
kevään viimeisessä kokouksessa ja kesäkuun kokouksissa. 
Ylioppilaskunta toi vahvasti esille aikatauluun ja toteut-ta-
misajankohtaan liittyvät näkökulmat. Opiskelija-edustajat 
olivat vahvasti sitä mieltä, että tässä vaiheessa tulisi kes-
kittyä innovaatioyliopiston valmisteluun. Kevään lopussa 
TKK:n hallitus suhtautui tiedekuntauudistuksen aikatau-
luun erittäin skeptisesti. Syyskuun kokouksessa päätettiin 
kuitenkin äänestyksen jälkeen toteuttaa tiedekuntamalliin 
siirtyminen vuoden loppuun mennessä. Opiskelijoiden jät-
tämä eriävä mielipide päätökseen joutui TKY:n avittamana 
laajaan levitykseen.

Lokakuussa TKK:n hallitus otti kantaa yliopistolaitoksen uu-
distamiseen ja lausui opetusministeriön suuntaan pitävänsä 
ylioppilaskuntien nykyistä asemaa ja automaatiojäsenyyttä 
tärkeinä yliopistojärjestelmän kannalta.

Joulukuun kokouksessa päivitettiin tutkintosääntö ja hal-
linto-johtosääntö tiedekuntauudistuksen myötä ja keskus-
teltiin lyhyesti innovaatioyliopistosta. Pitkää keskustelua 
käytiin sen sijaan professorinimityksistä ja siitä miten yli-
opisto valitsee omat professorinsa. Kokouksessa myös ly-
kättiin kandidaattiohjelmien perusmoduulien yhdistämis-
tä vuoteen 2010.

TKK:n toimikunnat
TKK:lla toimi vuoden 2007 aikana useita erilaisia toimi-
kuntia entiseen tapaan. Toimikuntien työ näkyi pääasiassa 
isommissa päätöksissä, joita toimikunnissa ja työryhmissä 
valmisteltiin. Kaikkia asioita ei kuitenkaan saatu vuoden ai-
kana päätökseen.

TKK:lla jatkettiin vuoden aikana aktiivista keskustelua ko-
timaisten ja ulkomaisten kielten käytössä tutkinnon suorit-
tamisessa. Aiemmin kandidaatin työn pystyi suorittamaan 
vain suomenkielellä. Tämä rajoite kuitenkin aiheutti pai-
koitellen ongelmia, joiden johdosta päätettiin, että perustel-
lusta syystä voi opiskelija suorittaa kandidaatin työn myös 
englanniksi. Vastaavaa keskustelua käytiin tutkintokielestä 
ja mahdollisuuksista käyttää kotimaisia ja ulkomaisia kieliä 
opintosuoritteita tehtäessä.
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Mitä saadaan, kun kootaan 24 euroop-
palaista teekkaria reiluksi viikoksi Ota-
niemeen kilpailemaan hissin raken-
tamisesta? Oikean vastauksen voi 
varmasti muotoilla monella tapaa, 
tässä yksi versio.

BEST Helsinki päätti ottaa vastaan 
uuden haasteen ja jo perinteiseksi 
muodostuneen kesäkurssin sijaan jär-
jestää hyvässä teekkarihengessä jär-
jestettävän insinöörikilpailun, BEST 
Engineering Competitionin (BEC). BEC 
järjestettiin yhteistyössä hissi-, liuku-
porras- ja automaattioviyritys KONEen 
ja TKK:n Koneensuunnittelulaborato-
rion kanssa. Kilpailu oli kaksiosainen: 
teoreettinen Case Study sekä käytän-
nön rakentaminen. KONE järjesti Case 
Studyn, jossa tehtävänä oli suunni-
tella energiansäästömahdollisuuk-
sia eurooppalaisittain tavanomaisen 
nykypäivän asuinrakennuksen hissi-
tekniikkaan. Käytännön rakentami-

sen aiheena oli rakentaa noin metrin 
korkea hissi sähkömoottorista ja yk-
sinkertaisista rakennusmateriaaleis-
ta. Prototyyppejä rakennettiin pitkin 
kesää BEST:läisten toimesta ja lopulta 
toteuttamiskelpoinen tehtävänanto 
saatiin valmiiksi.

Elokuun lopussa järjestetty BEC herät-
ti paljon kiinnostusta eurooppalaisis-
sa teekkareissa ja hakemuksia saatiin 
huimat 148 kappaletta, joista valittiin 
25 osallistujaa. Valintakriteereitä olivat 
mm. kiinnostus aiheeseen ja Suomeen. 
Kilpailun ajaksi osallistujat jaettiin ryh-
miin, joiden tavoitteena oli päästä ra-
joitetussa ajassa mahdollisimman ta-
loudelliseen lopputulokseen. rankka 
viikko huipentui Gaala-tilaisuuteen, 
jossa ryhmät esittelivät ensin Case 
Study -ratkaisunsa vuorotellen KO-
NEen kuuden hengen tuomaristolle; 
sattuipa paikalle myös YLE kuvaamaan 
tilaisuutta! Puolen tunnin harkinnan 

jälkeen tuomaristo julkisti voittajan. 
Tämän jälkeen esiteltiin rakentamis-
tehtävän tulokset. Tehtävä oli ollut 
verrattain vaikea annetussa ajassa ja 
lopulta vain kaksi viidestä hissistä toi-
mi annettujen rajaehtojen mukaisesti. 
Professori Kalevi Ekman antoi kustakin 
mallista rakentavaa palautetta ja paras 
työ palkittiin aplodien raikuessa.

Virallisen ohjelman lisäksi BEC sisälsi 
mökkireissun Veikkolaan, Helsinki-vie-
railun sekä erilaista iltaohjelmaa Sauna 
Crawlingista sitseihin. Niin järjestäjät, 
yhteistyökumppanit kuin osallistujat-
kin olivat erittäin tyytyväisiä tapah-
tumaan – osa osallistujista alkoi jopa 
harkita vaihto-opiskelua TKK:lla.

BEST Engineering Competition ”Lift-
ing to Higher Potential” oli sanalla sa-
noen menestys.

Lifting to Higher Potential

Lähde: BEC
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Tenttiakvaario on ollut pitkään TKK:lla suunnitteilla. En-
simmäinen pilottiprojekti saatiin vietyä loppuun maan-
mittausosastolla. Pilotin tulokset olivat hyviä. TKK:n opin-
totoimikunnan kanta vuoden viimeisessä kokouksessa oli, 
että pilottiprojektin tuloksia tullaan hyödyntämään tent-
tiakvaarion jatkokehityksessä, jotta se saadaan myös laa-
jempaan käyttöön.

Yhteistyö TKK:n kanssa
Yhteistyötä TKK:n kanssa tehtiin kokousten ulkopuollakin. 
TKK:n opintoasioiden päällikkö Anneli Lappalainen ja opin-
toasioiden lakimies Anna Johansson tavattiin kerran kuus-
sa. Tapaamisissa keskusteltiin TKK:n ja TKY:n ajankohtai-
sista asioista. Eniten keskustelua herättivät auditointiin ja 
rakenneuudistukseen liittyvät kysymykset. Lisäksi sektorin 
väki tapasi TKK:n Opetuksen ja opiskelun tukiyksikön hen-
kilökuntaa, joiden kanssa keskusteltiin muun muassa ope-
tuksen laadusta ja sen kehittämisestä TKK:lla. Opetuksen 
ja opiskelun tukiyksikön kanssa päivitettiin keväällä myös 
assistentin käsikirja, joka on kohdistettu TKK:lla kurssias-
sistenttina aloittavilla työntekijöille, jotka ovat pääsääntöi-
sesti opiskelijoita.

Perusopetuksen kehittämistyöryhmä julkaisi keväällä muis-
tion, jossa on keskitytty erityisesti ensimmäisten opiskelu-
vuosien opetuksen kehittämiseen. TKY:n koulutuspoliittinen 
sektori kirjoitti TKK:n pyynnöstä muistiosta lausunnon. Lau-
sunnon kirjoittamisessa oli myös kopojaostolla tärkeä rooli. 
Lausuntopyyntö lähetettiin myös osastoille ja erillislaitoksille. 
TKY:n lausunnossa otettiin kantaa erityisesti toimenpide-eh-
dotuksiin. Kaikki lausunnot käytiin läpi yhdessä työryhmän 
puheenjohtajan kanssa TKK:n opintotoimikunnassa.

TKK:n johtoon ja osastonjohtajiin on pidetty yhteyttä ak-
tiivisesti vuoden aikana virallisemmin ja epävirallisemmin 
tavoin muun muassa rehtorin lounaiden ja osastonjohtaja 
sitsien myötä. Myös TKK:n kehittämisyksikköä on tavattu 
ja pidetty aktiivisesti yhteyttä.

1.4.4 Tiedekuntamalliin siirtyminen

Huhtikuun lopulla esiteltiin suunnitelmat tiedekuntamal-
liin siirtymisestä, jonka jälkeen toteutettiin lausuntokier-
ros keskeisille sidosryhmille. TKY suoritti vastaavasti kom-
menttikierroksen killoille saadakseen laajemmin mielipiteitä 
oman lausuntonsa tueksi. Ylioppilaskunnassa oltiin laajalti 
yksimielisiä siitä, että uudistuksen tavoitteet olivat positiivi-
sia, mutta aikataulua pidettiin liian tiukkana, jotta tavoitteet 

olisi mahdollista saavuttaa. Tiedekuntamalliin siirtymisestä 
1.1.2008 alkaen päätettiin syyskuun alussa opiskelijaedusta-
jien ja muiden vastustuksesta huolimatta.

Syksyllä projektia alettiin opiskelijoiden puolelta toteuttaa yh-
dessä TKK:n kanssa ja opiskelijoilla oli edustukset kolmessa 
keskeisessä työryhmässä. Työryhmissä pohdittiin tiedekun-
tien toimintamallia, laitosten tehtäviä ja koulutusneuvostojen 
roolia. TKY:lle suurin työmäärä uudistuksen johdosta koitui 
tarpeesta organisoida uudelleen hallinnon opiskelijaedusta-
jien valinta vastaamaan uutta rakennetta.

1.5 Kansainväliset asiat

Kansainvälisten asioiden vastaava
Ilona Mäkinen

Kansainvälisten asioiden sihteeri
Jarkko Levänen (30.9. asti)
Johanna Ursin (1.10. alkaen)

1.5.1 Kansainvälistä yhteistyötä

Pohjoismaalaisia ja tallinnalaisia teekkariylioppilaskuntia ta-
vattiin vuoden aikana kahdesti SUNTU-tapaamisissa. Ensim-
mäisessä tapaamisessa Ruotsin Luulajassa keskusteltiin erityi-
sesti kansainvälisten tutkinto-opiskelijoiden sopeutumisesta 
sekä englannista tutkintokielenä. Tapaamisen parasta antia 
oli tutustua muihin pohjoismaalaisiin ja kuulla insinöörikou-
lutuksen tuulista naapurimaissa. Syksyn SUNTU järjestettiin 
Otaniemessä. Tapahtuma onnistui erinomaisesti 
TKY:n edunvalvontasektorin sekä Tampereen ja Lappeen-
rannan kv-sektoreiden tuen ja ennen kaikkea kuusihen-
kisen järjestelytoimikunnan ansiosta. SUNTU:n varjolla 
uusia lähempiä suhteita muodostettiin Chalmersin yliop-
pilaskuntaan. Chalmersin säätiömallisen yliopiston toimin-
nasta kuuleminen oli innovaatioyliopistoon valmistautuessa 
erittäin hyödyllistä. 

Suhteet Tallinnan teknillisen yliopiston ylioppilaskuntaan 
Tipikakseen jatkuivat lämpiminä. Uusi ja vanha hallitusvas-
taava kävivät perinteisellä tutustumisvierailulla Tallinnassa 
vuoden alussa. Tipikaksen edustajat vierailivat Otaniemessä 
huhtikuussa, tutustuen muun muassa ruotsinkieliseen osa-
kuntaan ja Teekkarispeksiin. Vastavierailulla Tallinnassa käy-
tiin syyskuussa neljän hallituksen jäsenen ja teekkarijaoston 
fuksimajurin kanssa. Syksyyn mahtuivat myös Tipikaksen 
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vuosijuhlat, joihin TKY:ltä lähti kolmehenkinen delegaatio. 
Vielä loppuvuodesta vastaanotimme neljä tipikaslaista juhli-
maan 135-vuotiasta TKY:tä. Tapaamisissa puhuttiin erityisesti 
yhteistyön tehostamisen eri muodoista, minkä seurauksena 
jatkossa vierailut tapahtuvat päinvastaisessa järjestyksessä 
jatkuvuuden kohentamiseksi. TKY:n keväinen vierailu Tal-
linnaan myös mahdollistaa tutustumisen Viron itsenäisyys-
päivän perinteeseen: ylioppilaiden marssiin Toompealle.

Itämeren kahdeksan yliopiston Baltech-konsortion opis-
kelijaverkosto kokoontui marraskuussa Riiassa, jolloin sol-
mittiin uusia suhteita Baltian maiden ylioppilaskuntiin ja 
suunniteltiin yhteistä toimintaa. Tärkeimmäksi tavoitteek-
si nousi ylioppilaskuntien lähentäminen kulttuurivaihtojen 
avulla. Tapaaminen onnistui lämpimissä merkeissä, vaikka 
kesällä järjestytty, balttien omasta kesätapahtumasta laajen-
nettu Baltechin yhteinen kesätapahtuma ei onnistunutkaan 
suunnitellusti. 

Kesäkuussa järjestettyyn Pohjoismaiden yliopistojen verkoston 
NordTEK-konferenssiin osallistui Christian Peltonen.

 
1.5.2. Board of European 
Students of Technology (BEST)

Board of European Students of Technologyn pääasialli-

sina tehtävänä on edistää tekniikan alan opiskelijoiden 
kanssakäymistä, toimia heidän äänitorvenaan Euroopas-
sa sekä auttaa opiskelijoita työelämään. BEST:n näkyvintä 
toimintaa ovat viikon tai parin pituiset akateemiset kurs-
sit, insinöörikilpailut ja opiskelun kehittämiseen liitty-
vät tapahtumat, joita paikallisryhmät järjestävät eri puo-
lilla Eurooppaa. Vuonna 2007 BEST:n paikallisryhmät 
järjestivät yhteensä reilut 70 kurssia ja muuta tapahtumaa 

Helsinki kuuluu muiden Pohjoismaiden kanssa Nordic 
Region:iin. Helsingin paikallisryhmä lähetti kolme jäsentä 
Nordic Regionin aluekokoukseen, joka järjestettiin Tukholman 
saaristossa 30.3. - 1.4.2007.

BESTin vuosikokous, General Assembly, järjestettiin 
12. - 21.4. Ranskassa, kaupungissa nimeltä Cluny. Kaksi pai-
kallisryhmän edustajaa oli paikalla edustamassa Helsinkiä. 
General Assembly on toinen BESTin yleiskokouksista. Hel-
singin paikallisryhmämme palkittiin General Assemblyssä 
järjestetyssä BEST Galassa ”Extra-mile Academic Award” 
palkinnolla, sillä ryhmällämme on ollut yhteistyötä usea-
na vuotena TKK:n Puunjalostustekniikan osaston kanssa. 
Lisäksi useita kursseillemme osallistuneita opiskelijoita on 
tullut TKK:lle suorittamaan vaihto-opintoja sekä tekemään 
diplomityötään.

Helsingin paikallisryhmä järjesti 16. - 27.8. Otaniemessä BEST 

SUNTU (Student unions of Nordic 
Technical Universities) on yhteistyö-
verkosto, johon kuuluvat pohjoismai-
set ja Tallinnan teknillisten yliopistojen 
ylioppilaskunnat. Kahdesti vuodessa 
järjestettävissä vapaamuotoisissa ta-
paamisissa vaihdetaan kuulumisia, 
keskustellaan ajankohtaisista asiois-
ta ja ylläpidetään ylioppilaskunnan 
suhteita. Vuoden 2007 toinen SUNTU-
tapaaminen järjestettiin Otaniemessä 
2.-4.11. Kyse oli harvinaislaatuisesta 
mahdollisuudesta, sillä 
TKY:lle järjestämisvastuu sattuu vain 
noin joka seitsemäs vuosi.

SUNTU alkoi perjantai-iltana Alvar Aal-
lon arkkitehtuuriin tutustumalla ja 
kampuksella kiertelemällä. Virallisten 
esittelyiden ja tutustumisen jälkeen il-
taa istuttiin suomalaisittain saunassa 
vihtojen kera. Lauantai oli aamuvarhai-
sesta lähtien pyhitetty tiukalle asialle 
muun muassa vähemmistöryhmien 
sopeutumisen tukemisesta ja kan-
sainvälisten seminaarien opiskelija-
verkostoitumisen tehostamisesta. Ilta 
huipentui pohjoismaalaisiin sitseihin 
Rantasaunalla, jonne osallistujat toivat 
tuliaisherkkujaan muiden maistelta-
vaksi. Brännivin, Skåne, hain palat ja 

Akvavit tulivat tutuiksi! 

Osallistujia SUNTUssa oli lähes kaksi-
kymmentä, ja kaukaisimmat vieraat 
olivat saapuneet Reykjavikista asti. 
Käytännön järjestelyt aamiaisista, len-
tokenttähauista, sitseistä ja kaikesta 
muusta hoituivat erinomaisesti kuu-
sihenkisen järjestelytiimin ansiosta. 
Tiimin jäseninä toimivat Sofia Inkeroi-
nen, Vilma Karjalainen, Minna Korho-
nen, Kaisa Mäkinen, Matti Pirttimäki 
ja Kuisma Reinikainen. 

Pohjoismaiset teekkarit 
viettivät viikonlopun Otaniemessä
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Engineering Competition  -kilpailun teemalla 
”Lifting to Higher Potential”. Osallistujina oli 24 tekniikan 
opiskelijaa eri puolilta Eurooppaa. Yhteistyökumppaneina 
oli TKK:n Koneensuunnitelulaboratorio sekä hissi-, liuku-
porras- ja automaattioviyritys KONE. TKK tuki tapahtu-
man järjestämistä.

Lokakuun lopussa (26-29.10.07, RØROS ) Norjassa järjestettiin 
Regional Meeting. Siellä alustettiin seuraavaa yleiskokousta, 
Presidents’ Meetingiä, joka pidettiin 5. - 11.11. Espanjassa, 
Carrión de los Condesissa. Regional meetingissä yleiskoko-
uksen valmistelun lisäksi puhuttiin paljon pohjoismaisten 
ryhmien yhteistyöstä. Yleiskokouksessa puhuttiin paljon 
BEST-kurssien määrästä ja laadusta ja siitä, että molempia 
pitäisi korottaa. BEST sai myös uuden logon yleiskokouksen 
aikana: kolmisakarainen tähti, joka symboloi BESTin kolmea 
osaa: yliopistot, yritykset ja opiskelijat. 

1.5.3 Kansainväliseen 
korkeakoulupolitiikkaan 
osallistuminen

Kansainväliseen korkeakoulupolitiikkaan osallistuminen ja 
vaikuttaminen painottui kesään ja loppuvuoteen. TKY osal-
listui useisiin yksittäisiin seminaareihin sekä BEST:n ja 
ESN:n vuosikokouksiin. BEST:n koulutuspolitiikan jaoksen 
EduCo:n kanssa keskusteltiin lähemmän yhteistyön mahdol-
lisuuksista. Yhteistyöstä ja opiskelijoiden keskinäisestä ver-
kostoitumisesta kansainvälisen korkeakoulupolitiikan kentil-
lä keskusteltiin aktiivisesti eri kansainvälisten ja kansallisten 
yhteistyö-teekkariylioppilaskuntien kanssa. 

Christian Peltonen edusti TKY:tä kesäkuussa järjestetyssä 
SEFI:n (Euroopan insinöörikoulutuksen kattojärjestö) 35. 
vuosikonferenssissa Unkarissa, jossa hän piti myös esityk-
sen innovaatioyliopistosta. SEFI sai varapuheenjohtajakseen 
TEK:n Kati Korhonen-Yrjänheikin, jonka myötä opiskelijoi-
den osallistuminen toivon mukaan kohenee.

Kansainvälisten asioiden sihteeri laajensi tietotaitoaan EAIE-
konferenssissa (European Association for International Edu-
cation), joka pidettiin syyskuussa Trondheimissä. Aiheena 
oli erityisesti korkeakoulutuksen kansainvälistyminen ja yli-
opistojen markkinointi. Mielenkiintoista oli keskustelu opis-
kelijoista asiakkaina ja koulutuksesta tuotteena. 
EAIE:ssa kuuli myös hyvin parhaillaan käynnissä olevista 
hankkeista ja niiden tulevaisuudesta. 

Hallitusvastaava sai globaalia näkemystä insinöörikoulutuk-
seen osallistumalla TKK:n edustajana American Society on 
Engineering Educationin opiskelijafoorumiin ja insinööri-
koulutuksen seminaariin syys-lokakuussa Istanbulissa. Se-
minaarista sai perspektiiviä Eurooppaan ja muuhun maail-
maan sekä parempaa ymmärrystä siitä, millaisia haasteita 
insinöörikoulutus tulevaisuudessa kohtaa. Erityisen antoi-
saa oli aidosti päästä vaikuttamaan kansainväliseen keskus-
teluun. Seminaarissa puhuttiin paljon laadunvarmistuksesta 
ja innovaatioista insinöörikoulutuksessa. Näkökulma insi-
nöörien roolista tasa-arvoisemman maailman rakentajina 
oli aivan toisessa mittakaavassa kuin Euroopan sisäisissä 
seminaareissa.

1.5.4 Kansainvälisistä asioista huoleh-
timinen kansallisella ja pääkaupunki-
seudun tasolla

Vuoden aikana osallistuttiin aktiivisesti Helsinki Education 
and Research Arean eli HERA:n ulkomaisia opiskelijoita kos-
kettaviin hankkeisiin ja seminaarein, joissa pyritään kehit-
tämään pääkaupunkiseutua kokonaisuutena. HERA muun 
muassa julkaisi oppaan palveluista kansainvälisten opiskeli-
joiden parissa työskenteleville.

Korkeakoulujen kv-hallinnon kevätpäivillä Seinäjoella kuul-
tiin erilaisista hankkeista ympäri Suomea ja osallistuttiin 
keskusteluun siitä, miten kansainvälisten opiskelijoiden asiat 
tulisi hoitaa. Kevätpäivät olivat erittäin antoisa ja hyödylli-
nen tapahtuma. Valitettavasti ylioppilaskuntien edustajia oli 
paikalla vain kourallinen, mikä heikensi opiskelijoiden nä-
kyvyyttä ja äänen kuuluvuutta radikaalisti. 

Syksyn alussa voimaan astunut uusi kotikuntalaki yhtenäisti 
käytäntöjä ulkomaisten opiskelijoiden asemasta Helsingissä 
ja Espoossa ja toi kaikki kaksivuotista tutkintoa opiskelevat 
ulkomaalaiset muun muassa opiskelijahintaisen bussilipun 
piiriin. Toimeenpantu EU-direktiivi EU-ETA-maiden ulko-
puolisilta opiskelijoilta vaadittavasta sairausvakuutuksesta 
aiheutti kuitenkin yllättäviä harmaita hiuksia. Suomalaisen 
vakuutuksentarjoajan puuttuminen, epäselvä tilanne vakuu-
tuksen vaatimuksista sekä vakuutuksen vaatiminen myös 
oleskelulupansa uusivilta opiskelijoilta aiheutti sekaannusta 
ulkomaalaisten opiskelijoiden keskuudessa. 

TKY osallistui SYL:n koordinoimana lukukausimaksuvai-
kuttamiseen muun muassa kansanedustajaehdokkaiden soit-
tokierroksen ja maksuttoman koulutuksen päivän kampan-



��

joinnin osalta. Lukukausimaksuvaikuttamisessa painopiste 
oli keväässä. Vaikutustyöstä huolimatta hallitusohjelmaan 
kirjattiin lukukausimaksukokeilu stipendijärjestelmineen. 
TKY:llä tämä muutti lukukausimaksujen vastaisen työn 
painopistettä erilaisten lukukausimaksujärjestelmien selvit-
tämiseen ja stipendijärjestelmien pohtimiseen laajemman 
kampanjoinnin sijaan. 

1.5.5 Paikallista työtä kansainvälisten 
opiskelijoiden hyväksi

Kansainvälisten tutkinto-opiskelijoiden asemaa pyrittiin 
vuoden aikana parantamaan monin keinoin. Integroitumista 
Otaniemeen yritettiin kohentaa lähettämällä hyväksymiskir-
jeen mukana uusille tutkinto-opiskelijoille esite TKY:n kv-
henkisistä alayhdistyksistä sekä syksystä lähtien kääntämällä 
TKY:n jäsenmaili englanniksi. TKY:n uudet internet-sivut 
suunniteltiin rakenteeltaan ja sisällöltään räätälöidysti ulko-
maisia opiskelijoita silmälläpitäen. Kiinalaisten yhdistyksen 
CSSA-HUT:n kanssa tiivistettiin yhteistyötä ja muun muassa 
järjestettiin yhteinen tapahtuma työnhausta. Mukana oltiin 
myös Wemeco-hankkeen kansainvälisten opiskelija- ja tut-
kijanaisten tukemisprojektissa. 

Vuoden alussa muodostettu kiltojen kv-toimikunta kokosi 
kaikista kansainvälisistä asioista vastaavat yhteen. Kv-toi-
mikunnassa kehitettiin kiltojen mahdollisuutta huomioida 
vieraskieliset opiskelijat ja toisaalta kannustettiin suomalai-
sia lähtemään vaihtoon. Kv-asioita koko TKY:n laajudelta 
katseltiin vuoden alussa aloittaneessa kv-jaostossa. 

Kv-ISOja löytyi ennätysmäärä syksyllä saapuville vaihto-
opiskelijoille. Isotoimintaa kehitettiin vaihto-opiskelijoiden 
lentokenttähaun ja ryhmiin jakamisen osalta sujuvammaksi. 
Syksyllä aloitettiin myös koko kv-isohenkilötoiminnan kat-
tava kehittämistyö, jossa on tarkoituksena selvittää, olisiko 
kv-ISOtoiminta mahdollista ulottaa koskemaan myös tut-
kinto-opiskelijoita.

1.6 Viestintä ja tietotekniikka

Viestintä- ja tietotekniikkavastaava 
Tuomas Kontro

Tiedottaja 
Helena Manner (31.8. asti) 
Paula Partanen (20.8. alkaen) 

Graafinen suunnittelija
Heikki Rönkkö (15.8. asti)

Tietotekniikkasihteeri 
Tero Heikkinen (31.5. asti) 
Antti Partanen (1.9. alkaen) 

ATK-tuki 
Lauri Mikkola (30.6. asti) 
Roope Kolehmainen (10.9. alkaen) 

1.6.1 Yleistä

TKY:n viestintä- ja tietotekniikkasektorin vastuulle kuuluu 
sisäisen ja ulkoisen viestinnän koordinoiminen sekä tieto-
teknisen infrastruktuurin ylläpitäminen ja kehittäminen. 
Sektorilla toimii täysipäiväinen tiedottaja, osa-aikainen tie-
totekniikkasihteeri sekä ATK- ja AD-siviilipalvelusmiehet. 
Hallitusvastaava on piste i:n päällä sektorin tiimissä. Sektorin 
toiminnassa hallitusvastaava on keihäänkärki muun tiimin 
toimiessa timanttisina asiantuntijoina.

1.6.2 Viestintä

Vuoden suurin haaste viestintä- ja tietotekniikkasektorilla oli 
TKY:n tärkeimmän viestintäkanavan eli verkkosivujen uu-
distaminen. Uudelle sivustolle rakennettiin runko yhdessä 
muiden sektoreiden kanssa. Sisällön suunnittelu, sivuston ra-
kenne ja sisällöntuottaminen työllistivät sektorin sihteereitä 
ja hallitusvastaavaa koko talven ja kevään ajan.

TKY:n toisena keskeisenä viestintäkanavana jatkoi edellis-
vuosien tapaan tiedotuslista eli ”jäsenmeili”. Listalle lähetet-
tiin noin kahden viikon välein tietoa TKY:n toiminnasta ja 
järjestetyistä tapahtumista. Listalle voivat liittyä kaikki 
TKY:n jäsenet lukukausi-ilmoittautumisen yhteydessä tai 
myöhemmin erikseen TKY:n www-sivuston kautta. Vuonna 
2007 lista tavoitti noin 5160 jäsentä. Ruotsinkielisellä listal-
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TKY:n uuden julkaisujärjestelmän han-
kinta aloitettiin jo vuoden 2006 lop-
pupuolella. Tarjouskilpailun jälkeen 
päätettiin, että käyttöön otetaan avoi-
meen lähdekoodiin perustuva Mid-
gard CMS-järjestelmä. Samalla päätet-
tiin valita Nemein Oy sivujen tekniseksi 
toteuttajaksi. Sivuston layoutista vas-
tasi TKY:n graafisena suunnittelijana 
toiminut Heikki Rönkkö. Vuoden 2007 
alussa sivuston varsinainen suunnit-
telu aloitettiin. Suunnittelussa halut-
tiin painottaa selkeämpää ulkoasua 
ja ylläpitoa. Vanha julkaisujärjestelmä 
oli paisunut järisyttäviin mittoihin, ja 
osalla sivuista oli päällekkäistä tietoa. 

Näitä ongelmia korjaamaan luotiin 
uusi sivustorakenne. Layoutissa ha-
luttiin korostaa TKY:n tarjoamia pal-
veluita jäsenistölleen eikä niinkään 
TKY:n organisaatiorakennetta. Tämän 
vuoksi etusivulla isoimmat otsikot ovat 
”Teekkareille”, ”Asuminen” ja ”Yhdistyk-
set”. Sivujen sisältöä ei haluttu kopi-
oida suoraan vanhoilta sivuilta, jotta 
virheelliset ja päällekkäiset sivut eivät 
jäisi elämään edelleen. Tämän vuoksi 
sivujen sisältö kirjoitettiin uudestaan 
lähes kokonaan. Sisällöntuotannosta 
vastasi aina asian parhaiten tuntenut 
sektori. Esimerkiksi asumisen sivusto 
on lähes kokonaan kyläsektorin käsi-

Julkaisujärjestelmä
alaa. Sivusto julkaistiin yleisölle wap-
pua edeltävänä perjantaina 27.4.2007. 
Heti julkaisun jälkeen huomattiin, että 
iso kasa sivuja tuotti error-ilmoituksia, 
eli oli sivuista oli jäänyt hyväksymättä. 
Tilanteen korjaamiseksi viestintävas-
taava, tiedottaja ja tietotekniikkasih-
teeri karkasivat TKY:n wappukokouk-
sesta korjaamaan tilannetta. Rautaisen 
sisun, hyvän hengen ja teekkareille 
tutun jalon juoman voimalla kaikki 
sivut saatiin vihdoin julkaistua ja si-
vusto toimintakuntoon.  Pieniä las-
tentauteja esiintyi vielä syksyllä, mutta 
järjestelmän päivitysten myötä niitä-
kin on korjattu.
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löytynyt puhtia kevään viimeiseen tapaamiseen, joka täytyi 
perua vähäisen osallistujamäärän takia.

Syksyllä viestintätoimikunta jatkoi toimintaansa uuden 
tiedottajan luotsaamana. Syksyn ensimmäisessä kokoontumi-
sessa toimikunta kävi exqursiolla Talentumilla juttelemassa 
toimittajina toimivien insinöörien kanssa. Keskustelu jatkui 
pitkälle iltaan hyvässä tunnelmassa, minkä jälkeen osa po-
rukasta jatkoi vielä Otaniemeen saunomaan. Syksyn aikana 
järjestettiin myös kiltahuonekierros, osallistuttiin yleisönä 
tai esiintyjänä OUBS:n joulukuvaelman tekoon sekä vietet-
tiin pikkujouluja.

1.6.4 Julkaisut ja painotuotteet

TKY:n kolme suurinta julkaisua eli Teekkariopas, Teekkari-
kalenteri ja TKY:n vuosikertomus 2006 ilmestyivät kevään 
ja kesän aikana. Kaikki kolme julkaisua ilmestyivät ajallaan, 
vaikka kiire ja tiukka aikataulu olivat sektorin ystäviä, sillä sa-
maan aikaan uudistettiin kokonaan TKY:n verkkosivut sekä 
otettiin käyttöön uusi julkaisujärjestelmä. Pientä nipistelyä 
aiheutti myös perinteeksi muodostunut tekstien myöhästy-
minen vuosikertomuksesta.

Teekkarikalenteria kehitettiin vuoden 2006 kalenterin pohjal-
ta. Radikaaleja muutoksia tehtiin vuonna 2006, joten suurem-
piin uudistuksiin ei lähdetty. Kalenteria kehitettiin palautteen 
pohjalta hieman hillitymmäksi ulkoasun puolesta.

Sekä Teekkarioppaan että Teekkarikalenterin mainosmyynti 
menivät RC kustannus Oy:lle.

Perinteiseen tapaan TKY tuotti julisteita tapahtumamainon-
nan tueksi. Julisteita tehtiin mm. TKY:n järjestämiä dipoli-
bileitä sekä vuosijuhlia varten. Uutena ajatuksena suunnitel-
tiin banderolli Gravitaatiota varten. Loppuvuodesta sektori 
pyrki painostamaan tapahtumajärjestäjiä miettimään uusia 
konsepteja mainontaa varten. Vuodelle 2007 uusia ajatuksia 
ei valitettavasti juurikaan keksitty.

Syksy ilman graafikkoa
Yllättävänä asiana viime vuosista poiketen viestintäsekto-
rilla ei toiminut syksyllä AD-siviilipalvelusmiestä. Kysei-
seen toimeen rekrytointiin ihmisiä monella eri foorumilla, 
mutta päteviä hakijoita ei ilmaantunut. Marraskuun loppu-
puolella TKY sai yhteydenoton lupaavalta hakijalta, ja hänet 
haastateltiin. Kyseinen henkilö aloittaa toimensa vuoden 
2008 alkupuolella.

la käännätetty jäsenmeili tavoitti noin 350 lukijaa. Syksystä 
alkaen jäsenmeili on käännätetty valikoivin osin myös eng-
lanniksi ja lähetetty vaihto-opiskelijoiden ja ulkomaisten tut-
kinto-opiskelijoiden sähköpostilistoille. Englanninkielinen 
jäsenmeili tavoitti noin 390 lukijaa. Vuonna 2007 suomen- 
ja ruotsinkielisiä jäsenmeilejä lähti 20 kappaletta ja englan-
ninkielisiä jäsenmeilejä lähetettiin 7 kappaletta.

Uutena viestintäkanavana voidaan pitää myös TKY:n uutta 
huomattavasti joustavampaa julkaisujärjestelmää. 

Vuoden 2006 syksyllä perustettu sihteeristön blogi yrit-
ti vuoden 2007 aikana löytää hiljalleen paikkaansa TKY:n 
viestintäkanavana. TKY:n sihteeristön väestä osa kirjoitteli 
sinne kiitettävän ahkerasti. Polyteekkarissa ilmestyvä hal-
lituksen Virallinen totuus -palstan pohdinnat julkaistiin 
myös blogissa.

Julkisuus valtamedioissa
TKY:ltä lähetettiin vuoden aikana 20 tiedotetta. Aiheina 
olivat muun muassa TKY:n visio ylioppilaskuntien yhdisty-
misestä, TKY:n järjestämä eduskuntavaalipaneeli, Mantan 
lakitus wappuna, Kukan päivän viesti opetusministeriölle 
ja TKY:n saama huomionosoitus sadannesta järjestetystä 
verenluovutuksesta.

Mediassa vuoden aikana ehdottomasti eniten huomiota sai 
wappu. Erityisen huomion kohteena oli TKY:n Mantan la-
kitusvuoro sekä Finnish Design –Äpy. TKY:n läheisyydessä 
toimivat kuorot ja orkesterit keräsivät myös runsaasti me-
dianäkyvyyttä vuoden aikana. Myös yleisesti teekkarikult-
tuurista kirjoitettiin melko paljon. Tähän suurena syynä oli 
syksyllä ilmestynyt kirja, joka käsitteli teekkarijäyniä. Tuleva 
innovaatioyliopisto ja sen myötä tapahtuva ylioppilaskuntien 
yhdistyminen kiinnosti myös mediaa kohtalaisesti.

1.6.3 Viestintätoimikunta

Vuosi polkaistiin käyntiin jo perinteisillä viestintätoimikun-
nan sitseillä. Noin 30 sitsaajaa urheiluteeman mukaisesti pu-
keutuneena antoi uskoa toimikunnan tulevaisuudelle. Seuraa-
vassa tapaamisessa toimikunta kävi exqursiolla painotalossa. 
Vierailu oli molemmille osapuolille hyödyllinen: killat saivat 
hyviä painotarjouksia ja painotalo uusia asiakkaita. Runsai-
den tarjoilujen siivittämänä ja doggy backit mukana toimi-
kuntalaiset jatkoivat iltaa vielä Otaniemessä.

Toimikunnasta ei vauhdikkaasta aloituksesta huolimatta 
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Graafisen suunnittelijan puuttuminen näkyi vahvasti sektorin 
toiminnassa. Julisteita sekä muita painotuotteita ulkoistettiin 
freelancer-graafikoille. Vahvat suhteet keväällä toimineeseen 
AD-siviilipalvelusmieheen osoittautuivat kullanarvoisiksi, 
mistä johtuen muunmuassa TKY:n 135. vuosijuhlien graa-
finen ilme oli hänen suunnittelemansa.

1.6.5 Tietotekniikka

Tietotekniikasektoria piti kiireisenä keväällä enimmäkseen 
TKY:n uusi julkaisujärjestelmä. Alkusyksyllä ATK-siviilipal-
velusmiehen puuttuminen työllisti sektorin sihteeriä. ATK-
siviilipalvelusmiehen saavuttua TKY:lle alkoi sektorin arki 
pyöriä rutiininomaisesti. Syksyllä työllistäviä projekteja oli-
vat edustajistovaalien sähköinen äänestys sekä Sharepoint-
palvelun toteuttaminen edustajistolle ja innovaatioyliopis-
ton teemaryhmille.

Terveisiä TKK:lta
TKK ja Helsingin kauppakorkeakoulu päättivät yhdistää tie-
to-hallintonsa. Periaatepäätös tehtiin vuonna 2007, ja var-
sinaisia konkreettisia muutoksia tapahtunee vasta vuonna 
2008. TKK:n uudet tietojärjestelmät porskuttivat vahvasti 
eteenpäin. WebOodin asteittainen käyttö aloitettiin syksyn 
alussa. Ensi kevään aikana WebOodiin siiryttäneen koko-
naan. Myös TKK:n uusi www-sivusto näkee päivänvalon 
vuodenvaihteessa.

1.7 Teekkarikylä

Teekkarikylästä ja järjestöasioista vastaava
Jani Jansson

Kyläsihteeri
Annina Stadius

Kiinteistöapulainen 
Ville Seppi (31.5. asti)
Arto Korkeila (28.5. alkaen)

1.7.1 Yleistä

Teekkarikylässä keskityttiin vuoden aikana kevyisiin perus-
parannuksiin, joihin lukeutuivat muun muassa talosaunojen 
remontit sekä rappukäytävien maalaukset. Joitakin pienem-
piä ja huonokuntoisia teitä asfaltoitiin kulun helpottamisek-
si huonolla kelillä.

Teekkarikylän yleiseen siisteyteen pyrittiin panostamaan 
entistä enemmän pitämällä aihetta esillä koko vuoden ajan 
niin Kyläjaostossa kuin Asuntojaostossakin.

Edellisvuonna hyväksitodettua kiinteistöapulaisen pestiä jat-
kettiin myös vuonna 2007. Keväällä palveluksensa päättäneen 
Villen tilalle löydettiin pienoisten vaikeuksien jälkeen toinen 

Kuvaaja: Helena Manner
Kukan päivän viesti luovutettiin 

Heljä Misukalle 13.5.2007
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pätevä siviilipalvelusmies. Kiinteistöapulaiselle löytyi erittäin 
paljon tekemistä läpi vuoden, joten paikka on varmasti pe-
rusteltua säilyttää jatkossakin.

1.7.2 Asuntojaosto

Vuoden 2007 Asuntojaosto aloitti kautensa normaaliin ta-
paan Taloustoimikunnan nimitettyä se helmikuussa. Näin 
ollen Asuntojaoston ensimmäinen kokous pidettiin maa-
liskuussa.

Kausi aloitettiin keskustelemalla yleisten asuntoasioiden li-
säksi Teekkarikylän kasvaneesta tuholaisongelmasta. Teek-
karikylän talojen myrkytyksiin käytetään vuodesta vuoteen 
yhä enemmän varoja, jotka tuntuvat suoraan asukkaiden 
vuokrissa. Asuntojaosto päätti vastaiskuna keskittyä Teek-
karikylän siisteyteen järjestämällä solusiisteystarkastukset, 
jotka tehtiin lopulta Kyläjaoston ja linnanisäntien toimesta. 
Teekkarikylän siisteysongelmat olivat kevään ajan näkyvästi 
esillä Otaniemen medioissa. Vastapalkattu TKY:n uusi raken-
nusmestari paneutui siivous- ja huoltofirmojen koordinoin-
tiin ja tyytyväisyys niiden toimintaa kohtaa tuntui paranevan 
loppuvuotta kohti. 

Syksyllä paneuduttiin Teekkarikylän pysäköintijärjestelyihin 
toivoen, että kasvava romuautomassa saataisiin kuriin muutta-
malla suuri osa pysäköintipaikoista numeroiduiksi paikoiksi. 
Asukkaat saivat marraskuun lopulta vuokrata näitä kylmä-
paikkoja edulliseen kahden euron kuukausihintaan.

Ilkivalta lisääntyi Teekkarikylässä vuoden aikana. Kevääl-
lä kaadettiin limu- ja karkkiautomaatteja talojen auloissa ja 
kesällä varasteltiin polkupyöriä. Näköhavainnot isohkosta 
teinilaumasta kiirivät nopeasti puskaradion kautta ja aito 
huolestuneisuus huokui Teekkarikylän asukkaista. Ilkivalta 
näytti kuitenkin rauhoittuneen ilmojen kylmetessä.

Asuntojaoston kausi jäi tällä kertaa ennätyslyhyeksi asu-
kasdemokratiauudistuksen myötä. Asuntojaoston korvaava 
Asuntotoimikunta aloittaa toimintansa Kyläsenaatin toimi-
kauden alkaessa vuoden alussa.

1.7.3 Kyläjaosto

Vuodelle 2007 saatiin kasaan ennätyssuuri kyläjaosto, jo-
hon kuului yhdeksän asukkaiden edustajaa. Kyläneuvosto 
ehdotti kyläjaostoon valittavaksi kymmentä henkeä, mutta 

Rappukäytävillä lojuvat huonekalut 
ovat olleet Teekkarikylän riesana jo 
vuosia. Solutiloissa ikuisuuden loju-
neet sohvat ovat pikkuhiljaa täyttäneet 
tilat niin, että viimeisimmät hylkysoh-
vat päätyvät rappukäytävään, parvek-
keelle tai naapurin takapihalle.

Tähän ongelmaan saatiin Otaniemen 
ympäristöseuralta ja Vihreiltä teek-
kareilta idea Teekkarikylän omasta 
kierrätyskeskuksesta, johon asukkaat 
voisivat tuoda huonekalut, jotka eivät 
enää Teekkarikylästä pois muutettaes-
sa kelpaa uuden asunnon koristeeksi. 
Näille huonekaluille uskottiin olevan 
kova tarve myös TKK:n vaihto-opis-
kelijoiden parissa, sillä harva sitä tuo 

oman sohvan mukanaan puolen vuo-
den vaihdon ajaksi.

Kierrätyskeskukselle ryhdyttiin etsi-
mään aktiivisesti tilaa ja tällainen löy-
tyikin TKY:n vanhasta arkistosta Ser-
vin Maijan tie 6 D:stä, joka oli itsekin 
aikojen saatossa täyttynyt TKY:n säi-
lömistä huonekaluista. Tila siivottiin 
ja huonokuntoisimmat huonekalut 
kannettiin suoraan kaatopaikalle hy-
väkuntoisten jäädessä kierrätyskes-
kuksen ”alkupääomaksi”.

Kierrätyskeskuksen avajaisia juhlittiin 
Teekkarikylän 55-vuotisjuhlan yhtey-
dessä. Alkuasetelmista kierrätyskes-
kuksen toimintaan oli saatu mukaan 

useampi aiheesta kiinnostunut yh-
distys. Nyt taakka jakautui jo viidelle 
yhdistykselle. Mukaan lähtivät Vihre-
ät teekkarit, Otaniemen ympäristö-
seura, Chinese Students and Scholars 
Association of Helsinki University of 
Technology, IASTE ja Potaatti.

Alusta asti kierrätyskeskuksen tarkoi-
tuksena oli toimia ilmaisena niin huo-
nekalujen tuojalle kuin sen hakijalle-
kin. Teekkarikylän kierrätyskeskusta 
voidaankin pitää uutena vastuuntun-
toisena avauksena ympäristöasioiden 
suhteen. Missäpä olisikaan enemmän 
tarvetta käytetyille huonekaluille (ja 
vielä ilmaiseksi) kuin opiskelijoiden 
asuttamassa Teekkarikylässä?

Teekkarikylälle oma kierrätyskeskus
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kaksi heistä kieltäytyi tehtävästä haastattelukierroksen aika-
na. Näin ollen yksi ehdotuksen ulkopuolelle jäänyt halukas 
mahtui mukaan jaostoon.

Kyläjaoston vuosi oli varsin työntäyteinen varsinkin kevään 
osalta, jolloin perinteisien tapahtumien lisäksi järjestettiin 
Teekkarikylän soluasuntoihin solusiisteystarkastukset yh-
dessä linnanisäntien kanssa sekä pureuduttiin romuauto-on-
gelmaan romuautokampanjan myötä. Lisäksi toukokuun 16. 
päivä juhlistettiin Teekkarikylän 55-vuotisjuhlaa, jonka tar-
koituksena oli toimia koko kylän juhlana temmaten mukaan 
niin asukkaat kuin kylässä vuokralla olevat yhdistyksetkin. 
Juhlapäivänä kaikilla oli mahdollisuus tutustua muutamien 
Teekkarikylässä vuokralla olevien yhdistyksien kerhohuo-
neisiin. Päivällä juhlistettiin myös kylän kierrätyskeskuksen 
avajaisia. Illemmalla menohaluisille oli tarjolla musiikkia 
Smökissä Joe’s Kickass-bändin esittämänä. Vaihtoehtoisesti 
rauhaa hakevien asukkaiden oli mahdollista rentoutua Rant-
sun lempeissä löylyissä.

Kevään perinteisistä tapahtumista merkittäviä olivat wappu 
ja Kukan päivä. Vappuaattona järjestettiin taas kylän Wap-
pubrunssi, jonne kutsuttiin Teekkarikylän yhteistyökumppa-
neita ja toimijoita. Wappubrunssin jälkeen siirryttiin Smökin 
katolle, josta julistettiin Wappurieha poliisi Rainer Karenin 
johdolla ja RWBK:n säestyksellä.

Kukan päivän viesti melottiin pääsihteerin, hallituksen pu-
heenjohtajan ja Kyläneuvoston puheenjohtajan toimesta 13.5. 
Helsingin Kauppatorille, jossa sen otti vastaan opetusminis-
teriöstä valtiosihteeri Heljä Misukka. Puheessa kiiteltiin val-
tion johtoa rohkeista ratkaisuista yliopistokentässä.

Kevään lopulla Kyläjaosto päätti luopua Teekkarikylän kir-
jastosta, joka oli palveluna päässyt vanhentumaan eikä pysty-
nyt enää kilpailemaan lähialueen isompien kirjastojen kans-
sa. Kyläkirjasto muutettiin väliaikaiseksi toimistoksi SELL 
2008 -kisahankkeelle, jonne pääsivät majoittumaan vuoden 
lopussa kisojen pääsihteeri ja projektisihteeri.

Raskaan kevään jälkeen syksyllä keskityttiin enemmän rutii-
neihin. Jo tutuiksi tulleista tapahtumista järjestettiin asukas-
sauna, Teekkarikylän pikkujoulut sekä linnanisäntien syys-
konklaavi. Saipa loppuvuodesta vielä huonekalunsa pitkään 
työn alla ollut Teekkarikylän oma olohuone. Olohuoneen 
kulunvalvonta ja käyttöpolitiikka jäävät kuitenkin seuraa-
van vuoden toimijoiden pohdittavaksi.

1.7.4 Kylän asukasdemokratia

Viimevuosien ajan valmistelussa olleen asukasdemo-kratia-
uudistuksen säännöt hyväksyttiin edustajiston kokouksessa 
19.4.2007. Tämän mallin mukaisia vaaleja ryhdyttiin järjes-
tämään tarkoitusta varten perustetun kylävaalilautakunnan 
toimesta syksyllä. Sähköisestä äänestyksestä päätettiin luo-
pua, jotta lautakunnalla olisi mahdollisuus keskittyä entistä 
enemmän vaalimainontaan. Kannustuksesta huolimatta vaa-
lien ehdokkaat eivät juurikaan aktivoituneet markkinoimaan 
itseään ja äänestysprosentti jäi lopulta 5,7 %:iin.

Kylävaalit järjestettiin 28. – 29.11.2007.

Kuvaaja: Helena Manner
Kyläpäällikkö, Jani Jansson,

Wappuriehanjulistuksessa 20.4.2007
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1.8 Järjestöasiat

Teekkarikylästä ja järjestöasioista vastaava
Jani Jansson

Järjestösihteeri
Maija Tiitinen

Kiinteistöapulainen 
Ville Seppi (31.5. asti)
Arto Korkeila (28.5. alkaen)

1.8.1 Yleistä

Vuonna 2007 sektori säilyi vuoden 2006 kaltaisena, jolloin 
Teekkarikylä ja järjestöasiat yhdistettiin yhdeksi vastuualu-
eeksi. Yhdistämisestä saatiin paljon synergiaetuja erityisesti 
vuoden järjestötilaprojekteihin, joita toteutettiinkin yhdessä 
koko sektorin voimin.

Vuoden erityispiirteitä olivat lukuisat remonttihankkeet 
sekä uudistuva yhdistyskenttä. Vuoden aikana suunniteltiin 
myös uutta yhdistystietokantaa, jonka toteuttaminen jäi to-
teutukseltaan Viestintä- ja tietotekniikkasektorin kiireistä 
johtuen kesken. 

1.8.2 Järjestötoiminnan tilat

Vuotta värittivät viime vuonna aloitetut järjestötilojen kehi-
tyshankkeet, jotka työllistivät sektoria läpi koko vuoden. 

Kevään alussa valmistuivat Otakaari 20:een uudet vieras-
majat. Lisämajoitukselle oli ollut huutavaa tarvetta ja uusi-
en vierasmajojen tarjoama majoituksen lisäkapasiteetti pääsi 
heti kovalle käyttöasteelle.

Lisäksi kevään aikana suunniteltiin Otarannan uuden kerho-
tilan ja Ossin linnan saunatilan sisustusta ja keittiöitä. Ossin 
linnan saunatilan remontissa keskityttiin uudistamaan oles-
kelutilaa käytännöllisemmäksi. Pukuhuoneen sekä sauna- ja 
pesutilojen remontti jätettiin suurempien linjastosaneerauk-
sien yhteyteen, sillä niistä aiheutuvat kustannukset olisivat 
olleet samaa luokkaa, kuin mitä uuden saunan rakentami-
sesta aiheutuisi. Otarannan uusi kerhotila oli vuoden lopussa 
jo tilattuja huonekaluja vailla valmis.

Servin Maijan tie kuudessa sijainnut TKY:n huonekaluva-

rasto tyhjennettiin loppukeväästä, kun sen tiloissa aloitti 
toimintansa Teekkarikylän kierrätyskeskus huonekaluille, 
astiastoille ja muille vastaaville. Kierrätyskeskusta pyörittä-
vät yhdessä Vihreät teekkarit, Otaniemen ympäristöseura, 
CSSA Hut, IAESTE, Potaatti ja Entropy.

Myös sektorin toimesta jaettiin useampaan otteeseen TKY:n 
vanhoja huonekaluja yhdistyksille, joilla oli jopa yllättävän 
kova tarve niille. Näin vapautettiin tilaa TKY:n huonekalu-
varastoista järkevämpään käyttöön. 

1.8.3 Toiminta-avustukset

Toiminta-avustusten jakaminen työllistää keväisin järjes-
tösektoria lukemattomiksi tunneiksi. Toiminta-avustukset 
jaetaan yhdistysten lähettämien laajennettujen yhdistysil-
moitusten perusteella, joiden käsittelyyn menee arvatenkin 
viikkokaupalla aikaa. Toiminta-avustuksia jakamalla TKY 
pyrkii tukemaan ja turvaamaan sen läheisyydessä toimivi-
en yhdistyksien olemassaolon ja parantamaan niiden toi-
mintaedellytyksiä.

Vuoden toiminta-avustusten jakoa leimasi vähäinen bud-
jetoitu jakovara, 40 000 euroa, josta ei riittänyt avustuksia 
millään kaikille niitä hakeneille. Näin ollen sektorilla joudut-
tiin tekemään tiukkoja linjauksia ja karsimaan myös hyvien 
projektien avustuksista. Toiminta-avustuksia ja korotettuja 
toiminta-avustuksia jaettiin yhteensä 38 477,20 euroa. Ja-
kovara oli käytetty melkein loppuun heti kevään toiminta-
avustuksien jaon myötä, eikä näin ollen jaettavaa juurikaan 
riittänyt syksylle. Vuoden 2008 budjettiin saatiin yhdistysten 
onneksi mahtumaan hieman enemmän jakovaraa.

1.8.4 Projekti- ja muut avustukset

Vuoden vähäisestä jakovarasta johtuen käytännössä kaik-
ki avustukset jaettiin toiminta-avustuksina tai korotettuina 
toiminta-avustuksina.

Tätä vajetta paikkasi kuitenkin onneksi Teekkaritoiminnan 
edistämisrahasto, joka myönsi rahaa monenkaltaisille teek-
karien toteuttamille projekteille.

1.8.5 Kiltayhteistyö

Kiltayhteistyötä jatkettiin perinteisesti TKY:n tarjoamien yh-
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teistyöfoorumien ja kiltakummitoiminnan myötä.

TKY:n ja TF:n yhteistyötä kehitettiin lisäämällä yhteyden-
pitoa TF:n hallitukseen muun muassa hallituksien välisten 
treffien muodossa.

Kilta-asema
Vuoden 2006 puolella yhdistysohjesääntöön kirjattu määritel-
mä kilta-asemasta oli keväällä sektorilla pohdinnassa, mutta 
se todettiin nopeasti keskusteluksi, joka vaatii enemmän ai-
kaa. Näin ollen vuoden 2008 toimintasuunnitelmaan kirjattiin 
pohdinta kiltojen ja yhdistyksien asemasta, jolla alati paisuvaa 
yhdistyskenttää saadaan toivottavasti selkiytettyä.

Keväällä sektorin korviin kantautui Inkubion tahto kiltautua. 
Sektori tapasikin Inkubion hallitusta useasti vuoden aikana. 
Inkubion kiltautumisprosessi saatiin päätökseen vuoden lo-
pussa, jolloin TKYE myönsi viimeisessä kokouksessaan Inku-
biolle kilta-aseman. Näin ollen Inkubio pääsee aloittamaan 
toimintansa kiltana heti vuoden 2008 alusta ja osallistumaan 

näin ollen TKY:n yhteistyöfoorumeihin.

Kiltaneuvosto
Kiltojen puheenjohtajista koostuva kiltaneuvosto kokoontui 
säännöllisesti noin kerran kuukaudessa. Kokouksissan kilta-
neuvosto käsitteli kiltoja yleisesti koskevia asioita sekä välitti 
kiltojen kuulumisia TKY:lle. Vuoden aikana puheenaiheiksi 
nousivat esimerkiksi kiltahuoneisiin murtautumiset, kiltojen 
jatkuvuus sekä osastorakenneuudistus. Kiltaneuvosto vietti 
kesäpäiviä kesäkuussa Mikkelin lähistöllä sekä järjesti muu-
taman kiltahuonekierroksen vuoden aikana. 

Kiltakummitoiminta
Aiempien vuosien tapaan jaettiin puheenjohtajaa lukuun-
ottamatta jokaiselle hallituksen jäsenellä yhdestä kahteen 
kummikiltaa. Kiltakummit pitivät yhteyttä kiltoihin vie-
railemalla niiden vuosijuhlissa, hallituksien kokouksissa ja 
yleiskokouksissa.

Bioinformaatioteknologian koulu-
tusohjelmassa opiskelevien ammat-
tiaineyhdistys Inkubio aloitti vuoden 
2006 lopulla keskustelun kiltautumi-
sesta. Inkubion toiminta oli kasvanut 
sen laajuiseksi, että oma kilta koettiin 
mielekkäänä ja osin pakollisena edel-
lytyksenä toiminnan jatkumiselle ny-
kyisen kaltaisena.

Tammikuussa 2007 Inkubio päätti yleis-
kokouksessaan hakea kilta-asemaa ja 
velvoittaa hallituksen valmistelemaan 
esityksen aiheesta ja esittelemään sen 
eteenpäin TKY:n hallitukselle.

Helmikuussa järjestösektori tapasi en-
simmäisen kerran Inkubion hallitusta 
ja keskusteli aiheeseen liittyvistä ky-
symyksistä ja prosessin etenemisestä. 
Tällöin keskityttiin rakentamaan suun-
nitelmaa ja alustavaa aikataulua tule-

vasta prosessista sekä kartoittamaan 
hieman Inkubion nykytoimintaa.

Keskusteluja jatkettiin hallituksen aa-
mukouluissa keväällä ja syksyllä sekä 
lopulta edustajiston toiseksi viimei-
sessä kokouksessa 28.11. Tässä koko-
uksessa käydyssä keskustelussa kes-
kityttiin Inkubioon liittyvien faktojen 
kartoittamiseen, jotta TKY:n edusta-
jisto voisi seuraavassa kokouksessa 
päätöstään tehdessä pohjata päätök-
sensä oikeaan tietoon eikä pelkästään 
tuntemuksiin.

Niin hallituksen, kuin edustajiston-
kin kesken käydyissä keskusteluissa 
pääasiallisina kysymyksinä nousivat 
esiin huoli Inkubion käytössä olevista 
resursseista, koulutusohjelman tule-
vaisuudesta sekä toiminnan jatkuvuu-
desta. Kaikkiin näihin saatiin kuitenkin 

Inkubion hallitukselta vastaus, jonka 
sanomana oli vahva usko tulevien vuo-
sien toimintaan.

Näin ollen edustajisto päättikin halli-
tuksen esityksen mukaisesti myöntää 
Inkubiolle kilta-aseman kokoukses-
saan 14.12.2007. Päätöstä tuki vuon-
na 2006 Yhdistysohjesääntöön kirjattu 
maininta yhdistyksen kilta-asemasta. 
Päätöksen yhteydessä edustajisto tote-
si kuitenkin, että kiltojen ja yhdistyksi-
en asemasta tullaan käymään vuonna 
2008 laajempi keskustelu.

Inkubio pääsee aloittamaan toimintan-
sa kiltana suoraan vuoden vaihteesta 
osallistuen TKY:n yhteistyöfoorumei-
hin ja saaden näin ollen arvokasta ver-
taistukea muilta killoilta reilusti en-
nen ensimmäisten bio-syysfuksien 
saapumista.

Inkubio – 
ammattiaineyhdistyksestä killaksi
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1.8.6 Yhteydenpito yhdistyksiin

Yhteydenpitoa yhdistyksiin jatkettiin varsin perinteisin me-
netelmin. Yhdistysten, kiltojen ja kakkosrekisterin yhdistys-
ten sähköpostilistat saivat osakseen ajankohtaista tiedotusta 
TKY:n järjestökentässä tapahtuvista muutoksista myös 
TKY:n virallisen tiedotusmeilin myötä.

Sektorille sateli tänäkin vuonna lukuisia yhteydenottoja 
eri aiheisiin liittyen: yhdistyksiä neuvottiin muun muassa 
muuttuneen tilintarkastuslain, sääntöasioiden ja yhdistys-
lain tiimoilta.

Muun muassa suunnitellun yhdistysrekisteriuudistuksen myö-
tä uskotaan, että järjestösihteerillä olisi tulevaisuudessa entistä 
enemmän aikaa neuvontatyöhön ja yhteydenpitoon.
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Kuvaaja: Helena Manner
Sitsikilpailu Alvarinaukiolla 29.4.
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2 Ylioppilaskunnan 
organisaatio
2.1 Ylioppilaskunnan jäsenet

TKY:n varsinaisia jäseniä ovat kaikki Teknillisessä korkea-
koulussa alempaa tai ylempää korkeakoulututkinta suorittavat 
opiskelijat. Opiskelija, joka suorittaa korkeakoulussa muuta 
tutkintoa, voi halutessaan liittyä ylioppilaskunnan jäseneksi. 
Syksyllä 2007 ylioppilaskunnalla oli 11 126 jäsentä, joista jat-
ko-opiskelijajäseniä 229. Ruotsinkielisiä jäseniä oli 702.

2.2 Edustajisto

2.2.1 Yleistä edustajistosta
 
Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan ylintä päätösvaltaa 
käyttää 45-jäseninen edustajisto.  Ylioppilaskunnan jäsenet 
valitsevat edustajiston suhteellisilla vaaleilla joka toinen vuo-
si. Vuosi 2007 oli vuoden 2005 syksyllä valitun edustajiston 
toinen toimintavuosi. Edustajiston puheenjohtajana toimi 
edustajiston jäsen Janne Liuko, 1. varapuheenjohtajana Aino 
Mäkisalo ja 2. varapuheenjohtajana Miro Ristimäki.

Edustajiston toiminta vuoden aikana keskittyi sääntömää-
räisten asioiden lisäksi muutamien laajojen erityiskysymysten 
käsittelyyn sekä tämän ohessa edustajiston oman valmiste-
lutyön kehittämiseen ja systematisointiin. Yleisvaliokunnan 
ja sääntötoimikunnan roolien lisäksi tämä kattoi kokousten 
yhteydessä säännöllisesti pidettyjen iltakoulujen hyödyntämi-
sen edustajiston koulutuksessa, pyrkien myös parantamaan 
läpinäkyvyyttä ja ennakointia edustajiston käsittelyyn tule-
vien asioiden suhteen sekä tehostaen edustajiston osallistu-
mista asioiden valmisteluun.

Alkuvuoden suurimpana ponnistuksena oli vuonna 2006 
aloitettu ylioppilaskunnan sääntöjen uudistaminen. Sään-
tömuutoksien tarkoituksena oli korjata säännöissä havait-
tuja puutteellisuuksia ja tulkinnanvaraisuuksia sekä samal-
la tarkistaa sääntöjen ajanmukaisuus. Päivitysprosessissa 
kuultiin laajaa joukkoa TKY:n aiempien vuosien toimijoita 
edustajistosta, hallituksesta ja jatkuvuustoimikunnasta sekä 
myös aikaisempiin TKY:n sääntöuudistuksiin osallistuneita 

henkilöitä. Säännöissä täsmennettiin muun muassa edusta-
jiston tehtäviä, jatkuvuustoimikunnan ja Teekkaritoiminnan 
edistämisrahaston valinnan ajankohtaa, muutettiin ylioppi-
laskunnan nimen kirjoitusasu vastaamaan oikeinkirjoitus-
normeja ja uudistettiin kylädemokratiaa koskeva säännöstö 
lähes kokonaisuudessaan. Sääntöjä käsiteltiin ensimmäisen 
kerran kokouksessa 2/2007 ja lopullisesti ne hyväksyttiin 
kokouksessa 4/2007 ja rehtori vahvisti uudistetut säännöt 
9. toukokuuta.

Kevään toisena isompana projektina oli uuden pääsihteerin 
valitseminen. Edustajisto asetti kalenterivuoden ensimmäi-
sessä kokouksessaan 2/2007 valintatoimikunnan valmistele-
maan pääsihteerin rekrytointia. Valintatoimikunta esihaas-
tatteli hakijat, jonka jälkeen se järjesti edustajistolle yhteisen 
haastattelutilaisuuden, jonka jälkeen edustajistoryhmillä oli 
mahdollisuus haastatella hakijoita. Edustajisto valitsi uudeksi 
pääsihteeriksi kokouksessaan 4/2007 tekniikan ja maatalous-
metsätieteiden ylioppilaan Teemu Halmeen.

Valtakunnan hallituksen päättämä yliopistoreformi puhu-
tutti myös edustajistoa. Helsingin kauppakorkeakoulun, 
Taideteollisen korkeakoulun ja Teknillisen korkeakoulun 
yhdistämisen seurauksena myös ylioppilaskunnat tulevat 
yhdistymään. Tällainen suuri organisaatiomuutos keskus-
telutti edustajistoa ja hallituksen työn tueksi edustajisto hy-
väksyi syksyn ensimmäisessä kokouksessaan 5/2007 vision 
uuden ylioppilaskunnan muodostamisesta, jossa edustajis-
to toivoi uuden yliopiston ylioppilaskunnan olevan yhte-
näinen ja vahva.

Edustajiston kokouksessaan 1/2007 asettama strategia-toimi-
kunta laati ahkerasti luonnoksen strategiaksi, jonka pohjalta 
edustajisto kävi laajan keskustelun kokouksessaan 6/2007. 
Tämän keskustelun pohjalta toimikunta hioi esitystään stra-
tegiasta vuoden viimeiseen kokoukseen 9/2007 mennessä, 
jossa edustajisto kävi yksityiskohtaisen keskustelun toimi-
kunnan laatimasta strategiaehdotuksesta. Käydyn keskus-
telun pohjalta edustajisto kuitenkin totesi, että strategiatyö 
on vasta päässyt alkuun eikä sitä vielä voida hyväksyä vaan 
työtä syytä jatkaa aktiivisesti vuonna 2008.
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Ylioppilaskunnan talousarvion valmistelussa jatkettiin vuon-
na 2006 aloitettua linjaa käydä ennen varsinaista talousar-
viopäätöstä edustajiston kokouksessa yleisluontoisempi kes-
kustelu seuraavan vuoden toiminnasta. Keskustelun pohjalta 
edustajisto määritteli, miten paljon hallitus voi varsinaista 
talousarviota valmistellessaan esittää jäsenmaksun korotus-
ta. Muutoin talousarvion valmistelussa pyrittiin pysymään 
järjestötoiminnan yksikön tuloksen osalta aiemman vuoden 
tasolla nousseista kustannuksista huolimatta. Menoja karsit-
tiin useasta kohdasta, merkittävimpänä yksittäisenä poistona 
voidaan pitää T-lehden tilauksen irtisanomista.

2.2.2 Edustajiston jäsenet

Ylioppilaskunnan edustajistoon kuuluu 45 jäsentä, ja edusta-
jiston varajäseniä ovat kaikki edustajistovaaleissa kannatusta 
saaneet muut ehdokkaat. Eronneen, esteellisen tai estyneen 
jäsenen tilalle kutsutaan vaalijärjestyksen mukaisesti vara-
jäsen ensisijaisesti kyseisen varsinaisen jäsenen vaaliliitosta. 
Mikäli vaaliliiton varajäseniä ei ole käytettävissä, kutsutaan 
varajäsen kyseisen vaaliliiton vaalirenkaasta tai tämänkin 
ollessa mahdotonta koko vaalituloksen perusteella ensim-
mäisinä käytettävissä olevista henkilöistä.

Edustajiston puheenjohtajana vuonna 2007 toimi Janne Liu-
ko, ensimmäisenä varapuheenjohtajana Aino Mäkisalo ja 
toisena varapuheenjohtajana Miro Ristimäki.

Edustajiston kokouksiin vuoden 2007 aikana osallistuivat 
seuraavat edustajiston jäsenet ja varajäsenet (suluissa läs-
näolokerrat edustajiston kokouksissa):

Aavikko Pekka (8), Abdul-Rahman Salum (2), Aro Oskari 
(3), Arpalahti Antti (5), Brunnström Matilda (1), Eerikäinen 
Laura (2), Elg Christian (7), Elg Mia (9), Eloranta Tuukka (1), 
Falkenbach Heidi (1), Haiko Jussi (1), Harju Heikki (1)
Heimonen Markus (1), Heinänen Victor (1), Helin Matti (5), 
Hölttä Pasi (9), Ilomäki Juuso (8), Jakobsson Martti (6), Jern 
Anna (2), Kailasto Janne (6), Kainulainen Iina (8), Kananen 
Jenni (1), Kanninen Kari (8), Karling Satu (6), Kivelä Janne (7), 
Knight Leeni (1), Knight Sebastian (3), Kolu Iiris (9), Korppi-
Tommola Noora (7), Kovanen Lauri A (6), Kovanen Lauri T 
(4), Laatikainen Juuso (8), Lagus Nina (1), Lehto Mikko (1), 
Lempinen Eeva (1), Liuko Janne (9), Lähteenmäki Nelli (3), 
Maksimow Maria (9), Markkanen Jaakko (1), Mattila Laura 
(1), Mäkisalo Aino (9), Neuvonen Simo (3), Nokela Juha-
ni (3), Numminen Sini (7), Nyfors Laura (8), Ojala Iiro (1), 
Ojanen Maija (9), Paatsama Matti (1), Pesonen Tuomo (9), 

Pohjonen Kaisa (5), Porkka Oskari (9), Pyykkö Elli (7), Päi-
väläinen Aleksi (3), Pätynen Mikko (6), Reinikainen Kuisma 
(6), Rintala Ulla (7), Ristimäki Miro (8), Saarinen Ville (2), 
Sandholm Niina (1), Sarvaranta Anni (5), Savolainen Antti 
(1), Schroderus Anu (5), Silén Robert (8), Sillanpää Markku 
(7), Sipilä Anna (1), Soppela Jyri (1), Stammeier Hanna (1), 
Stenman Jenni (1), Söderlund Otto (2), Tikanmäki Johanna 
(3), Tuominen Niko (2), Vaajamo Matti (9), Westenius Mik-
ke (8), Vierros Tuomo (7), Willgren Sven (4), Virkkala Inari 
(3), Virtanen Jaakko (4), Viskari Riikka (8), Vähä-Herttua 
Juho (2), Yli-Urpo Johanna (2), Änkö Matti (9)

Edustajistosta erosi toimikauden aikana valmistumisen ja yli-
oppilaskunnan toiminnasta poistumisen johdosta tai muista 
syistä yhteensä 18 edustajiston jäsentä ja varajäsentä.

2.2.3 Edustajiston kokoukset ja päätös-
luettelot

Edustajisto piti toimikautensa aikana yhteensä 9 kokousta, 
sisältäen ennen kalenterivuoden alkua pidetyn yhdistetyn 
järjestäytymis- ja vaalikokouksen.

Kokouksissa tehtiin muun muassa seuraavat päätökset:

Kokouksessaan 1/2007 (�.11.200�) 
edustajisto päätti:

valita edustajiston puheenjohtajaksi Janne Liukon

valita edustajiston ensimmäiseksi varapuheenjohtajak-
si Aino Mäkisalon ja toiseksi varapuheenjohtajaksi Miro 
Ristimäen.

valita hallituksenmuodostajaksi Antti Savolaisen.

Julistaa kokoustauon päättyen aikaisintaan 
23.11.2006 kello 18.00.

Kokouksen 1/2007 (2�.11.200�) jatko-osas-
sa edustajisto päätti:

nimittää hallituksen puheenjohtajaksi vuodelle 
2007 Antti Savolaisen ja hallituksen muiksi 
jäseniksi: Leeni Knight, Tuukka Eloranta, Jani 
Jansson, Satu Alikoski, Ilona Mäkinen, Henri 
Seppä, Christian Peltonen, Tuomas Kontro

■

■

■

■

■
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valita TKY:n tilintarkastusyhteisöksi Oy 
Soinio & Co:n ja tämän varamieheksi KHT 
Terho Saarisen. Tilintarkastajille maksetaan 
palkkio kohtuullisen laskun mukaan.

nimittää yleisvaliokunnan puheenjohtajaksi Janne 
Liukon ja jäseniksi tai varajäseniksi seuraavat henkilöt: 
Mia Niemi (Kone), varajäsen Kari Kanninen (Kone), 
Juuso Ilomäki (Veijo W), varajäsen Elli Pyykkö (Pallas 
Athene), Iiris Kolu (OT), varajäsen Aino Mäkisalo 
(OT), Anni Sarvaranta (OT), varajäsen Satu Karling 
(Keskeiset Teekkarit), Mikko Pätynen (Luova Rengas), 
varajäsen Janne Kivelä (Luova Rengas), Riikka Viskari 
(Keltainen Salama) , varajäsen Noora Korppi-Tommola 
(Kelt. Sal.), Matti Vaajamo (Pro Teekkarit) , varajäsen 
Ulla Rintala (Pro Teekkarit), Sini Numminen (NEP) , 
varajäsen Maija Ojanen (Vi(h)reät), Maria Maksimow 
(Nabla), varajäsen Miro Ristimäki (Polytekarna)

Yleisvaliokunnan sihteereinä toimivat edustajiston varapu-
heenjohtajat Aino Mäkisalo ja Miro Ristimäki 

asettaa sääntötoimikunnan sekä nimittää sen puheenjoh-
tajaksi Miro Ristimäen ja jäseniksi: 

Matti Änkö (Nuori Akti), Laura Nyfors (Pro 
Teekkarit), Matti Helin (Bioneerit), Kaisa 
Pohjonen (Veijo W), Maija Ojanen (Vi(h)reät), 
Mikko Lehto (Keltainen Salama), Oskari Aro  
(Pro Teekkarit), Markku Sillanpää (Luova 
Rengas), Jaakko Virtanen (Veijo W)

Sääntötoimikunnan tehtävänä on TKY:n sääntöhierarkiaan 
kuuluvien säädösten tarkastelu ja mahdollisten muutosten 
valmistelu. Lisäksi tehtävänä on TKY:n yhdistysluetteloon 
pyrkivien ja siihen hyväksyttyjen yhdistysten sääntöjen esi-
tarkastaminen sekä tähän liittyvä neuvonta. Sääntötoimi-
kunta voi myös toimia tarpeen mukaan asiantuntijaelime-
nä erilaisissa muissa sääntöasioita koskevissa kysymyksissä. 
Vuoden 2007 erityisenä tarkastelun kohteena ovat TKY:n 
nimikkorahastojen säännöt. Sääntötoimikunnan toimikausi 
on kalenterivuosi 2007. Sääntötoimikunnan sihteerinä toi-
mii järjestösihteeri.

asettaa strategiatoimikunnan sekä nimittää sen puheen-
johtajaksi Aino Mäkisalon ja jäseniksi:

Janne Kivelä (Luova Rengas), varajäsen Kuisma Reinikainen 
(Luova Rengas), Ulla Rintala (Pro Teekkarit), varajäsen Iina 

■

■

■

■

Kainulainen (Pro Teekkarit), Tuomo Pesonen (OT), varajä-
sen Sebastian Knight (OT), Tuomo Vierros (OT), varajäsen 
Aleksi Päiväläinen (OT), Matti Änkö (Nuori Akti), Elli Pyyk-
kö (Pallas Athene), Lauri T. Kovanen (OODI), Johanna Ti-
kanmäki (Keskeiset Teekkarit), Oskari Porkka (NEP), Juuso 
Laatikainen (Nabla), Niklas Tapola (Veijo W), Christian Elg 
(Polytekarna), Heidi Falkenbach (JOY)

Strategiatoimikunnan tehtävänä on arvioida TKY:n nykyi-
nen strategia ja siihen liittyvät muut linjaukset sekä tuleva 
tarve vastaaville ohjeistuksille. Toimikunnan tulee arvioin-
nin perusteella valmistella edustajiston hyväksyttäväksi uusi 
strategia tai ehdottaa muita toimenpiteitä. Toimikunnan toi-
mikausi on kalenterivuosi 2007.

Kokouksessaan 2/2007 (�.2.2007) 
edustajisto päätti:

poistaa Teekkari-Martat ylioppilaskunnan yhdistysluette-
lon ensimmäisestä rekisteristä.

hyväksyä muutosehdotukset TKY:n sääntöihin ensim-
mäisen kerran.

julistaa pääsihteerin toimen haettavaksi. Hakuaika alkaa 
välittömästi ja päättyy 2.3.2007 kello 16.00. 

sekä asettaa valintatoimikunnan valmistelemaan pääsih-
teerin valintaa. Toimikunnan puheenjohtajaksi nimitettiin 
edustajiston puheenjohtaja Janne Liuko sekä jäseniksi Pek-
ka Aavikko (Oikeat Teekkarit), Aleksi Päiväläinen (Oikeat 
Teekkarit), Anu Schroderus (Luova Rengas), Laura Nyfors 
(ProTeekkarit), Juuso Laatikainen (Neliveto), Riikka Vis-
kari (Kolmipyörä). 

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

Lisäksi edustajisto päätti
hyväksyä ponnen liittyen TKY:n arkistoon. 

hyväksyä ponnen liittyen TKY:n aatteellisten järjestötoi-
minnan sihteerien työajan käytön selvittämiseen.

hyväksyä ponnen liittyen TKY:n merkin käyttämiseen vähin-
tään kaksikielisenä TKY:n dokumenttipohjissa ja muissa.

■

■

■

■

■

■

■

■
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Kokouksessaan �/2007 (2�.�.2007) 
edustajisto päätti:

kutsua TkT Markku Mattilan jäseneksi kunniavaltuus-
kuntaan

kutsua vuorineuvos Matti Kankaanpään ja arkkitehti Kalle 
Vartolan seniorijäseniksi kunniavaltuuskuntaan.

nimittää seuraavat henkilöt teekkaritoiminnan edistämis-
rahaston johtokunnan jäseniksi:

Antti Myllys, puheenjohtaja (TKY:n edustaja, erovuorossa 
2008), Katri Junna (TKY:n edustaja, erovuorossa 2008), Tiina 
Kauppinen (TKY:n edustaja, erovuorossa 2009), Kim Åström  
(TKY:n edustaja, erovuorossa 2009), Eero Korhonen 
(TTEY:n edustaja, erovuorossa 2008), Eero Ruikka 
(TTEY:n edustaja, erovuorossa 2009), Marcus Nybergh 
(TTEY:n edustaja, erovuorossa 2009)

nimittää opiskelijoiden edustajaksi 
   TKK:n neuvottelukuntaan Christian Elg:n.

hyväksyä TKY:n säännöt toisen kerran ja esittää 
niitä TKK:n rehtorille vahvistettavaksi.

merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Reinikaisen 
(valomerkki) ponteen TKY:n arkistosta

merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Pesosen (Oikeat 
Teekkarit) ponteen TKY:n aatteellisten järjestötoiminnan 
sihteerien työajan käytön selvittämisestä.

merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Elg:n (Polyte-
karna) ponteen TKY:n merkin käyttämisestä vähintään 
kaksikielisenä TKY:n dokumenttipohjissa ja muissa pai-
notuotteissa.

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

Kokouksessaan �/2007 (1�.�.2007) 
edustajisto päätti:

merkitä tiedoksi TKY:n tuloslaskelman, taseen sekä tilin-
päätökseen liittyvän toimintakertomuksen.

merkitä tiedoksi järjestötoiminnan toimintakertomuk-
sen.

merkitä tiedoksi tilintarkastuskertomuksen.

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

merkitä tiedoksi jatkuvuustoimikunnan lausunnon.

vahvistaa tilinpäätöksen ja jättää ylijäämän 981 339,73 eu-
roa yli- ja alijäämätilille. 

myöntää tili- ja vastuuvapauden vuoden 2006 hallitukselle 
ja muille tilivelvollisille.

nimittää taloustoimikunnan jäseniksi seuraavat henkilöt: 
Tuomo Lähdesmäki (puheenjohtaja), Lars-Olof Staffans, 
Kari Karvonen, Aleksi Päiväläinen, Mikke Westenius, Antti 
Savolainen, Kari Inkinen, Matti Carpén

nimittää jatkuvuustoimikunnan jäseniksi seuraavat henkilöt: 
Jouni Lounasmaa (puheenjohtaja), Mika Naumanen, Ari 
Väisänen, Satu Innamaa, Jukka Seppänen, Saku Mantere, 
Eero Korhonen, Mari Puoskari, Jyrki Noponen

hyväksyä asumisen ohjesäännön, asuntoloiden hallinto-
ohjesäännön, kyläsenaatin työjärjestyksen ja taloustoimi-
kunnan työjärjestyksen, sekä kumota TKYE:n 9.3.2006 
hyväksymän asuntoloiden

ohjesäännön. Lisäksi TKYE päätti velvoittaa hallituksen ja 
sääntötoimikunnan toimittamaan syksyn 2007 edustajiston 
ensimmäiseen kokoukseen lausunnon sääntöihin mahdol-
lisesti vielä tarvittavista tarkennuksista.

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

valita Teemu Halmeen pääsihteeriksi kaudelle 1.8.2007–
31.7.2009. Pääsihteerillä on lisäksi mahdollisuus erikseen 
hakea edustajistolta toimikauden jatkamista yhdellä vuo-
della.

Kokouksessaan �/2007 (27.�.2007) 
edustajisto päätti:

merkitä tiedoksi Otaniemen ympäristöseuran sääntömuu-
toksen ja pitää yhdistyksen ylioppilaskunnan yhdistysluet-
telon ensimmäisessä rekisterissä.

poistaa yhdistyksen Vihreät teekkarit TKY:n yhdistysluette-
lon toisesta rekisteristä ja päätti hyväksyä yhdistyksen mer-
kittäväksi yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin.

lausua innovaatioyliostohankkeesta uuden ylioppilaskun-
nan kannalta seuraavaa:

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■
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Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan (TKY) visio uu-
den ylioppilaskunnan muodostamisesta. Hyväksytty edus-
tajiston ylimääräisessä kokouksessa 5/2007 (27.9.2007).

Helsingin kauppakorkeakoulun, Taideteollisen korkeakoulun 
ja Teknillisen korkeakoulun yhdistyessä, TKY asettaa tavoit-
teekseen, että yliopiston yhteydessä toimii yksi, yhtenäinen 
ja vahva ylioppilaskunta.

Ylioppilaskunta on julkisoikeudellinen yhteisö, jonka jäseniä 
ovat kaikki uuden yliopiston opiskelijat. Toiminnassa otetaan 
huomioon jäsenistön monipuolisuus ja pyritään yhteiseen 
hyvään. Ylioppilaskunnan jokainen jäsen on samanarvoinen. 
Valittaessa ylioppilaskunnan edustajistoa ja toimihenkilöitä 
kaikki ovat tasapuolisessa asemassa.

Uuden yliopiston opiskelijoiden identiteetti pohjaa moni-
puoliseen kulttuuriin, jossa kylteri-, taikkilais- ja teekka-
ritoimintaa sekä perinteitä arvostetaan. Ylioppilaskunnan 
piirissä toimivat järjestöt ja yhdistykset ovat avoimia kaikille 
opiskelijoille ja ylioppilaskunta tukee niiden toimintaa, sekä 
taloudellisesti, että aatteellisesti.

Uuden ylioppilaskunnan omaisuus koostuu nykyisten yli-
oppilaskuntien varallisuudesta. Ylioppilaskunta omistaa 
kaikki opiskelija-asunnot ja ne ovat tasavertaisesti kaikkien 
jäsenten käytössä.

Ylioppilaskunta toimii kaikilla nykyisten ylioppilaskuntien 
sektoreilla. Ylioppilaskuntien sektoreista yhdistetään koko-
naisuudessaan edunvalvonta-, järjestö-, palvelu- ja yritys-
suhdesektorit. Ylioppilaskunta toimii yhteisten tavoitteiden 
puolesta ympäristö- ja kehitysyhteistyö-asioissa. Museot ja 
arkistot siirtyvät uuden ylioppilaskunnan omistukseen.

Tiedostamme yhdistymisen asettamat haasteet, ja että muu-
tos vaatii työtä, aikaa ja sopeutumista. TKY toimii yhteisen 
edun puolesta ja uuden ylioppilaskunnan jäsenten parhaaksi, 
perinteitä unohtamatta.

perustaa työryhmän edistämään vuoden 2008 hallitukseen 
ja edustajiston puheenjohtajistoon hakeutumista. TKYE 
päätti nimittää työryhmän puheenjohtajaksi Kuisma Rei-
nikaisen ja jäseniksi Salum Abdul-Rahmanin, Kaisa Poh-
josen ja Matti Änkön. Työryhmä voi tarvittaessa täydentää 
itseään. Työryhmän toimikausi alkaa välittömästi nimit-
tämisen jälkeen ja päättyy edustajiston vaalikokouksessa 
hallituksen valitsemisen jälkeen.

■

■

olla myöntämättä lisätalousarviota 1/2007.

velvoittaa hallituksen ja sääntötoimikunnan toimittamaan 
lausunnon kylädemokratiaan liittyvästä säännöstöstä edus-
tajiston kokoukseen syksyn aikana.

vapauttaa Janne Käen varaedustajan tehtävistä ja nimittää 
Kaarina Kasteen opiskelijoiden varaedustajaksi tietoteknii-
kan osastoneuvostoon.

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

hylätä seuraavat Polytekarna- ja Nabla –ryhmien esittä-
mät ponnet:

”Tämä ponsi velvoittaa TKY:n hallituksen 
selvittämään ulkopuolisen selvitysmiehen käyttämistä 
uuden ylioppilaskuntien yhdistymisessä.”

”Tämä ponsi velvoittaa TKY:n hallituksen miettimään 
ylioppilaskunnan tunnusten kohtaloa sekä esittämään 
edustajistolle ratkaisumahdollisuuksia näille.”

hyväksyä seuraavat Polytekarna- ja Nabla –ryhmien esit-
tämät ponnet:

”Tämä ponsi velvoittaa TKY:n hallituksen välittämään 
tietoa innovaatioylioppilaskunnan yhdistymisprosessin 
etenemisestä edustajistolle ajallaan.”

”Tämä ponsi velvoittaa TKY:n hallituksen esittämään 
edustajistolle ylioppilaskunnan tulevaisuusvision 
taustaolettamukset sekä yhdistymisprosessin 
epävarmuustekijät ja riskikartoituksen.”

Kokouksessaan �/2007 (1�.10.2007) 
edustajisto päätti:

merkitä tiedoksi Fastec:n sääntömuutoksen ja pitää yh-
distyksen ylioppilaskunnan yhdistysluettelon ensimmäi-
sessä rekisterissä.

että Teekkarisivarit liitetään TKY:n yhdistysluettelon ensim-
mäiseen rekisteriin ilman erillistä päätöstä, kun Teekkari-
sivarit on muuttanut sääntöjänsä siten, että § 21 muuttuu 
muotoon ”Yhdistyksen purkauduttua tai sen tultua lak-
kautetuksi siirtyvät sen varat TKY:lle käytettäväksi yhdis-
tyksen tarkoituksen mukaiseen toimintaan tai sen ollessa 
mahdotonta TKY:n toiminnan tukemiseen” ja muut pykälät 
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pysyvät liitteet 12.2. mukaisina.

hyväksyä Oxetti:n ylioppilaskunnan yhdistysluettelon en-
simmäiseen rekisteriin. Todettiin, että Oxetti eroaa toimin-
naltaan ja tavoitteiltaan huomattavasti yhdistysluettelossa 
olevasta toisesta sekakuorosta, eikä tämä päätös näin ollen 
ole vastoin yhdistysohjesäännön 2. lukua. Edustajisto piti 
edelleen tärkeänä mainitun luvun periaatetta, ettei yhdis-
tysluetteloon hyväksytä tarkoituksellaan täysin rinnakkai-
sia yhdistyksiä.

velvoittaa hallituksen valmistelemaan vuoden 2008 talous-
arvion niin, että ylioppilaskunnan jäsenmaksun YTHS:n 
osuutta sisältämätöntä osaa lukukaudelle 2008-2009 nos-
tetaan enintään yksi euro.

palauttaa asiat ” Kunniajäsenten kutsuminen ja kultaiset 
kunniamerkit”, ”Teekkari h. c. –arvonimen myöntäminen” 
ja ”Lähetekeskustelu TKY:n uudesta strategiasta” valmiste-
luun otettavaksi käsittelyyn edustajiston kokouksessa 7/2007, 
joka kokoontuu puheenjohtajan kokouksessa esittämästä 
kutsusta torstaina 1. marraskuuta.

Kokouksessaan 7/2007 (1.11.2007) 
edustajisto päätti:

muuttaa Merkki-, lippu- ja kunnianosoitusohjesäännön 
pykälät 46 ja 48 muotoon:

46 § Kunniajäsenyys
Edustajisto voi kutsua ylioppilaskunnan 
luottamustoimessa olleen tai muuten 
ylioppilaskunnan toimissa erittäin ansioituneen 
ylioppilaskunnan entisen tai nykyisen 
jäsenen ylioppilaskunnan kunniajäseneksi. 
Kunniajäseneksi kutsuminen vaatii 5/6 osan 
enemmistön yhdessä edustajiston kokouksessa. 

Ylioppilaskunnan kunniajäsenet 
kantavat kunniajäsenyyden tunnuksena 
ylioppilaskunnan kultaista kunniamerkkiä. 

48 § Kultainen kunniamerkki
Kunniamerkki on ylioppilaskunnan merkin 
suurennus, läpimitaltaan 30 mm, jota kannetaan 
45 mm leveässä tekniikan punaisessa nauhassa. 

Edustajisto voi myöntää kunniamerkin 
ylioppilaskunnan luottamustoimessa olleelle tai 

■
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muuten ylioppilaskunnan toimissa ansioituneelle 
ylioppilaskunnan entiselle tai nykyiselle jäsenelle.

kunniajäsenten kutsumisesta ja kultaisten kunniamerkki-
en myöntämisestä liitteen 7 mukaisesti. Liite on salainen 
ylioppilaskunnan vuosijuhlassa tapahtuvaan päätöksen 
julkistamiseen asti.

myöntää Teekkari h.c. -arvonimen liitteen 8 mukaisesti. 
Liite on salainen ylioppilaskunnan vuosijuhlassa tapahtu-
vaan päätöksen julkistamiseen asti.

merkitä käydyn keskustelun TKY:n uudesta strategiasta tie-
dokseen ja toivoi, että strategiatoimikunta ottaa työssään 
huomioon keskustelussa esiin nousseet näkökohdat.

merkitä tiedokseen seuraavaa:

Reinikainen ilmoitti hallituksenmuodostaja- 
ja edustajiston puheenjohtajapaneelin 
alkavan kymmenen minuutin kuluttua.

Kokouksessaan �/2007 (2�.11.2007) 
edustajisto päätti:

hyväksyä muutoksin liitteen 6 mukaisen toimintasuunni-
telman vuodelle 2008.

äänestyksen jälkeen ylioppilaskunnan jäsenmaksukauden 
2008-2009 jäsenmaksuksi

Koko lukuvuodeksi läsnäolevaksi kirjautuvat
Perustutkinto-opiskelijat 91 euroa 
(YTHS:lle tilitettävä osuus 38 €)
Jatko-opiskelijajäsenet 60 euroa 
(YTHS:lle tilitettävä osuus 28 €)

Vain toiseksi lukukaudeksi läsnäolevaksi kirjautuvat
Perustutkinto-opiskelijat 47,00 euroa (YTHS:lle tilitettävä 
osuus 19 €)
Jatko-opiskelijajäsenet 31,50 euroa (YTHS:lle tilitettävä osuus 
14 €)

Jäsenmaksu peritään Teknilliseen korkeakouluun läsnäole-
vaksi kirjautuneilta jäseniltä.
TKY:n luottamushenkilöiden palkkiot vuodelle 2008 seu-
raavasti:

Hallituksen puheenjohtaja 1000 euroa/kuukausi (11 kuu-
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kautta)

Hallituksen jäsen 600 euroa/kuukausi (10 kuukautta)

Taloustoimikunnan puheenjohtaja 2800 euroa/vuosi + 185 
euroa/kokous (n. 6 kokousta)

Taloustoimikunnan jäsen 1850 euroa/vuosi + 100 euroa/ko-
kous (n. 6 kokousta)

Tietoliikennejaoston puheenjohtaja 500 euroa/vuosi + 130 
euroa/kokous (n. 2 kokousta)

Tietoliikennejaoston jäsen 500 euroa/vuosi + 90 euroa/ko-
kous (n. 2 kokousta)

Sijoitusjaoston puheenjohtaja 90 euroa/kokous (n. 5 ko-
kousta)

Sijoitusjaoston jäsen 90 euroa/kokous (n. 5 kokousta)

Edustajiston jäsen 2,5 euroa/kokous

Taloustoimikunnan, sijoitusjaoston ja tietoliikennejaoston 
palkkioita ei makseta asukkaiden edustajalle, TKY:n työn-
tekijälle, joka on virkansa puolesta toimikunnassa tai jaos-
tossa, eikä hallituksen puheenjohtajalle tai muille hallituksen 
jäsenille. Edustajiston jäsenten palkkiot maksetaan heidän 
edustamilleen edustajistovaalien vaaliliitoille.

hyväksyä liitteen 9 mukaisen ylioppilaskunnan talousarvi-
on vuodelle 2008, niiden osien, jotka puuttuvat esitykses-
tä, osalta päätöstä täydennetään joulukuun kokouksessa. 
Lisäksi edustajisto antoi hallitukselle valtuutuksen käyttää 
innovaatioyliopistoprojektiin enintään 35 000 euroa.

nimittää seuraavat henkilöt teekkaritoiminnan edistämis-
rahaston johtokunnan jäseniksi:

Antti Myllys puheenjohtaja (TKY:n edustaja, 
toimikausi päättyy 31.12.2009), Katri Junna (TKY:
n edustaja, toimikausi päättyy 31.12.2009), Tiina 
Kauppinen (TKY:n edustaja, toimikausi päättyy 
31.12.2008), Kim Åström (TKY:n edustaja, 
toimikausi päättyy 31.12.2008), Anna Himmanen 
(TTEY:n edustaja, toimikausi päättyy 31.12.2009), 
Eero Ruikka (TTEY:n edustaja, toimikausi 
päättyy 31.12.2008), Marcus Nybergh (TTEY:
n edustaja, toimikausi päättyy 31.12.2008)

■

■

nimittää opiskelijaedustajat tiedekuntaneuvostoihin liit-
teen 11 mukaisesti.

merkitä tiedoksi keskustelun Inkubion kilta-asema-ano-
muksesta.

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

merkitä tiedokseen seuraavaa: 
YV:n pöytäkirja 4/2007
Eeva Myller valittiin SYL:n hallituksen 
jäseneksi vuodelle 2008
Innovaatioyliopistohankkeen edistyminen

Kokouksessaan �/2007 (1�.12.2007) 
edustajisto päätti:

nimetä opiskelijaedustajat TKK:n hallitukseen, neuvottelu-
kuntaan ja koulutusneuvostoihin liitteen 6 mukaisesti.

täydentää kokouksessaan 8/2007 hyväksymäänsä talous-
arviota liitteen 7 mukaisesti sijoituspoolin, sijoitusten ja 
rahastojen sekä konsernin sisäisten subventioiden osalta 
ja hyväksyä talousarvion vuodelle 2008.

merkitä tiedokseen hallituksen lausunnon kylädemokrati-
auudistukseen liittyen.

nimittää Polyteekkarin toimitusneuvostoon vuodelle 2008 
seuraavat henkilöt:

Tomi Saarinen (puheenjohtaja), Harri Leinikka 
(asiantuntija), Esa Mäkinen (asiantuntija), 
Juha Stjärnstedt (asiantuntija), Mikko Torikka 
(asiantuntija), Juuso Laatikainen (TKY:n edustaja, 
vuoden 2008 TKY:n hallituksen tiedotusasioista 
vastaava jäsen), Paula Partanen (TKY:n edustaja, 
TKY:n tiedottaja) PEN MUKAISESTI

asettaa Polyteekkari-lehden päätoimittajan valintatoimi-
kunnan, jonka toimikausi alkaa välittömästi ja päättyy 
loppuraportin toimittamiseen syksyn 2008 ensimmäiseen 
edustajiston kokoukseen.

Toimikunnan tehtävänä on
tiedottaminen päätoimittajan vaalinnasta ja potentiaalisten 
henkilöiden kannustaminen hakemaan toimeen;

hakemuksien, tarpeellisiksi katsomiensa haastattelujen ja 
muun pohjatyön perusteella esitellä edustajistolle päätoi-
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mittajan tehtävään soveltuvat hakijat valintamuistiolla, joka 
sisältää ainakin hakijoiden taustat, soveltuvuudet toimeen 
ja valintaa puoltavat asiat sekä tuoda edustajiston tietoon 
mahdollisten muiden hakijoiden profiilit;

määritellä kriteerit, joiden perusteella toimikunta valitsee 
edustajistolle esittämänsä hakijat ja tuoda ne tiedoksi edus-
tajistolle kevään 2008 ensimmäisessä kokouksessa;

huolehtia siitä, että edustajiston jäsenillä on mahdollisim-
man hyvä tietopohja lopullisen valinnan tekemistä varten 
muun muassa tiedottamalla päätoimittajan toimessa vaa-
dittavista ominaisuuksista ja järjestämällä haastattelutilai-
suus, johon kutsutaan valintatoimikunnan mukaan päätoi-
mittajan tehtävään soveltuvat hakijat;

laatia toiminnastaan loppuraportti edustajiston syksyn 
2008 ensimmäiseen kokoukseen mennessä; sekä

hoitaa päätoimittajan valintaan liittyvät muut tarpeellisik-
si katsomansa asiat.

Jos toimikunta katsoo, että tehtävään soveltuvia hakijoita on 
vain yksi, voi toimikunta esittää vain tätä henkilöä valitta-
vaksi edustajistolle. 

Edustajisto valitsee päätoimittajan valintatoimikunnan sille 
esittämien hakijoiden joukosta. 
Lisäksi TKYE päätti valtuuttaa toimikunnan julistamaan 
päätoimittajan toimen haettavaksi sopivaksi katsomanaan 
aikana alkuvuodesta 2008 niin, että päätoimittaja voidaan 
valita edustajiston kokouksessa huhtikuussa. Valintatoimi-
kuntaan nimitettiin seuraavat henkilöt:
Tomi Saarinen (pj), Leeni Knight, Atte Harjanne, Anders 
Rex, Henna Vepsäläinen, Riikka Liedes

Lisäksi valintatoimikunnan kokouksissa ovat puhe- ja läsnä-
olo-oikeutettuja Polyteekkari-lehden päätoimittaja Johanna 
Mitjonen ja TKY:n hallituksen viestinnästä vastaava jäsen 
Juuso Laatikainen.

myöntää kilta-aseman Inkubiolle.

merkitä TKY:n strategiasta käydyn keskustelun tiedoksi ja 
jatkaa strategiatyötä vuonna 2008.

hyväksyä liitteen 8 mukaisen talouden- ja omaisuudenhoi-
topolitiikan vuosille 2008-2009 muutoksin.

■
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hyväksyä liitteen 14.2 mukaiset muutokset edustajiston 
työjärjestykseen huomioiden kokouksessa hyväksytyt muu-
tosehdotukset..

merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

2.2.4 Yleisvaliokunta

Edustajistolla on ylioppilaskunnan sääntöjen perusteella 
yleisvaliokunta, jonka puheenjohtajana toimii edustajiston 
puheenjohtaja ja jonka tehtävät ovat valmistella edustajis-
tossa esille tulevat asiat ja valmistella tarvittavassa määrin 
edustajiston kokousten menettelytapakysymykset.

Yleisvaliokunta kokoontui vuoden 2007 aikana yhteensä 4 
kertaa. Yleisvaliokunnan tavalliset kokoukset pidettiin aikai-
sempien vuosien käytännön mukaisesti edustajiston kokous-
ten kokousviikkojen alussa, poikkeuksena järjestäytymis- ja 
vaalikokous, jossa yleisvaliokunta nimitettiin.

Yleisvaliokunnan kokoonpano vuonna 2007 oli seuraava 
(jäsenen nimen jälkeen suluissa hänen henkilökohtainen 
varajäsenensä):

Puheenjohtaja: Janne Liuko

Mia Elg, os. Niemi (Kari Kanninen), Juuso Ilomäki (Elli 
Pyykkö), Iiris Kolu (Aino Mäkisalo), Anni Sarvaranta (Satu 
Karling), Mikko Pätynen (Janne Kivelä), Riikka Viskari 
(Noora Korppi-Tommola), Matti Vaajamo (Ulla Rintala), 
Sini Numminen (Maija Ojanen), Maria Maksimow (Miro 
Ristimäki)

Yleisvaliokunnan sihteerinä toimivat edustajiston varapu-
heenjohtajat Aino Mäkisalo ja Miro Ristimäki.

2.2.5 Edustajiston toimikunnat ja työ-
ryhmät

Sääntötoimikunta
Edustajisto valitsi vuodelle 2007 aikaisempien vuosien tavoin 
sääntötoimikunnan, jonka tehtäviin kuului TKY:n piirissä 
toimivien yhdistysten sääntöjen esitarkastaminen edusta-
jiston käsittelyä varten sekä uutena tehtävänä myös TKY:n 
sääntöhierarkian osien käsittely. Sääntötoimikunnan toimin-
ta käynnistyi vuoden alusta lähtien erittäin tehokkaasti, ja 
toimikunnan työskentely tarjosi siihen osallistuneille edus-
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tajiston jäsenille ja varajäsenille erinomaisen tavan osallistua 
edustajiston sääntöasioiden valmisteluun.

Sääntötoimikunnan kokoonpano vuonna 2007 oli seuraa-
va:

Puheenjohtaja: Miro Ristimäki

Jäsenet: Matti Änkö, Laura Nyfors, Matti Helin, Kaisa Poh-
jonen, Maija Ojanen, Mikko Lehto, Oskari Aro, Markku 
Sillanpää, Jaakko Virtanen

Sääntötoimikunnan sihteerinä toimi TKY:n järjestösihtee-
ri Maija Tiitinen.

Strategiatoimikunta
Toimikunnan tehtävänä oli arvioida TKY:n nykyinen stra-
tegia ja siihen liittyvät muut linjaukset sekä tuleva tarve vas-
taaville ohjeistuksille. Toimikunnan tehtävänä oli valmistel-
la edustajiston hyväksyttäväksi uusi strategia tai ehdottaa 
muita toimenpiteitä.

Puheenjohtaja: Aino Mäkisalo

Jäsenet (varajäsen): Janne Kivelä (Kuisma Reinikainen), 
Ulla Rintala (Iina Kainulainen), Tuomo Pesonen (Sebas-
tian Knight), Tuomo Vierros (Aleksi Päiväläinen), Matti 
Änkö, Elli Pyykkö, Lauri T. Kovanen, Johanna Tikanmäki, 
Oskari Porkka, Juuso Laatikainen, Niklas Tapola, Christian 
Elg, Heidi Falkebach

Polyteekkari-lehden toimitusneuvosto
Polyteekkarin toimitusneuvosto toimii linkkinä kustantajan 
(TKY) ja lehden välillä. TKY:n edustajista ja asiantuntijoista 
koostuvan toimitusneuvoston tehtävänä on tukea ja kannus-
taa lehden tekoa, opastaa toimitusta mahdollisissa ongelma-
tilanteissa, sekä valvoa lehden linjan pysymistä edustajiston 
hyväksymän linjapaperin mukaisena. Toimitusneuvosto 
osallistuu aktiivisesti päätoimittajan valintaan.

Kuluneena vuonna toimitusneuvostoon kuuluivat:

Tomi Saarinen (puheenjohtaja), Harri Leinikka (asiantun-
tijajäsen), Esa Mäkinen (asiantuntijajäsen), Juha Stjärnstedt 
(asiantuntijajäsen), Mikko Torikka (asiantuntijajäsen), Tuo-
mas Kontro (TKY:n edustaja, vuoden 2007 TKY:n hallituksen 
tiedotusasioista vastaava jäsen), Helena Manner 
(TKY:n edustaja, TKY:n tiedottaja, kevät), Paula Partanen 
(TKY:n tiedottaja, syksy)

Pääsihteerin valintatoimikunta
Edustajisto nimitti kokouksessaan 2/2008 toimikunnan val-
mistelemaan pääsihteerin valintaa. Tehtävänä oli pääsihteerin 
hakuun liittyneet käytännön toimenpiteet sekä hakijoiden 
haastattelu ja esikarsinta. Toimikunnan toimikausi oli ko-
kouksesta 2/2008 syksyn ensimmäiseen kokoukseen 5/2008, 
jossa toimikunta esitteli loppuraportin valintaprosessista.

Toimikunnan kokoonpano oli seuraava:

Puheenjohtaja: Janne Liuko

Jäsenet: Pekka Aavikko, Aleksi Päiväläinen, Anu Schroderus, 
Laura Nyfors, Juuso Laatikainen, Riikka Viskari.

Hallitustyöryhmä
Edustajisto nimitti kokouksessaan 5/2008 hallitustyöryhmän 
edistämään TKY:n seuraavan vuoden hallitukseen ja edusta-
jiston puheenjohtajistoon hakeutumista tiedottamalla halli-
tuksen valinnasta ja hallituksessa toiminnasta sekä vastaamalla 
hallitustoimesta kiinnostuneiden kysymyksiin. Työryhmä vas-
tasi myös aihetta koskevien ehdokaspaneelien järjestämisestä, 
mutta työryhmällä ei ollut minkäänlaista toimeenpanovaltaa 
tai roolia varsinaisien henkilövalintojen osalta.

Työryhmän kokoonpano oli seuraava:
Puheenjohtaja: Kuisma Reinikainen
Jäsenet: Salum Abdul-Rahman, Kaisa Pohjonen, Matti 
Änkö

2.3 Hallitus

2.3.1 Yleistä hallituksesta

Vuonna 2007 hallitukseen kuuluivat:

Antti Savolainen puheenjohtaja
Leeni Knight varapuheenjohtaja
Satu Alikoski sosiaalipoliittiset asiat
Henri Seppä  koulutuspoliittiset asiat
Christian Peltonen koulutuspoliittiset asiat
Ilona Mäkinen kansainväliset asiat
Tuukka Eloranta teekkariasiat ja palvelut
Tuomas Kontro viestintä ja tietotekniikka
Jani Jansson  Teekkarikylä ja järjestöasiat

Hallitus piti toimikautensa aikana 30 virallista kokousta (30 
vuonna 2006). Lisäksi hallitus piti lukuisia aamu- ilta- ja mui-
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ta kouluja sekä erinäisiä epävirallisia tapaamisia.Varsinaisten 
sektorien lisäksi hallitus hoiti tehtäviä myös seuraavasti:

Kuntavaikuttaminen
Ympäristöasiat
Yritysyhteistyö
Alumnitoiminta
Tekniikan akateemisten liitto
Jatkuvuustoimikunnan sihteeri
DIAS-killan sihteeri

Kiltakummit
AK: Jani Jansson
AS: Satu Alikoski
Athene: Leeni Knight
FK: Christian Peltonen
IK: Tuomas Kontro
KIK: Christian Peltonen
KK: Satu Alikoski
MK: Tuomas Kontro
PJK: Jani Jansson
Prodeko: Ilona Mäkinen
SIK: Tuukka Eloranta
TF: Leeni Knight
TIK: Ilona Mäkinen 

VK: Henri Seppä   

2.3.2 Hallituksen jaostot

Teekkarijaosto
Teekkarijaosto (TJ) ja sen alaiset toimikunnat järjestävät 
suurimman osan TKY:n näkyvästä toiminnasta. TJ:ssä kä-
sitellään teekkarisektorin toimintaa ja kuullaan tilannetiedo-
tuksia siitä, mitä kunkin toimijan vastuualueella tapahtuu. 
Vuonna 2007 teekkarijaosto vastasi hallituksen päätöksellä 
myös teekkarilakinkäyttölupien myöntämisestä.

Puheenjohtaja: Tuukka Eloranta (TKYH teekkariasiat ja 
palvelut)

Antti Afflekt (liikuntasihteeri 31.8. saakka, liikuntatirehtöö-
ri 1.9. alkaen), Sonja Sahlsten (liikuntatirehtööri 31.8. saak-
ka, liikuntasihteeri 1.9. alkaen), Petri Heikkinen (wapputi-
rehtööri), Paavo Häppölä (IE-tirehtööri), Tiina Kauppinen 
(Polyteekkarimuseon intendentti), Sebastian Knight (teek-
karikulttuuritirehtööri), Tuomas Kontro (fuksimajuri 30.4. 
saakka), Miika Kotaniemi (teekkari- ja kulttuurisihteeri sekä 
jaoston sihteeri 31.5. saakka), Riikka Liedes (ISOtirehtööri), 
Ville Saarinen (teekkarikulttuuritirehtööri), Mika Tarha-

Kuvaaja: Atelier Nybling
TKY:n hallitus 2007: ylh. vas. Jani Jansson, pääsihteeri Vesa Ruusunen, Tuukka Eloranta, 
Christian Peltonen, Tuomas Kontro, pääsihteeri Teemu Halme, alh. vas. Leeni Knight, 
Ilona Mäkinen, Satu Alikoski, puheenjohtaja Antti Savolainen, Henri Seppä
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la (gravitaatiotirehtööri 31.8. saakka, teekkari- ja kulttuu-
risihteeri sekä jaoston sihteeri 1.9. alkaen), Maija Tiitinen 
(järjestösihteeri, jaoston varapuheenjohtaja), Petri Valkama 
(lakinlaskijaistirehtööri), Jussi Valtonen (fuksitoimikunnan 
pj 30.4. saakka, fuksimajuri 1.5. alkaen).

Kyläjaosto
Kyläjaosto toimii hallituksen Teekkarikylästä vastaavan jä-
senen johdolla kehittäen Teekkarikylän asukasviihtyvyyttä, 
järjestäen perinteisiä kylässä tapahtuvia tilaisuuksia sekä 
ideoiden Teekkarikylän alueen kehittämistä.

Jani Jansson (pj), Ville Fomkin, Esa Häkkinen, Miika Karanki, 
Pauli Kongas, Maija Nevala, Olli-Pekka Osmala, Vesa-Pekka 
Palmu, Tomi Pieviläinen, Kalle Kollin

Kopojaosto
Jaoston tarkoitus on toisaalta tasata hallitusedustajien työ-
taakkaa TKK:n työryhmissä ja toisaalta tarjota suuremmalle 
teekkarijoukolle mahdollisuuden olla mukana vaikuttamassa 
TKK:lla. Jaoston jäsenet ovat jakautuneena useisiin eri työ-
ryhmiin varsinaisina sekä varajäseninä.

Henri Seppä, TKYH kopovastaava, jaoston puheenjohtaja 
Christian Peltonen, TKYH kopovastaava Eeva Myller, 
TKY:n koposihteeri Aino Sarakorpi, TKY:n oposihteeri, ja-
oston sihteeri Oskari Aro Anssi Kolehmainen Nina Lagus 
Topias Siren Sebastian Knight Erica Roselius Lauri Reiman 
Ulla Rintala

Kv-jaosto
Ilona Mäkinen (pj), Jarkko Levänen (30.9. asti), Johanna Ur-
sin (1.10. alkaen), Mikko Sjöberg (kv-toimikunta), Tommi 
Tynell (ESN) , Marika Pasanen, Elina Räsänen (kv-ISOvas-
taava), Anne Meriluoto (BEST), Jiahua Chang (CSSA-HUT), 
Juha Kännö, (AEGEE)

2.3.3 Järjestötoiminnan toimikunnat ja 
työryhmät

Kunnianosoitustyöryhmä
Kunnianosoitustyöryhmän tehtävänä oli valmistella halli-
tukselle ehdotus myönnettäviksi kultaisiksi ansiomerkeiksi 
sekä ehdokkaiksi Pyöreän tornin kiltaan. Työryhmän jäse-
niä olivat:

Puheenjohtaja: Leeni Knight,

Satu Alikoski, Tuomas Kontro, Antti Savolainen, Henri Sep-
pä, Jukka Seppanen, Teemu Halme (siht)

Viestintätoimikunta
Puheenjohtaja: 
Helena Manner (31.8. asti)
Paula Partanen (1.9. alkaen)

Toimikunta oli avoin. Aktiivisimpia osallistujia olivat Jan-
ne Holm (SIK), Leena Ikonen (VK), Mikko Koski (Athe-
ne), Jenni Perätalo (Prodeko), Mikko Sillanpää (IK), Juha 
Virmiala (PJK), Johanna Mitjonen (Polyteekkari) ja Harri 
Häivälä (OUBS)

TKY:n Vuoden opettaja -työryhmä
Henri Seppä (TKYH koulutuspoliittiset asiat) 
Tiia Saloranta (koulutuspoliittinen sihteeri) 
Anssi Kolehmainen (koulutuspoliittinen jaosto) 
Aino Sarakorpi (koulutuspoliittinen jaosto)

TKY:n stipendityöryhmä
Puheenjohtaja: Henri Seppä

Maija Tiitinen, Topias Siren

Kiltaneuvosto (KN)
TKY/puheenjohtaja Leeni Knight

Elina Tenho (AK), Markus Heimonen (AS), Kaarina Kaste 
(Athene), Mikko Loimula (FK ), Maarit Leppänen (IK), Lauri 
Reiman (KIK), Victor Heinänen (KK), Salli-Maija Lahtinen 
(MK), Pekka Pohjonen (PJK), Tuomo Pesonen (Prodeko), 
Olli Laine (SIK), Robert Silén (TF), Anna Zaitsev (TIK), 
Päivi Tikkanen (VK)

Polyteekkarimuseon museotoimikunta
Puheenjohtaja: Tiina Kauppinen (Polyteekkarimuseon in-
tendentti)

Antti Afflekt, Tuukka Eloranta (TKYH teekkariasiat, PLO), 
Heikki Harju, Erja Immonen, Sassa Järviö, Miika Kotaniemi 
(teekkari- ja kulttuurisihteeri sekä toimikunnan sihteeri 31.5. 
saakka), Laura Nyfors, Niina Patrikainen, Tomi Pieviläinen, 
Karoliina Reunanen, Matias Roimola ja Emmi Turanlahti.

Fuksitoimikunta 200� (FTMK)
Puheenjohtaja: Tuomas Kontro (fuksimajuri 30.4. asti)
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Ville Melin (AK), Riikka Liedes (AS), Kaarina Kaste (Athe-
ne), Janne Mäkivirta (FK), Outi Lötjönen (IK), Anni Sarva-
ranta (KIK), Sonja Viitamäki (KIK), Päivi Kuosmanen (KK), 
Hanna Paananen (MK), Antti Finer (PJK), Jussi Valtonen 
(Prodeko), Antti Mattila (SIK), Julius Rissanen (SIK), Jo-
hanna Nyberg (TF), Emmi Kaivosoja (TiK), Ville Saarinen 
(TiK), Elina Kekki (VK)

Fuksitoimikunta 2007 (FTMK)
Puheenjohtaja: Jussi Valtonen (fuksimajuri 1.5. alkaen)

Tomas Blomberg (PJK), Heini Hartikainen (Athene), Otto 
Hilska (TiK), Jesper Jokilehto (AK), Tommi Kantola (KIK), 
Anna Keskinen (IK), Iiris Kolu (Prodeko), Nina Lagus (SIK), 
Niklas Nemlander (TF), Otto Parantainen (SIK), Anu Sep-
pälä (VK), Mikko Tuohimaa (AS), Olli Tuomivaara (KIK), 
Otto Vehviläinen (FK), Krista Viita-aho (MK) ja Siiri Vil-
janen (KK).

ISOhenkilötoimikunta (ITMK)
Puheenjohtaja: Riikka Liedes (ISOtirehtööri)

Antti Henriksson (PJK), Antti Ilmavirta (AS), Teemu Kemp-
painen (FK), Ilmari Keränen (KIK), Petri Latvala (TiK), Mai-
ja Luoma (IK), Kaisa Miettinen (VK), Laura Narvo (MK), 
Satu Niemi (AK), Ville Poikolainen (Prodeko), Tiina Saaristo 
(KK), Fredrik Sannholm (TF), Tiia Suomalainen (Athene) 
ja Heli Virtanen (SIK).

Kulttuuritoimikunta (KTMK)
Puheenjohtaja: Ville Saarinen (teekkarikulttuuritirehtööri)

Sebastian Knight (teekkarikulttuuritirehtööri), Annukka 
Aaltonen (PO), Anna Cajanus (Prodeko), Olli Hanhirova 
(AK), Marko Heikkilä (KIK), Vesa Isokauppila (Mökä), Jo-
hanna Kesälä (VK), Kristiina Laine (Speksi), Juhani Makko-
nen (Athene), Eeva Myller (TeTy), Pilvi-Helinä Mäntynen 
(PJK), Anna Nuuros (Speksi), Veli Peltola (PO), Antti Pitkä-
nen (TiK), Atso Takala (Prodeko), Otto Trygg (Jallu, Pelmu), 
Sonja Vilpas (MK) ja Heli Virtanen (Nippoli).

Liikuntatoimikunta (LTMK)
Puheenjohtaja: Sonja Sahlsten (liikuntatirehtööri 30.8. asti), 
Antti Afflekt (liikuntatirehtööri 1.9. alkaen)

Antti Afflekt (liikuntasihteeri ja toimikunnan sihteeri 31.5. 
saakka), Janne Airaksinen (SIK), Arto Heiska (KK), Rauno 
Järvinen (TiK), Antti Kajaste (KK), Sebastian Knight (Pro-
deko), Antti Kumpusalo (Athene), Noora Lehtovaara (AK), 

Marjaana Liukkonen (TiK), Niilo Lusila (AS), Marko Med-
jeral (IK), Jussi Nygård (TF), Lars Oehland (Athene), Pirita 
Orkola (KIK), Saara Pekkarinen (VK), Tuomas Rantanen, 
Simo Saarinen (FK), Sonja Sahlsten (liikuntasihteeri ja toi-
mikunnan sihteeri 1.9. alkaen), Panu Santasalo (MK), Zo-
riana Tchaban (JuoTe) ja Lauri Töllikkö (AS).

Juhlatoimikunta (JTMK)

GRAVITAATIO

Puheenjohtaja: Mika Tarhala (gravitaatiotirehtööri),

Juha Kallas (bändi- ja tekniikkavastaava), Pekko Ahtiainen 
(Lipunmyyntivastaava), Arttu Hellsten (Logistiikkavastaava), 
Veli-Matti Vikman (Logistiikkavastaava), Liisa-Maija Keinä-
nen (Koristeluvastaava), Anna Törrönen (Henkilökunnan 
hyvinvointi -vastaava), Terhi Marttila (Pr- ja yrityssuhde-
vastaava), Kalle Kollin (Turvallisuusvastaava), Harri Hallila 
(Julistevastaava), Entropy (Ilkka Huhtakallio), Skipoli (Juuso 
Parkkinen), Metal Club Mökä (Minttu Hietamäki), RWBK 
(Sulami Mietaa), Äpy (Arttu Lamminpää), Aaltomaa Olli, 
Bergen Sakari, Forsström Ville, Harhanen Antti, Hartikai-
nen Janne, Häkkinen Esa, Jokinen Kosti, Jouhten Esa, Kautto 
Jani, Kemppainen Matti, Launiainen Aapo, Lautanala Ville, 
Lehtinen Maxim, Lindblom Henrik, Lääperi Lauri, Miettinen 
Tuomas, Muttilainen Anna, Nieminen Karla, Pajunen Pyry, 
Rainvuori Juha, Rintamäki Emmi, Rosberg Marko, Sivula 
Antti, Takala Marko, Tikkanen Henri, Viljanen Siiri, Viljanen 
Jukka, Bonde Jensen Mona, Heiskala Matti, Kananen Jenni, 
Lauriala Eero, Liukkonen Laura, Mäkinen Kaisa, Pamilo Sii-
na, Partiala Kirsi, Pirkanniemi Inna, Tujunen Noora-Maria, 
Viitamäki Sonja, Viitanen Maria, Haapasalmi Johanna, Häk-
kinen Esa, Kuosmanen Päivi, Leppisaari Matias, Miettinen 
Kaisa, Mäkinen Tuuli, Oksanen Karoliina, Sallinen Juha-Pek-
ka, Torvinen Anna, Törrönen Anna, Airaksinen Janne, Hal-
kola Tuomas, Hanninen Riku, Hartikainen Eeva, Hoikkala 
Eerika, Hyrkkö Saara, Hyytiä Kalle, Kaisanlahti Jenna, Kin-
nunen Sini, Koivisto Elina, Kotilainen Anna-Maija, Kovanen 
Antti, Kuikka Sanna, Kuismin Matti, Lehti Tuuli, Luukkonen 
Juho-Tuomas, Mali Juha, Pohjonen Kaisa, Räsänen Karoliina, 
Suutari Kaisa, Takalo Jussi, Varis Pirita, Zhang Nancy, Aspi-
ala Antti, Pitkänen Antti, Kojonen Eetu, Lämsä Erkki-Juha-
ni, Korhonen Ville, Peltola Janne, Luukko Jyrki, Räty Sanna, 
Rantala Eero, Lagus Nina, Korhonen Minna, Harjula Mati-
as, Lauerma Sampsa, Helle Jukka, Hölttä Pasi, Hölttä Janne, 
Tuomas Peltonen, Aino Paloviita, 3m, Enarvi Timo, Enarvi 
Seppo, Klami Eero, Korhonen Juha, Koskinen Tommi, Lampi 
Golan, Nurmonen Veikko, Pajula Tiina, Palo Riitta, Rosberg 
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Marko, Ruohomäki Sampo, Salmikivi Petra, Salminen Riku, 
Salminen Markku, Salomaa Saskia, Tuomela Mikko, Vuori-
nen Helmi, Simppanen Piia, Niskanen Severi

DIPOLIN WAPPU

Puheenjohtaja: Petri Heikkinen (wapputirehtööri)

Olli Aaltomaa, Tapio Hirvikorpi, Anne Hyartt, Paavo Häp-
pölä, Matti Kemppainen, Sebastian Knight, Risto Koivu-
nen, Kalle Kollin, Sampsa Lauerma, Maxim Lehtinen, Ma-
tias Leppisaari, Erkki-Juhani Lämsä, Minna Maasilta, Laura 
MacDonald (ruokavastaava), Ossi Miikkulainen, Lauri Neu-
vonen, Pyry Pajunen, Janne Peltola (JV-vastaava), Tuomas 
Peltonen, Kaisa Pohjonen, Emmi Rintamäki, Juha Sorensen 
(roudausvastaava), Niklas Tapola (lipunmyyntivastaava), 
Joonas Tarpila, Petri Valkama, Otto Vehviläinen, Emmi Vä-
limäki ja Matti Änkö.

LAKINLASKIJAISET

Puheenjohtaja: Petri Valkama (lakinlaskijaistirehtööri)

Mikko Jutila (JV), Ville Poikolainen (JV), Esa Häkkinen 
(Roudaus), Sari Tuomela (Roudaus), Carlo Palermo (Mai-
nostaminen), Katri Kinnunen (Lipunmyynti), Viljami Aitto-
mäki (Narikka), Kaisa Pohjonen (Narikka), Markus Valkama 
(kokoukset), Juha Sörensen (Siivous), Riikka Liedes (Ruoat), 
Laura MacDonald (Jatkot), Petri Heikkinen (Bändit host), 
Matti Änkö (VIP ovi), Juha Kallas (Tekniikka), Matti Kemp-
painen (Tekniikka), Sonja Viitamäki (Koristelu), Pyry Jahkol 
(Julkku), Harri Häivälä (OUBS), Kim Dikert (Pelmu), Klaus 
Ihlberg (Pelmu), Henri Ruotsalainen (Polirytmi), Sebastian 
Knight, Tuukka Eloranta, Henri Haukkovaara, Aleksi Salo-
nen, Ilkka Rekola, Antti Kumpusalo, Leena Vedenpää, Juho 
Karvonen, Markku Mirtti, Janrik Öberg, Antti Häyrinen, 
Jani Laamanen, Juuso Soinio, Riku Tenhunen, Riku Aaka-
la, Santeri Oksanen, Antti Virta, Tapio Vierros, Laura Hiili-
nen, Jyry Kuokkanen, Erika Kavén, Tiia Tervamäki, Henri 
Hamunen, Iita Kejonen, Katri Kinnunen, Nora Nupponen, 
Antti Toivanen, Niina Leinikka, Pyry Savolainen, Emmi 
Hietala, Johanna Liinaharja, Karita Kajanto, Malla Ahokas, 
Heini Huotari, Ilkka Huhtakallio, Seppo Enarvi, Robert 
Laine, Riitta Palo, Ossi Miikkulainen, Juha Viljanen, Vil-
le Toiviainen, Arjo Laukia, Jyrki Korpela, Ilari Jutila, Arttu 
Klemettilä, Jukka Kallio, Olli Kärkkäinen, Eemeli Kivinen, 
Samu Koski, Antti Leinonen, Heikki Taanila, Maija Tiainen, 
Tuukka Lahti, Bjarne Boström, Timo Koota, Matti Halme, 
Vili Vainio, Jaakko Kuopanportti, Jarkko Merisalo, Ari-Matti 

Reinsalo, Jari Airaksinen, Joel Lehikoinen, Ville Rantamä-
ki, Valtteri Eskelinen, Juha Mylläri, Lauri Marja-Aho, Lassi 
Simojoki, Oskari Pesola, Marko Hämäläinen, Antti Kallio-
mäki, Miikka Virtanen, Joonas Paavola, Henry Lähteenmä-
ki, Jukka Mäkinen, Jukka Laine, Antti Kangasrääsiö, Maiju 
Tompuri, Sofi Weckman, Ossi Tiainen, Oula Antere, Valtteri 
Vartiainen, Henry Stenberg, Joonas Somppi, Timo Lehtimaa, 
Teemu Karppinen, Jani Kautto, Siiri Viljanen, Minni Pirtti-
maa, Matti Kuismin, Otto Parantainen, Kristiina Karpimo, 
Oona Alanen, Laura Riipinen, Onerva Hurmerinta, Noora 
Heikkinen, Marianne Tenhula, Eero-Pekka Karppinen, Riku 
Lääkkölä, Jenny Kälvälä, Henna Jääskeläinen, Suvi Paakkari-
nen, Asta Länsimies, Antti Myyrä, Hilkka Tamminen, Jussi 
Takalo, Alma Rikkinen, Heta Närhi, Varpu Vuoristo, Juuso 
Mäyränen, Verneri Lehtovirta, Harri Sarsa, Suni Tuomainen, 
Konsta Hölttä, Martti Malmi, Olli Jääsaari, Martti Malmi, 
Olli Jääsaari, Juhana Kaikkonen, Laura Laukkanen, Juhani 
Hämäläinen, Timo Mannermaa, Niina Siitonen, Tero Ter-
vahartiala, Teemu Niemi, Lilli Konttinen, Markus Lehtonen, 
Suvi Kattainen, Veli-Matti Kankare, Taru Niemelä, Suvi Eklin, 
Kaisa Miettinen, Teemu Kemppainen, Janne Andtsjö, Karo-
liina Oksanen, Tuuli Klemetti, Susanna Heino, Mika Julin, 
Katariina Lassila, Sanja Asikainen, Joonatan Kutilainen, Eero 
Järvenpää, Elisabeth Pietarila, Niina Jäntti, Linda Schröder, 
Maija-Leena Helimäki, Outi Härkönen, Julia Wiikeri, Linda 
Nikula, Laura Kokko, Iida Vesanen, Martta Nousiainen, Miia 
Salokannel, Leena Mäkinen, Sarianna Suominen

Isännistö ja emännistö (I&E)
Puheenjohtaja: Paavo Häppölä (IE-tirehtööri)

Janne Andtsjö (KK), Jukka Anttonen (MK), Johanna Haa-
pasalmi (VK), Robert Hanson (AK), Antti Härkönen (AK), 
Johannes Ikonen (VK), Antti-Iivari Kainulainen (TiK), Jen-
ni Kananen (KIK), Mikko Jokinen (PJK), Jouni Kolppanen 
(IK), Laura Mac Donald (FK), Jarno Marin (Athene), Juuso 
Mäyränen (TiK, syksy), Otto Palonen (SIK), Aino Palovii-
ta (AS), Julia Pettersson Hakava (TF), Essi Petäjistö (PJK), 
Aino Reinvuo (TiK, kevät), Matias Roimola (AS), Elina 
Saksa (MK), Atso Takala (Prodeko), Timo Tervola (Prode-
ko), Tuomas Viitanen (FK), Nina Vilja (Athene) ja Minna 
Väkevä (KK).

Erasmus Student Network of TKY (ESN-
TKY)
Martta Asikainen, puheenjohtaja (kevät)
Tommi Tynell, puheenjohtaja (syksy)

Jani Hyytiäinen, rahastonhoitaja (kevät)



��

Lauri Hukkanen, rahastonhoitaja (syksy)

BEST (Board of European Students of 
Technology)
Aktiivisia osallistujia olivat Niklas Tirkkonen, Juha Nieminen, 
Mikko Kotisaari, Anna Fernandez, Kristina Uusi-Esko, Mari 
Heino, Suvi Rantonen, Mark van Heeswijk, Mari Tenhovirta, 
Tapani Raunio, Aapo Kojo, Anne Meriluoto, Taru Öster, Sini 
Numminen, Susanna Nordstén, Ari Lahti, Annamari Soik-
keli, Antti Kataja, Kai Bredenberg, Miikka Lötjönen, Antti 
Ojapelto, Xavier Ronde-Oustau

Pääsihteerin toimenkuvaa pohtiva työryh-
mä
Puheenjohtaja: Oskari Nokso-Koivisto

Marcus Nybergh, Eero Holmila, Helena Manner, Aleksi Päi-
väläinen (sihteeri), Tuukka Eloranta

Asiantuntijajäsenet:
Antti Savolainen, Janne Liuko, Vesa Ruusunen, Kristiina 
Lähde

2.4 Taloustoimisto

2.4.1 Asuntotoimisto

Asuntoihin on jatkuva haku. Vuoden lopussa oli jonoissa 
hakijoita
1:n hengen huoneisiin 441
yksiöihin 515
kaksioihin 213
3-4 huoneen asuntoihin 59

Vuoden aikana jonoista sai asunnon
1:n hengen huoneista 585 hakijaa
yksiöistä 117 hakijaa
kaksioista 204 hakijaa ja
3-4 huoneen asunnoista 55 hakijaa

Heinäkuun fuksihaussa tuli kaikkiaan 450 hakemusta. Heinä- 
ja elokuussa vapautuneet asuntopaikat varattiin jo fuksien käyt-
töön.  Varauksista huolimatta syyskuun alussa asunnoista oli 
jälleen pulaa. Fuksien hätämajoitukseen varattiin syyskuuksi 
OK 20:n ja SM 10:n vierasmajat sekä muutamiin 1:n hengen 
huoneisiin majoitettiin syyskuuksi 2 asukasta/huone.

31.12.2007 oli voimassaolevia vuokrasopimuksia 1673.

2.4.2 Teekkaripalvelu

Vuonna 2007 Teekkaripalvelussa tapahtui taas kaikenlaista.

Teekkaripalvelussa myytiin:
opiskelijaleffalippuja (yli 2550 kpl)
TKY:n laulukirjoja
Teekkarinauhaa
Historiikkejä
Kangasmerkkejä
CD-levyjä
Pääsylippuja:

Dipolibileet
 Comedy club
Esport Night
Tupsahdus ym konsertteja

Verkkokortteja ja –kaapeleita
TV-antennijohtoja

Teekkaripalvelusta lainattiin
Valkokankaita
Piirtoheittimiä
Digiboxeja
Omaisuuden merkintälaitetta
Alkometriä

Teekkaripalvelusta vuokrattiin
Pakettiautoa (TKY:n suosituin palvelu)
Saunoja
Smökkiä
Kokous- ja sitsitiloja
Askartelupajaa
Tatamisalia, monitoimitilaa, majoitustiloja, museota
AK:n majaa

Teekkaripalvelussa tehtiin 
Esteettömyystodistuksia valmistumista varten 

   (yli 1060 kpl) 

Teekkaripalvelusta jaettiin 
Teekkarikortteja ja -kalentereita
Lukukausitarroja (n. 8000 kpl)
Neuvoja kaikenlaisiin pulmiin

Teekkaripalvelussa otettiin vastaan 
Serenadeja  

Lisäksi Teekkaripalvelussa 
Tuurattiin kassaa

■
■
■
■
■
■
■

■
■

■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■

■

■
■
■

■

■
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Hoidettiin postitus ja puhelinkeskus
Olisi tarvittu kristallipalloa monta kertaa

2.4.3 Talous

Taloushallinnon rutiineissa ei yllätyksiä tapahtunut.

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan ja sen omistamien 
yhtiöiden (Oy Dipoli Ab, KOY Otakaari 11 ja KOY Jämerän-
jälki) sekä Otaniemen Asuntosäätiön kirjanpito, budjetoin-
ti ja tilinpäätösten laatiminen sekä koko ylioppilaskunnan 
palkanlaskenta hoidettiin entiseen malliin. Taloushallinnon 
tehtäviin kuuluu myös muun muassa mainittujen yhtiöiden 
sekä kiinteistöhallinnon asioita.

Lisäksi hoidettiin Polyteknikkojen Kuoron rahaston, Teek-
karikylän Kappelirahaston, Arkkitehtuuriklubin Majasääti-
ön ja Teekkaritoiminnan edistämisyhdistys ry:n kirjanpito 
tilinpäätöksineen.

Valmistuneet tilinpäätökset jäävät odottamaan viimeistä pis-
tettä eli asiakirjojen sitomista. Sen jälkeen arkisto odottaa.

Kassapalvelut
TKY:n kassan päätehtävänä on ylioppilaskunnan maksulii-
kenteen ja vuokrareskontran sekä käteiskassan hoito. Mak-
suliikenne kulkee pääasiassa sähköisesti, mutta henkilökoh-
tainen kassapalvelu ei kuitenkaan ole kokonaan kadonnut. 
Kassa toimii tiiviissä yhteistyössä ylioppilaskunnan tilaisuuk-
sien järjestäjien kanssa. Muun muassa Gravitaation, Wapun 
ja Lakinlaskijaisten lippujen ja merkkien tuotot tilitetään 
kassaan heti tapahtumien jälkeen. 

Vuonna 2007 vippilainoja myönnettiin ja maksettiin 48 kap-
paletta. Eniten lainoja haettiin Wapun alla.

Uudet ulkomaalaiset opiskelijat maksoivat jäsenmaksuja kas-
saan saapuessaan opiskelemaan TKK:lle. Ulkomaalaisten opis-
kelijoiden määrä tuntuu nousevan vuosi vuodelta. Kassasta 
hoidettiin myös ulkomaalaisten opiskelijoiden eloonjäämis-
paketin, ”Survival Kitin”, maksuja ja palautuksia.

Finnkinon elokuvalippuja myytiin 781 kappaletta.

2.4.4 Kiinteistöjen kuulumiset

Vuosi 2007 poikkesi edellisistä vuosista, sillä tällä kertaa nä-

■
■

kyvimmät muutokset tapahtuivat henkilöstöpuolella, eivät-
kä uudis- tai korjausrakentamisessa. Taloustoimiston hen-
kilöstövaihdokset eivät ole olleet aivan jokapäiväisiä, vaan 
poikkeuksetta taloustoimiston työntekijöiden työsuhteet 
ovat hyvinkin pitkäkestoisia. Vuonna 2007 ylioppilaskun-
nan rakennusmestarin tehtävissä aloitti Hannes Helminen, 
edeltäjänsä Elli Kortteen siirtyessä uusiin haasteisiin. Vuoden 
vaihtuessa uuteen myös kiinteistöpäällikkö Matti Kauppila 
vaihtoi työnantajaa, joten uuden kiinteistöpäällikön kuulu-
misia kuullaankin vuoden 2008 vuosikertomuksessa.

Kiinteistöjen osalta ei aloitettu suuria rakennusprojekteja. 
Perhekylän mittavat korjaukset saatiin päätökseen, samoin 
Otarannan osalta oli aika saattaa uudisrakennusprojekti 
päätökseen vuositakuukorjausten valmistuttua. Kiinteistö-
jen korjaukset painottuivat lähinnä ylläpitokunnostukseen 
sekä asukasviihtyvyyden parantamiseen. Korjaustöistä voi 
mainita esimerkiksi Teekkarikylän kaikkien asuintalojen 
IV-laitteiden kunnostuksen. Lisäksi kylässä tehtiin porras-
huonemaalauksia ja valaistuksen uusimisia. Ulko-alueilla 
tehtiin asfaltointitöitä ja autojen pysäköintialueiden järjes-
telyjä muutettiin. Viihtyvyyttä parannettiin myös korjaamal-
la saunatiloja, minkä lisäksi Rantasaunan peruskorjauksen 
suunnittelutyöt aloitettiin. 

Yksi Otaniemen maamerkeistä, Dipoli-talo, on kiinteistön 
ylläpidon kannalta hyvin haasteellinen. Kesällä 2007 Dipolin 
vesikaton kaikki puuikkunat uusittiin. Rakennukseen pereh-
tyneet tietävät, että lukuisista ikkunoista vain muutama on 
samankokoinen, mutta tästä huolimatta ikkunoiden uusimis-
projekti sujui suunnitellusti. Dipolissa kunnostettiin IV-kone-
huone, purettiin vanhoja sähkökaapelointeja sekä keskityttiin 
toimistosiiven työhuoneiden pintaremontointiin.

Kiinteistöjen ylläpidossa pyritään huolehtimaan rakennusten 
ja ympäristön kunnosta niin, että ne palvelisivat nykyisiä ja 
tulevia teekkareita mahdollisimman hyvin ja pitkään. Asuk-
kaiden ja Teekkarikylässä toimivien palautteet ja ehdotukset 
ovat ylläpidon kannalta tärkeitä ja ne pyritään huomioimaan 
mahdollisuuksien mukaan. 
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2.5 Ylioppilaskunnan työntekijät

 2.5.1 Järjestötoiminnan työntekijät

Vesa Ruusunen 
pääsihteeri (31.7. asti)
Teemu Halme 
pääsihteeri (1.8. alkaen, työsuhteessa 20.4. alkaen)

Tuula Ilmes
teekkaripalvelun hoitaja

Helena Manner 
tiedottaja (31.8. asti)

Paula Partanen 
tiedottaja (20.8. alkaen)

Eeva Myller
korkeakoulupoliittinen sihteeri

Aino Sarakorpi 
opintosihteeri (31.5. asti)

Tiia Saloranta 
koulutuspoliittinen sihteeri (1.9. alkaen)

Pinja Nieminen 
sosiaalipoliittinen sihteeri (31.5. asti)

Liisa Lähteenaho 
sosiaalipoliittinen sihteeri (1.4. alkaen)

Jarkko Levänen 
kansainvälisten asioiden sihteeri (30.9 asti)

Johanna Ursin 
kansainvälisten asioiden sihteeri (1.10. alkaen)

Miika Kotaniemi 
teekkari- ja kulttuurisihteeri (31.5. asti)

Mika Tarhala 
teekkari- ja kulttuurisihteeri (1.9. alkaen)

Maija Tiitinen
järjestösihteeri

Annina Stadius
kyläsihteeri

Tero Heikkinen 
tietotekniikkasihteeri (31.5. asti)

Antti Partanen 
tietotekniikkasihteeri (1.9. alkaen)

Antti Afflekt 
liikuntasihteeri (31.5. asti)

Sonja Sahlsten 
liikuntasihteeri (1.9. alkaen)

Heikki Rönkkö 
graafinen suunnittelija, siviilipalvelusmies (15.8. asti)

Lauri Mikkola 
atk-tukihenkilö, siviilipalvelusmies (29.3. asti, työsuhteessa 
1.4. - 30.6.)

Roope Kolehmainen 
atk-tukihenkilö, siviilipalvelusmies (10.9. alkaen)

Ville Seppi 
kiinteistöapulainen, siviilipalvelusmies (30.4. asti, työsuhtees-
sa 1.5. - 31.5.)

Arto Korkeila 
Kiinteistöapulainen, siviilipalvelusmies (28.5. alkaen)

Taru Öster 
IASTE-kesäsihteeri (14.5. - 30.9.)

Terhi Pesonen 
IASTE-kesäsihteeri (13.5. - 31.8.)

Maija Tiitinen 
vaalisihteeri (13.4. - 31.12.)

Tiina Metso
arkistonhoitaja

Ari Väisänen 
Polyteekkariarkiston projektisihteeri (1.6. - 30.9.)
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2.5.2 SELL Student Games 2008

Piritta Forsström 
pääsihteeri (1.8. alkaen)

Katja Arpalo 
tapahtumakoordinaattori (19.11. alkaen)

Antti Afflekt 
projektityöntekijä (12.11. - 31.12.)

2.5.3 TET-harjoittelijat ja taksvärkki-
työntekijät

TET 29.10.-9.11.2007 Tero Kerman
TET 29.10.-9.11.2007  Olli Panula-Ontto

2.5.4 TKY:n taloustoimiston 
työntekijät

Erkki Koski 
talousjohtaja

Matti Kauppila
kiinteistöpäällikkö

Hannes Helminen
rakennusmestari

Arja Ripatti
kiinteistösihteeri

Riitta Kärki
kirjanpitäjä

Saila Mertsalmi
asuntosihteeri

Leena Ylihonkaluoma
asuntosihteeri

Niina Bärling
toimistosihteeri

Raija Torkkeli
toimistosihteeri

Arja Haverinen
kassanhoitaja

2.5.5 Trinetin työntekijät

Vastaava ylläpitäjä: Tommi Saranpää

Sami Kesäniemi, Jani Myyry, Petri Paavola

2.5.6 Polyteekkarin toimituskunta

KEVäT 2007

Vastaava toimittaja: Johanna Mitjonen

Annu Nieminen (toimittaja), Pekka Tuominen (toimitta-
ja), Tuomas Kangasniemi (toimittaja), Kalle Kemppainen 
(taittaja)

SYKSY 2007

Vastaava toimittaja: Johanna Mitjonen

Meri Laitinen (toimitussihteeri), Sofia Ziessler (toimittaja), 
Elmo Allén (taittaja

2.5.7 OUBS toimituskunta

KEVäT 2007

Vastaava toimittaja: Satu Raudasoja

Terhi Marttila (toimittaja), Laura Konsti (toimittaja), Antti 
Kokkola (toimittaja), Vesa Rajala (toimittaja), Harri Häivälä 
(teknikko), Olli-Pekka Osmala (teknikko)

SYKSY 2007

Vastaava toimittaja: Harri Häivälä

Maria Viitanen (toimittaja), Marja Ruuska (toimittaja), Vil-
le Ilmonen (toimittaja), Olli Jarva (teknikko), Markku An-
tikainen (teknikko)
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2.5.8 Linnanisännät

TKY:n talojen asukkaat valitsevat keskuudestaan vuodeksi 
kerrallaan linnanisännän joka toimii asukkaiden luottamus-
henkilönä TKY:n toimijoihin päin ja valvoo talon kuntoa. 

Otakaari 20, TKY 1: Pekko Ahtiainen 

Jämeräntaival 1, TKY 2: Tuomas Rantanen 

Jämeräntaival 3, TKY 3: Antti-Jussi Niemi 
Kovanen Lauri (kesä)

Jämeräntaival 5, TKY 4: Lauri Kukkonen, Jari Rytkönen 

Jämeräntaival 7, TKY 5: Maija Tiitinen (15.1. asti), Mikko 
Ikola (16.1. alkaen), Vesa-Pekka Palmu (17.5. – 31.8.)

Otakaari 18, TKY 6: Sassa Järviö
 
Jämeräntaival 6, TKY 8: Vesa-Pekka Palmu

Servinkuja 1, TKY 9: Klaus Ihlberg

Servin Maijan tie 6, TKY 10: Juho Vähä-Herttua (31.8. asti), 
Lauri Riuttanen (1.9. alkaen)

Servin Maijan tie 12, TKY 11: Oiva Eskola
 
Servin Maijan tie 10, TKY 12: Pekka Aavikko (30.3. asti), 
Helena Lehtimäki (1.4.)
 
Rummunlyöjänk.3, TKY-Heinävaara: Ikegwuonu Uchenna

Otaranta 8, TKY 20: Jyrki Airola

2.6 Polyteekkari 

Alkuvuonna 2007 Polyteekkarin toimituskuntaan kuuluivat 
päätoimittaja Johanna Mitjonen, toimittajat Annu Nieminen, 
Pekka Tuominen ja Tuomas Kangasniemi sekä graafikko-
taittaja Kalle Kemppainen. Polyteekkarin viisivuotissynty-
mäpäivät helmikuussa onnistuivat mallikkaasti, vanhojen 
toimitusten jäsenten osallistuessa juhlintaan ja vertaillessa 
kokemuksiaan. Kevättalvella toimitus tarkasteli jutuissaan 
esimerkiksi lähestyviä eduskuntavaaleja ja ilmastonmuutosta 
– sitä mitä se voisi Otaniemessä tulevaisuudessa tarkoittaa. 
Kevään vappulehden teemaksi otettiin sarjakuvat. 

Syksyllä 2007 valtaosa Polyteekkarin tekijöistä vaihtui: pää-
toimittajana jatkoi Johanna Mitjonen, toimitussihteerinä 
työnsä aloitti Meri Laitinen ja toimittajana Sofia Ziessler, 
taittajana Elmo Allèn. 

Syksyn Otasuunnistuksessa Polyteekkarilla oli oma rastinsa, 
jossa fukseja ja fuksinmielisiä tutustutettiin lehteen, sen his-
toriaan ja tarkoitukseen sekä tietysti tekijöihin. 

Joulukuussa toteutettiin jälleen lehden lukijatutkimus, joka 
antoi tekijöilleen sekä arvokasta palautetta että suuntaviivoja 
siitä, mitä Otaniemen teekkarit haluavat lehdestään lukea. 
Yhteistyö sekä lehden toimitusneuvoston että OUBSin kans-
sa on jatkunut antoisana. Paikallistelevision ohjelmatiedot 
ilmestyvät edelleen lehdessä ja myös monenkirjavaa vapaa-
ajan viettoa on harrastettu.  

Aktiivisina avustajina, lehden toimituskuntaa suuresti sa-
noin ja kuvin auttoivat vuoden varrella: Salum Abdul-Rah-
man, Teppo Pirttioja, Sini Numminen, Lasse Kahila, Santeri 
Kontinen, Jiao Ma, Markus Koljonen, Maija Fagerlund, Antti 
Kokkola, Ari Partinen, Valtteri Tavast, Jussi Pakkanen sekä 
Mikko Kuitunen.

2.7 OUBS 

OUBSin kevät sujui perinteikkään ohjelmatuotannon parissa 
ja teekkarikulttuuria tallentaessa. Jokavuotisten Wapun ajan 
tapahtumien ja Teekkarispeksin taltioimisen lisäksi tuotet-
tiin runsas määrä omia ohjelmia. Wapun ajan taltioinneista 
historiallisesta tärkein on tietysti TKY:n suorittaman Mantan 
lakituksen taltioiminen. OUBS:n tuotannosta tehtiin myös 
Yle Extra kanavalle informatiivinen ohjelma nimeltään Teek-
kariWappu.  Ohjelman tuotoilla viisi seitsemästä työntekijäs-
tä kävi Saksassa tutustumassa HD (High Definition) aikaan 
HD at Work seminaarissa.TKY:n Eduskuntavaalipaneeli sai 
myös suuren suosion OUBS:n kautta.

OUBS oli koko vuoden mukana toiminnassa Otadigin sisäl-
tötyöryhmässä TKY:n edustajana. Loppukeväästä lähetettiin 
Otadigin Kanssakäyvänäköradiokilpailun palkintogaala suo-
rana digitelevision maanpäälliseen lähetysverkkoon Otadigin 
lähettimellä. Uutena asiana kokeiltiin suoraa lähetystä 
TKY:n Gravitaatiobileistä Otadigi-testikananvan kautta.

Kaupunkitelevisiokanava M2Hz: n testijakso pidettiin 14. - 
20.5.2007, jolloin OUBSin ohjelmia näytettiin joka päivä.
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Syksyllä kokoontui virallinen OUBSin toimitusneuvosto, joka 
koostui TV-alalla kunnostautuneista vanhoista OUBSin pää-
toimittajista. Neuvosto keskusteli toimituksen kanssa uuden 
kauden ohjelmista ja OUBSin kehittämisestä.

Perinteikkään ohjelmatuotannon lisäksi loppukesästä to-
teutettiin suuren suosion saanut puolituntinen dokument-
ti Uuden Musiikin Festivaaleilta, joka on nähtävissä vain 
OUBSin kaapelissa.

Syksyllä OUBS tuotti lyhytelokuvan Ei savua ilman tulta 
ja joulukuussa ensimmäistä kertaa jokapäiväisen jouluka-
lenterin. OUBS myös tallensi TKY:n 135. vuosijuhlat.  La-
kinlaskiaiset lähetettiin suorana Otadigi-lähettimen kautta 
OUBSiin. Dipolissa ei kuulemma ikinä ollut vedetty vastaa-
via talonsisäisä piuhavetoja, kertoi Dipolin teknikko. Pai-
kalla oli 6 kameraa.

31.8.2007 kello 21.15 OUBS siirtyi täysin digitaaliseksi en-
simmäisenä Suomessa päätoimittaja Harri Häivälän kirveen-
lyönnistä. Kyseinen tilanne taltioitiin uudella toimituksella 
ja on nähtävissä OUBSista. Mainittakoon vielä, että kaikki 
muutkin analogiset kanavat lopettivat toimintansa 31.8 - 1.9. 
välisenä yönä kello 04.00.

Kanavan tunnettavuutta kasvatettiin laajalla yhteistyöllä, 
perinteisellä julistemainonnalla sekä läsnäololla yhteisölli-
sillä internetsivuilla.

Joulukuussa hankittiin ensimmäinen HD-kamera ja joulu-
kuun lopussa toinen, kun vanhat kamerat hajosivat.

2.8 Trinet

Vuoden 2007 suurin asukkaille näkynyt tapahtuma oli 
TKK:n verkosta irtautuminen ja siirtyminen suoraan funet-yh-
teyteen. Tämä toteutettiin huhtikuussa 2007. Samalla siirryttiin 
yhdestä kiinteästä IP-osoitteesta DHCP:n käyttöön. Jokaiselle 
asunnolle on varattu 3 IP-osoitetta, eikä niitä enää tarvitse 
syöttää käsin, vaan koneet saavat ne automaattisesti

Aikaisemmasta poiketen verkko pilkottiin talojen rappujen 
mukaisiin aliverkkoihin. Tämän tarkoituksena on vähentää 
erilaisten häiriötilanteiden heijastumista suurelle alueelle.

Verkkouudistus onnistui hyvin. Alkuvaikeuksien jälkeen tyy-
tyväisyys verkon toimintaan on parantunut. Nyt tyypillisin 
ongelmatilanne on asukkaan verkkoon kytkemä ADSL- tai 

muu vastaava reititin oletusasetuksilla. Tällaisissa laitteissa 
on aina DHCP-palvelin kytkettynä päälle, joka sotkee saman 
rapun asukkaiden IP-asetukset.

Vuoden 2007 aikana verkkoon saatiin omien IPTV-lähetys-
ten lisäksi myös maxinetin multicast-TV-lähetykset. Kaikki 
halukkaat voivat tilata maxinetin TV-palveluita IP-verkon 
yli erillisen IP-digiboxin avulla. IP-digiboxilla voi katsella 
HD-lähetyksiä. Tietokoneella voi katsoa ilmaisia TV-kana-
via maksutta käyttäen VLC-ohjelmaa.

Vuoden 2007 syksyllä otettiin Trinetissä käyttöön IPv6. Se tulee 
automaattisesti käyttöön Windows Vista -käyttäjille. IPv6:lla 
saavutettavia palveluita ei vielä ole kovinkaan paljon, mutta 
TKY:n palvelut saavat vähitellen myös IPv6-osoitteet.

2.9 Taloustoimikunta

2.9.1 Yleistä taloustoimikunnasta

TKY:n sääntöjen mukaan taloustoimikunnan tehtävänä on 
ylioppilaskunnan omaisuuden turvattu ja tuottava hoitami-
nen edustajiston vahvistamien suuntalinjojen ja ohjeiden 
mukaisesti niiltä osin, mitä edustajisto ei ole antanut halli-
tuksen päätettäväksi.

Taloustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta kah-
deksaan jäsentä. Puheenjohtajan tulee olla ylioppilaskunnan 
jäsen. Taloustoimikunnan jäsenet valitaan kahdeksi vuodeksi 
kerrallaan siten, että puolet on vuosittain erovuorossa. Edus-
tajisto nimittää taloustoimikunnan jäsenet ylioppilaskunnan 
jäsenistä tai muista ylioppilaskunnan oloja hyvin tuntevista 
henkilöistä. Jäsenistä vähintään puolet tulee olla ylioppilas-
kunnan jäseniä, joista yksi ylioppilaskunnan asuntoloiden 
asukkaiden edustaja. Taloustoimikunnan jäsenten lisäksi 
TKY:n talousjohtaja,pääsihteeri, kiinteistöpäällikkö ja halli-
tuksen Teekkarikylästä vastaava henkilö osallistuvat taloustoi-
mikunnan toimintaan. Taloustoimikunnan alaisena toimivat 
asuntojaosto, sijoitusjaosto ja tietoliikennejaosto.

Taloustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2007 seuraavat 
henkilöt:
Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja
Lars-Olof Staffans , varapuheenjohtaja
Matti Carpén
Kari Inkinen
Kari Karvonen
Christian Elg (19.4. asti)
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Antti Savolainen (19.4. alkaen)
Aleksi Päiväläinen 
Mikke Westenius 

2.9.2 Sijoitusjaosto

Sijoitusjaosto pohtii TKY:n sijoitusomaisuuden hoitoa talo-
ustoimikunnan ja edustajiston linjausten mukaisesti.

Puheenjohtaja: Lars-Olof Staffans

Tuomo Lähdesmäki, Kari Karvonen, Vesa Ruusunen (kevä), 
Teemu Halme (syksy), Erkki Koski (sihteeri)

2.9.3 Tietoliikennejaosto

Tietoliikennejaosto on Trinetin toimintaa ohjaava jaosto, 
joka käsittelee TKY:n tietoliikenneratkaisuja. 

Puheenjohtaja: Mikko J. Salminen

Tuomo Karhapää, Arvo Kukko, Matti Carpén (taloustoi-
mikunta), Tero Heikkinen (kevät) Antti Partanen (syksy), 
Erkki Koski (sihteeri)

2.10 Tilintarkastajat

TKY:n tilintarkastajana toimi vuonna 2007 Soinio & Co Oy 
ja varamiehenä KHT Terho Saarinen.

2.11 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunnan tehtävänä on ylioppilaskunnan talou-
dellisen pääoman käytön tarkoituksenmukaisuuden arviointi 
talousarvion laatimisvaiheessa ja tilinpäätöksen 
yhteydessä, ylioppilaskunnan henkisen ja aatteellisen pääoman 
varjeleminen ja kehittäminen, ylioppilaskunnan toimijoiden 
tukeminen ja jatkuvuuden edistäminen, hyvän hallintotavan 
ja organisaation kehittämisen tukeminen sekä kunnianosoi-
tusten myöntämisen valmistelu hallitukselle.

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta 
kahdeksaan (6–8) jäsentä. Jatkuvuustoimikunnan jäsenet 
nimetään kolmeksi (3) vuodeksi kerrallaan siten, että kol-
masosa on vuosittain erovuorossa.

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2007 seuraavat 
henkilöt:

Jouni Lounasmaa, puheenjohtaja (erovuorossa 2008), Eero 
Korhonen (erovuorossa 2010), Mari Puoskari (erovuorossa 
2010), Jyrki Noponen (erovuorossa 2010), Mika Naumanen 
(erovuorossa 2008), Ari Väisänen (erovuorossa 2008), Satu 
Innamaa (erovuorossa 2008), Jukka Seppänen, (erovuoros-
sa 2009), Saku Mantere (erovuorossa 2009), Tuomas Pippola 
(19.4.2007 saakka), Katri Makkonen (19.4.2007 saakka)

2.12 Kunniavaltuuskunta

Kunniavaltuuskunnan tehtävänä on TKY:n sääntöjen mukaan 
antaa neuvoja ja tukea ylioppilaskunnan asioissa. Kunniaval-
tuuskuntaan kuuluvat edustajiston kutsumat henkilöt 75. ikä-
vuoteensa asti. Kunniavaltuuskunnan kokouksiin kutsutaan 
kunniajäsenten ja kunniavaltuuskunnan jäsenten lisäksi 
TKY:n hallitus sekä TKK:n rehtori ja vararehtorit.

Kunniavaltuuskunnan kevään kokous järjestettiin TKY:n ti-
loissa, Otarannan kattosaunalla. Kokouksessa keskusteltiin 
TTEY ry:n tilanteesta, Dipoli-talosta sekä laajemmin inno-
vaatioyliopistohankkeesta. Syksyn kokousta isännöi Elinkei-
noelämän keskusliitto ja kokouksen merkittävimpänä kes-
kusteluna oli kunniavaltuuskunnan kanta ylioppilaskunnan 
hallituksen luonnokseen ylioppilaskunnan visiosta koskien 
yhdistyvien yliopistojen uutta ylioppilaskuntaa. Kunniaval-
tuuskunta kannatti lämpimästi hallituksen visiota.

Kunniavaltuuskunnan lisäksi kunniavaltuuskunnan työvalio-
kunta, johon kuului kunniavaltuuskunnan puheenjohtajisto 
ja TKY:n hallituksen puheenjohtaja ja pääsihteeri kokoon-
tui ennen kokouksia pohtimaan kokoukseen käsiteltäväksi 
tulevia aiheita. 

Kunniavaltuuskunnan uudeksi jäseneksi kutsuttiin TkT 
Markku Mattila ja seniorijäseniksi kutsuttiin vuorineuvos 
Matti Kankaanpää sekä kesäkuussa edesmennyt arkkiteh-
ti Kalle Vartola.

Kunniavaltuuskuntaan kuuluivat vuonna 2007 seuraavat 
henkilöt:

puheenjohtaja vuorineuvos Jaakko Rauramo 
varapuheenjohtaja toimitusjohtaja Asko Schrey 
varapuheenjohtaja professori Antti Saarialho 
vuorineuvos Harri Hintikka 
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vuorineuvos Tauno Matomäki 
professori, ministeri Pekka Tarjanne 
professori Jorma Routti 
vuorineuvos Jaakko Ihamuotila 
vuorineuvos Krister Ahlström 
vuorineuvos Georg Ehrnrooth 
vuorineuvos Pertti Voutilainen 
vuorineuvos Reino Hanhinen 
vuorineuvos Jyrki Juusela TkL 
TkT h.c.Yrjö Neuvo 
vuorineuvos Stig Gustavson 
DI Helena Terho 
pääjohtaja Jorma Ollila 
DI Kaija Pöysti 
TkT Markku Mattila 

Seniorijäsenet Matti Kankaanpää, Kalle Vartola 

2.13 Pyöreän Tornin Kilta (PTK)

Pyöreän Tornin Kilta toteutti tarkoitustaan myös vuon-
na 2007.

PTK:n keväällä pidetty konklaawi pidettiin Aker Arcticin 
isännöimänä jolloin tutustuttiin jäänmurtajalaboratorioon 
ja nautittiin buffet-illallinen Jätkäsaaren telakan ruokalassa, 
iltaa jatkettiin laulusaunalla Otaniemessä. Syksyllä pidettyä 
Konklaawia isännöi Espoon kaupunki WeeGeessä jossa kuul-
tiin kaupunginjohtajan Marketta Kokkosen tervehdys sekä 
tutustuttiin Salvador Dalin näyttelyyn.

PTK:n kirjurin työtaakkaa jaettiin edelleen kahden kirjurin 
mallilla. TKY:n pääsihteerin lisäksi kirjurina toimi Jouni 
Saarenpää, joka hoiti pääosan kaikista PTK:hon liittyvistä 
järjestelyistä. 

Vuoden aikana lukuisat arwoisat liittyivät myös TKK:n po-
lialumnin pitämään PTK-virtuaaliryhmään. 

Kiltawanhinpana toimi arwoisa Ilpo Kaislaniemi keväällä 
järjestettyyn konklaawiin asti, jolloin uudeksi kiltawanhim-
maksi valittiin Kristiina Hartikainen.

Korkian Raadin jäseninä olivat arwoisa Ilkka Larjomaa, ar-
woisa Ari Asikainen, arwoisa Thomas Grenman, arwoisa 
Ville Nahkuri, arwoisa Keijo Pösö, arwoisa Hanna-Riikka 
Myllymäki, arwoisa Hanna Ahtola, arwoisa Marcus Ny-
bergh, arwoisa Aija Staffans, arwoisa Anna Rantanen, ar-

woisa Ilpo Kaislaniemi, arwoisa Jani Turku, arwoisa Janne 
Viskari sekä kirjureina tekn. yo. Jouni Saarenpää ja pääsih-
teerit arwoisa Vesa Ruusunen ja maat. ja metsät. ja tekn. yo 
Teemu Halme.

2.14 Muut toimikunnat ja 
työryhmät

2.14.1 Lukkarit

TKY:n lukkarimestari Sampsa Apajalahti
TKY:n lukkarikisälli Elmo Allén

2.14.2 Tilakehitystyöryhmä

Jani Jansson (TKYH Teekkarikylä- ja järjestöasiat, puheen-
johtaja) Maija Tiitinen (Järjestösihteeri, sihteeri) Annina 
Stadius (Kyläsihteeri) Vesa-Pekka Palmu (Kyläjaoston edus-
taja) Maija Nevala (Kyläjaoston edustaja) Paavo Häppölä 
(Isännistö&Emännistö-tirehtööri)

2.14.3 Keskusvaalilautakunta

Puheenjohtaja: Johannes Heinonen

Jäsenet: Mikko Anttila, Tero Heikkinen, Kalle Kollin, Jenni 
Stenman, Lassi Vesalainen

Varajäsenet kutsumisjärjestyksessä:
Lauri Savolainen
Elli Pyykkö
Riikka Viskari
Mikael Ramsland
Tuomas Niinimäki
Tomi Pieviläinen
Maria Maksimow
Kalle Kivimaa
Vesa Ruusunen

Keskusvaalilautakunnan sihteerinä toimi vaalisihteeri Mai-
ja Tiitinen.
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2.14.4 Kyläneuvosto

Lauri Tuomas Kovanen
Antti Kosonen 
Maija Tiitinen 
Mikko Lehto 
Emmi Turanlahti 
Juho Cederström 
Vesa-Pekka Palmu 
Satu Raudasoja 
Jaakko Markkanen 
Mikke Westenius  
Pauli Kongas 
Olli-Pekka Osmala  
Ville Fomkin 
Janica Solehmainen 
Tuomas Rantanen 
 

2.14.5 Kylävaalilautakunta 

Puheenjohtaja: Maija Nevala

Jäsenet: Kalle Kollin, Olli-Pekka Osmala, Esa Häkkinen, 
Mikko Ikola

2.15 TKY:n rahastojen hallitukset

2.15.1 Teekkarirahaston hallitus

TKY:n sijoitusomaisuudesta merkittävä osa on Teekkarira-
hastossa ja tämän alarahastoina olevissa nimikkorahastoissa. 
Näistä rahastoista jaetaan stipendejä ja avustuksia ylioppilas-
kunnan jäsenille ja sen piirissä toimiville yhteisöille. 
Teekkarirahaston hallituksena toimii TKY:n hallitus

2.15.2 Teekkaritoiminnan edistämisra-
haston johtokunta

DI Antti Myllys (puheenjohtaja) 
DI Katri Junna
tekn.yo Tiina Kauppinen 
DI Kim Åström 
DI Eero Korhonen 
DI Eero Ruikka 
DI Aki Silvennoinen (29.3. asti) 
DI Marcus Nybergh (29.3. alkaen)

2.15.3 Teekkarikylän kappelirahaston 
johtokunta

Kappelirahasto on Teekkarirahaston alarahasto, jota hoide-
taan TKY:n muista varoista erillisenä omakatteisena rahas-
tona. Kappelirahaston johtokunnan nimittää TKY:n hallitus 
ja siinä on edustajia TKY:n lisäksi Ristin killasta ja Espoon 
seurakunnasta ja Teknillisestä korkeakoulusta.

Teekkarikylän kappelirahaston tarkoituksena on Teekkari-
rahaston alarahastona tukea ja edistää sekä TKY:n piirissä 
tapahtuvaa että muutakin teknilliseen maailmaan suuntau-
tuvaa kristillistä toimintaa.

Ristin killan valitsemat jäsenet / varajäsenet:

professori Lauri Savioja puheenjohtaja, Ristin kilta, 2006-2007 
/ varajäsen: DI Aleksi Autere, Ristin kilta, 2006-2007

DI Toni Töyrylä, Ristin kilta, 2007-2008 / DI Matti Tiilikai-
nen, Ristin kilta, 2007-2008

tekn.yo, teol.yo. Jari-Pekka Juhala, Ristin kilta, 2007-2008 / 
DI Petteri Kontio, Ristin kilta, 2007-2008 

DI Tommi Vainikainen, Ristin kilta, (jatkamaan Vesa Linja-
ahon kautta) kaudelle 2007 / tekn.yo Juho Östman, Ristin kilta, 
(jatkamaan Tommi Vainikaisen kautta) kaudelle 2007

Johannes Haataja, Ristin killan puheenjohtaja, 2007 / Aaro 
Linja-aho, Ristin killan varapuheenjohtaja, 2007 Teknillisen 
korkeakoulun rehtori 

Matti Pursulan nimeämät TKK:n edustajat: 
professori Outi Krause, TKK, 2007-2008 / professori Lauri 
Malmi, TKK, 2007-2008 

Espoon seurakuntayhtymän yhteisen kirkkoneuvoston ni-
meämä edustaja:
DI Pirkko Taipale, Espoon seurakuntayhtymä, 2007-2008 / DI 
Magnus Engblom, Espoon seurakuntayhtymä, 2007-2008 

TKY:n hallituksen valitsema edustaja
tekn. yo Lauri Kovanen, TKY, 2006-2007 / DI Vesa Ruusu-
nen TKY, 2006-2007
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2.15.4 Polyteknikkojen Kuoron Rahas-
ton hallitus

Polyteknikkojen kuoron rahasto on Teekkarirahston alara-
hasto, jolla on oma hallitus, joka vastaa rahaston stipendi-
en jaosta. Rahaston hallituksen nimittää Polyteknikkojen 
kuoron hallitus. Rahaston tarkoituksena on stipendein ja 
apurahoin tukea TKY:n ja sen alayhdistysen jäsenten lau-
luharrastusta.

Puheenjohtaja: Jouko Prami

Eugen Azcoaga (PK), Jani Janssonin (TKY), Vesa Ruususen 
(TKY), Jorma Varis (PK)

2.16 TKY:n tytäryhtiöiden 
hallitukset

2.16.1 Kiinteistö Oy Jämeränjälki

Kiinteistö Oy Jämeränjäljen tarkoituksena on omistaa ja hallita 
Otakaari 24:ssä sijaitsevaa Dipoli-taloa. Rakennuksessa ovat 
vuokralaisina Teknillinen korkeakoulu ja Sodexho Oy.

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:

Puheenjohtaja: Tuomo Lähdesmäki

Matti Carpén, Christian Elg (26.4. asti), Teemu Halme (26.4. 
alkaen), Kari Inkinen, Kari Karvonen, Aleksi Päiväläinen, 
Vesa Ruusunen (26.4. asti), Antti Savolainen (26.4. alkaen), 
Lars-Olof Staffans.

2.16.2 Kiinteistö Oy Otakaari 11

Kiinteistö Oy Otakaari 11:n tarkoituksena on omistaa ja hallita 
Otakaari 11:ssä sijaitsevaa liikerakennusta, jossa ovat vuok-
ralaisina TKY, Rakennusliike Asko Kokkonen Oy, Int Trade 
Ky (asiamiesposti), Edita Prima Oy (opetusmonisteet) sekä 
Suomalainen kirjakauppa Oy (yliopisto- kirjakauppa). 

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:

Puheenjohtaja: Tuomo Lähdesmäki

Matti Carpén, Christian Elg (26.4. asti), Teemu Halme (26.4. 
alkaen), Kari Inkinen, Kari Karvonen, Aleksi Päiväläinen, 

Vesa Ruusunen (26.4. asti), Antti Savolainen (26.4. alkaen), 
Lars-Olof Staffans.

2.16.3 Oy Dipoli Ab

Oy Dipoli Ab on TKY:n liiketoimintaa harjoittava tytäryhtiö. 
Yhtiöllä ei ollut liiketoimintaa vuonna 2007.

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:

Puheenjohtaja: Tuomo Lähdesmäki

Matti Carpén, Christian Elg (26.4. asti), Kari Inkinen, Kari 
Karvonen, Aleksi Päiväläinen, Antti Savolainen (26.4. alka-
en), Lars-Olof Staffans.
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Kuvaaja: Paula Partanen
Kampusrieha 26.9.
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3.1 Teknologföreningen (TF)

År 2007 har varit ett händelserikt år på Teknologföreningen. 
Året började i festliga tecken när Teknologföreningen under 
sin 135:e årsfest utnämnde två nya hedersmedlemmar, Bergs-
råden Krister Ahlström och Georg Ehrnrooth. 

Under året har det varit flera jubileer på TF. Beställningsres-
taurangen Täffä AB fyllde 25 år, nationstidningen Modulen 25 
år och prepkursbolaget Tietopoli 10 år. Till ära av Täffä AB:s 
jubileum utgavs en historik om TF:s discoverksamhet 40 år 
tillbaka.  Årets jubileumsspex hette Zorro. Spexet aktiverade 
cirka 70 TF medlemmar som efter höstens premiär turnera-
de ända till Göteborg. Dessutom åkte TF:are utomlands på 
Mafia-xqrr som besökte både Ryssland och Italien. 

Fastigheten och ekonomin ställer hårda krav. Tack vare sys-
tematiskt och hårt arbete inom ekonomisektorn verkar det 
se ljusare ut igen för den ekonomiska verksamhetens tillväxt 
och lönsamhet. Urdsgjallars låssystem förnyades med pas-
serkontrollsystemet Generikey som utvecklas av TF:s egna 
medlemmar. Planering för renoveringen av TF:s nedersta 
våning sattes på is för att bättre förbereda renoveringens fi-
nansiella del. 

År 2007 präglades också starkt av Tekniska högskolans am-
bitioner att skapa det nya Innovationsuniversitetet. För TF:
s del betyder detta en stor förändring, som absolut bör ses 
som en möjlighet. TF har tagit en aktiv roll i denna fråga och 
påbörjade redan på våren ett strategiarbete, vilket resulterat i 
att TF nu har en klar bild av vad vi vill och vad TF bör sträva 
efter med tanke på IU.

Styrelseordförande: Robert Silén

Kontaktansvarig Rasmus Diesen, Disponent Simon Grön-
qvist, Klubbhövding Julia Pettersson Hakava , Ekonomichef 
Peter Kenttä, Sekreterare Michaela Koistinen, Phuxmästare 
Niklas Nemlander, Viceordförande, Studiechef Erica Ro-
selius, Infochef Markus Strandvall, MUP fr.o.m 26.9.2007 
Mikael Arhippainen

� Osakunta, killat, kerhot 
ja muut yhdistykset

3.2 Killat

Automaatio- ja systeemitekniikan kilta ry 
(AS)
AS-killan yhdeksännelle toimintavuodelle oli leimallista mo-
nen kunnianhimoisen projektin pyöräyttäminen käyntiin. Kil-
lassa aloitettiin lähestyvän 10. juhlavuoden valmistelut sekä 
tähän liittyvä historiikkiprojekti, Australiaan vuonna 2008 
suuntautuvan pitkän excursion toteuttaminen sekä verkko-
sivujen uudistusprojekti. Lisäksi viriteltiin killalle alumnitoi-
mintaa. Samassa rytäkässä onnistuttiin löytämään uusia kave-
reita Helsingin yliopiston valtiotieteellisestä tiedekunnasta ja 
vaasalaisista teekkareista. Syksyn ehdoton ykköspuheenaihe 
oli yllättäen ajankohtaiseksi muuttunut TKK:n tiedekunta-
uudistus, jonka pölyn laskeuduttua AS-laitos huomasi palan-
neensa juurilleen osaksi uutta ETA-tiedekuntaa.

Puheenjohtaja: Markus Heimonen

Yrityssuhdevastaava ja varapuheenjohtaja Miika Karanki, 
sihteeri Kristina Hellman rahastonhoitaja Oskari Heikkinen, 
tiedottaja Johannes Saarinen, suurPhuksi Mikko Tuohimaa 
opintomestari Tuomas Ilola, isäntä Matias Roimola, emäntä 
Aino Paloviita, säätömestari Tommi Forsman

Fyysikkokilta ry (FK)
Vuonna 2007 Fyysikkokilta vietti 60. juhlavuottaan. Vuosi 
alkoi kiltalehden juhlavuoden erikoisnumerolla, joka posti-
tettiin kaikille Polialumniin kuuluville fyysikoille. Suurim-
mat tapahtumat olivat keväällä järjestetty neliosainen luen-
tosarja aiheesta “Fyysikko maailmankaikkeudessa” sekä 60. 
vuosijuhla, Fuusio. Vuosijuhlan yhteydessä kutsuttiin myös 
killan ensimmäiset kunniajäsenet. Lisäksi keväällä järjestettiin 
määrämittainen excursio Tampereelle. Kesällä kilta suuntasi 
ulkomaan excursiollaan Zurichiin ja Geneveen. Syksyllä jär-
jestettiin kaikkien aikojen vanhempainsitsit, sekä loppuvuo-
desta juhlavuoden kruunaava kaikkien aikojen ensimmäisen 
Fyysikkospeksi: “American Spy”. Speksistä järjestettiin kaksi 
esitystä Espoossa sekä yksi esitys Tukholmassa englannik-
si. Vuoden aikana myös valmisteltiin kiltahuoneen muuttoa 
erillisen toimikunnan johdolla, mutta varsinainen muutto 
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ajoittui vasta vuoden 2008 puolelle.

Puheenjohtaja: Mikko Loimula

Yrityssuhdevastaava Riina Vesanen, ulkovastaava Joonas 
Tarpila, isäntä Laura MacDonald, emäntä Tuomas Viitanen, 
fuksikapteeni Otto Vehviläinen, opintovastaava Ville Valta-
virta, tiedottaja Mari Kaita, rahastonhoitaja Timo Voipio, 
sihteeri Tapio Lahtiharju

Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Athenen vuoteen 2007 kuului pieniä uudistuksia ja jatkuvuu-
den ajatuksen sisällyttämistä toimintaan. Edellisenä vuonna 
aloitettu historiikkiprojekti ”Athene 10-vuotta” eteni, killassa 
aloitettiin määrätietoisempi arkistointi ja tehtiin periaatepää-
tös jatkuvuustoimikunnan perustamisesta. Killan alumni-
toiminta puhkesi uuteen kukkaan, ja se koettiin kasvavaksi 
painopistealueeksi myös tulevaisuudessa. 

Opintopuolella informaatioverkostojen tutkinto-ohjelman 
strategiatyötä jatkettiin ja killalle perustettiin Opintokonklaa-
vi tukemaan laajempaa keskustelua informaatioverkostojen 
opintoihin liittyvistä asioista. Edunvalvonnan puolella raken-
neuudistuksen pyörteissä tehtiin kannanottoja ja käytiin kes-
kusteluja monilla tahoilla, joiden vaikutukset näkyivät saavu-

tettuina tavoitteina uuden informaatio- ja luonnontieteiden 
tiedekunnan aloittaessa toimintansa vuoden 2008 alussa. 

Yrityssuhteissa pyrittiin vaalimaan pitkäjänteistä yhteistyötä 
ja vuoden excursiotarjonta oli runsas ja monipuolinen. At-
henen web-sivujen ulkoasu uudistettiin ja athenelaisten elä-
män teknisiä sovelluksia päivitettiin, esimerkkeinä OLOcam 
ja Ilmomasiina2.0. Vuoden menestystapahtumiin lukeutui-
vat mm. legendaarinen Ambient-sauna, phuksien järjestä-
mä Club Araña, railakkaat Wappusitsit, killan Kesäkokous 
ja tietenkin marraskuussa juhlittu 8. Infoähky.

Puheenjohtaja: Kaarina Kaste

Sihteeri Sampo Toiva, rahastonhoitaja & vpj. Mikko Porkola, 
opintovastaava Tuomo Eloranta, phuksikapteeni Heini Har-
tikainen, tiedottaja Mikko Koski, yrityssuhdevastaava Mikko 
Majuri, isäntä Jarno Marin, ulkoneuvos Karoliina Pekkari-
nen, emäntä Nina Vilja

Kemistikilta ry (KK)
Vuosi 2007 oli kemisteille erittäin hyvä vuosi, jonka kohokoh-
tia olivat 116. Kondensatio, jossa Oltermannin sauva vaihtoi 
omistajaa 30:n vuoden jälkeen, sekä uuden laulukirjan, Iso-
tuopin, julkaisu. Yritystoimintaa kehitettiin. Syksyllä järjes-

Lähde: Teekkarispeksi
Fyysikkospeksi ”American Spy”
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tettiin ulkomaanexcursio Tallinnaan. Syksyllä myös otettiin 
osaa Nordisk Kemiteknolog Konferensiin Kööpenhaminas-
sa. Keväällä pHuksit muuntuivat hyviksi teekkareiksi saaden 
syksyn pHuksit erittäin aktiivisiksi. Kemistijoukkueet voit-
tivat Hullu Jussin, Otaniemen jäynäkilpailun ja Valtakun-
nallisen jäynäkilpailun.

Puheenjohtaja: Victor Heinänen

Sihteeri/Tiedottaja Mari Ijäs, rahastonhoitaja Kirsi Jalkanen, 
emäntä ja vpj Minna Väkevä, pHuksikapteeni Siiri Viljanen, 
isäntä Janne Andtsjö, ulkovastava Sini Jokisaari, PR-vastaava 
Paula Päivike, opintovastaava Tapio Ryhänen

Koneinsinöörikilta ry (KIK)
Killan vuotta leimasi palvelurakenteiden järkevöittäminen 
ja toiminnan hallinnollinen kehittäminen. Kilta päätti luo-
pua vaikeasti tappiollisesta kopiokonepalvelusta ja karkki-
konepalvelu päätettiin siirtää killan harteilta suuremmalle 
toimijalle. Myös kiltahuoneen siivousvuorot palautettiin 
hallituksen toimijoille. Ohjelmatoiminta pyöri normaaliin 
tapaan ja Ihmisiä riitti tapahtumiin. Koneen Fuksit saavut-
tivat suurimman lakkisaaliin koko Otaniemessä ja syksyllä 
uudet fuksit voittivat KIK-SIK-köydenvedon. ¾ -ekskursi-
oita järjestettiin totuttuun tapaan sekä keväällä että syksyllä, 
sekä lisäksi lyhyempiä päivän reissuja.
Maaliskuun viimeisenä päivänä pidetyn Kuuban yön kysyntä 
ylitti kaikki odotukset ja se aiheutti joitain järjestelyongel-
mia ja lisäkuluja, kun halukkaita osallistujia ei haluttu jättää 
niin suurissa määrin rannalle. Koneinsinöörikilta sai itsel-
leen myös uuden oltermannin kaksi kautta istuneen Pentti 
”Häksä” Häkkisen tilalle. Uutena oltermannina toimii Juha-
ni ”Toivottavasti ette ala sanomaan Orkuksi” Orkas. Kuuban 
yössä myönnettiin myös Koneinsinöörikillan kultainen an-
siomerkki Kari Kanniselle, Tuopin käyttöoikeus Mikko Pii-
raiselle sekä nahkakantinen wirsu Elmo Allenille. 
Marraskuun alussa tuli kiltaan suru-uutinen, kun killan kun-
niajäsen Metso Paperin varatoimitusjohtaja Leo Allo meneh-
tyi vain 61 vuoden iässä. 

Puheenjohtaja: Lauri Reiman

Sihteeri Lotta Ala-Outinen, varapuheenjohtaja, päätoimittaja 
Linda Koivunen, talousministeri Mari Sepponen, isäntä Jen-
ni Kananen, teollisuusministeri Mikko Mattila, sisäministeri 
Kirsi Partiala, ulkoministeri Eetu Kejonen, opintoministeri 
Saini Kumara, phuksikapteeni Tommi Kantola, phuksikap-
teeni Olli Tuomivaara

Kuvaaja: Anssi Krooks
Maanmittarikillan 106. Kevätpäiväntasaus.

Maanmittarikilta ry (MK)
Maanmittarikillan 106. toimintavuosi oli aktiivinen ja täyn-
nä toimintaa.
Killan lehden, Geometreksen, 40-vuotinen taival näkyi värik-
käänä ulkoasuna, 106.  Kevätpäiväntasaus järjestettiin näyt-
tävästi ja uusia mittareita saatiin jälleen kasvatettua teekka-
reiksi. Lisäksi kilta osallistui alan ammatilliseen yhteistyöhön 
osallistumalla Maanmittauspäiville sekä hoiti opiskelijoiden 
edunvalvontaa M-osastolla.

Puheenjohtaja: Salli-Maija Lahtinen

Sihteeri Leea Tiusanen, rahastonhoitaja Juhana Rautiainen, 
fuksikapteeni Krista Viita-aho, opintomestari Miikka Put-
to, sisäasiainmestari Mia Ylikangas, reissumestari Hanna 
Paananen, yrityssuhdemestari Jenny Löfgren 2.10.2007 asti, 
yrityssuhdemestari Juha Tiainen 2.10.2007 lähtien, isän-
tä Jukka Anttonen, emäntä Elina Saksa, tiedottaja Vuokko 
Heiskanen

Puunjalostajakilta (PJK)
Puunjalostajakillan toiminta oli kuluneen vuoden 2007 ai-
kana perinteisen aktiivista ja monipuolista. Vuotta värittivät 
lukuisat excursiot, sitsit, saunaillat ja urheilutapahtumat. Ex-
culla käytiin pitkästä aikaa myös Ruotsissa tinkimättä yhtään 
syksyn vuotuisista Kotimaan pitkästä ja Saksan VolleyPap- 
excursiosta. Killan vuoden ehdottomat kohokohdat olivat 
Kalastajatorpalla arvokkaissa tunnelmissa vietetty vuosi-
juhla LXII Kuumahionta sekä Wappu puun fuksien voitet-
tua fuksipeijaiset ja pokattua lakit ensimmäisenä. Kasva-
tustoiminta onnistui siis jälleen kerran erinomaisesti, mikä 
kertoo paljon myös killan mahtavasta yleisestä meiningistä 
ja ilmapiiristä.

Puheenjohtaja: Pekka Pohjonen

Tiedottaja ja vpj Juha Virmiala, rahastonhoitaja Maija Lii-
ri, isäntä Mikko Jokinen, emäntä Essi Petäjistö, kasvatus-
mestari Tomas Blomberg, opintovastaava Tiia Nousiainen, 
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excursiomestari Heikki Hannukainen, kv-vastaava Asko 
Koskimäki

Rakennusinsinöörikilta ry (IK)
Vuonna 2007 Rakennusinsinöörikilta järjesti killan perinteisiä 
tapahtumia ja uusiakin tapahtumia saatiin. Olimme enemmän 
yhteydessä Helsingin yliopiston ainejärjestöjen kanssa. Kut-
suimme yliopistolta ympäristöalan ja geologian opiskelijoita 
tutustumaan Otaniemeen ja sitsaamaan kanssamme. Saimme 
myös opiskelijoita Tallinasta vieraaksi viikon ajaksi syksyl-
lä. Ensimmäistä kertaa killalla oli tänä vuonna sekä isäntä 
että emäntä. Kesällä isäntämme ilmoitti haluavansa luopua 
raativirastaan. Pidimme asiasta ylimääräisen kokouksen. 
Uutta isäntää ei valittu, sillä emäntämme oli sitä mieltä, että 
hän pärjäisi syksyn yksinkin. Perinteiset killan tapahtumat 
järjestettiin kuten kotimaan pitkä excursio, vuosijuhlamme 
Hermanninsitsi 94, puolivuosijuhlamme ja eriaiheisia opin-
toiltoja. Syyskuussa 31 kiltalaista lähtivät viikoksi Dubliniin 
ulkomaan excursiolle. Matka oli antoisa, ja matkaajat pääsivät 
vierailemaan erittäin vaikuttavassa kaivoksessa. Keväällä rat-
kesi sillanrakennuskilpailu, ja sillanrakentamisen alkupama-
us pidettiin syksyllä. Silta rakennetaan Ossinlammelle ja sen 
on tarkoitus valmistua TKK:n sata vuotta yliopistona -juhla-
vuoden aikana. Oltermannimme Juha Paavolan kolmevuo-
tiskausi päättyi keväällä 2007, mutta iloksemme hän suostui 
toiselle kaudelle, joten saimme järjestää vaihtositsit. Uudet 
fuksit saapuivat syksyllä ja olivat alusta alkaen ennennäke-
mättömän innokkaasti mukana tapahtumissa. Heitä valittiin 
suuri joukko killan toimihenkilöiksi joulukuussa.

Puheenjohtaja: Maarit Leppänen

Kirjuri Katri Leino, rahastonhoitaja Jasmiina Järvinen, opinto-
toimikunnan pj.Topias Siren, sisäasiaintoimikunnan pj. Jouni 
Kolppanen, excursiomestari Niina Kärkäs, ulkoasiaintoimi-
kunnan pj.Lauri Laukkanen, Ruutisten päätoimittaja Mikko 
Sillanpää, phuksitoimikunnan pj. Anna Keskinen

Teknillisen korkeakoulun Arkkitehtikilta ry 
(AK)
Arkkitehtikillan osalta vuosi sujui työntäyteisissä merkeis-
sä. 100-vuotisjuhlavuoden järjestelyt aloitettiin. Muilta osin 
vuotta värittivät yhteistyön lisääminen osaston sekä muiden 
arkkitehtikiltojen kanssa ja killan tilojen parantaminen. Ke-
väällä kerättiin laaja palaute osaston ja killan toiminnasta ja 
se sai lämpimän vastaanoton niin opiskelijoilta kuin osas-
tolta. Syksyllä Arkkitehtikillan Majalle saatiin porakaivo 
ja kiltahuoneelle uusi tyylikkäämpi ilme betonisohvineen. 
Vuosi huipentui joulukuussa 99. Wähäjouluun, jossa laulut 

korvattiin askartelulla.

Puheenjohtaja: Elina Tenho

Sihteeri Jyrki Vanamo, rahastonhoitaja Rikhard Grahn, tie-
dottaja Mirja Puoskari, isäntä Robert Hanson, emäntä Antti 
Härkönen, fuksikapteeni Jesper Jokilehto, HTK Meri Panka-
koski, opintovastaava Janne Kivelä, majava Jonas Löfroos, yri-
tyssuhdevastaava, vpj. Karoliina Tuokkola-Liljavirta, ulkkariv-
astaava, Hilla Rudanko, kulttuurivastaava Olli Hanhirova

Teknillisen korkeakoulun Sähköinsinööri-
kilta ry (SIK)
Otaniemen suurin kilta SIK toimi aktiivisesti kaikilla rinta-
millaan, ja vuoden päätavoite oli tavoittaa mahdollisimman 
moni 1700 jäsenestä. Lähes viikoittain järjestettyjen illan-
viettojen, mm. sitsien, saunailtojen ja bileiden, lisäksi killan 
piirissä harrastettiin paljon urheilua ja yrityssuhteita. SIK:
n vuosi muistetaan ehkä eniten sitseistä, joita järjestettiin 
vuoden aikana ainakin 13. Opintoihin liittyviä tapahtumia 
järjestettiin myös paljon, ja kilta pyrki olemaan aktiivinen 
vaikuttaja TKK:hon liittyvissä asioissa. Onnistuminen laa-
jalla rintamalla edellytti loistavaa viestintää. Tiedotus ja Sös-
sö, vuoden 2007 kiltalehti, tekivät loistavaa työtä ja auttoivat 
muita toimikuntia toiminnassaan. Loppuvuonna myös Bi-
oIT:n opiskelijoiden yhdistys Inkubio kiltaantui. SIK pyrki 
tukemaan uuden killan perustamista mahdollisuuksiensa 
mukaan. Kokonaisuutena vuosi sujui erittäin mainiosti, ja 
halukkaita killantoimijoiksi tulevalle vuodelle oli ennätys-
paljon. Tästä on hyvä jatkaa tuleviin haasteisiin!

Puheenjohtaja: Olli Laine

Sihteeri Sanna Kuikka, rahastonhoitaja Emmi Välimäki, 
fuksitoimikunnan pj. Otto Parantainen, yrityssuhdemestari 
Miika Heini, hovimestari Otto Palonen, 
opintomestari Henna Vepsäläinen, tiedotusmestari Janne 
Holm, pääsössö Pekko Ahtiainen, sisämestari Jussi Nurmi-
nen, ulkomestari Lauri Hyvärinen

Tietokilta ry (TiK)
Tietokillan uusi, vuosikurssiltaan poikkeuksellisen nuori, nel-
jä phuksia sisältävä ja kokoonpanoltaan hieman muuttunut 
hallitus aloitti vuoden 2007 Muistinnollauksen järjestelyjen 
merkeissä. Koska toinen phuksiwaari tiputettiin pois ja tilalle 
hallitukseen otettiin kulttuurimestari, oli työnjako vuosijuh-
lien osalta hieman erilainen kuin aikaisemmin, mutta juhlat 
saatiin hyvin kasaan varsin aikaisesta ajankohdasta huolimat-
ta. Ravintola Kadetissa pidetyssä vuosijuhlassa nähtiin myös 
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Tietokillan hienon uuden lipun ensiesiintyminen ja juhla-
puhujana oli emerituspuheenjohtaja Jussi Harvela. ProTiK-
merkit menivät erittäin ansioituneille Minttu Mustoselle ja 
Juha Laitiselle. Uusi kulttuurimestari osallistui aktiivisesti 
tapahtumien järjestelyyn ja vuonna 2007 oli paljon erilaisia 
kulttuuritapahtumia, kuten maistelu-ja peli-iltoja sekä excuja 
teatteriin ja konsertteihin. Kulttuurimestarin vastuualueelle 
kuuluivat myös liikuntatapahtumat.

Tietokillan hallitus ei ollut ainoa muutoksen kourissa kamp-
paileva instanssi. Koko rakas opinahjomme Teknillinen kor-
keakoulu päätettiin yhdistää Helsingin kauppakorkeakouluun 
ja Taideteolliseen korkeakouluun ja nimetä uudelleen Huip-
pu/innovaatio/ ...yliopistoksi. Tämä poiki myös hallinnolli-
sia uudistuksia. Osasto ja laboratoriot lakkasivat olemasta ja 
muuttuivat laitoksiksi vuoden 2008 alussa. Tietotekniikan 
osasto yhdistyi tutan, fyssan ja AS:n viestintäpuolen kanssa 
Informaatio- ja luonnontieteiden tiedekunnaksi, jonka de-
kaaniksi nimettiin Olli Simula. Uudistukset aiheuttivat jonkin 
verran päänvaivaa opintomestarille. Uuden laitoksen kiltojen 
välille viriteltiin yhteistyötä ja sovittiin alustavasti opintomes-
tarien tapaamisia ja kiltakivaa vuodelle 2008. 

Excursiot laajenivat täysin uusiin ulottuvuuksiin. Kotimaan 
pitkän sijaan lähdettiinkin Baltian pitkälle. Bussi suunta-
si ensin Saarenmaalle Eestiin, josta ajettiin Pärnun kautta 
Latvian puolelle Riikaan. Riikassa vietetyn railakkaan illan 
jälkeen pakattiin excuilijat takaisin bussiin ja suunnattiin 
takaisin veljeskansan asuinsijoille Eestiin ja siellä vanhaan 
ja kauniiseen Tarttoon. Tartossa sitsattiin ja paikallisen yli-
opiston suomalaiset opiskelija tulivat tervehtimään excu-
laisia ja näyttivät seuraavana aamuna opinahjoaan. Tartos-
ta otettiin suunta kohti kotia ja ajettiin Tallinnaan. Matkan 
varrella käytiin vielä excuilemassa muovitehtaalla ja A le 
Coqin kaljatehtaalla sekä nopealla visiitillä Tallinnan tek-
nillisessä yliopistossa. 

Wappu 2007 oli säältään perinteisen jäätävä. Wappusitsiellä 
nähtiin Xenoja ja Kapteeni Amerikkaa. TKY lakitti Mantan 
todennäköisesti viimeistä kertaa TKY:nä. Tietokillan phuksit 
kunnostatuivat wappuna erityisesti ja jakoivat ensimmäistä 
kertaa Tietokillan historiassa lakit. 

Puolivälissä vuotta hallitus sai uutta verta pakkiin, kun toi-
nen isännistä vaihdettiin. Hallitus järjesti ensimmäistä ker-
taa vaihdon pelkälle isännälle ja huomasi, että kesällä vaih-
taminen on erittäin mukavaa, kun ei tarvitse tarpoa lumessa 
tai rännässä. Sen lisäksi, että KP olikin BP, ei perinteinen 
Lenskin excukaan suuntautunut Pietariin vaan tällä kertaa 

lähdettiin junalla Moskovaan. Excuporukka joutui majoit-
tumaan kahteen eri hostelliin vähän eri puolille Moskovaa 
mutta excuilemaan onnistutttiin silti. Juri Gagarinin ava-
ruuspalloja päästiin tapittamaan Energian yksityismuseoon, 
kunhan ensin venäläisellä tehokkuudella opas löydettiin jos-
tain teollisuusalueen uumenista. Moskovassakin sitsattiin ra-
vintolassa. Täysin ongelmitta ei sitsaaminen sujunut vaikka 
ruokana olikin sertifioitua jänistä. :) 

Tietokillan phuksit järjestivät perinteiset Cännärit mafia-
teemalla Baarikärpäsessä. Phuksit tekivät monelle tarjouk-
sen josta ei voinut kieltäytyä hankkimalla aiheeseen sopivaa 
sponsorointikrääsää myös pilailutarvikeliikkeestä ja innostivat 
ihmisiä pukeutumaan mafiaisesti. Loppuvuodesta järjestettiin 
sukupolvisitsit eli 3G-sitsit. Mukana olivat sitsaamassa säh-
köläiset, tikkiläiset sähkön “lapsina” ja AS ja Athene TiKin 
lapsukaisina. Yrityspuolella oli mukavan vilkasta ja yritysex-
cursioista oli välillä jopa ylitarjontaa. Yritykset myös uudis-
tivat jonkin verran excursiokonseptejaan ja jotkut järjestivät 
tavanomaista runsaammin excuja. Vanhat yhteistyökumppanit 
jatkoivat yhteistyötä ja muutamia uusiakin löytyi. Vaaliko-
kouksessa löydettiin taas paljon innokkaita uusia toimijoita 
ja kilta jäi vuodeksi 2008 varsin hyviin käsiin.

Puheenjohtaja: Anna Zaitsev

Sihteeri Mikko Ikola, rahis Julius de Brujin, ulkomestari 
Jenni Stenman, yrityssuhdemestari Jyry Suvilehto, kulttuu-
rimestari Antti Pitkänen, opintomestari Klaus Lehtonen, 
tiedottaja Visa Putkinen, isäntä Antti-Iivari Kainulainen, 
isäntä kevät Aino Reinvuo, isäntä syksy Juuso Mäyränen, 
phuksiwaari Otto Hilska

Tuotantotalouden kilta Prodeko 
Prodekon 41. toimintavuonna killan puolipitkät excut suun-
tautuivat keväällä Pietariin ja syksyllä Saksaan. Vuoden ai-
kana pohdittiin runsaasti tiedekuntauudistuksen ja huippu-
yliopiston vaikutuksia yhteistyössä tuotantotalouden osaston 
kanssa. Prodekon joukkue voitti toista kertaa peräkkäin kan-
sainvälisen TIMES-casekilpailun. Vuosi huipentui vuosijuh-
la Diskonttaukseen, jossa palkittiin Pro Prodeko -ansiomer-
keillä Tuukka Eloranta ja Sebastian Knight.

Puheenjohtaja: Tuomo Pesonen

Opintovastaava Linda Alanen, fuksikapteeni Iiris Kolu, ex-
cumestari Nelli Lähteenmäki, rahastonhoitaja Sanna Mut-
ka, yrityssuhdevastaava ja vpj. Ilmari Ollila, sihteeri Jenni 
Perätalo, ulkoministeri Nora Rosendahl, isäntä Timo Ter-
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vola, sisä- ja kulttuuriministeri Atso Takala, mediakeisari 
Tuomo Vepsäläinen

Vuorimieskilta (VK)
Vuosi 2007 oli Vuorimieskillan 60.-vuotisjuhlavuosi. Killan 
historiaa juhlittiin vuosijuhlassa Dipolissa 30.11., jossa jaet-
tiin killan historian ensimmäiset ansiomerkit. Juhlaan osallis-
tui vuorimiehiä aveceineen sekä kutsuvieraita yhteensä noin 
430 henkilöä. Juhlavuoden aikana julkistettiin juhlajulkaisu 
killan kymmenestä viime vuodesta ja Taskumatti-laulukir-
ja. Vuoden aikana ei unohdettu perinteisiä tapahtumia vaan 
Vappulounas, Bergsspex ja muut tapahtumat järjestettiin 
normaaliin tapaan.

Puheenjohtaja: Päivi Tikkanen

Varapuheenjohtaja Janica Solehmainen, sihteeri Leena Iko-
nen, rahastonhoitaja Jörn Rohleder, isäntä Johannes Ikonen, 
emäntä Johanna Haapasalmi, opintovastaava Juha Pääkkö-
nen, excursiomestari Miia Pesonen, fuksivääpeli Anu Sep-
pälä, päätoimittaja Pilvi Hietanen (18.9. saakka)

3.3 Yhdistykset

AIESEC HUT ry:n tavoitteena on kehittää jäseniään tar-
joamalla heille mahdollisuus työharjoitteluun ulkomailla, 
johtamiskokemusta sekä kansainvälinen oppimisverkosto. 
Oppimisverkosto tarkoittaa henkilökohtaisen kehityksen 
tukemiseen tarkoitettua kokonaisuutta, joka muodostuu 
reflektoinnista, mentoroinnista, tiimityöstä, oppimistapah-
tumista, seminaareista ja virtuaalisesta oppimisverkostosta. 
Kausi 2007 - 2008 alkoi toukokuussa 2007 ja helmikuuhun 

2008 mennessä olemme tarjonneet yhdelle opiskelijalle työ-
harjoittelupaikan ja kolmelle kokemuksen tiimin johtamises-
ta. Parikymmentä opiskelijaa on tavalla tai toisella ottanut 
osaa oppimisverkostoomme. 

Marraskuussa Suomeen vaihtoon tuli kauttamme puolalainen 
Woiciech Piekutowski. Syksyllä vaihto-ohjelmaan valittiin 
TKK:lta Betelhem Legesse, joka aikoo lähteä harjoitteluun 
kesäkuussa. Tammikuussa kansallisen vaihtoprojektin kautta 
tuli Suomeen 11 harjoittelijaa eri maista. He hajaantuivat eri 
kaupunkeihin, mutta viettivät ensimmäiset kolme viikkoaan 
Helsingissä koulutuksen merkeissä. Järjestimme näille har-
joittelijoille asunnot sekä vapaa-ajan toimintaa. 

Pidimme syksyn alussa huolellisesti suunnitellun markki-
nointikampanjan ja jäsenten perehdytyksen. Tulokset nä-
kyivät, sillä vielä tammikuussa yli puolet rekrytoiduista oli 
aktiivisesti mukana toiminnassa. Osallistuimme aktiivisesti 
sekä kansallisiin että kansainvälisiin seminaareihin. Yhteen-
sä 11 jäsentä on osallistunut vähintään yhteen kansalliseen 
ja kolme kansainväliseen seminaariin. Järjestimme syksyn 
aikana improkoulutuksen, johtajuusaiheisen lukupiirin, 
paneelikeskustelun opiskelijoista yhteiskuntavaikuttajina 
sekä pikkujoulut. Otimme myös yhteyttä moniin alumnei-
himme ja käynnistimme mentorointiohjelman, johon osal-
listui viisi jäsentä.

Kuten perinteenä on ollut, hallituksen rooli toiminnassa oli 
melko vähäinen ja Executive Board (EB)-tiimi (toimihenkilöt) 
pyöritti toimintaa. Hallituksen rooli oli lähinnä seurata mitä 
EB tekee sekä kommentoida ja antaa vinkkejä. Hallituksen 
päätehtävänä on johtaa yhdistyksen toimintaa lain ja yhdis-
tysjärjestyksen mukaan. Hallituksen jäsenet ovat yhdistyksen 
varsinaisia jäseniä ja heidät valitaan vuodeksi kerrallaan.

Akateeminen jaloviinaseura on perinteilleen uskollisena 
toiminut yhdistävänä voimana Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunnan jaloviinakulttuurin ystäville myös vuonna 
2007. Pieni, mutta sitäkin pippurisempi yhteisö on nauttinut 
omanlaistaan suosiota etenkin ylioppilaskunnan keskuudes-
sa, mutta edustanut myös sen ulkopuolella.

Vuonna 2007 Akateeminen jaloviinaseura osallistui Otasuun-
nistukseen ja Kampusriehaan välittäen näin tietoa yhdistyk-
sestä ylioppilaskunnan piirissä. Näissä tapahtumissa myytiin 
seuran haalarimerkkejä sekä jalositsikirjaa. Valistuineimmille 
saatettiin antaa mukaan jopa seuran oma lauluvihko, josta 
lisää myöhemmin.
Vuonna 2007 Akateeminen jaloviinaseura järjesti jäsenistöl-

Lähde: AISEC HUT ry
AIESEC HUT ry
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leen saunailtoja, vuosi- ja puolivuosijuhlat, jalon excursion 
Ravintola Toriin sekä piti tietenkin sääntömääräiset yhdis-
tyksen kokoukset. Syksyllä oli alun perin tarkoitus pitää vain 
yksi varsinainen saunailta, mutta koska tällöin emme pääs-
seet saunomaan, saimme ilmaisen vuoron ja pidimme toiset 
iltamat. Vuosijuhla pidettiin huhtikuun 14. päivänä Otakaari 
20:n pienellä puolella. Osallistujat olivat enimmäkseen hal-
lituksen jäseniä, mutta muutama uusikin jäsen uskaltautui 
paikalle. Hauskaa oli, kuten aina!

Tapahtumissaan sekä jatkuvasti nettisivujen välityksellä seura 
teki näkyvyyttä myymällä haalarimerkkejä sekä jalositsikirjo-
ja. Näitä, kuten muitakin asianmukaisia kulutushyödykkeitä 
säilytettiin seuran varastotilassa Jämeräntaival 3A:ssa.

Puolivuosijuhla ”Karhumäen valtaus” pidettiin joulukuun 5. 
päivänä eteläsuomalaisen osakunnan tiloissa Helsingissä. Ta-
pahtumaan osallistui kymmenkunta jäsentä, sopivasti uusia ja 
vanhoja. Tila osoittautui sopivan erinomaisesti tarkoitukseen. 
Seuran ja tämän tapahtuman perinteitä vaalittiin ansiokkaas-
ti, uudet jäsenet omaksuivatkin nämä helposti.

Tapahtumatoiminnan ohella Akateeminen jaloviinaseura 
julkaisi oman lauluvihkonsa, piti yllä urheilutoimintaansa 
sekä haki avustusta jalluaseman rakentamiseksi Otaniemeen 
bensiiniasemien ohelle. Lauluvihkoprojektin krediitit kuu-
luvat B-laaduntarkkailija Heikki Harjulle, joka tuotti vih-
kosen alusta loppuun lauluja ja kirjasen ulkoasua myöten. 
Näitä jaettiin uusille jäsenille jäsenyyden merkiksi. Vihon 
erittäin epävirallinen läpilaulanta suoritettiin Karhumäen 
valtauksen yhteydessä, niidenkin laulujen osalta, joihin ei 
ole melodiaa. Projekti rahoitettiin Teekkaritoiminnan edistä-
misrahaston avulla. Rahastolta anottiin myös 121 044 euron 
avustusta jalluaseman rakentamiseksi, mutta jostakin syystä 
saatu avustus oli erisuuri kuin haettu avustus.

Urheilutoimintaan seura osallistui keväällä pelaamalla len-
topalloa sekä syksyllä pienimuotoisemmin. Kevään lento-
pallo-otteluissa osanotto oli heikompaa kuin, millä sarjaan 
osallistumista taannoin perusteltiin. Pienimuotoisempi toi-
minta onnistui sen sijaan varsin mallikkaasti siitäkin huo-
limatta, että suunniteltua jallupetankkiottelua ei saatukaan 
vielä pidetyksi.

Yhteenvetona voidaan siis hyvillä mielin todeta, että seura 
on voimissaan ja aktiivinen. Yhden tähden.

Akvan kymmenvuotisjuhlavuosi alkoi komeasti, kun 16 ak-
valaista lähti ulkomaan excursiolle Aasiaan. Matkaa oli val-

mistultu vuosi: tehty talkootöitä ja suunniteltu reittiä. Vie-
railimme Kambodzhassa ja Vietnamissa. Päädyimme näihin 
kohteisiin siksi, että osastomme vesilaboratoriolla on projek-
teja alueella. Matka oli vaikuttava kokemus kaikille osallis-
tujille ja se onnistui varsin hyvin. 

Pian matkalta palattuamme täytyikin alkaa jo valmistautua 
kymmenvuotisjuhliimme, joka järjestettiin maaliskuussa Al-
bergan kartanossa. Juhlat olivat Akvan historian suurimmat 
ja hienoimmat. Juhlat onnistuivatkin erinomaisesti. Juhlimme 
juhlavasti, mutta silti rennosti ja lämminhenkisesti. 

Juhlien jälkeen aloitimme suuren projektin TKK:n Vesi ja 
kehitys -tutkimusryhmän kanssa. Tarkoituksemme oli luo-
da nettisivusto aiheesta vesijalanjälki. Projekti huipentuisi 
tammikuussa 2008 Tekniikan päivillä, missä esittelisimme 
vesijalanjäljen. Tukea projektillemme saimme Maa- ja ve-
sitekniikan tuki ry:ltä sekä Teekkaritoiminnan edistämisra-
hastolta. Tiedottajamme toimi projektin vetäjänä ja saikin ai-
kaan todella hienot ja kattavat nettisivut: www.vesijalanjalki.
org. Projektimme sai paljon huomiota eri medioissa, mistä 
olimme mielissämme.

Audiopoli vietti juhlavuotta täyttäessään tasan 10 vuotta. 
Vuosi oli lähihistorian aktiivisin ja syksyllä järjestetty pe-
rinteinen kaiutinprojekti keräsi enemmän osallistujia kuin 
koskaan aikaisemmin. Gradientin kanssa yhteistyössä suun-
niteltuja Aniversario-jalustakaiuttimia rakennettiin yhteen-
sä noin 150 kappaletta! Myös Kinopoli remontoitiin uuteen 
uskoon ja teatteri sai oman varausjärjestelmän nettiin. Va-

Lähde: Audiopoli
Audiopolin kaiutin kurssin helmi
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rausten määrä noin kymmenkertaistui ja tila vakiinnutti 
paikkansa yhdistysten ja kaveriporukoiden käytössä. Syksyl-
lä juhlittiin myös Audiopolin 10-vuotisjuhlaa ja myönnet-
tiin kunniamerkit Janne Björklundille, Tero Nordströmille 
ja Antti Niemelälle.

Bioinformaatioteknologian opiskelijoiden 
ammattiaineyhdistys Inkubion suurin tavoite vuodelle 2007 
oli saada yhdistykselle kilta-asema. Jäsenistölle pyrittiin tar-
joamaan laajasti palveluja, edunvalvontaa ja tapahtumia sekä 
siinä sivussa keräämään taitotietoa killan pyörittämiseen. 
Myös suhteita yrityksiin ja muihin yhdistyksiin alettiin pitää 
yllä entistä aktiivisemmin. Kesällä remontoitiin ja sisustet-
tiin yhdistyksen Sähköosastolta saama kerhohuone. Vuoden 
komeaksi päätteeksi TKY:n edustajisto teki viimeisessä ko-
kouksessaan Inkubiosta Otaniemen 14. killan.

Digitaalisen median ammattiainekerho DOT keskittyi 
vuonna 2007 tapansa mukaisesti demosceneen, peleihin ja 
yrityksiin. Koulutusluontoisia tapahtumia järjestettiin peräti 
neljä kertaa. Aiheina olivat mm. demojen tekeminen, efektit, 
3d-engine, pixel shaderit, musiikin tuottaminen, grafiikan ja 
äänen generointi, ohjelmointirajapinnat ym. Saunailloissa ja 
demoilloissa pureuduttiin demoscenen uusimpaan hienoon 
ja klassisimpaan haluttuun. Pelitapahtumat vaihtelivat van-
hojen konsolien nostalgisesta tunnelmoinnista kiihkeätem-
poiseen LAN-rytkeeseen. Alan aallonharjalla käytiin, kun 
suomalainen Recoil Games esitteli lanseeraamansa uuden 
peligenren.

Elokuussa 2007 Dominantella oli kunnia esiintyä tiettävästi 
kautta aikain ensimmäisenä suomalaisena sekakuorona mai-
neikkailla BBC Proms -festivaaleilla Lontoossa. Jean Sibeliuk-
sen Myrskyä nousi Royal Albert Hallin lehtereille laulamaan 
peräti 95 hengen sinfoniakuoro, jonka osuudet orkesterin ja 
solistien ohella saivat kiitosta sekä yleisöltä että kansainvä-
listen lehtien palstoilla. Matkallelähtökonsertti pidettiin Hä-
meenlinnassa, Verkatehtaan uudessa konserttisalissa maanan-
taina 13. elokuuta. Ohjelma koostui yksinomaan Sibeliuksen 

musiikista säveltäjän kuolemasta kuluneiden tasavuosien 
kunniaksi. Heathrow’lle lennähdettiin varhain seuraavana 
aamuna, ja konserttipäivä käynnistyi orkesterin, solistien ja 
kuoron yhteisellä kenraaliharjoituksella henkeäsalpaavissa 
puitteissa: 8 000 kuulijaa vetävä Royal Albert Hall korkeuk-
siin kaartuvine kupolikattoineen, hehkuvanpunaisine ver-
hoiluineen ja majesteettisine urkuineen oli näky, jollaiseen 
ei joka päivä törmää. Kun sali illalla vielä täyttyi tuhansista 
klassisen musiikin ja, Britanniassa kun ollaan, Sibeliuksen 
ystävästä, oli konsertin tunnelma taattu: bravo-huudot rai-
kuivat aplodien seassa jo ennen väliaikaa.

Elektronisen musiikin kulttuuriyhdistys Entropyn tapah-
tumatarjonta laajeni vuonna 2007, kun yhdistys järjesti en-
simmäistä kertaa huippusuositut DJ-koulutukset. Oppitun-
nilla tutustuttiin vinyylisoittimilla miksaamisen perusteisiin. 
Osallistujille tarjottiin myös henkilökohtaista ohjausta ker-
hohuoneella. Vuoden tapahtumat järjestettiin pääasiassa 
Otaniemessä. Laskiaisten ohjelmaan kuuluivat Dipolin Gra-
vitaatio-bileet, joissa Entropy täytti pitkästä aikaa juhlakäyt-
töön otetun Luolamies-salin hyvällä rytmimusiikilla. Maalis-
kuussa OUBS:n studio muuttui Otaniemen metroasemaksi 
toimituksen kanssa yhteistyössä toteutetuissa Otaniemi Un-
derground Bass Station -bileissä. Kesäkuussa Smökki täyttyi 
erikoisista asusteista naamiaisbileissä. Syksyllä osallistuttiin 
Aura of Goa -yhteistyöbileisiin Täffällä ja järjestettiin omat, 
erittäin onnistuneet teknobileet Smökissä. Syksyllä järjes-
tettiin vanhoille ja uusille jäsenille pöytäjuhla E-gaala, jossa 
jaettiin tunnustuksia yhdistyksen toiminnassa ansioituneille 
henkilöille. Vuoden kohokohta oli kaksipäiväiset Kesäsiirto-
la-metsäbileet, jotka järjestettiin sisarjärjestömme Helsingin 
yliopiston teknokulttuurin ystävät (HYTKY) kanssa. Tapah-
tuma keräsi kolmisensataa juhlijaa Nummi-Pusulan metsään 
nauttimaan luonnon rauhasta ja monipuolisesta musiikista 
kahdella ulkoilmalavalla.

Geomatiikan kerho Poligoni ry:n keskittymiskohteet vuon-
na 2007 olivat yhdistyksen tutuksi tekeminen fukseille ja 
muille nuoremmille opiskelijoille sekä yhteistoiminnan ke-
hittäminen mm Maanmittarikillan ja Fundin kanssa. Näis-
sä tavoitteissa onnistuttiin vähintäänkin hyvin, sillä erilai-
sia tapahtumia sekä muita toimia oli runsaasti ja kävijöitä 
tapahtumissa riitti. Myös hallitus vuodelle 2008 nuorentui 
vuosikymmenellä, mikä myös osoittaa, että tavoitteissa on-
nistuttiin. Erilaisia yhteisiä tapahtumia ja toimia olivat mm. 
harkkasaunat, phuksisauna, phuksiexcu SITOon, laboratori-
opalautteen teko osastolle ja Maanjäristys. Poligoni piti myös 
jo totuttuun tapaan aktiivisesti yllä suhteita alan yrityksiin 
ja toimijoihin erilaisten tapahtumien myötä. Esimerkiksi 

Lähde: Poligoni ry
Geotiikan kerho Poligoni ry
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Lähde: Entropy
Entropy ja OUBS järjestivät yhteistyössä Otaniemi 

Underground Bass Station -teknobileet huhtikuussa 2007

järjestimme marraskuussa Teemapäivän aiheella “Paikan-
nussovellukset”. Päivään mahtui monta erilaista puhujaa ja 
mielenkiintoiset aiheet vaihtuivat aina käyttäjänäkökulmasta 
akateemiseen tutkimukseen. Kävimme myös Kööpenhami-
nassa excursiolla tutustumassa paikalliseen maanmittausalan 
opiskeluun, tutkimustoimintaan sekä kulttuuriin. 

Teknillisen korkeakoulun Graafisen kerhon, GRAKin, toi-
minta noudatti vuonna 2007 edellisvuosina hyväksi havaittuja 
suuntaviivoja. Kerho järjesti vuoden aikana muutaman sau-
na- ja viininmaisteluillan lisäksi viisi excursiota graafisen- ja 
viestintäalan yrityksiin, kaksi pääkaupunkiseudulle ja kolme 
pidemmälle kotimaahan. Vuoden päätapahtumana oli jälleen 
kerran ViTu, Viestinnän Tulevaisuus -seminaari, jossa olivat 
puhumassa Markku Lamminluoto (SWelcom Oy) ja Helene 
Juhola (Viestinnän Keskusliitto).

Kalliotekniikan kerho ry KTK panosti ahkerasti myös vuon-
na 2007 ja seurauksena oli räjähtävää toimintaa. Vuoden ai-
kana saatiin tietoa mm. geofysiikasta ja kalliotutkimusme-
netelmistä ja käytiin ekskursiolla keskustan huoltotunnelissa 
ja Stockmannin uudessa pysäköintiluolassa.
Kuntoa pidettiin yllä sulkapalloturnauksessa ja mahdolliset 
hyödyt mitätöitiin korkkaamalla Wappu käyntiin grillikau-
den avajaisilla. Syksyn pitkällä ekskursiolla tutustuttiin mm. 
räjähdysainetehtaaseen, louhintalaitteiden valmistamiseen, 
kalkkikaivokseen ja Suomen kauniiseen saaristoon.

Kobota harjoitteli vanhoja Okinawalaisia asetaitoja viikoit-
tain vuoden ympäri, lyhyitä kesä- ja joulutaukoja lukuun 
ottamatta. Jäseniä osallistui myös kobudoleireille ja vyöko-
keisiin. Uusia jäseniä houkuteltiin mukaan toimintaan Kam-
pusriehassa pidetyllä näytöksellä.

Maik:n Vuosi 2007 alkoi mukavasti saunaillalla: Ruokaa riit-
ti ja hauskaa oli. Ennen uuden lukuvuoden alkua vanhat ja 
tulevat raksalaiset, maanmittarit ja arkkitehdit kokoontuivat 
yhteen Maik-varaslähtöön Luukin leirikeskukseen. Vuosit-
taiset Maik-sitsit järjestettiin tänäkin syksynä. Täysi Smökil-
linen itämaateemaisesti pukeutuneita opiskelijoita varmisti 
tunnelman pysymisen katossa.

Maisema-arkkitehtikerho Vista järjesti vuonna 2007 perin-
teiseen tapaan illanistujaisia yritysesittelyiden, fuksiaisten ja 
loisteliaiden pikkujoulujen merkeissä. Vista osallistui myös 
Sorvalin hautausmaan kunnostukseen Viipurissa sekä järjesti 
excursion Tallinnaan. Syksyllä ilmestyi kerholehtemme Ravis-
ta, jossa käsiteltiin erityisesti luovuutta ja inspiraatiota.

Metallikerho järjesti ekskursiot keväällä Aker Yardsin Tu-
run telakalle ja Ovakon valssaamolle Taalintehtaalle. Syk-
syllä vierailimme Uudessakaupungissa Valmet Automotiven 
autotehtaalla. Lisäksi perustettiin ulkomaanekskursiotoimi-
kunta, jonka tavoitteena on järjestää matka Kiinaan syksyl-
lä 2008. Talkootöitä tehtiin jälleen mm. TKY:n vuosijuhlan 
silliksellä.

Toiminta Orangin omalla boulderointiseinällä, pesällä, jat-
kui siitä mihin se vuoden vaihteessa jäi. Kaikille jäsenille 
avoimet vuorot pyörivät kaksi kertaa viikossa ja kausikortin 
lunastaneet kävivät treenaamassa kaikkina mahdollisina ai-
koina. Kevättalven aikana saatiin päätökseen toinen pesä-
cup. Tiukan kuuden osakilpailun sarjan voitti Kari Luojus. 
Syksyllä alkoi uusi sarja pesäcupia ja JMT 3A:n talosaunasta 
saatiin vuoro Orangille treenien jälkilöylyjä varten. Syksyl-
lä pesän varasto rupesi toimimaan myös jääkiipeilyvälinei-
den lainaamona.

Keväällä järjestettiin suuren suosion saanut boulderkierros 
lähiseudun parhaille kallioille. Viikoittain joku kallion hyvin 
tunteva opasti muita paikalla ja kerho lainasi pädejä ja organi-
soi kimppakyytejä. Tapahtumat kiinnostivat jäsenistöä hyvin 
ja niitä riitti pitkälle kesään asti. Arki-iltojen boulderointiret-
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kien lisäksi lauantaisin käytiin porukalla lähiseudun korke-
ammilla kallioilla harrastamassa oikeaa kalliokiipeilyä.

Kesällä järjestettiin muutama kiipeilyreissu. Trädikiipeily-
kokeilu Hollolan Havukalliolla sai hyvän osannoton. Myös 
Kustavin kiipeilytapahtumassa oli Orangilla mukana oma 
delegaationsa. Kaupunkitapahtuma DBTL:n aikana käytiin 
myös katsastamassa Turun bouldereita ja kalliota.

Kurssirintamalla kouluttajat olivat jälleen aktiivisia ja piti-
vät toistakymmentä alkeis-, liidi- ja kalliokurssia. Kursseilla 
kävi yli sata ihmistä saamassa oppia turvalliseen kiipeilyyn. 
Kurssituloilla parannettiin Orangin varustevalikoimaa ja 
rahoitettiin muuta toimintaa. Helmikuussa pidettiin myös 
jääkiipeilykokeilu. 

Viihteellisemmän toiminnan huipentuma oli jälleen pikku-
jouluristeily Tukholmaan.
Moni jopa pääsi tällä kertaa kiipeämään ruotsin sisäseinille.  
Suurta suosiota saivat myös Helsingin kiipeilykeskuksessa ja 
Flash ry:n tiloissa järjestetyt saunaillat.

Heisei 19 toi mukanaan suuria uudistuksia Otakutin kannal-
ta. Koko hallitus oli vaihtunut vanhoista jääristä uusiin fuk-
seihin ja ei enää niin uusiin fukseihin, mutta uusiin jääriin 
joka tapauksessa. Ehkäpä tästä syystä vuosi kuluikin monin 
paikoin nuorekkaalla flegmaattisuudella. Vanhojen jäärien 
jyrähtelyllä ja vanhan kansan viisaudella vuosi saatiin kui-
tenkin läpi loppujen lopuksi varsin kunniallisesti. Jo heti ke-
vätkausi toi mukanaan uudistuksia Otakutissa, kun videoil-
toihin otettiin ensimmäistä kertaa live actionia, japanilaista 
näyteltyä tv-draamaa. Näytetty sarja, Densha Otoko saikin 
varsin lämpimän vastaanoton ja siten jätti oven auki näytel-
lylle materiaalille tulevaisuudessa. Kevään lähestyessä kesää 
juhlistettiin vuosia, ja tätä tarkoitusta varten Otaniemeen 
saapuikin paljon ystäviä ympäri Suomen villiseutuja, mm. 
Hervannasta. Kevään aikana allnightereissa ihmeteltiin Uut-
ta uljasta maailmaa. Otakutin kesä kului pitkälti grillatessa 
ja ravintola-excuilussa, mutta heti syksyn ja fuksien saavut-
tua Otakut pärähti voimalla käyntiin. Kevään uudistusten 
myötä myös vanha Otasuunnistus-konsepti sai kyytiä. Uusi 
rasti toimi mainiosti ja suunnistajatkin näyttivät siitä nautti-
van. Syksyllä videoiltojen lisäksi käytiin jälleen excuilemassa 
ravintoloissa ja Rakkautta ja anarkiaa -filmifestivaalilla vil-
kuilemassa Maameren tarinoita. Olipa jokunen Otaku Ylen 
haastateltavanakin. Otakutin vuosi päätettiin ja uusi aloitet-
tiin S-lafkan katolta ilotulitusta seuraten.

Otaniemen Biljardiklubin Biklun jäsenmäärä oli vajaa 30 

vuonna 2007. Yhdistyksen tila oli kuitenkin kovassa käytössä, 
sillä etenkin snooker-pöydälle löytyi kysyntää. 
Vastaavanlaista pöytää ei löydy ihan läheltä muualta ja pelaa-
minen sellaisella on kallista. Myös yhdistyksen pool-pöydälle 
riitti käyttäjiä, sillä useat teekkarit tulivat jäsenten vieraina 
pelaamaan tilassamme.

Saimme tilaamme remontoitua siistimmäksi vuoden aikana: 
lisäsimme valoja, maton lattialle ja tarvikkeita pelaamista 
varten. Remontti onkin viittä vaille valmis ja valmistunee 
vuoden 2008 aikana.

Vuoden aikana järjestettiin myös peliturnauksia ja tehtiin 
suunnitelmia tulevaa vuotta varten.

Otaniemen Jyllääjien virallisten lajien lajivastaavien teh-
tävistä laadittiin toimihenkilöohjesääntö seuran hallintoa 
selventämään. OJyn joukkueet ja yksittäiset urheilijat osal-
listuivat vuoden mittaan useisiin sarjoihin, turnauksiin ja 
liikuntatapahtumiin. Uusia joukkueita kasattiin salibandyyn 
ja curlingiin. Curlingissa käynnistettiin yhteistyössä muiden 
pääkaupunkiseudun curlingseurojen kanssa junnuvalmen-
nus. Seuramestaruutta ratkottiin kolmessa lajissa: keilailus-
sa, tenniksessä sekä suunnistuksessa. Otaniemen Jyllääjät 
menestyi myös Akateemisessa MM-kyykässä, sijoittumalla 
kolmella joukkueella 64 parhaan joukkoon, ja Suopotkupal-
lon MM-kisoissa sijoittumalla neljänneksi.

Otaniemen Ympäristöseuran vuosi 2007 kului yhteiskun-
nallisissa merkeissä, kun keväällä järjestettiin vaalipaneeli ja 
syksyllä keskusteltiin opiskelijoiden vaikutusmahdollisuuk-
sista useamman järjestön voimin. Muita vuoden merkkita-
pauksia olivat kesällä valmistunut sääntömuutos sekä erityi-
sesti Otaniemen kierrätyskeskuksen pyörittäminen yhdessä 
muiden yhdistysten kanssa toukokuussa olleista avajaisista 
lähtien. Muuten vuosi sujui normaalisti monine retkineen 
ja saunailtoineen.

Keväällä 2007 Otaonnela Floorball ry:n, FLOBin, naisten 
edustusjoukkue pelasi 1-divisioonassa, ja miesten edustus-
joukkue 3-divisioonassa. Sarjakauden päättyessä keväällä 
naiset putosivat takaisin 2-divisioonaan, kun taas miesten 
edustusjoukkue selvisi nousukarsintoihin, missä menestys-
tä ei kuitenkaan tullut. FLOBin molemmat kakkosjoukku-
eet säilyttivät paikkansa, naiset 4-divisioonassa ja miehet 
6-divisioonassa.

Polin Canastakerho PoCA perustettiin loppusyksystä 2006 
palvelemaan ja yhdistämään Canasta:sta kiinnostuneita TKY:



7�

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2007 

Lähde: Polijazz ry
Polijazzin breikkaajia monitoimitilassa.

n jäseniä. Vuosi 2007 oli siis käytännössä PoCa:n ensimmäi-
nen toimintavuosi. Tämä ei kuitenkaan tarkoita, että juuri 
mitään ei olisi tapahtunut, vaan pikemminkin päinvastoin, 
paljon saatiin aikaiseksi ja yhdistys pääsi toivottavasti pitkän 
taipaleensa alkuun. Kaikki oikeastaan alkoi siitä, että TKY:
n myöntämillä avustuksilla saatiin hankittua PoCa:lle omat 
pelikortit, joilla pelata. Yhdistykselle suunniteltiin myös logo, 
jonka pohjalta teetettiin haalarimerkkejä. Merkit osoittau-
tuivat suureksi menestykseksi ja niiden myynnistä saaduilla 
tuloilla saatiin katettua vuosijuhlakulut. Ensimmäisenä toi-
mintavuotena tavoitteena oli uusien jäsenien kerääminen ja 
peli-iltojen järjestäminen. Otasuunnistuksessa pidetyn rastin 
ja kampusriehaan osallistumisen ansiosta uusia nimiä posti-
tuslistalle kertyi sen verran, että viikoittain järjestetyissä peli-
illoissa riitti pelaajia. Postituslista on toiminut pääasiallisena 
tiedotuskanavana, mutta tarkoituksena on laajentaa tiedotus 
ensi vuonna myös nettisivuillemme, joiden kehitys saatiin 
vihdoin potkaistua käyntiin. Sivujen myötä saadaan myös 
toivottavasti lisää näkyvyyttä ja sitä kautta uusia jäseniä. Pe-
laaminen ja juhliminen saatiin luontevasti yhdistettyä, kun 
PoCa:n yksivuotisturnaus järjestettiin vuosijuhlien yhteydessä. 
Ossinlinnan saunalla pelatun yksivuotisturnauksen päätteeksi 
pääpalkintona ollut viskipullo löysi uuden kodin ja juhlimista 
voitiin taas jatkaa. Tarkoituksena oli myös osallistua Suomen 
Canastaliiton järjestämiin virallisiin turnauksiin, mutta se ei 
kovasta yrittämisestä huolimatta onnistunut.

Poligolfin toiminta 2007 keskittyi tuttuun tapaan peliporu-
kan pyörittämiseen. Noin 80 innokasta peliporukan jäsentä 
pelasi ahkerasti Poligolfin pelioikeuksilla Vihdissä, Ringsi-
dessä, Kurkissa ja Nurmijärvellä. Pro Janne Linnermo opasti 
uusia pelaajia golfin pariin useilla alkeiskursseilla.

Polijazz ry:n vuosi alkoi tuttuun tapaan nykytanssin, breikin, 
sekä streetin parissa. Nettisivumme saivat myös alkuvuodesta 
uuden ilmeen. Keväällä tiiviskursseja pidettiin pilateksesta 
sekä salsasta. Syksyllä puolestaan lajeina olivat house, dan-
ce hall, sekä kovan kysynnän siivittämänä uudelleen pilates. 
Loppuvuodesta saimme myös virallisen oikeuskelpoisuuden 
rekisteröitymällä yhdistykseksi (ry). Tanssin sekä muun toi-
minnan ohessa 

Vuonna 2007 Polin lääketieteellisen tekniikan yhdistys 
Plättyn toiminta jatkui lähes kokonaan vaihtuneen halli-
tusporukan voimin. Jäsenmäärä kasvoi parilla kymmenellä 
– vuoden lopussa jäseniä oli 236. Kannatusjäseninä jatkoivat 
GE Healthcare ja Philips Medical Systems. Plättyn toiminta 
muodostui enimmäkseen ekskursioista ja puhetilaisuuksista, 
joiden lisäksi järjestettiin myös virkistystoimintaa.

Plätty piti yhteyttä Lääketieteellisen tekniikan laboratori-
oon järjestämällä laboratorion professorien kanssa kak-
si tapaamista, joissa keskusteltiin LFT-päivästä ja kurssien 
kehittämisestä.

Keväällä järjestettiin kaksi ekskursiota: 25.4. GE Healthca-
relle ja 23.5. Töölön sairaalaan. Syksyllä vierailtiin 3.10. Phi-
lips Medical Systemsillä ja 27.11. fuksiekskun merkeissä GE 
Healthcarella. Kaikkiin yritysvierailuihin saatiin mukavasti 
kiinnostuneita osanottajia. Kuluneena vuonna pyrittiin laa-
jentamaan vierailukohteiden joukkoa, mistä tuloksena oli 
onnistunut ekskursio Töölön sairaalaan.

Vuonna 2007 perinteinen Lääketieteellisen fysiikan ja tek-
niikan päivä järjestettiin 7.2. Otaniemessä. Plätty järjesti ma-
joituksen ja muonituksen Oulusta ja Tampereelta tulleille n. 
30 osallistujalle. 

18. tammikuuta hallitus piti sääntömääräisen vuosiko-
kouksen Otakaari 20:n saunatiloilla. Heti kokouksen jälkeen 
pidettiin kesätyöilta opiskelijoille ennen laboratorioiden ke-
säteekkarihakua. 
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Biomedical Bistro eli tuttavallisemmin BB järjestettiin 9.10. 
Otakaari 20:ssa. Puhujiksi saatiin Sovelletun elektroniikan la-
boratoriosta Raimo Sepponen, Orion Pharmalta Timo Lotta 
ja Siemensiltä Sami Sirviö. 

Kesäkuun 9. vietettiin Plättyn kesäpäivää Alvarin aukiolla pe-
laten ultimatea, minkä jälkeen jatkettiin Kattosaunalla. 

Plätty täytti kokonaiset 14 vuotta, mutta valitettavasti vuo-
sijuhla jäi järjestämättä osanottajapulan vuoksi. Hallitus 
toivoo ensi vuodeksi järjestettävän entistäkin komeammat 
kekkerit!

Vaalikokous ja pikkujoulut järjestettiin edellisvuoden tapaan 
yhdessä. Tapahtuma pidettiin Ossin linnassa 29.11. Tällä ker-
taa pikkujoulujen teemana oli Espanja ja meno sen mukai-
nen. Ohjelmassa oli tennistä, keilailua ja saunaa. Glögiä oli 
juomassa parisenkymmentä henkeä.

Polyteknikkojen Ilmailukerho ry toimi vuonna 2007 ak-
tiivisesti niin purje- kuin moottorilentoharrastuksen edis-
tämiseksi ja ylläpitämiseksi. Kursseja järjestettiin kerho-
laisille molemmissa lajeissa ja myös muu oheistoiminta oli 

aktiivista. Lisäksi kerhossa käynnistettiin sähkölentokoneen 
rakentamiseen tähtäävä projekti. Keväällä PIK:n omistama 
Diamond DA40 -moottorilentokone OH-FDA teki hallitun 
pakkolaskun moottoririkon vuoksi mereen. Vakuutusyhti-
ön lunastettua hylyn kerhossa aloitettiin selvitykset uuden 
koneen hankkimiseksi kesään 2008 mennessä.

Vuosi 2007 oli Polyteknikkojen Kuorolle monipuolinen. Sen 
aikana kuoro teki ensimmäisen ulkomaan kiertueen Juha Kui-
vasen kaudella, esiintyi neljä kertaa sinfoniaorkesterin solis-
tina ja äänitti erittäin onnistuneesti keväällä 2008 julkaista-
van Kultakauden musiikkia sisältävän levyn. Lisäksi kuorolla 
oli viisi omaa a cappella -konserttia, kaksi keväällä ja kolme 
syksyllä, sekä muutama lyhyempi esiintyminen. Maaliskuun 
alussa laulettiin kahdessa nykymusiikkipainotteisessa orkeste-
rikonsertissa, joissa PK esitti Helsingin kaupunginorkesterin 
rinnalla Luciano Berion viimeiseksi jääneen teoksen Stanze. 
Loppukevääksi huomio siirtyi Saksan ja Ranskan kiertueen 
ohjelmistoon, Sibeliuksen Kullervo-sinfoniaan ja Tulen syn-
tyyn sekä Kuulan, Madetojan, Palmgrenin ja Sibeliuksen a 
cappella -teoksiin. Helsingissä pidetyn lähtökonsertin jälkeen 
kuoro suuntasi toukokuun alussa Metziin ja Saarbrückeniin. 
Isäntäorkesterina matkalla toimi Orchestre National de Lor-
raine. Matkan kansallisromanttista a cappella -ohjelmistoa 
laajennettiin vielä syksyn alussa ja suurin osa siitä äänitettiin 
toukokuun lopussa ja lokakuun alussa Riihimäellä. Lisäksi 
kansallisromanttista ohjelmistoa, joka oli käytännössä läsnä 
vuoden kaikissa harjoituksissa, laulettiin Tekniikan päiväs-
sä, Tupsahduksessa sekä Suomen Tieyhdistyksen 90-vuotis-
juhlansa kunniaksi tilaamassa konsertissa. Joulukonsertteja 
pidettiin kaksi, toinen Tapiolan kirkossa, toinen Johannek-
senkirkossa. Lukuisten koko kuoron konserttien lisäksi myös 
kvartetit esiintyivät vuoden aikana runsaasti. Esiintymisten 
määrällä mitaten vuosi 2007 oli kvartettitoiminnan kannalta 
lähihistorian vilkkain.

Vuonna 2007 Polyteknikkojen orkesteri täytti 85 vuotta. 
Vuosijuhla järjestettiin 14.4. Tapiolasalin kevätkonsertin 
jälkeen Hanasaaren kulttuurikeskuksessa. Sitä ennen PO 
esitteli taitojaan Varkauteen ja Mikkeliin suuntautuneella 
kevätmatkallaan 24. - 25.3. Kevään konserteissa ohjelmassa 
olivat Raition Joutsenet, Sibeliuksen viulukonsertto, jossa 
solistina soitti Anna-Liisa Bezrodny, sekä Nielsenin 2. sin-
fonia. Vuonna 2007 Polyteknikkojen orkesteri oli mukana 
myös Lauri Nurksen ohjaamassa Sooloilua-elokuvassa. Ta-
piolasalissa äänitettiin ja Oopperatalolla kuvattiin koko or-
kesterin sekä pienemmän kokoonpanon soittoa. Kevätkau-
teen kuuluivat perinteiseen tapaan lisäksi Waputin Wanhalla 
Polilla 1.5. ja Tupsahdus Tapiolasalissa 12.5. PO:n syyskau-

Kuvaaja: Tuomas Kuosmanen
Polyteknikkojen Ilmailukerho ry,
OH-FDA meressä Helsingin edustalla



�1

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2007 

den ohjelmiston muodostivat Lisztin Preludit, Saint-Saën-
sin sellokonsertto nro 1, jonka solistina oli Saku Härkönen, 
ja Schumannin 4. sinfonia. Joulukonsertit pidettiin 14.12. 
Hyvinkääsalissa ja 15.12. Helsingin konservatorion salissa. 
Vuonna 2007 Polyteknikkojen orkesteria johti Petri Komu-
lainen. Koko orkesterin toiminnan ohessa PO:n pienyhtyeet 
olivat vuonna 2007 varsin aktiivisia ja esiintyivät lukuisilla 
tilauskeikoilla. PO:n pienyhtyekonsertit järjestettiin Tapiolan 
kirkossa 5.5. ja 14.10.

Polyteknikkojen Radiokerho PRK toimi kaudella 2007 ak-
tiivisesti ja sekä radioamatööriasemalla että rakenteluvers-
taalla kävijämäärät olivat suuret. Uusia jäseniäkin saatiin 
monia. Kerhon radioasema OH2TI:llä jatkettiin kilpailemista 
ja sillä osallistuttiin vuoden aikana kuukausittain järjestet-
tyihin Nordic Activity Contest -kisoihin VHF:llä, UHF:llä 
ja SHF:llä. Pääkaupunkiseudun häiriötaso on varsin korkea 
ja lisäksi vuoden aikana UHF:lle ilmestyi jokin kone häirit-
semään lisää. Kerhotilojen (ylämonttu) kävijäkirjaan kertyi 
592 kävijää ja elektroniikkarakenteluverstaallekin (alamont-
tu) 240 kävijää. Kerhoillat alkoivat keväällä torstaisin kello 
18 ja syksyllä klo 19.  

Ison maston kahden metrin antennit menivät remonttiin, 
kun tuuli katkaisi toisen ylimmistä jageista. Jagia yritettiin 
korjata pariin otteeseen, mutta hankala paikka siirsi toimen-
piteen seuraavalle toimintakaudelle. Kerhon kilpailutoiminta 
rajoittui toimintakaudella NAC VHF- ja SHF-kisoihin. HF-
kalustoa käytettiin enimmäkseen ”tavoitteettomampaan” 
yhteydenpitoon. Kerhon ja sen jäsenten korttien lähettämi-
sestä Otaniemeen huolehti perinteiseen tapaan Hyvinkään 
radiokerho OH2AU. Pitkästä aikaa kerholle tuli tuoreitakin 
kortteja ja lisäksi oli havaittavissa kerhon jäsenten aktivoitu-
minen heille saapuneiden korttien muodossa. OH2TI:n teltta 
ilmestyi edellisen vuoden tapaan Suomen Radioamatöörilii-
ton leirille, joka vuonna 2007 järjestettiin Hämeenlinnassa. 
Kerho oli edustettuna reilun kymmenen jäsenensä ja yhden 
ulkojäsenensä voimin. 

Polyteknikkojen Radiokerho järjesti keväällä tutustumis-
matkan teekkariradioamatöörikerhoille (OH2TI, OH3TR 
ja OH8TA) Salon tietotekniikkaan ja radiotekniikkaan kes-
kittyviin yrityksiin. Tutustumassa käytiin mm. Nokialla, Be-
nefonilla, ja Satelilta tultiin kertomaan meille toiminnasta. 
Lopuksi saunottiin Angelniemen Ankkurin saunalla Kokki-
lassa. Ekskursiolle osallistui kolmattakymmenettä innokasta 
teekkaria. Petri OH2KHX, Iiro OH2GXM ja Janne OH2GXN 
osallistuivat keväällä Vantaalla Hämeenkylän koululla pai-
kallisen Lions Clubin järjestämille Nuorten Harrastemes-

suille. Radioamatööritoiminnasta kiinnostuneita oli, mutta 
taisivat radiot vielä vähän pelottaa. Kerho järjesti toimin-
nan esittelysaunaillan JMT3A:n kattosaunalla. Saunaillassa 
oli mahdollisuus tutustua radioamatööritoimintaan yleisesti 
ja kerhon tiloihin. Paikalle saapuneet tuntuivat olevan kiin-
nostuneita toiminnasta, mutta enemmänkin kävijöitä olisi 
mahtunut. PRK sai Nokia Oyj:lta Timon OH2MAT:n kaut-
ta lahjoituksena kaksi Philipsin logiikka-analysaattoria, joille 
toivotaan kovaa käyttöä. Lisäksi Timo lahjoitti omia vanhoja 
amatöörilaitteitaan mm. Yaesun HF-radion. Nyt kerholla on 
HF-pelejä tarjolla useita. Antti OH2GVV hankki työpaikal-
taan Powerwarelta (Eaton Oy) lahjoituksena parikin uudeh-
koa palvelinta. Antin kautta kerholle löysi tiensä muitakin 
laitteita mm. Canalin satelliittiantenni. Nyt palvelimet ovat 
lähempänä nykyajan vaatimuksia. 

PRK:ta esiteltiin TKK:n opiskelijoille sekä otasuunnistuk-
sessa että Kampusriehassa syksyllä. Otasuunnistuksessa oli 
tunnistettavana erilaisia koaksiaalikaapeleissa käytettäviä 
liittimiä. Kampusriehassa esittelyssä oli mm. OH2GXN:n 
QROlle transseiveri.

Polyteknikkojen Sukelluskerho Kupla ry sukelsi vuoden 
ympäri. Koulutimme jäseniämme useilla tasoilla laitesukel-
luksen peruskurssista aina kouluttajakurssiin asti. Kesällä 
sukelsimme ympäri suomenlahtea viikoittaisilla leireilläm-
me. Reissuja järjestettiin myös kauemmaksi, mm. Punaiselle-
merelle ja Norjaan. Teimme 1353 sukellusta vuoden aikana. 
Uppopalloa pelattiin SM-sarjassa ja jäseniämme osallistui 
MM-kisoihin, joissa Suomen miehet voittivat kultaa.

Polyteknikkojen Tuppikerho POTTU ylläpiti tuppikult-
tuuria teekkarien keskuudessa järjestämällä peli-iltoja joka 
toinen viikko. Vuoden huipentuma oli toukokuinen excursio 
tupen SM-kisoihin Sodankylään. POTTU oli myös myötävai-
kuttamassa asiantuntemuksellaan erääseen tupesta tehtyyn 
sovelletun matematiikan erikoistyöhön.

Polyteknikkojen urheiluseura PUS valitsi vuoden 2006 
teekkariurheilijaksi korkeushyppääjä Oskari Frösenin. Edel-
lisvuoden valinta tehdään aina maaliskuussa. SELL-kisoihin 
Kaunasiin TKK:lta osallistui n. 30 hengen joukkue, jossa oli 
mukana yleisurheilijoita, suunnistajia, uimareita sekä lento-
pallojoukkue. Omien SELL-kisojen järjestelyt laitettiin toden 
teolla käyntiin ja heti vuoden alusta palkattiin kisoille pääsih-
teeriksi liikuntatieteiden maisteri Piritta Forsström. Kisojen 
suojelijaksi suostui tasavallan presidentti Tarja Halonen ja ki-
sat liitettiin osaksi TKK100-vuotta yliopistona juhlavuoteen 
sekä Espoo 550-juhlavuoden tapahtumakalenteriin.
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PUS-volley harjoittelee 2 kertaa viikossa Otahallissa ja useim-
mat seuran jäsenet harjoittelevat myös beach volleyta Suomen 
ainoassa sisäbiitsihallissa, Biitsi.fi-areenalla. Toimintaamme 
kuuluu tarjota teekkareille treenimahdollisuuden Otaniemes-
sä ja edistää teekkareiden liikuntaa.

PUS-volleyn perinteeksi kuuluu myös järjestää teekkareil-
le suunnatun lentopallon Teekkarisarjat. Teekkarisarjoihin 
osallistuu joka kevät noin 30 joukkuetta. Teekkarisarjat an-
taa mahdollisuuden vähemmän pelanneille päästä harjoit-
telemaan lentopallotaitojaan.

Keväällä 2007 PUS-volleyn joukkue pelasi Suomen lento-
palloliiton järjestämässä Miesten 2/3 ylempää jatkosarjaa, 
jossa pelasi 8 muuta joukkuetta. Tähän päästiin syksyn me-
nestyksen ansiosta.

Syksyllä 2007 PUS-volley osallistui miesten 2 sarjaan.

Teknillisen korkeakoulun Puumekanistikerho ry toteutti 
vuonna 2007 toiminnassaan aiempina vuosina hyväksi ha-
vaittua linjaa ylläpitämällä jäsentensä yhteyksiä yritysmaail-
maan ja Puutekniikan laboratorioon. Vuonna 2007 toteutet-
tiin perinteeksi muodostunut yrityssaunailta, jossa yritysten 
edustajat pääsivät esittelemään itsensä ja tutustumaan alan 
opiskelijoihin leppoisassa hengessä. Toinen yritysmaailman 
kanssa toteutettu tilaisuus oli UPM:n kanssa järjestetty Matka 
huipulle -tapahtuma. Keväällä järjestimme kerhon perintei-
sen kevätpäivän uudella konseptilla, jossa kerholaiset ja Puu-
tekniikan laboratorion henkilökunta pääsivät mittelemään 
taitojaan jalkapallossa ja petankissa. Yksipäiväinen keväteks-
kursiomme suuntautui Vierumäelle ja kaksipäiväinen syys-
ekskursio Lahden seudulle. Syksyllä julkaisimme kaivatun 
työnvälityssivuston yhdessä Suomen Sahateollisuusmiesten 
Yhdistyksen kanssa helpottamaan sahateollisuuden työpaik-
kojen välitystä alan opiskelijoille ja toisaalta tarjoamaan sa-
hoille uusia työntekijöitä.

Rakentamistalouden kerho ROPO:n vuosi oli onnistunut 
sekä järjestettyjen tapahtumien kannalta että taloudellisesti. 
ROPO oli vuoden lopulla suurempi, kauniimpi ja rikkaampi 
kuin koskaan ennen. 

Vuoden aikana ROPO sai runsaasti uusia jäseniä ja moni val-
mistunut liittyi ROPOn ainaisjäseneksi. Jäsenmaksun maksa-
neita jäseniä oli vuoden lopussa reilut 50. Tapahtumissa riitti 
hyvin osallistujia ja tunnelma oli aina katossa. Yritysmaailman 
kiinnostus ROPOa kohtaan on selvässä nousussa. Taloudel-
lisesti vuosi sujui hyvin eli budjetin mukaisesti.

Vuosikokous järjestettiin sääntöjen mukaisesti helmikuussa 
ja heti vuosikokouksen jälkeen 16.2. lähdimme Keilaniemeen 
tutustumaan Hartelan kohteeseen. 

28.3. järjestetyn keväisen saunailtamme teemana oli projek-
tinjohto ja laadunvarmistus. Aiheesta olivat puhumassa Par-
man sekä Sweco CMU:n edustajat. 

ROPOn wappusimat järjestettiin perinteiseen tapaan wap-
puaattona klo 12.00 alkaen rakennusosaston edessä. Sää oli 
perinteisen wappuinen ja ihmisiä oli paikalla arviolta noin 
sata. Tarjolla oli maistuvaa boolia ja erittäin herkullisia lo-
hileipiä. Tarjoilut tekivät totuttuun tapaan erinomaisen hyvin 
kauppansa. Jo perinteeksi muodostuneena wappuyllätyksenä 
oli tällä kertaa Ropo-picniclaukku erikoisvarusteineen, joita 
oli jaossa 40 kappaletta. Picniclaukku sai erittäin hyvän vasta-
anoton jäsenistöltämme. Tukijoina wappuyllätyksessä olivat 
Pöyry, SRV, Ril ja Gyproc. 

Jo perinteeksi muodostunut raksan ammattiainekerhojen 
yhteinen kesätapahtuma kirkkovenesoutu järjestettiin myös 
tänä vuonna. Tällä kertaa mukaan saatiin ROPO:n, MVR:
n, YTY:n, Linkin ja Akvan lisäksi myös raksan uusi ammat-
tiainekerho Vääntö.
Mommilaa kohden lähdettiin Otaniemestä 21.7. kahden ve-
neellisen ja parin huutokuorolaisen voimin lauantai-aamu-
päivällä kauniissa kesäisessä säässä. Neljänteen soutulähtöön 
osallistui lisäksemme kymmenisen muuta venekuntaa. Nava-
kassa tuulessa 11 kilometrin soutumatka taittui molemmilta 
venekunnilta ”reilusti” alle tunnissa. Tämän jälkeen osallis-
tuimme kahdella joukkueella köydenvetokilpailuun, jossa suu-
rena pääpalkintona oli sahtikanisteri. Toinen joukkueemme 
onnistui venymään finaalin asti, jossa tie nousi pystyyn, kun 
vastassa oli muutama sata kiloa enemmän lihasta.

19.10. Rakentamistalouden päivän seminaarin aiheena oli 
tällä kertaa tietokoneavusteinen mallintaminen suunnitte-
lussa ja markkinoinnissa. Aiheelle oli yritysmaailman puo-
lelta ilmeinen tilaus, sillä halukkaita yrityksiä löytyi todella 
helposti. Esitykset käsittelivät enimmäkseen tuotemallinnus-
ta. Aiheesta olivat kertomassa Haahtela, YIT, A-insinöörit ja 
Palmberg.Seminaarin jälkeen lähdimme Viking Linen ris-
teilijällä kohti Tukholmaa. 

Otaniemen rantasaunalla 28.11. järjestetty vaalikokous sujui 
vaivattomasti, koska halukkaita uuteen hallitukseen oli so-
pivasti. Vuodelle 2008 saatiin valittua erittäin pätevä 8-hen-
kinen hallitus, jolta on lupa odottaa paljon.
Vaalikokouksen jälkeen alkoi perinteinen Wanhojen Bartojen 
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ilta. Illan puhujat olivat Skanskalta ja Insinööritoimisto Mik-
ko Vahanen Oy:stä. He kertoivat tietomallien käytöstä rak-
entamisessa. Paikalla oli parhaimmillaan lähes 50 kuuntelijaa, 
joukossa sekä Wanhoja Bartoja että nykyisiä ropolaisia.

14.12. Rakennusinsinööriliiton perinteisten pikkujoulug-
lögien jälkeen raksan ammattiainekerhot järjestivät jatkot 
kaikille halukkaille edellisvuosien tapaan. Tällä kertaa pää-
dyimme hiukan erilaiseen ratkaisuun ja vuokrasimme rai-
tiovaunun HKL:ltä ja ajelimme sillä sitten ympäri Helsingin 
ratikkalinjoja. 

Suuret kiitokset ROPOn hallitukselle, jäsenille sekä tukijoille 
kuluneesta vuodesta 2007.

Kansainvälisen liiketoiminnan yhdistys Remburssi ry jär-
jesti vuoden 2007 aikana tapansa mukaan lukuisia tasokkaita 
ja mielenkiintoisia tapahtumia. Esimerkkejä näiden aiheista 
ovat mm. hiljattain IBM:lle myydyn ohjelmistoyritys Solidin 
entisen tj:n jakamat kokemukset kasvuyrittäjyydestä Piilaak-
sossa, Hannes Snellmanin kertomukset yritysjärjestelyiden ja 
-ostojen juridisista kuvioista, sekä subprime-lainoja ja kor-
komarkkinoiden heiluntaa käsitellyt sijoitusiltamme. Myös 
Remburssin vuosittain järjestämä Stratos-koulutusohjelma 
oli menestys ja huipentui ohjelmaan osallistuneiden
17 opiskelijan ja kolmen koordinaattorin yhteiseen opinto-
matkaan Japaniin.

Retuperän WBK:n vuosi 2007 sisälsi suuren määrän erilai-
sia konsertteja lähes sadan tavallisen keikan lisäksi. Maalis-
kuussa orkesteri koe-esiintyi vaativan yleisön edessä Kaus-
tisten kansantaiteenkeskuksessa. Kuun lopulla järjestetty 
Töölönlahden palokunnantalon jokatoisvuotinen konsertti 
oli jälleen täydellinen menestys. Loppuunmyydyn konser-
tin jälkeen 1695-paikkaisen Finlandiasalin yleisö poistui 
paikalta tyytyväisyydestä sekaisin. Myös orkesterin tunnot 
olivat samankaltaiset. 

Perinteisen Tupsahdus-konsertin jälkeen orkesteri siirtyi 
ansaitulle kesätauolle, jonka rikkoi satunnaisen keikkailun 
lisäksi Lieksan Vaskiviikkojen konsertti Mätäsvaaran avolou-
hoksella. Vesisateesta huolimatta paikalle oli eksynyt myös 
runsain mitoin yleisöä.

Syksyllä orkesterin puikkoon tarttui uusi kapellimestarilah-
jakkuus Oskari Ratamo, Retuperän oma poika. Suomalais-
ten opiskelijaorkestereiden Puhallus-tapahtumassa Suomen 
Turussa Ratamo ohjasi Retuperän WBK:ta konserttiyleisön 
ihastukseksi. 

Viulusolistimme Jehu di Mehuttimen kaunis solostinumero sai 
kyynelet kihoamaan nuorempien kuulijoiden silmäkulmiin. 
Vuoden päätti TKK:n M-salissa yhdessä Humpsvakareiden 
kanssa järjestetty huippuinnovaatiokonsertti, jonka kävijä-
määrä jäi vain piirun verran massaluentoja pienemmäksi. 

Ristin killan vuoden kohokohtia olivat maaliskuussa pidetty 
60-vuotisjuhla sekä kuukautta myöhemmin Otaniemen kap-
pelin 50-vuotisjuhlamessu. Juhlallisuuksien innoittamana 
Ristin kilta julkaisi 60-vuotisesta taipaleestaan historiikin, 
johon on koottu vanhojen kiltalaisien kertomuksia vuosien 
varrelta. Toiminta oli muutenkin aktiivista teeiltojen, saunail-
tojen sekä leirien merkeissä, vaikka syksyn ajaksi Ristin kilta 
joutui evakkoon kappelin remontin tieltä. Remontti valmistui 
kuitenkin aikataulussa, ja killan joulujuhlan vesper päästiin 
viettämään uudessa remontoidussa kappelissa.

Skipoli ry:n vuosi 2007 alkoi vähälumisella alppimatkalla 
Ranskan Val d´Isereen. Helmikuussa järjestettiin hiihtokou-
lupäivä Vihdissä. Maaliskuussa oli tarkoitus järjestää Hiihto-
päivä, joka lumenpuutteen takia jouduttiin perumaan. Jatkot 
kuitenkin järjestettiin Helsingissä. Rantasaunalla kaadettiin 
kausi 2006 - 2007 toukokuussa ja avattiin uusi kausi lumen 
kera lokakuussa. Marraskuussa järjestettiin perinteinen Ensi-
lumenmatka Rukalle ja joulukuussa Lumivyörykurssi. Vuosi 
2007 päätettiin pikkujouluihin Kattosaunalla.

Teekkarien elokuvakerho Montaasi täytti 50 vuotta 26.9.2007. 
Merkkivuosi väritti kerhon toimintaa koko vuoden. Perinteisen 
kurssi-, elokuvatuotanto- ja esitystoiminnan lisäksi järjestettiin 
suurenmoinen vuosijuhla, johon kutsuttiin kunniavieraiksi 
kaikki Montaasin vanhat puheenjohtajat, jotka onnistuttiin 
tavoittamaan. Juhlinta jatkui lokakuussa viikonlopun mittai-
sella Otaniemi Film Festival -elokuvafestivaalilla. Montaasi 
hakeutui yhdistysrekisteriin elokuussa 2007.

Vuonna 2007 kääntyi Teekkarien Jazzyhdistys Polirytmin 
historiassa jälleen uusi sivu. Kolmen vuoden tauon jälkeen 
uusi esiintymismatka ulkomaille toteutui! Matkan kohteena 
oli tällä kertaa Wien aivan Euroopan sydämessä. Tarjosimme 
paikallisille soulia ja jazzia suomalaisella viileydellä kahden 
konsertin verran. Itsellemme tarjosimme kulttuurielämyk-
siä museoista Heuriger -ravintolaan. Reissu onnistui kaikin 
puolin hyvin ja lämmin kiitos siitä kuuluu koko joukolle, joka 
kuluneen syksyn ajan jaksoi keikkailla ahkerasti. Vuoden 
aikana myös neljännen soittajasukupolven kaarti hitsautui 
yhteen ja mikä olisikaan ollut parempi tulikaste heille kuin 
minikiertue Eurooppaan.
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Kreivi Albester on kuollut! Kevään 2007 Teekkarispeksi, 
Hovimestari on syyllinen, sijoittui 1900-luvun alun karta-
noon salapoliisiromaanien hengessä. Yleisöä viihdyttivät 
niin Sherlock Holmes, Hercule Poirot, Columbo kuin neiti 
Marple ja Gill Grissomkin. Kulttuuriareena Glorian lavalta 
kajahtivat speksibiisit bändin 13 Ongelmaa tahdissa ja vieh-
keästi tanssivan palvelijakunnan saattamina. 18. uuden ajan 
speksiproduktiota oli tekemässä 80 - 90 vapaaehtoista am-
mattilaisohjaajan johdolla. Edellisten vuosien tapaan kier-
rettiin Suomea Vaasassa, Oulussa, Tampereella ja Lappeen-
rannassa ja pidettiin lisäksi esitykset Tapiolan Louhisalissa 
ja Helsingissä - katsojia oli noin 3 000. Produktion tekijät 
pitivät Hovimestaria parhaana speksinä vuosiin erityisen 
hyvän yhteishengen ja energian ansiosta. Produktion lisäksi 
vuonna tehtiin Elospeksi, Jetin paluu, sekä pidettiin kolme 
improvisaatiokurssia, Speksisitsit ja Nachspex.

Vuoden 2007 aikana Teekkaritennis ry:n eli TeTen toiminta 
koostui pääosin kolmesta kokonaisuudesta: sisäisesta sarjasta 
valmennuskursseista ja Tennisliiton divaripeleistä. Yli sadan 
hengen sisäisessä sarjassa pelattiin 7 talvi- ja 3 kesäkierros-
ta. Kevään ja syksyn aikana järjestettiin tenniksen alkeis- ja 
jatkokursseja kymmenille innokkaille. Kursseilla valmen-
tavat TeTen edustusjoukkuieden pelaajat, jotka osallistui-
vat sarjatennikseen. Tämän lisäksi järjestettiin pelipäiviä ja 
muita tapahtumia, esim. matka Suomen maaottelua, Davis 
cupia, katsomaan.

Vuonna 2007 Teekkaritytöt yhdisti Teknillisessä korkea-
koulussa opiskelevia naispuolisia teekkareita perinteisin ta-
pahtumin: Sinkkuelämää-maratonit, hemmotteluilta, taide-
näyttelyvierailu, terassikauden avajaiset, yhteislenkit, Naisten 
Kymppi, Otasuunnistukset, futismatsi RWBK:n kanssa, kam-
pusrieha, tyttösitsit ja pikkujoulut. Vähemmän perinteikkäitä 
tapahtumia vuoden varrella olivat Girls’ cafen järjestäminen 
TKK:n naisten päivänä, saunadokumentin kuvauksiin osal-
listuminen, uusien jäsenten ilta, koruaskartelu, Fazer-vierailu 
ja teatterissa käynti. TKY:n ulkopuolisia suhteita ylläpidet-
tiin kutsumalla KY:n Seireenit tyttösitseille ja osallistumalla 
heidän pikkujouluihinsa.

TKY Aikikain tarkoituksena on edistää aikidon harjoittelua 
Otaniemen alueella ja tehdä lajia tunnetuksi teekkareiden 
keskuudessa. Yhdistyksen viides toimintavuosi saatiin pää-
tökseen mallikkaasti ja toiminta on vakaalla pohjalla. 
Yhdistyksen puitteissa harjoituksia järjestettiin kerran viikos-
sa Jämeräntaival 5 A:n tatamisalissa.  Osanotto harjoituksiin 
oli jäsenmäärään nähden aktiivista. Useimmat harjoitukset 
ohjasi Kari Stadius (5. dan).  JMT 5A:n tatamisalissa voi har-

joitella vain n. 10 henkeä kerrallaan. Johtuen näin ahtaista 
tiloista, TKY Aikikai ei pyrkinyt jäsenmäärän suureen kas-
vattamiseen. Jäsenmäärä kuitenkin kasvoi ja on lähellä salin 
optimaalia. Harjoituksissa käy viikoittain 5-10 henkeä. Salin 
pienestä koosta johtuen yhdistys ei myöskään voi järjestää bu-
dolajeille tyypillisiä peruskursseja, vaan aloittelevat teekkarit 
ohjataan Helsingin Yliopiston aikidoseura Seitokai 
ry:n kurssille.
TKY Aikikai jatkoi yhteystyötään Helsingin Yliopiston aiki-
doseura Seitokai ry:n kanssa järjestäen harjoituksia kesän ai-
kana yliopiston harjoitustilojen ollessa suljettuna. Toimin-
nasta tiedotettiin alayhdistyksen www-sivuilla ja jäsenille 
tarkoitetulla sähköpostilistalla.

Rakennesuunnittelun ammattiainekerho Vääntö järjesti 
jäsenilleen muutaman excun, aiheina mm. Pontek ja Aaro 
Kohonen. Vääntö esittäytyi pääaineinfon yhteydessä ja osal-
listui killan toimintaan IK-jäynä-rastilla sekä TKY:n toimin-
taan Otasuunnistus-rastilla. Ensimmäisenä toimivuonna 
suunniteltiin myös haalarimerkki ja hankittiin suunnitte-
lumateriaaleja.
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� Ansiomerkit ja 
kunnianosoitukset
4.1 Ylioppilaskunnan kunniajäsen

Ylioppilaskunnan edustajisto voi kutsua ylioppilaskunnan 
kunniajäseneksi henkilön, joka on toiminut erittäin ansiok-
kaasti ylioppilaskunnan tarkoitusperien hyväksi. TKY:n 
kunniajäsenet osallistuvat myös TKY:n kunniavaltuuskun-
nan toimintaan. Ylioppilaskunnan kunniajäsenet ovat vuo-
rineuvos Björn Westerlund ja vuorineuvos Jorma Eloranta 
sekä vuonna 2007 edesmennyt vuorineuvos Kauko Rastas. 
Vuonna 2007 edustajisto kutsui kunniajäseneksi Tuomo Läh-
desmäen seuraavin perustein.

Tuomo Lähdesmäen toiminta ylioppilaskunnassa alkoi jo 
hänen omana teekkariaikaan, kun hän muun muassa toimi 
hallituksen puheenjohtajana ja veti Teekkarikylän peruspa-
rannusprojektia. Tuomo Lähdesmäki on ollut mukana huo-
lehtimassa TKY:n taloudellisista asioista jo vuosikymmenien 
ajan, viimeiset noin 15 vuotta taloustoimikunnan (aikanaan 
yrityshallitus) puheenjohtajana. Hän on aikanaan ollut mu-
kana niin lopettamassa Dipolin yritystoimintoja, pelastamas-
sa Otaniemen urheilusäätiötä kuin koordinoimassa TKY:n 
talouden ja omaisuudenhoitoa. Nykyinen TOHP-malli on 
myös pitkälti hänen käsialaansa. Viimeisimpinä isoina pro-
jekteina, joissa hän on ollut suureksi avuksi, ovat olleet MM-
kisakylä 2005 ja TTEY-projekti. Talousasioiden pitkäaikaisen 
hoidon lisäksi Tuomo Lähdesmäki on toiminut pitkään eri-
tyisesti puheenjohtajien ja pääsihteerien mentorina tarjoten 
kannustusta ja neuvoja heidän työhönsä.

4.2 Kultaiset kunniamerkit

Edustajisto voi myöntää kunniamerkin ylioppilaskunnan 
luottamustoimessa olleelle tai muuten ylioppilaskunnan 
toimissa ansioituneelle ylioppilaskunnan entiselle jäsenelle. 
Vuonna 2007 edustajisto myönsi kunniamerkin Liisa Rati-
alle ja Erkki Inkiselle seuraavin perustein.

Liisa Ratia oli aikanaan omana opiskeluaikanaan aktiivinen 
niin TKY:llä kuin SYL:ssakin. Tämän lisäksi hän oli miehensä 
Urpo Ratian kanssa yksi TTEY ry:n perustajajäsenistä. Vuo-

sikymmenien tauon jälkeen Liisa Ratia oli valmis auttamaan 
ylioppilaskuntaa palauttamaan TTEY toteuttamaan yhdis-
tyksen alkuperäistä tarkoitusta. Liisa Ratia oli tässä vaikeassa 
projektissa tärkeässä roolissa ja voidaankin sanoa, että ilman 
häntä projekti ei olisi onnistunut.

Erkki Inkinen on auttanut ylioppilaskuntaa sen suurissa 
projekteissa. Hän on toiminut ensin Dipolin suunnittelu- ja 
sittemmin rakennustoimikunnassa ja viimeisimpänä ollut 
palauttamassa TTEY ry:tä toteuttamaan yhdistyksen alkupe-
räistä tarkoitusta. Vuosikymmeniä oman aktiivitoimintansa 
jälkeen Erkki Inkinen oli valmis auttamaan ylioppilaskuntaa, 
kun kutsu kuului. Kun valmistelut oli saatu siihen vaihee-
seen, että yhdistyksen kokous voitiin kutsua koolle, tarvit-
tiin yhdistyksen johtoon pystyvä henkilö saattamaan projekti 
kunniallisesti loppuun. Yhdistyksen puheenjohtajana Erkki 
Inkinen toimi määrätietoisesti ja tehokkaasti.

4.3 Kultaiset ansiomerkit

TKY:n merkki- ja lippuohjesäännön mukaan hallitus voi 
myöntää kultaisen ansiomerkin ylioppilaskunnan jäsenelle 
ansiokkaasta toiminnasta ylioppilaskunnassa, osakunnassa, 
killoissa, kerhoissa tai muissa yhdistyksissä. Ylioppilaskun-
nan kultaiset ansiomerkit myönnettiin Vesa Ruususelle ja 
Jouni Saarenpäälle, jotka ovat pitkän linjan ylioppilaskun-
tatoimijoita.

Jouni Saarenpää on aloittanut toimintansa killassaan toimi-
malla niin isäntänä kuin fuksikipparinakin. Tämän jälkeen 
hänen tiensä vei TKY:lle, jossa hän toimi ensin fuksimaju-
rina ja muutamaa vuotta myöhemmin hallituksessa. Onpa 
hän ehtinyt toimia myös museomme intendenttinäkin. Kiin-
nostus teekkarikulttuuria ja perinteitä kohtaan onkin ollut 
Saarenpään kaikessa toiminnassa merkillepantavaa. Eikä 
hän ole vain ollut kiinnostunut, vaan on omalla toiminnal-
laan edesauttanut perinteiden säilymistä ja viimeisimpänä 
jäynänään niiden saamista kansien väliin.

TKY:n entistä pääsihteeriä Vesa Ruususta eivät toiminnassa 
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ole kiinnostaneet cv-merkinnät, vaan itse toiminta. Omassa 
killassaan hän on ollut killan alkuajoista lähtien rakentamassa 
sitä nykymuotoonsa. Hänet muistetaan myös lukuisista 
TKY:n järjestämistä Dipolibileistä ja yhtenä aktiivisimmista 
teekkarikylän asukeista. Ruususen toiminnassa korostuu 
erityisesti oma-aloitteisuus ja sitoutuneisuus aloittamiinsa 
projekteihin. Ja niitä projekteja on paljon. 

4.4 Teekkari h.c.

Edustajisto voi myöntää Teekkari h.c. -arvonimen henkilöl-
le, joka on työskennellyt pitkäaikaisesti ylioppilaskunnan 
hyväksi. Lisäksi hänen on täytynyt osoittaa hyvää teekkari-
henkeä, ja hänen on oltava yleisesti tunnettu ylioppilaskun-
nan piirissä. Teekkari h.c.:lla on teekkarilakin käyttöoikeus. 
Vuonna 2007 edustajisto myönsi arvonimen TKK:n rehtorin 
sihteerille Maija Roitolle seuraavin perustein.

Maija Roitto on jo vuosien ajan toiminut tiedeyhteisössämme. 
Hän on aina ollut auttavainen ja tukenut teekkareita hyvin 
monella saralla. Hänen välillä huomaamatonkin toimintan-
sa on heijastunut ylioppilaskuntaan ja sen piirissä toimiviin 
yhdistyksiin monella tavalla ja tasolla. Hän on ollut omiaan 
lujittamaan tiedeyhteisömme henkeä ja kehittämään Otanie-
men kampusta. Hänen rakkautensa teekkarikulttuuria kohtaan 
on kyltymätön, ja se on aina näkynyt hänen tukiessaan kult-
tuuriyhdistysten toimintaa. Roitolta on aina saanut vertaansa 
vailla olevia vinkkejä ja konkreettista apua. Roitto on saanut 
teekkarilakin käyttöoikeuden 14.11.2002, ja tämän jälkeen 
hänen aktiivisuutensa ylioppilaskunnan ja teekkariyhteisön 
hyväksi on, mikäli mahdollista, vain kasvanut.

4.5 Teekkarilakin käyttöoikeus

Hallitus voi myöntää teekkarilakin käyttöoikeuden henki-
lölle, joka on työskennellyt merkittävästi ylioppilaskunnan 
hyväksi. Kyseisen henkilön on täytynyt osoittaa hyvää teek-
karihenkeä ja hänen on oltava yleisesti tunnettu ylioppilas-
kunnan tai yhdistyksensä piirissä. Vuonna 2007 teekkarilakin 
käyttöoikeus myönnettiin TF:n ravintolaemännälle Annikki 
Baasille ja Dipolin kokousisännälle Jussi Jalkaselle.

4.6 Pyöreän Tornin Kilta

Pyöreän Tornin Kilta on ylioppilaskunnan kunniajärjestö, jo-
hon kuuluu noin 700 arwoisaa jäsentä. Killan nimi tulee Van-

han Polin pyöreän tornin huipussa olevasta huoneesta, jota 
pidetään Polin pyhimpänä ja arvokkaimpana paikkana. Kilta 
kutsui 13. joulukuuta pitämässään juhlallisessa konklaawissa 
seuraavat henkilöt Arwoisiksi Arwoisten joukkoon:

Maija Ahotupa, Aleksi Ahtiainen, Christian Elg, Kim Hacklin, 
Kenneth Hörhammer, Tommi Kemppainen, Mikko Laaninen, 
Leo Lundqvist, Markus Mäkelä, Oskari Nokso-Koivisto, 
Susanna Nordsten, Jouni Saarenpää, Aino Sarakorpi, Jussi 
Vatilo, Riikka Viskari

4.7 Vuoden opettaja

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta jakaa vuosittain 
Vuoden opettaja -palkinnon valitsemalleen opettajalle. Perinne 
on ollut käytössä vuodesta 1980 asti. Palkinnon tarkoituksena 
on lisätä opetuksen arvostusta ja siten opetuksen laatua 
Teknillisessä korkeakoulussa. Vuoden opettajan palkintona 
on 15 gramman kultaharkko, jonka aluslaattaan on kaiverrettu 
teksti ”Hyvät opettajat ovat kullan arvoisia”. 

Vuonna 2007 Vuoden opettaja -palkinnon sai Automaatio- 
ja systeemitekniikan osaston tutkija, tekniikan tohtori Jean-
Peter Ylén. Kullan arvoista Vuoden opettajaa kuvailtiin paitsi 
alansa huippuosaajana, myös motivoituneena ja innostavana 
opettajana. Ylén kykenee luomaan kursseillaan aitoa keskuste-
lua ja vuorovaikutusta. Opetuksessaan hän esittää vaikeatkin 
asiat havainnollisesti ja ymmärrettävästi sekä välittää uusia 
oivalluksia. Ilmapiiri Ylénin kursseilla kannustaa syvälliseen 
ymmärtämiseen ja omaan ajatteluun.

4.8 Stipendit

4.8.1 Teekkaritoimintastipendit
	
Ylioppilaskunnan teekkaritoimintastipendit myönnetään hen-
kilöille, jotka ovat toimineet aktiivisesti ylioppilaskunnassa 
tai sen piirissä toimivissa yhdistyksissä. Stipendin myöntä-
miseen vaikuttaa lisäksi hakijan varallisuus.

�00 euron stipendit
Hanna Koskinen
Timo Varjo
Klausveikko Oinonen
Kaarlo Väisänen
Anu Schroderus
Jarno Vanhatalo

■
■
■
■
■
■
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Lauri Kovanen
Miika Melama
Emmi Turanlahti
Riikka Viskari

�00 euron stipendit
Susanna Junnila
Suvi Rannantie
Jouni Saarenpää
Jenni Stenman

4.8.2 Opintostipendi

Opintostipendin saamiseksi opiskelijalta odotetaan hyvää 
opintomenestystä, vähintään 120 opintopistettä sekä jon-
kin verran kokemusta ylioppilastoiminnasta. Lisäpisteitä 
voi saada muun muassa ulkomailla opiskelusta ja poikki-
tieteellisyydestä.

�00 euron stipendi
Annika Hämäläinen
Akseli Virtanen
Mari Ijäs
Anna Nummela
Tiina Näsi
Juuso Parkkinen
Jaakko Luttinen
Pekka Peljo
Saara Vilhunen
Laura Oikonen
Juhani Mykkänen
Harri Hallila
Henri Valkonen

4.8.3 Kansainvälisyysstipendi

Ylioppilaskunta myöntää vuosittain stipendejä ulkomailla 
opiskelua varten. Stipendihakemuksia käsitellään kerran lu-
kukaudessa. Stipendin hakijan tulee olla TKY:n jäsen. Stipen-
diä voi hakea ennen ulkomaille vaihtoon lähtöä tai vaihdon 
aikana, mutta ei enää vaihdon päätyttyä.

Keväällä myönnettiin seuraavat stipendit

Eurooppaan 6 kk tai alle 400 euroa
Frankenhauser Sara, Espanja
Junttila Jukka, Espanja

■
■
■
■

■
■
■
■

■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■
■

■
■

Koskinen Tommi, Tsekki
Peltola Nina, Islanti
Viitakangas Jaana, Portugali

Euroopan ulkopuolelle 6 kk tai alle 500 euroa
Lounamaa Aleksi, Australia
Mäkeläinen Mikko, Thaimaa

Eurooppaan yli 6 kk 500 euroa
Järvenpää Lari, Ranska
Kotaniemi Miika, Ruotsi
Lang Lennart, Sveitsi
Mattila Laura, Itävalta
Reunanen Karoliina, Ruotsi
Sandholm Niina, Saksa
Tanninen Suvi, Ranska
Virkkala Inari, Saksa

Euroopan ulkopuolelle yli 6kk 1000 euroa
Mattinen Maija, Venäjä

Syksyllä myönnettiin seuraavat stipendit
Eurooppa 6kk tai alle 360e

Aarnio Matti 
Hallila Harri
Nyroos Henri
Perätalo Jenni
Puhtila Meri Elina

Eurooppa yli 6kk 500e
Aspila Antti 
Aurasmaa Juuso 
Kinnunen Ilari 
Kovanen Lauri 
Moll Viivi 
Poijärvi Ville 

Muu maailma 6kk tai alle 700e
Paakki Teppo
Valkonen Harri

Muu maailma yli 6kk 1000e
Klemola Juuso

4.8.4 Nissen stipendi

Nissen stipendi myönnetään Puunjalostustekniikan laitoksella 
opiskelevalle selluloosatekniikan opiskelun loppuvaiheessa 

■
■
■

■
■

■
■
■
■
■
■
■
■

■

■
■
■
■
■

■
■
■
■
■
■

■
■

■
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olevalle tai juuri valmistuneelle opiskelijalle, jonka diplo-
mi-työn katsotaan olevan erityisen ansiokas. Vuonna 2007 
myönnettiin 500 euron stipendi Arttu Klemolalle.

4.8.5 Pellen stipendi

Stipendi myönnetään puunjalostustekniikan koulutusohjel-
massa opiskeleville Puunjalostajakillan jäsenille aktiivisesta 
toiminnasta Puunjalostajakillassa tai Teknologföreninge-
nissä. Vuonna 2007 myönnettiin 500 euron stipendi Taina 
Kainulaiselle.

4.8.6 IK:n kaskelottirahaston stipendi

IK:n kaskelottirahaston stipendi myönnetään henkilölle, joka 
on erityisen ansiokkaasti kohottanut yhteishenkeä, raken-
tajahenkeä, rakennus- ja ympäristötekniikan opiskelijoiden 
keskuudessa tai edistänyt merkittävästi mielenkiintoa alan 
opiskelua kohtaan. Vuonna 2007 myönnettiin 200 euron sti-
pendi Anne Lehtiselle.
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Kuvaaja: Antti Ropponen
Teekkarijaosto vuosijuhlassa 9.11.2007



��

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2007 

� Edustukset
5.1 Jäsenyydet yhteisöissä 
ja yhteenliittymissä

Ylioppilaskunta oli toimintavuoden aikana jäsenyhteisönä 
tai vastaavanlaisessa asemassa seuraavissa yhdistyksessä tai 
yhteisöissä:

5.1.1 Jäsenyydet yhteenliittymissä

Board of European Students of Technology (BEST)
Erasmus Student Network (ESN)
Espoon kauppakamari
International Council of Museums (ICOM)
Otadigi
Societé Européenne pour la Formation des Ingénieurs 
(SEFI)
Student Unions of Nordic Technical Universities (SUNTU)
Suomen korkeakoulujen ja tutkimuksen tietoverkko Funet

5.1.2 Jäsenyydet yhdistyksissä

Helsingin kiinteistöyhdistys ry
Nyyti ry
Opiskelijoiden liikuntaliitto ry (OLL)
Pääkaupungin Ylioppilaskuntien yhdistys ry (PYY)
Rakennuttaja- ja toimitilaliitto ry (RAKLI)
Suomen ylioppilaskuntien liitto ry (SYL)
Tekniikan historian seura ry (THS)

5.1.3 Jäsenyydet säätiöissä

Helsingin seudun opiskelija-asuntosäätiö (HOAS)
Otaniemen asuntosäätiö (OAS), omaan käyttöön 33 % 
asunnoista.
Tekniikan edistämissäätiö (TES)
Ylioppilaiden terveydenhoitosäätiö (YTHS)

5.1.4 Omistukset osakeyhtiöistä 

TKY on osakkaana seuraavissa yhtiöissä. Osa näistä oli 

puhtaasti aatteelista omaisuutta, osa sijoitusomaisuutta ja 
osa taas osa TKY-konsernia. Näiden lisäksi TKY omisti muita 
yhtiöitä sijoituspoolin pörssisijoitusten kautta. Suluissa on 
mainittu TKY:n omistusosuus. 

Otaniemen kehitys Oy (Otaniemi Marketing Ltd) (5%)
Otahalli Oy (25 %)
Otaverkko Oy (10 %)
Kiinteistö Oy Jämeränjälki (100 %)
Oy Diboli Ab (100 %)
Kiinteistö Oy Otakaari 11 (100 %)
Kiinteistö Oy Malmintori (3 %)
Kiinteistö Oy Ohrahuhdantie (10 %)

Muut osakkeet ja osuudet:
Soittokunnanpolun Pysäköinti Oy
Eko-Osuusraha (Osuuskunta-pankki)
Suur-Helsingin Uusi Panimo Oy
Kurk-Golf Oy
Ringside Golf Oy

5.2 Edustukset yhteisöissä 
ja yhteenliittymissä

Ylioppilaskunnalla oli edustajia toimintavuoden aikana 
lukuisissa osakeyhtiöissä, säätiöissä, yhdistyksissä ja muissa 
toimikunnissa ja vastaavissa.

5.2.1 Edustukset yhtiöissä ja niiden 
toimikunnissa

Oy Suomen Lyyra Ab:n 
opiskelijakorttitoimikunta: Tero Heikkinen
Leppävaaran pysäköinti Oy:n 
asukastoimikunta: Jani Jansson
Malmintorin kiinteistöosakeyhtiö: Matti Kauppila
Ohrahuhdantien kiinteistöosakeyhtiön 
hallitus: Matti Kauppila
Otahalli Oy:n hallitus: Matti Kauppila
Otaniemi Marketing Ltd. hallitus: Antti Savolainen
Otaniemi Marketing Ltd. markkinointitiimi: 
Helena Manner (kevät), Paula Partanen (syksy)

■

■

■
■

■
■
■
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Otaverkko Oy:n hallitus: Henri Seppä (Vesa Ruusunen)
Soittokunnanpolun pysäköinti Oy:n 
hallitus: Matti Kauppila (Erkki Koski)
T-lehden toimitusneuvosto: Tuomas Kontro, 
Helena Manner (kevät), Paula Partanen (syksy)

5.2.2 Edustukset yhdistyksissä

ASS:n sitsilaulukilpailun tuomaristo: Tuukka Eloranta
BEST Educational Committee: Iina Kainulainen
Nyyti ry:n hallitus: Pinja Nieminen
Opiskelijoinden liikuntaliitto (OLL) 
hallitus: Aino Mäkisalo
Opiskelijoinden liikuntaliitto (OLL) 
talousvaliokunta: Tuukka Eloranta
Opiskelijoinden liikuntaliitto (OLL) 
vaikuttamistyön valiokunta: Antti Afflekt
Otaniemen jäynäkisan tuomaristo: Maija 
Roitto, Antti Savolainen, Tuukka Eloranta
Polyteknikkojen urheiluseuran 
hallitus (PUS): Antti Afflekt
SYL kehitysyhteistyöasiain neuvottelukunta 
(KENKKU): Sini Numminen
SYL:n liittokokous: Varsinaiset edustajat: Tuukka 
Eloranta, Tommi Kemppainen, Christian Peltonen, 
Henri Seppä, Tiia Saloranta, Satu Alikoski, Liisa 
Lähteenaho, Tuomas Kontro, Ilona Mäkinen, Jani 
Jansson, Maija Tiitinen, Leeni Knight. Varaedustajat 
(12): Antti Savolainen, Antti Afflekt, Eeva Myller, 
Sebastian Knight, TF Opintovastaava, Matti Änkö, 
Miro Ristimäki, Emmi Turanlahti, Sini Numminen, 
Ulla Rintala, Johanna Ursin, Micke Arhippainen. 
Tarkkailijat: Teemu Halme ja Kaarlo Väisänen.
SYLS: Juhani Nokela, Lauri Pakkanen
TEKin hallituksen jäsen: Lauri Pakkanen
TEKin teekkarivaliokunta: Leeni 
Knight (Antti Savolainen)
TEKin valtuusto: Christian Elg (Antti Savolainen)
TEKin jäsen- ja järjestöasian valiokunta: Lauri Pakkanen
TEKin koulutusvaliokunta: Sini 
Numminen (Hanna Koskinen)
TEKin teekkariseminaarin kehittämistyöryhmä: 
Tommi Kemppainen
TEKin teekkarivaliokunnan 
strategiatyöryhmä: Eero Holmila
TEKin valtion valiokunta: Jarno 
Vanhatalo [varajäsenenä]
TEKin yrittäjyysvaliokunta: Markus Kalliola

■
■

■

■
■
■
■

■

■

■

■

■

■

■
■
■

■
■
■

■

■

■

■

TTEY:n johtokunta: Aki Silvennoinen, Anna Himmanen, 
Eero Korhonen, Tuomo Lähdesmäki, Jarno Vanhatalo

5.2.3 Edustukset säätiöissä

Arkkitehtikillan majasäätiön hallitus: Annina Stadius
HOAS:n asumisen yhteistyöelin: 
Annina Stadius (Jani Jansson)
HOAS:n hallitus: Kari Karvonen
HOAS:n valtuuskunta 2006-2007: Perttu Hokkanen (pj) 
(Pekka Aavikko), Pinja Nieminen (Susanna Nordsten), 
Jarno Vanhatalo (Lauri Tuomas Kovanen), 2007-2008: 
Lauri Pakkanen (Riikka Viskari), Johanna Tikanmäki 
(Janne Kailasto), Oskari Porkka (Jari Keränen)
Otaniemen Asuntosäätiön hallitus (OAS): Vesa 
Ruusunen, kevät, Teemu Halme, syksy (Annina 
Stadius), Jani Jansson (Satu Alikoski)
Tekniikan edistämissäätiön hallitus (TES): 
Jarno Vanhatalo (Vesa Ruusunen)
YTHS:n Helsinki-Espoon terveydenhoitoaseman 
johtokunta: Pinja Nieminen, kevät, 
Liisa Lähteenaho, syksy
YTHS:n valtuuskunta: Pinja Nieminen, 
kevät, Liisa Lähteenaho, syksy

5.2.4 Edustukset muissa 
toimikunnissa

Otadigi johtoryhmä: Tuomas Kontro
Otadigi sisältötyöryhmä: Satu Raudasoja 
(kevät), Harri Häivälä (syksy)

5.2.5 Edustukset TTEY ry:n kautta

TTEY ry:llä on edustajat Kaute säätiössä ja sen Teekkari-
toiminnan edistämisyhdistyksen erikoisrahastossa. Koska 
TTEY ry toimii hyvin lähellä TKY:tä ovat myös nämä edus-
tukset lähellä TKY:tä.

KAUTE säätiön hallitus: Pekka Kainulainen 
pj, Olli Heikki Kyllönen, Eero Korhonen
KAUTE säätiön Teekkaritoiminan edistämisyhdistyksen 
erityisrahaston neuvottelukunta: Erkki Inkinen 
pj, Pekka Kainulainen, Eero Ruikka, Tuomo 
Lähdesmäki, Eero Korhonen, Aki Silvennoinen
KAUTE säätiön valtuuskunta: Tuomo Lähdesmäki, 

■

■
■

■
■

■

■

■

■

■
■

■

■

■
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Marcus Nybergh, Aki Silvennoinen, Eero Ruikka

5.3 Edustukset TKK:n hallinnossa, 
toimielimissä ja työryhmissä

5.3.1 TKK:n hallitus

Ulla Rintala
Christian Peltonen

Varajäsenet
Heidi Falkenbach
Antti Savolainen

5.3.2 Osastoneuvostot

Osastoneuvostoissa varsinaisilla jäsenillä ei ole henkilökohtaista 
varajäsentä. 

Arkkitehtiosaston osastoneuvosto 
Anssi Kankkunen (II vsk), Pauliina Korhonen (IV vsk),
Aino Seppänen (II vsk), Jyrki Vanamo (IV vsk)

Varalla: Janne Kivelä (III vsk), Mari Ariluoma (II vsk),
Mathias Wahlberg (IV vsk), Hilla Rudanko (II vsk)
 
Automaatio- ja systeemitekniikan osaston 
osastoneuvosto
Tuomas Ilola (II vsk), Markus Heimonen (N vsk)

Varalla: Noora Korppi-Tommola (N vsk), Antti Ilmavirta 
II vsk
 
Kemian tekniikan osaston osastoneuvosto
Päivi Kuosmanen (III vsk), Oskari Aro (IV vsk)
Taina Viitamäki (IV vsk), Antti Kurkijärvi (N vsk)

Varalla: Tapio Ryhänen (IV vsk), Ville Vaalisto (IV vsk)
Katariina Nyman (III vsk), Olli Sorvari (III vsk)
 
Konetekniikan osaston osastoneuvosto
Mikke Westenius (N vsk), Lauri Reiman (III vsk),
Aleksi Päiväläinen, Saini Kumara

Varalla:Laura Vanhatalo (N vsk),Mikko Jutila
Aleksi Halinen, Antti Kosonen (III vsk)
 

Maanmittausosaston osastoneuvosto
Suvi Hatunen (IV vsk), Olli Kantanen (N vsk),
Miikka Putto (IV vsk)

Varalla: Maarit Mäkikyrö (III vsk), Mia Ylikangas (III vsk),
Leeni Knight (IV vsk)
 
Materiaalitekniikan osaston 
osastoneuvosto
Iina Kainulainen (N vsk), Jussi-Pekka Partio (II vsk),
Päivi Tikkanen (IV vsk)

Varalla: Miia Pesonen (III vsk), Leena Ikonen (II vsk),
Juha Pääkkönen (IV vsk)
 
Puunjalostustekniikan osaston 
osastoneuvosto
Tiia Nousiainen (II vsk), Mikko Savela (II vsk), 
Meri Puhtila (III vsk)

Varalla: Taina Kainulainen (N vsk), Vesa Isokauppila (I 
vsk),
Sampsa Veijalainen (III vsk)
 
Rakennus- ja ympäristötekniikan osaston 
osastoneuvosto
Juuso Rautkylä (N vsk), Auli Orpana (IV vsk),
Topias Siren (N vsk), Noora Salonen

Varalla: Turo Auvinen,Heljä Pirkkamaa,
Janne Hietala, Anna Sipilä
 
Sähkö- ja tietoliikennetekniikan osaston 
osastoneuvosto
Ville Ryhänen (N vsk), Erkki Valtonen (N vsk),
Olli Laine (N vsk)

Varalla: Ina Sandström (IV vsk), Maria Maksimow (IV 
vsk), 
Piia Rosenberg (IV vsk)
 
Teknillisen fysiikan ja matematiikan osaston 
osastoneuvosto
Ville Valtavirta (I vsk), Mikko Loimula (IV vsk),
Riku Oja (N vsk), Simppa Jämsä (IV vsk)

Varalla: Satu Ristiluoma (N vsk), Risto Vanhanen (II vsk)
Sonja Koskela (II vsk), Hannes Samuli Alarotu (I vsk)
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Tietotekniikan osaston osastoneuvosto
Klaus Lehtonen (III vsk), Olli Mäkinen (N vsk),
Anssi Kolehmainen (IV vsk), Tuomo Eloranta (II vsk)

Varalla: Tuure Laurinolli (III vsk), Jukka Tornberg (N vsk)
Janne Käki (III vsk), Timo Lindfors (III vsk)
 
Tuotantotalouden osaston 
osastoneuvosto
Linda Alanen (II vsk), Sebastian Knight,
Paavo Häppölä

Varalla: Mikko Sjöberg (IV vsk), Jussi Valtonen (III vsk),
Tommi Kemppainen (N vsk)
 

5.3.3 Tieteelliset neuvostot 

Tieteellisten neuvostojen varajäsenet ovat henkilökohtaisia.

Informaatiotekniikan 
tieteellinen neuvosto 
Markus Heimonen (N vsk), Lauri Tolvas

Varalla: Ville Valtavirta (I vsk), Klaus Lehtonen (III vsk)

Konetekniikan tieteellinen neuvosto
Mikke Westenius (N vsk), Lauri Reiman (III vsk)

Varalla: Antti Kosonen (IV vsk), Saini Kumara

Prosessitekniikan tieteellinen neuvosto
Matti Vaajamo (N vsk), Teemu Tamminen (IV vsk)

Varalla: Oskari Aro (IV vsk), Olli Sorvari (III vsk) 

Rakentaminen ja ympäristö - 
osastoryhmän tieteellinen neuvosto
Sampsa Apajalahti (N vsk), Katriina Meszka (IV vsk)

Varalla: Rikhard Grahn (II vsk), Hilla Rudanko (II vsk)

Sähkötekniikan tieteellinen neuvosto
Pauli Sievinen (N vsk),Henna Vepsäläinen (II vsk)

Varalla: Maria Maksimow (IV vsk), Nina Lagus (III vsk)
Muu edustus TKK:lla

5.3.4 Muu edustus TKK:lla

Jäsen (varajäsen)

TKK:n toimikunnat
Henkilöstön kehittämistoimikunta: 
Aino Sarakorpi (Lauri Reiman)
Opintotoimikunta: Henri Seppä (Anssi Kolehmainen), 
Eeva Myller (Nina Lagus), Janne Kivelä (AK:n edustaja)
Tutkimus- ja jatkokoulutustoimikunta: 
Heidi Falkenbach (Jarno Vanhatalo)
Koulutus- ja tutkimusneuvosto: Christian 
Peltonen (Sebastian Knight)
Valintatoimikunta: Christian Peltonen (Henri 
Seppä), Oskari Aro (Nina Lagus)
Diplomi-insinööri- ja arkkitehtikoulutuksen 
yhteisvalintatoimikunta: Christian Peltonen 
(Henri Seppä), Oskari Aro (Nina Lagus)
Resurssitoimikunta: Sebastian Knight (Topias Siren)
Aikuiskoulutustoimikunta: Eeva Myller (Nina Lagus)
Abi-infon ohjausryhmä: Tuomas 
Kontro (Helena Manner)
Viestintä/ tiedotus ja markkinointitoimikunta: 
Tuomas Kontro
Campustoimikunta: Jani Jansson
Ravintolatoimikunta: Satu Alikoski (Pinja 
Nieminen, kevät, Liisa Lähteenaho, syksy), 
Peter Kenttä (Markus Nygård)
Tasa-arvo toimikunta: Satu Alikoski, Christian Peltonen

Opintotoimikunnan alaiset työryhmät
Tunnustuspalkintotyöryhmä: Erica Roselius
Hankerahatyöryhmä: Aino Sarakorpi
Laatutoimikunta: Ulla Rintala (Henri Seppä)

TKK:n työryhmät
Kieli- ja viestintäkeskuksen johtokunta: 
Aino Sarakorpi (Christian Peltonen)
OODI-ohjausryhmä: Henri Seppä (Anssi 
Kolehmainen), Tero Heikkinen (Tuomas Kontro)
Opetuksen tuen ohjausryhmä: Aino 
Sarakorpi (Henri Seppä)
Henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmä: Satu Alikoski, 
Pinja Nieminen (kevät), Liisa Lähteenaho (syksy), 
Jussi Valtonen, Tuomas Kontro, Aino Sarakorpi
Avoimen yliopiston johtokunta: Anssi 
Kolehmainen (Oskari Aro)
Kirjaston neuvottelukunta: Lauri Reiman (Topias Siren)
Kirjastotoimen kehittämistyöryhmä: 
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Lauri Reiman (Topias Siren)
Perusopintojen laajan oppimäärän seurantaryhmä: 
Nina Lagus (Anssi Kolehmainen)
Kommittén för svenskspråkiga ärenden: 
Christian Peltonen (Henri Seppä)
Tutkintorakennetyöryhmä: Eeva Myller
WWW Topin ohjausryhmän työvaliokunta:
Tero Heikkinen (Sebastian Knight)
eAge (ent. MKTUTA, eli virtuaalikansalia): 
Anssi Kolehmainen
Alumnityöryhmä: Topias Siren
Tutkintotodistustyöryhmä: Sebastian Knight
Perusopetustyöryhmä: Lauri Reiman
Fuksiryhmä: Jussi Valtonen, Tuomas Kontro, Riikka 
Liedes, Pinja Nieminen, Niklas Nemlander, Nina Lagus
Abi-infon tiedotusryhmä: Tuomas Kontro
Tietohallinnon johtoryhmä: Tuomas 
Kontro (Tero Heikkinen)
Haloped-trpj: Topias Siren
OPNpj: Oskari Aro

Strategianteemojen johtoryhmät
Kansainvälistyminen:  Ilona Mäkinen
Laatu ja uudistumiskyky: Henri Seppä
Yhteiskunnallinen vuorovaikutus: Satu Alikoski

Tiedekuntamalliin siirtyminen
Tiedekuntatyöryhmä: Christian Peltonen
Koulutusneuvosto-työryhmä: Henri Seppä
Laitostyöryhmä: Markus Heimonen

Innovaatioyliopiston teemaryhmät
Opetus: Tiia Saloranta
Tutkimus: Ei edustajaa
Yhteiskunnallinen vuorovaikutus: Aleksi Päiväläinen
Talous: Ei edustajaa
Henkilöstö: Katariina Nyman
Opiskelijapalvelut: Aino Sarakorpi
Tietohallinto: Henri Seppä
Yrittäjyys: Mikko Sjöberg
Viestintä: Jyrki Vanamo
Kansainväliset asiat: Ilona Mäkinen
Täydennyskoulutus: Satu Alikoski
Kirjasto- ja tietopalvelut: Ei edustajaa
Akateemiset perinteet: Ei edustajaa
Innovaatioinstituutti: Tuomas Kontro
Tilaresurssit: Anssi Kolehamainen
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5.4 Hallituksen osallistuminen 
tilaisuuksiin

5.4.1 Yleiset

pe 5.1.2007 Savolainen, Koski ja Kauppila neuvottelemassa 
TKK:n kanssa Dipolin vuokrasopimuksesta
ma 8.1.2007 Savolainen ja Jansson TTER:n johtokunnan 
kokouksessa
ma 8.1.2007 Savolainen tapaamassa KY:n Jenni Laaksoa, 
Innovaatioyliopisto ja vuoden 2007 yhteistyö
ti 9.1.2007 Savolainen, Kontro, Jansson, Ruusunen, Heik-
kinen tietoliikennejaoston kokouksessa
ti 9.1.2007 Savolainen ja Ruusunen TTEY:n johtokunnan 
kokouksessa
ke 10.1.2007 Savolainen, Knight ja Ruusunen tapasivat 
kunniavaltuuskunnan puheenjohtaja Nummisen ja hä-
nen vaimonsa
pe 12.1.2007 Savolainen, Koski ja Kauppila neuvottelemassa 
TKK:n kanssa Dipolin vuokrasopimuksesta
ti 16.1.2007 Savolainen, Knight ja Ruusunen strategiatoi-
mikunnan ensimmäisessä kokouksessa
ke 17.1.2007 Savolainen lounaalla jatkuvuustoimikun-
nan puheenjohtajan Jouni Lounasmaan ja Jukka Seppä-
sen kanssa
to 18.1.2007 TKYH sitsaamassa TTYY:n ja LTKY:n halli-
tuksien kanssa
pe 19.1.2007 Knight ja Savolainen teekkarivaliokunnan 
kokouksessa
ma 22.1.2007 Savolainen, Knight ja Ruusunen SYL:n pj-ps 
tapaamisessa 22.-23.1.2007
ti 23.1.2007 Savolainen, Ruusunen ja Lounasmaa kunnia-
valtuuskunnan työvaliokunnan kokouksessa
ke 24.1.2007 TKYH TTEY:n kokouksessa
ke 24.1.2007 Savolainen TTER:n johtokunnan kokouk-
sessa
pe 26.1.2007 Savolainen tapasi TKK:n rehtori Matti Pur-
sulan, yhteisöllisyys
pe 26.1.2007 Savolainen ja Ruusunen pääsihteerin toimen-
kuva-työryhmän kokouksessa
ma 29.1.2007 Savolainen, Knight, Päiväläinen ja Ruusunen 
tapasivat kunniajäsen Jorma Elorannan
ti 30.1.2007 Savolainen ja Ruusunen lounaalla Otapappi-
en kanssa
ti 30.1.2007 TKYH KYH:ta tapaamassa
ke 31.1.2007 Savolainen, Ruusunen, Knight ja Nybergh on-
nittelemassa ikiteekkari Björn Westerlundia
to 1.2.2007 Knight TF:n hallituksen kokouksessa (osakun-
takummeilu)
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pe 2.2.2007 Savolainen ja Kontro tapasivat Nordean Ota-
niemen toimipisteen johtoa (yhteistyösopimus)
ti 6.2.2007 Kontro, Ruusunen, Heikkinen, Ilmes ja Tork-
keli tapasivat Eija Sainion (Teekkarikorttien, -kalenterien 
ja tarrojen jako syksyllä 2007)
ti 6.2.2007 Knight lounaalla Robert Silénin kanssa (osa-
kuntakummeilu)
to 8.2.2007 TKYH teekkariseminaarissa Riihimäellä
pe 9.2.2007 TKYH teekkariseminaarissa Riihimäellä
la 10.2.2007 Savolainen ja Eloranta PPO:n 100-vuotis-
juhlissa
ke 14.2.2007 Mäkinen, Knight ja Alikoski AS:n, Athenen 
ja Tikin ystävänpäiväsitseillä (kiltakummeilu)
ke 14.2.2007 Savolainen, Ruusunen ja Liuko TTEY:n joh-
tokunnan kokouksessa
to 15.2.2007 Savolainen, Knight ja Ruusunen tapasivat 
Jorma Ollilan
to 15.2.2007 TKYH+ps tapasi HOAS:n toimitusjohtaja 
Heikki Valjärven, talouspäällikön ja asiakkuuspäällikkö 
Anna Lassus (HOAS esittely ja kuulumiset)
to 15.2.2007 TKYH+TKYS PYL päivässä
pe 16.2.2007 TKYH, Tiitinen ja Sarakorpi Jämerän jäl-
jen sitseillä
la 17.2.2007 Eloranta ja Knight SIK:n 86. vuosijuhlassa
la 17.2.2007 Alikoski VYY:n 39-vuotisjuhlassa
ma 19.2.2007 TKYH kunniavaltuuskunnan kokouksessa 
(paikalla myös kansleri Matti Lehti)
to 22.2.2007 Knight Athenen hallituksen kokouksessa (kil-
takummeilu)
to 22.2.2007 TKYH tapasi TF:n hallituksen
to 22.2.2007 Savolainen tapasi SYL:n Liisa Ansalan (kum-
miylioppilaskuntatoiminta)
to 22.2.2007 Savolainen Tapasi Eero Korhosen ja Tuomo 
Lähdesmäen (TTEY ja TTER)
to 22.2.2007 TKYH jatkuvuustoimikunnan kokouksessa
pe 23.2.2007 Ruusunen OYY:n vuosijuhlassa
pe 23.2.2007 Peltonen ja Seppä Tietokilta ry:n 22. vuosi-
juhlassa
la 24.2.2007 Eloranta, Jansson ja Savolainen KY:n vuosi-
juhlassa
la 24.2.2007 Peltonen Östra Finlands Nationin 83. vuosi-
juhlan tervehdysten annossa
la 24.2.2007 Alikoski ja Kontro Kemistikillan 116. vuo-
sijuhlassa 
la 24.2.2007 Seppä ja Knight SHS:n vuosijuhlassa
ma 26.2.2007 TKYH tapasi Espoon poliisin Olli Vuorion, 
Kari Aholan, Ari Karvosen, Rainer Karenin
ti 27.2.2007 Savolainen, Koski ja Kauppila tapasivat TKK:n 
Luomalan ja Valtialan (Dipolin vuokrasopimus)
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ke 28.2.2007 Kovanen Kappelirahaston johtokunnan ko-
kouksessa
to 1.3.2007 Savolainen, Ruusunen, Jansson ja Liuko talo-
ustoimikunnan kokouksessa
pe 2.3.2007 Savolainen, Forstöm ja Visuri (PUS) tapasi-
vat Jukka Mäkelän (Espoon kaupunki) SELL-yhteistyö-
hön liittyen
ma 5.3.2007 Savolainen ja Ruusunen SYL:n PJ-PS tapaa-
misessa 
ma 5.3.2007 Ruusunen Oy Lyyra Ab:n korttitoimikunnan 
kokouksessa
ti 6.3.2007 TKYH + PS TTEY:n vuosikokouksessa
ti 6.3.2007 Savolainen SYL:n PJ-PS tapaamisessa
ti 6.3.2007 Ruusunen ja Heikkinen tapasivat TKK:n Eija 
Sainion, Kirsti Olamon, Sinikka Haaviston, Timo Tuhka-
sen, Ville Hartikaisen ja Ville Laukkasen (Lukukausi-il-
moittautuminen)
la 10.3.2007 Eloranta ja Jansson PJK:n vuosijuhlassa
la 10.3.2007 Mäkinen ja Päiväläinen ARU:n 50-vuotis-
juhlassa 
pe 16.3.2007 Seppä ja Mäkinen Inkubion 3. vuosijuhlassa
pe 16.3.2007 Knight TEK:n teekkarivaliokunnan tapaami-
sessa Tampereella
la 17.3.2007 Savolainen, Peltonen, Mäkinen ja Alikoski 

   FK:n 60. vuosijuhlassa
ti 20.3.2007 Knight lounaalla Robert Silénin kanssa (osa-
kuntakummeilu)
ke 21.3.2007 Savolainen ja Alikoski tapasivat Jyrki Kasvin 
ja Johanna Karimäen
pe 23.3.2007 Knight ja Kontro MK:n 106-vuotisjuhlissa
pe 23.3.2007 Savolainen ja Alikoski  tapasivat Anni Sinne-
mäen, Tuija Braxin, Matti Kurosen ja Jessica Karhun
la 24.3.2007 TKYH+PS TF:n 135. vuosijuhlassa
la 24.3.2007 Savolainen ja Ruusunen Ristin Killan 60-vuo-
tisjuhlissa
pe 30.3.2007 Ruusunen tapasi Heinosen ja Heikkisen (edus-
tajistovaalit, sähköinen tunnistaminen)
pe 30.3.2007 Katariina Styrman (HYY) Savolaisen vieraa-
na RWBK:n konsertissa
la 31.3.2007 Eloranta, Kontro ja Peltonen KIK:n 92-vuo-
tisjuhlassa
ma 2.4.2007 TKY, SIK ja RWBK onnittelivat Kalevi Num-
mista (75 v)
ke 4.4.2007 Savolainen ja Knight tapasivat SYL:n Lasse 
Männistön ja Katja Sauvolan
pe 13.4.2007 Knight Teekkarivaliokunnan kokouksessa 
Oulussa
la 14.4.2007 Savolainen, Knight, Ruusunen ja Kaisa Pohjonen 
Polyteknikkojen Orkesterin 85 -vuotis juhlakonsertissa
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la 14.4.2007 Knight ja Ruusunen Polyteknikkojen Orkes-
terin 85-vuostijuhlissa
ma 16.4.2007 Osastonjohtajien tapaaminen ja sitsit
ti 17.4.2007 Savolainen, Peltonen ja Ruusunen TKK Sahan 
(vierailijakeskus) avajaisissa
ti 17.4.2007 Savolainen, Peltonen, Seppä, Ruusunen, Myl-
ler ja Sarakorpi tapasivat rehtori Pursulan, vararehtorit 
Ekmanin ja Krausen ja hallintojohtaja Luomalan rehto-
rin lounaalla
ma 23.4.2007 Savolainen tapasi Juha-Pekka Onnelan (tek-
yhteistyö)
ti 24.4.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson (innovaatio-
yliopisto ja KY-yhteistyö)
ke 25.4.2007 Savolainen tapasi Liisa Ansalan (SYL-kum-
mitoiminta)
pe 27.4.2007 Savolainen puhumassa Veteraanipäivän Es-
poon tilaisuudessa
ma 30.4.2007 Savolainen tapasi Heikki Kaupin (TEK:n 
toiminnanjohtaja)
ma 30.4.2007 TKYH Jukka Mäkelän läksiäisissä
ke 2.5.2007 Savolainen tapasi Lauri Pakkasen (TTEY)
ma 7.5.2007 TKYH jatkuvuustoimikunnan kokouksessa
ti 8.5.2007 Seppä, Ruusunen ja Koski tapasivat Anneli 
Lappalaisen (TKK) ja Mika Ruuskasen (Edita) (Opetus-
monisteet)
pe 11.5.2007 Knight Teekkarivaliokunnan kokouksessa 
Turussa
ti 15.5.2007 Savolainen ja Ruusunen tapasivat Johanna Ka-
rimäen (Dipoliinan luovutus kansanedustajille)
ti 15.5.2007 Savolainen ja Ruusunen tapasivat 
Jussi Jalkasen (Teekkarilakin luovutus)
ke 16.5.2007 Savolainen, Alikoski, Peltonen, Knight ja Seppä 
Tuorin läksiäisissä YTHS:n Otaniemen toimipisteessä
ma 21.5.2007 Savolainen, Ruusunen ja Halme tapasivat Juk-
ka Mäkelän (Dipoliinan luovutus kansanedustajille)
ma 21.5.2007 TKYH treffeillä TF:n hallituksen kanssa
ti 22.5.2007 Savolainen, Ruusunen ja Halme tapasivat Jyr-
ki Kasvin, Sanne Perkiön ja Marjo Matikainen-Kalströmin 
(Dipoliinan luovutus kansanedustajille)
ke 23.5.2007 Savolainen ja Knight tapasivat Juha-Pekka 
Onnelan ja Aleksi Päiväläisen (TEK yhteistyö)
ke 30.5.2007 Alikoski ja Ruusunen Sodexhon vuosiko-
kouksessa (palaute ja kehitysehdotukset Sodexhon toi-
minnasta)
ke 30.5.2007 Seppä, Peltonen, Alikoski, Ruusunen ja Vanha-
talo TES:n palkintojen ja apurahojen jakotilaisuudessa
ke 30.5.2007 Savolainen tapasi TKK vararehtorit
ma 4.6.2007 Savolainen, Halme ja Ruusunen kunniaval-
tuuskunnan työvaliokunnan kokouksessa 
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ma 4.6.2007 Savolainen, Lähdesmäki, Halme, Ruusunen ja 
Kauppila Kari Inkisen 50 v vastaanotolla
ke 6.6.2007 Savolainen KSY:n aamukahvitilaisuudessa in-
novaatioyliopistosta
to 7.6.2007 Savolainen, Halme ja Ruusunen tapasivat Virpi 
Tallbackan ja Mia Luostarisen (sodexho)
to 7.6.2007 Savolainen, Halme ja Ruusunen tapasivat Pur-
sulan, Luomalan, Roiton ja Beckerin (uuden pääsihtee-
rin esittely)
pe 8.6.2007 Halme ja Ruusunen tapasivat Osmo Kinnu-
sen
ma 11.6.2007 Savolainen, Jansson, Ruusunen ja Liuko ta-
loustoimikunnan kokouksessa
ke 13.6.2007 Ruusunen ja Koski tapasivat Antti Pihla-
kosken 
ke 13.6.2007 Savolainen ja Ruusunen tapasivat Heikki 
Valkjärven
ke 13.6.2007 Savolainen, Ruusunen ja Kari Karvonen Se-
naatti kiinteistöjen tj Aulis Kohvakan 60 v syntymäpäivä-
vastaanotolla
ke 13.6.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson
to 14.6.2007 TKYH OSS kiinteistöpalvelujen tupaantu-
liaisissa
pe 15.6.2007 Savolainen ja Liuko Kalle Vartolan muisto-
tilaisuudessa
ke 20.6.2007 Savolainen tapasi Katariina Styrmanin 
(HYY)
to 21.6.2007 Savolainen tapasi Liisa Ansalan (SYL)
ti 10.7.2007 Savolainen, Ruusunen ja Halme onnitelemassa 
Olavi Loukoa (Espoon kaupunki)
to 26.7.2007 . Savolainen ja Ruusunen onnittelemassa Mai-
ja Roittoa
pe 27.7.2007 Knight Teekkarivaliokunnan kokouksessa 
Saimaailmiön yhteydessä 
la 28.7.2007 Savolainen, Knight, Seppä ja Eloranta Saimaa-
ilmiössä Lappeenrannassa
ti 14.8.2007 Savolainen tapasi Jukka Mäkelän (innovaa-
tioyliopisto)
ti 14.8.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson (KY)
ke 22.8.2007 Savolainen, Alikoski ja Halme tapasivat Mar-
ketta Kokkosen (Espoon kaupunki)
ke 22.8.2007 Savolainen tapasi Katariina Styrmanin 
(HYY)
pe 31.8.2007 Knight lounaalla Robert Silénin kanssa (osa-
kuntakummeilu)
pe 7.9.2007 Savolainen ja Knight tapasivat Johannes Haa-
tajan (Ristin kilta)
pe 7.9.2007 Knight lounaalla Kaarina Kasteen kanssa (kil-
takummeilu)
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pe 7.9.2007 Knight TF:n sitseillä (osakuntakummeilu)
to 13.9.2007 Savolainen PYL-pj lounaalla
ma 17.9.2007 Savolainen ja Halme pj-ps-tapaamisessa
ti 18.9.2007 Savolainen ja Halme pj-ps-tapaamisessa
to 20.9.2007 TKYH ja Halme teekkarihallitussitseillä Tam-
pereella
pe 21.9.2007 Savolainen kahvilla Markus Koljosen kanssa
ma 24.9.2007 Savolainen ja Lähdesmäki tapasivat Sami 
Torstilan (innovaatioyliopisto)
ma 24.9.2007 TKYH ja pääsihteeri kunniavaltuuskunnan 
kokouksessa
ti 25.9.2007 Savolainen ja Halme keskustelemassa yliop-
pilaskuntien yhdistymisestä SYL:n Männistön, Sauvolan 
ja Korkeaojan kanssa
ke 26.9.2007 Savolainen ja Eloranta tapasivat Alberto Mar-
quinezin (Havis Amanda -patsas)
pe 28.9.2007 Eloranta Sähkövoimatekniikan vuosijuh-
lissa
ti 2.10.2007 Savolainen PYL-pj-tapaamisessa
to 4.10.2007 Jansson ja Seppä Tipikaksen vuosijuhlassa 
Tallinnassa
to 4.10.2007 Knight Otaniemen TEK-hallopedien tapaa-
misessa
to 4.10.2007 Savolainen tapasi Katariina Styrmanin
pe 5.10.2007 Knight teekkarivaliokunnan kokouksessa 
Pasilassa 
la 6.10.2007 Savolainen tapasi Linda Laxellin
ma 8.10.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson (KY), Juk-
ka Liukkosen (TOKYO), Katja Sauvolan (SYL) ja Lau-
ri Korkeaojan (SYL) (ylioppilaskuntien yhdistyminen ja 
SYL:n rooli)
ma 8.10.2007  Savolainen ja Eloranta tapasivat Alberto 
Marquinezin (Havis Amanda -patsas)
pe 12.10.2007 Knight, Peltonen ja Savolainen tapasivat 
Jukka Mäkelän
pe 12.10.2007 Savolainen yhdessä Jenni Laakson (KY) ja 
Jukka Liukkosen (TOKYO) kanssa tapaamassa Akavan 
Matti Viljasta
ma 15.10.2007 TKYH ja Halme tapasivat TEK:n opiskeli-
jatoiminnasta vastaavia
ma 15.10.2007 TKYH tapaamassa TEK:n edustajia
ti 16.10.2007 Savolinen PYL-pj-tapaamisessa
pe 19.10.2007 Alikoski, Eloranta, Knight ja Mäkinen Pro-
dekon vuosijuhlissa 
pe 19.10.2007 Savolainen tapasi Lauri Pakkasen
la 20.10.2007 Savolainen, Alikoski, Jansson, Kontro, Mä-
kinen ja Seppä LTKY:n vuosijuhlassa
ma 22.10.2007 Savolainen ja Halme pj-ps-tapaamisessa
ti 23.10.2007 Knight teekkarivaliokunnan kokouksessa
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ti 23.10.2007 Savolainen ja Halme pj-ps-tapaamisessa
ke 24.10.2007 Knight tapasi Katariina Kycklingin (KY)
to 25.10.2007 Savolainen ja Myller periferian haastattelussa 
Joensuussa (SYL-ehdokkuus)
pe 26.10.2007 Eloranta, Knight, Peltonen ja Savolainen 
TTYY:n vuosijuhlissa Tampereella
pe 26.10.2007 Savolainen tapasi Gustav Von Herzenin
pe 26.10.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson
ke 31.10.2007 Knight tapasi Eero Judinin (TTYY)
ke 31.10.2007 Savolainen ja Peltonen tapasivat TKK:n johdon 
(ylioppilaskuntien yhdistyminen ja ajankohtaiset asiat)
to 1.11.2007 Knight tapasi Esa Suomisen (SDP) 
ma 5.11.2007 Savolainen ja Myller HYY:n haastatteluissa 
(SYL-ehdokkuus)
ti 6.11.2007 Savolainen JYY:n haastatteluissa (SYL-eh-
dokkuus)
ke 7.11.2007 Knight tapasi Raija Valtialan ja Lasse Walli-
uksen (TKK:n tila- ja turvallisuusasiat)
ke 7.11.2007 Savolainen KYY:n haastatteluissa (SYL-eh-
dokkuus)
ke 7.11.2007 Savolainen JoYY:n haastatteluissa (SYL-eh-
dokkuus)
to 8.11.2007 Savolainen LYY:n haastatteluissa (SYL-eh-
dokkuus)
pe 9.11.2007 TKYH ja TKYS TKY:n 135-vuotisjuhlissa
pe 9.11.2007 Savolainen tapasi Jyrki Kasvin (ajankohtai-
set)
ma 12.11.2007 Savolainen ja Myller Turun haastatteluissa 
(SYL-ehdokkuus)
ma 12.11.2007 Savolainen ja Peltonen innovaatioyliopisto-
tapaamisessa KY:n ja TOKYO:n edustajien kanssa
ti 13.11.2007 Savolainen OYY:n haastatteluissa (SYL-eh-
dokkuus)
pe 16.11.2007 TKYH, Halme, Lähteenaho, Saloranta, Myller 
ja Tiitinen SYL:n liittokokouksessa Korpilammella
ma 19.11.2007 Alikoski, Halme, Jansson, Knight ja Savo-
lainen tutustumassa Arkkitehtien majaan
to 22.11.2007 Peltonen ja Savolainen tapasivat Jouni Lou-
nasmaan
to 22.11.2007 Savolainen tapasi Katariina Styrmanin
pe 23.11.2007 Savolainen TEK:n valtuuston kokouksessa
ma 26.11.2007 TKYH ja Halme HYY:n 139-vuotisjuh-
lissa
pe 30.11.2007 Alikoski, Jansson, Knight, Kontro, Peltonen 
ja Seppä Vuorimieskillan 60-vuotisjuhlissa
pe 30.11.2007 Savolainen tapasi Johanna Vappulan ja Mim-
mu Mannermaan (Millennium-prize)
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5.4.2 Koulutusasiat

ma 15.1.2007 Savolainen tapaamassa valtiosihteeri Raimo 
Sailasta huippuyliopistoselvitykseen liittyen. Paikalla myös 
KY:n ja TOKYO:n edustajat.
ti 16.1.2007 Peltonen ja Savolainen TKK:n Koulutus- ja 
tutkimusneuvoston kokouksessa
ke 17.1.2007 Mäkinen ja Levänen TKK:n kv-neuvojien 
kokouksessa
to 18.1.2007 Mäkinen kilta-kv-toimikunnan suunnittelu-
kokouksessa
pe 19.1.2007 Mäkinen ja Levänen TKK:n ulkomaalaisten 
tutkinto-opiskelijoiden palvelutyöryhmän kokouksessa
to 25.1.2007 Myller, Peltonen, Sarakorpi ja Seppä tapasivat 
Anneli Lappalaisen
to 25.1.2007 Mäkinen ja Levänen Otaniemen kehitys Oy:
ssa
to 25.1.2007 Mäkinen ja Levänen tapasivat kv-opiskelija-
palveluiden päällikkö Mervi Rantasen
pe 26.1.2007 Myller, Peltonen, Rintala, Sarakorpi, Savolai-
nen ja Seppä PYL-kopo sitseillä
ke 31.1.2007 Mäkinen, Sarakorpi ja Seppä tapasivat kieli-
keskuksen johtaja Heidi Rontun 
ma 5.2.2007 Mäkinen ja Levänen tapasivat TKK:n ura-ja 
rekrytointipalveluiden Katri Kotinurmen
ke 7.2.2007 Savolainen TEK:n tekniikasta hyvinvointia-
seminaarissa
ma 12.2.2007 Myller, Peltonen, Sarakorpi ja Seppä SYL:n 
kopo-tapaamisessa
ma 12.2.2007 Mäkinen ja Kainulainen tapasivat Tipikak-
sen edustajan Tallinnassa
ma 12.2.2007 Peltonen ja Ulla Rintala TKK:n hallituksen 
kokouksessa 
ma 12.2.2007 Savolainen edistyksellisen tiedeliiton järjes-
tämässä tulevan hallituskauden tiede- ja yliopistopoliittiset 
painopisteet keskustelutilaisuudessa
ti 13.2.2007 Mäkinen SYL:n kenkku(kehitysyhteistyön neu-
vottelukunta)-tapaamisessa
ke 14.2.2007 Seppä yliopistojen laadunvarmistushankkeen 
loppuseminaarissa
pe 16.2.2007 Myller, Peltonen, Sarakorpi, Mäkinen ja Seppä 
tapasivat Anneli Lappalaisen ja Carita Meriläisen
su 18.2.2007 Peltonen tapasi Fyysikkokillan hallituksen
ma 19.2.2007 Seppä ja Rintala tapasivat Mika Naumasen
ma 19.2.2007 Peltonen tapasi KY:n ja TOKYO:n hallitus-
ten koulutuspoliittisista asioista vastaavat huippuyliopis-
toon littyen
ma 19.2.2007 Peltonen ja Savolainen TKK:n, HSE:n ja TaiK:
n yhdistämishankeen raportin julkistamistilaisuudessa 
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ti 20.2.2007 Peltonen tapasi KY:n hallituksen koulutuspo-
liittisista asioista vastaavat huippuyliopistoon littyen
ti 20.2.2007 Myller, Peltonen, Savolainen ja Seppä lounaalla 
rehtori Matti Pursulan kanssa
ke 21.2.2007 Peltonen tapasi TF:n puheenjohtajan Robert 
Silénin ja opintovastaavan Erica Roseliuksen huippuyli-
opistoon liityen
pe 23.2.2007 Mäkinen SUNTU-tapaamisessa Luulajassa
ti 27.2.2007 Mäkinen ja Levänen tapasivat kv-opiskelijoita, 
aiheena englanninkieliset nettisivut
ke 28.2.2007 Seppä IBM:n seminaarissa. Nordic Service 
Science Summit - What Should Universities Teach and 
Research?
ke 28.2.2007 Mäkinen ja Levänen TKK:n kv-neuvoja-ta-
paamisessa
ke 28.2.2007 Peltonen OPM seminaarissa ja kopotapaa-
misessa Tampereella
pe 2.3.2007 Levänen ja Mäkinen tapasivat kv-opiskelija-
palveluiden päällikkö Mervi Rantasen
pe 2.3.2007 Mäkinen kv-opiskelija-naisten verkostoitumis-
tapahtuman suunnittelutapaamisessa TKK:lla
pe 2.3.2007 Mäkinen ja Levänen kv-yhdyshenkilötapaa-
misessa TKK:lla
ma 5.3.2007 Levänen ja Mäkinen kv-jäärä tapaamisessa 
ma 5.3.2007 Levänen ja Mäkinen tapasivat vierailevien ja-
panilaisten opiskelijoiden ryhmän 
ma 5.3.2007 Peltonen TKK:n tasa-arvotoimikunnan ko-
kouksessa
ti 6.3.2007 Seppä TKK:n tunnustuspalkintojen jakotilai-
suudessa
ti 6.3.2007 Mäkinen KY:n kehy-hankkeen seurantamat-
kan illassa
ke 7.3.2007 Mäkinen ja Mitjonen tapaamassa Tirlittan-las-
tenkodin johtaja Seppo Kinnusen
to 8.3.2007 Savolainen ja Lounasmaa tapasivat Kalliomäen 
erityisavustajan Vesa Vuorenkosken (Huippuyliopisto)
ma 12.3.2007 Peltonen ja Ulla Rintala TKK:n hallituksen 
kokouksessa 
ti 13.3.2007 Mäkinen ja Levänen tapasivat Sini Nummi-
sen
ke 14.3.2007 Seppä Korkeakoulutus ja työelämäpalaute -
seminaarissa
to 15.3.2007 Myller, Sarakorpi, Peltonen ja Seppä tapasivat 
Lappalaisen ja Meriläisen
to 15.3.2007 Seppä tapasi Lappalaisen, Zittingin ja Eske-
lisen
pe 16.3.2007 Peltonen tapasi Sini Nummisen
ke 21.3.2007 Peltonen tapasi TF:n puheenjohtjan Robert 
Silénin kanssa Stefan Johanssonin ja Marcus Rantalan ym-
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päristöministeriössä
ti 27.3.2007 Levänen TKK:n kv-neuvoja-tapaamisessa
ti 27.3.2007 Mäkinen, Myller, Peltonen, Ruusunen, Sara-
korpi, Savolainen ja Seppä Koponeukkarissa
ti 27.3.2007 Koulutuspoliittinen neuvottelukunta
ti 27.3.2007 Seppä ja Jansson tutustumassa TTY:n 

   LVJ:ään
ke 28.3.2007 Alikoski, Peltonen ja kopojaoston Erica Ro-
selius HS:n huippuyliopistopanelissa
to 29.3.2007 Mäkinen tapasi kv-opiskelijoita kv-maiste-
riohjelmaopiskelijoiden kyselyn tiimoilta
pe 30.3.2007 Levänen, Myller, Mäkinen, Peltonen, Sarakorpi 
ja Seppä tapasivat Apajalahden, Söderqvistin ja Torkkelin 
TKK:n kehittämisyksiköstä
ma 2.4.2007 Mäkinen esitteli Prodekon hallitukselle sihtee-
ristöä ja osallistui kokoukseen (kiltakummeilu)
ke 4.4.2007 Mäkinen esitteli TiK:n hallitukselle sihteeristöä 
ja osallistui kokoukseen (kiltakummeilu)
ke 4.4.2007 Kopojaoston vierailu KY:lle ja eduskuntaan
to 5.4.2007 Peltonen tapasi Ari Väisäsen
ke 11.4.2007 Alikoski, Myller, Mäkinen, Peltonen, Sara-
korpi, Savolainen ja Seppä tapasivat vararehtori Kalevi 
Ekmanin
to 12.4.2007 Myller, Seppä, Peltonen, Sarakorpi tapasivat 
Anneli Lappalaisen ja Carita Meriläisen
to 12.4.2007 Tallinnan teknillisen yliopiston ylioppilas-
kunta Tipikas kylässä 
ma 16.4.2007 Kopojaoston oikeusturvaopas-workshop
ma 16.4.2007 Peltonen ja Savolainen tapasi KY:n ja 

   TOKYO:n koposektoreita huippuyliopistoon liittyen
ma 16.4.2007 Osastonjohtaja sitsit
ti 17.4.2007 Rehtorilounas. Savolainen, Ruusunen, Pelto-
nen, Seppä, Myller, Sarakorpi.
ti 17.4.2007 Mäkinen kv-naisten verkostoitumistapahtu-
massa
ma 23.4.2007 Myller, Peltonen, Sarakorpi ja Seppä SYL:n 
kopo-tapaamisessa
ma 23.4.2007 Mäkinen HERA 2 kv-sosiaali-ja terveyspal-
velutyöryhmän tapaamisessa
ma 23.4.2007 Peltonen ja Rintala TKK:n hallituksen ko-
kouksessa
ti 24.4.2007 Mäkinen ja Levänen SYL:n kv-kopo-viestin-
tä-tapaamisessa
pe 27.4.2007 Mäkinen KV-verkostoitumistapahtuman pa-
lautekeskustelussa
to 3.5.2007 Peltonen KIK:n kiltakunnan kokoukessa puhu-
massa TKK:n yksikkörakenneuudistuksesta
pe 4.5.2007 Mäkinen SYL:n kehytapaamisessa
ti 8.5.2007 Editan edustajan ja Anneli Lappalaisen tapaa-
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minen. Ruusunen, Koski, Seppä.
to 10.5.2007 Huippuyliopistopäivät. TKY, KY, TOKYO.
pe 11.5.2007 Mäkinen ja Levänen tapasivat kv-opiskelija-
palveluiden päällikkö Mervi Rantasen
pe 11.5.2007 Mäkinen ja Levänen TKK:n kv-yhdyshen-
kilökokouksessa
pe 11.5.2007 Peltonen tapasi Jouni Lounasmaan
ti 15.5.2007 Mäkinen ja Levänen korkeakoulujen hallinnon 
kv-kevätpäivillä Seinäjoella
ti 15.5.2007 Peltonen SIK:n valtuuston kokouksessa puhu-
massa TKK:n yksikkörakenneuudistuksesta
to 17.5.2007 Mäkinen kv-naisten verkostoitumistapah-
tumassa
ma 21.5.2007 Seppä, Sarakorpi, Saloranta, Myller tapasivat 
Anneli Lappalaisen
ti 22.5.2007 Mäkinen TKY-KY-kehy-illassa
ti 22.5.2007 Peltonen Athenen opintotoimikunnan kokouk-
sessa puhumassa TKK:n yksikkörakenneuudistuksesta
ke 23.5.2007 Mäkinen, Levänen, Seppä, Saloranta, Myller, 
Sarakorpi Tampereella PedaForumissa 23.-25.5.
ke 23.5.2007 Mäkinen ja BEST:n edustajat tapasivat reh-
torin
pe 25.5.2007 Mäkinen TKK:n kv-strategian johtoryhmän 
tapaamisessa
ke 6.6.2007 Peltonen tapasi rehtori Pursulan
pe 8.6.2007 Savolainen tapasi Jenni Laakson ja Markus Kol-
josen (innovaatioylipisto)
su 10.6.2007 Peltonen ja Savolainen tapasivat KY:n ja TO-
KYO:n edustajia huippuyliopistoon liittyen
ma 11.6.2007 Peltonen ja Rintala TKK:n hallituksen ko-
kouksessa
ti 12.6.2007 Peltonen tapasi KY:n Kycklingin ja 

   TOKYO:n Äärilän
ke 13.6.2007 Myller, Peltonen, Sarakorpi ja Seppä PYL-
kopo tapaamisessa
pe 15.6.2007 Peltonen NordTek-konferenssissa Ruotsis-
sa 15-19.6.
ke 27.6.2007 Peltonen valintatoimikunnan kokouksessa
la 30.6.2007 Peltonen SEFI-konferenssissa Unkarissa 30.6-
4.7.
la 4.8.2007 Kopojaoston kesätapaaminen
ti 7.8.2007 Levänen Otaniemi International Network-ko-
kouksessa Espoossa
ke 15.8.2007 Peltonen ja Savolainen TKK:n hallituksen 
seminaarissa
ti 21.8.2007 Levänen ja Mäkinen pitämässä Kv-ISO-kou-
lutusta Otaniemessä
ke 22.8.2007 Mäkinen piti TKY-esityksen BEST:n kurs-
silaisille
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to 23.8.2007 Alikoski, Levänen, Mäkinen ja Peltonen Helsinki 
Education and research area-seminaarissa Helsingissä
pe 24.8.2007 Levänen ja Mäkinen kv-yhdyshenkilö-koko-
uksessa TKK:ssa
ti 28.8.2007 Levänen ja Mäkinen tapasivat uuden kv-ISO-
vastaavan Elina Räsäsen
ti 28.8.2007 Peltonen ja Seppä tapasivat Tommi Kemp-
paisen
ke 29.8.2007 Levänen kv-neuvojien kokouksessa TKK:ssa
ke 29.8.2007 Levänen ja Mäkinen Otaniemi international 
network-kokouksessa
ke 29.8.2007 Peltonen OPM:n seminaarissa Kuopiossa
ma 3.9.2007 Peltonen ja Rintala TKK:n hallituksen ko-
kouksessa
ma 3.9.2007 Peltonen FK:n tapahtumassa Kiljavalla kilta-
kummeilemassa
ti 4.9.2007 Myller ja Seppä TKK:n opintotoimikunnan 
kokouksessa
ti 4.9.2007 Mäkinen piti esityksen kv-opiskelijoiden orien-
taatiopäivillä
ke 5.9.2007 Rehtoraatin kyläkierros
to 6.9.2007 Peltonen ja Savolainen TKK:n hallituksen tee-
hetkessä
pe 7.9.2007 Rintala, Saloranta ja Seppä tapasivat Riikka 
Hopiavaaran (TKK viestintä) ja Kirsi Eulenberger-Kar-
vetin (TKK projektipäällikkö) TKK:n auditointiin liittyen
pe 7.9.2007 Halme, Levänen, Peltonen ja Savolainen inno-
vaatioyliopistoaamukahveilla
ma 10.9.2007 Myller, Peltonen, Saloranta, Seppä tapasivat 
Anneli Lappalaisen ja Anna Johanssonin
ti 11.9.2007 Levänen ja Mäkinen tapasivat TKK:n kv-ryh-
mäpäällikkö Mervi Rantasen
ti 11.9.2007 Knight, Peltonen ja Savolainen tapasivat 

   KY:n ja TOKYO:n
to 13.9.2007 Mäkinen tapasi Satu Innamaan (jatkuvuus-
toiminnan pari)
pe 14.9.2007 Peltonen ja Savolainen rehtorin aamukah-
veilla TKK:lla
pe 14.9.2007 Knight, Peltonen ja Savolainen tapasivat val-
tiosihteeri Misukan
su 16.9.2007 Levänen European Association for Internatio-
nal Education-konferenssissa Trondheimissa
ma 17.9.2007 Seppä TKK:n strategia työryhmän (laatu ja 
uudistumiskyky) kokouksessa
ke 19.9.2007 Myller, Seppä ja Peltonen tapasivat KY:n Tuu-
tin ja Kycklingin
ma 24.9.2007 Seppä tapasi Mika Naumasen (jtmk)
ma 24.9.2007 Peltonen ja Savolainen tapasivat teollisuus-
neuvos Paula Nyberghin

■

■

■

■

■
■

■
■

■

■

■

■
■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■

■
■

ke 26.9.2007 Knight, Peltonen ja Savolainen tapasivat TF:
n Diesenin, Roseliuksen ja Silénin
to 27.9.2007 Lähteenaho ja Seppä opintoasiainpäivillä Ro-
vaniemellä
to 27.9.2007 Peltonen ja Savolainen tapasivat rehtori Pur-
sulan
ma 1.10.2007 Koski ja Seppä tapasivat Heli Heinolan (TKK 
opintotoimisto) ja Mika Ruuskasen (Edita)
ma 1.10.2007 Peltonen SYL:n kaksikielisyys tapaamisessa
ti 2.10.2007 Myller, Peltonen, Saloranta ja Seppä tapasivat 
Anneli Lappalaisen
ke 3.10.2007 Myller ja Peltonen tapasivat TKK:n innovaa-
tioyliopisto projetkipäällikön Mauri Airilan
to 4.10.2007 Mäkinen IFEES summitissa, Global student 
forumissa ja ASEE:n engineering education -seminaaris-
sa Istanbulissa
to 4.10.2007 Seppä Otaverkko Oy:n hallituksen kokouk-
sessa
to 4.10.2007 Peltonen PYL kopo aamiaistapaamisessa
ma 8.10.2007 Myller ja Saloranta opintoasioiden keskus-
telutilaisuudessa
ma 8.10.2007 Savolainen, Knight ja Peltonen innovaatioyli-
opistotapaamisessa KY:n ja TOKYO:n edustajien kanssa
ti 9.10.2007 Mäkinen ja Ursin tapasivat CSSA-HUT:n ja 
TEK:n edustajat
pe 12.10.2007 Mäkinen TKK:n kv-strategian johtoryh-
mässä
pe 12.10.2007 Mäkinen ja Ursin TKK:n kv-yhdyshenki-
lötapaamisessa
pe 12.10.2007 Mäkinen ja Ursin tapasivat TKK:n kv-ryh-
mäpäällikkö Mervi Rantasen
pe 12.10.2007 Knight, Peltonen ja Savolainen tapasivat 
Jukka Mäkelän
ma 15.10.2007 Seppä tapasi Kirsi Eulenberger-Karvetin
ma 15.10.2007 Mäkinen, Ursin ja kv-isovastaava Elina 
Räsänen tapasivat CSSA-HUT:n edustajia kv-tuutoroin-
tiin liittyen
ma 15.10.2007 Peltonen tapasi KY:n ja TOKYO:n edustajia 
innovaatiyliopistoon liittyen
ma 15.10.2007 Peltonen tapasi HYY:n Aholan, TOKYO:n 
Liukkosen ja KY:n Kycklingin SYL:n tosu:n liittyen
ti 16.10.2007 Seppä tapasi Mika Ruuskasen (Edita)
ke 17.10.2007 Seppä tapasi Ilkka Järvisen (Multiprint)
ke 17.10.2007 Savolainen, Knight ja Peltonen innovaatioyli-
opistotapaamisessa KY:n ja TOKYO:n edustajien kanssa
to 18.10.2007 Peltonen yliopistojen henkilöstöjärjestöjen 
hallintojohtaja paneelissa HKKK:lla
la 20.10.2007 Peltonen Innovaatioyliopiston strategiasemi-
naarissa Otaniemessä
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ma 22.10.2007 Seppä ja Kontro tapasivat Martti Mänty-
län (HIIT)
ma 22.10.2007 Peltonen ja Rintala TKK:n hallituksen ko-
kouksessa
ti 23.10.2007 Koulutuspoliittinen neuvottelukunta
ti 23.10.2007 Mäkinen kv-toimikunnan kokouksessa
ke 24.10.2007 Seppä TKK:n strategia työryhmän (laatu ja 
uudistumiskyky) kokouksessa
ke 24.10.2007 Mäkinen tapasi BEST:n uuden puheen-
johtajan
to 25.10.2007 Innovaatioyliopisto teemaryhmien edustaji-
en koulutuspoliittinen koulutus
ma 29.10.2007 Mäkinen ja Ursin TKK:n kv-liikkuvuus-
hankkeen tiedotustilaisuudessa
ma 29.10.2007 Mäkinen ja Ursin kv-jaoston tapaamisessa
ke 31.10.2007 Mäkinen ja Ursin SYL:n kv-tapaamisessa 
ke 31.10.2007 Peltonen ja Savolainen tapasivat rehtoraatin 
ja hallintojohtajan
to 1.11.2007 Mäkinen emännöi chalmerslaisia vieraita
pe 2.11.2007 TKYH tapasi pohjoismaisia teekkareita SUN-
TU-tapaamisessa
pe 2.11.2007 Mäkinen innovaatioyliopiston kv-toimisto-
jen työryhmäpäivässä
pe 2.11.2007 Peltonen tapasi KY:n, TF:n ja TOKYO:n edus-
tajia innovaatioyliopiston kaksikielisyyteen liittyen
ma 5.11.2007 Myller ja Seppä TKK:n opintotoimikun-
nassa
ma 5.11.2007 Mäkinen tapasi jatkuvuustoimikunnan vas-
tinpari Satu Innamaan
ma 5.11.2007 Savolainen, Knight ja Peltonen innovaatioyli-
opistotapaamisessa KY:n ja TOKYO:n edustajien kanssa
ti 6.11.2007 Mäkinen TKK:n kv-strategian johtoryhmän 
tapaamisessa
ke 7.11.2007 Seppä TKK:n auditointi-infossa
ke 7.11.2007 Seppä innovaatioyliopiston tietohallintotee-
maryhmän kokouksessa
ke 14.11.2007 Mäkinen kv-toimistojen päälliköiden HERA-
seminaarissa
ma 19.11.2007 Mäkinen ja Ursin tapasivat kv-ryhmäpääl-
likkö Mervi Rantasen
ke 21.11.2007 Mäkinen ja Ursin vanhojen kv-toimijoiden 
tapaamisessa
ke 21.11.2007 Mäkinen innovaatioyliopiston kv-teemaryh-
män opiskelijatapaamisessa
ke 21.11.2007 Peltonen tapasi Athenen ja Inkubion edus-
tajia
to 22.11.2007 Mäkinen Baltech Student Body Meetingis-
sä Riiassa
to 22.11.2007 Peltonen TKK:n tiedekuntatyöryhmän ko-
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kouksessa
ti 27.11.2007 Seppä koulutusneuvostotyöryhmän koko-
uksessa
ti 27.11.2007 Ursin kv-iso-koulutustapahtumassa
ti 27.11.2007 Saloranta oli mukana Propeda-hanketapaa-
misessa 
ke 28.11.2007 Mäkinen innovaatioyliopiston kv-teema-
ryhmän tapaamisessa
to 29.11.2007 Mäkinen ja Ursin tapasivat fuksitoimikun-
nan jäseniä
pe 30.11.2007  Saloranta ja Seppä tapasivat Olli Hyppösen, 
Taru Valovirran ja Miia Erkkilän (TKK/Opetuki)
pe 30.11.2007 Kopojaoston kokous
pe 30.11.2007 Mäkinen tapasi SEFI:n varapuheenjohtaja 
Kati Korhonen-Yrjänheikin
pe 30.11.2007 Peltonen tapasi KY:n Katariina Kycklingin
la 1.12.2007 Edunvalvontasektorin pikkujoulut
ma 3.12.2007 Myller, Saloranta, Seppä Reflektorissa
ma 3.12.2007 Ursin TKK:n kv-liikkuvuushankkeen johto-
ryhmän tapaamisessa
ma 3.12.2007 Ursin OIN:n kokouksessa
ma 10.12.2007 Ursin KV-sihteerien tapaamisessa
ti 11.12.2007 Mäkinen ja Ursin KV-jaoston ja TKK:n kv-
palvelujen yhteisessä tapaamisessa

5.4.3 Sosiaalipoliittiset asiat

ti 9.1.2007 Alikoski tapasi opintotukipäällikkö Sirpa Jär-
visen
ke 10.1.2007 Nieminen luennoimassa fukseille “Johdatus 
opiskeluun” -kurssilla
pe 19.1.2007 Alikoski ja Nieminen Nyyti ry:n hallituskou-
lutuksessa ja hallituksen kokouksessa
ma 22.1.2007 Alikoski ja Nieminen terveyden edistämisen 
työryhmän kokouksessa
ti 23.1.2007 Alikoski ja Nieminen tapasivat OUBSin ja Po-
lyteekkarin edustajia (eduskuntavaalipaneeli)
pe 26.1.2007 Alikoski Diplomi-insinöörien ja arkkitehtien 
seniorikillan kokouksessa
ma 29.1.2007 Alikoski AS:n hallituksen kokouksessa (kum-
mikiltatoiminta)
ke 31.1.2007 Alikoski ja Nieminen henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa
ke 31.1.2007 Alikoski KK:n hallituksen kokouksessa (kum-
mikiltatoiminta)
to 1.2.2007 Nieminen tapasi vararehtori Kalevi Ekmanin
pe 2.2.2007 Alikoski ja Nieminen tapasivat Julius Virtasen 
(eduskuntavaalipaneeli, paneelin juontaja)
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pe 2.2.2007 Alikoski PYL kaupunkivaikuttamistapaami-
sessa
ti 6.2.2007 Alikoski SYL:n sosiaalipoliittisessa talvikou-
lussa
ke 7.2.2007 Alikoski ja Nieminen SYL:n sosiaalipoliitti-
sessa talvikoulussa
to 8.2.2007 Nieminen YTHS:n Helsinki-Espoon aseman 
johtokunnan kokouksessa
to 8.2.2007 Nieminen esittelemässä tasa-arvosuunnitelmaa 
TKY:n edustajiston kokouksessa
ma 12.2.2007 Nieminen ja Alikoski tapasivat ISOhenkilö-
toimikunnan puheenjohtajan Riikka Liedeksen
ti 13.2.2007 Alikoski tapasi Markus Heimosen (kiltakum-
mitoiminta, AS:n pj)
ke 14.2.2007 Alikoski ja Nieminen eduskunnan tasa-ar-
voseminaarissa
to 15.2.2007 Alikoski ja Nieminen HYY:n vieraana PYL 
-päivässä
pe 16.2.2007 Alikoski DIAS-killan raadin kokouksessa ja 
kuukausikokouksessa
la 17.2.2007 Alikoski Vaasan yliopiston ylioppilaskunnan 
vuosijuhlassa
pe 23.2.2007 Alikoski ja Nieminen Nyyti ry:n hallituksen 
kokouksessa
la 24.2.2007 Alikoski, Kontro, Tiitinen ja Kotaniemi Ke-
mistikillan vuosijuhlissa
ti 27.2.2007 Alikoski ja Nieminen järjestämässä TKY:n 
eduskuntavaalipaneelia
pe 2.3.2007 Alikoski ja Nieminen PYL sopo/kaupunkivai-
kuttamistapaamisessa
ma 12.3.2007 Alikoski ja Nieminen YTHS:n terveystyö-
ryhmän kokouksessa
ma 12.3.2007 Alikoski ja Nieminen henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa
ti 13.3.2007 Alikoski AS:n kotimaan rankalla (kiltakum-
mitoiminta)
ke 14.3.2007 Alikoski, Nieminen ja Ruusunen haastattele-
massa soposihteerihakijoita
to 15.3.2007 Alikoski, Nieminen ja Ruusunen haastattele-
massa soposihteerihakijoita
to 15.3.2007 Alikoski Kemistikillan SKS-sitseillä (kilta-
kummitoiminta)
ma 19.3.2007 Alikoski ja Nieminen ISOhenkilökoulu-
tuksissa
ma 19.3.2007 Alikoski tapasi Mari Puoskarin (jatkuvuus-
toimikunta)
ti 20.3.2007 Alikoski ja Nieminen ISOhenkilökoulutuk-
sissa
to 22.3.2007 Alikoski ja Nieminen ISOhenkilökoulutuk-
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sissa
ma 26.3.2007 Alikoski KK:n hallituksen kokouksessa (kil-
takummitoiminta)
ma 26.3.2007 Alikoski AS:n hallituksen kokouksessa (kil-
takummitoiminta)
to 29.3.2007 Nieminen YTHS:n Helsinki-Espoon aseman 
johtokunnan kokouksessa
pe 30.3.2007 Nieminen TKK:n fuksiryhmän kokouksessa
pe 30.3.2007 Alikoski DIAS-killan raadin kokouksessa ja 
kuukausikokouksessa
ma 2.4.2007 Nieminen ja Alikoski tapasivat Tiina Pylk-
kösen TKK:n opetuksen ja opiskelun tuesta aiheena es-
teettömyysasiat
ma 2.4.2007 Alikoski kiltaneuvoston kokouksessa puhu-
massa hyvinvoinnista
ma 2.4.2007 Alikoski tapasi Mari Puoskarin (jatkuvuus-
toimikunta)
ti 3.4.2007 Alikoski ja uusi soposihteeri Liisa Lähteenaho 
tapasivat pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien sosiaali-
poliittisia toimijoita
ma 16.4.2007 Alikoski ja uusi soposihteeri Lähteenaho 

   SYL:n sosiaalipoliittisessa tapaamisessa
ti 17.4.2007 Alikoski ja uusi soposihteeri Lähteenaho SYL:
n sosiaalipoliittisessa tapaamisessa
ti 17.4.2007 Alikoski TKK:n strategian toimintalinjan yhteis-
kunnallinen vuorovaikutus johtoryhmän kokouksessa
ke 18.4.2007 Nieminen ja Alikoski YTHS:n terveystyöryh-
män kokouksessa
ke 18.4.2007 Uusi soposihteeri Liisa Lähteenaho SYL:n 
tasa-arvotapaamisessa
to 19.4.2007 Lähteenaho ja Nieminen PYL:n soposihtee-
ritapaamisessa
to 19.4.2007 Alikoski tapasi Victor Heinäsen (kiltakum-
mitoiminta, KK:n pj)
pe 20.4.2007 Nieminen TKK:n fuksiryhmän kokouksessa
pe 20.4.2007 Alikoski, Nieminen ja Lähteenaho tapasivat 
Jenni Stenmanin (Lapio-kurssi)
ti 24.4.2007 Lähteenaho ESOK-seminaarissa Tampereella
ke 25.4.2007 Nieminen TKK:n ravintolatoimikunnan ko-
kouksessa
pe 27.4.2007 Alikoski DIAS-killan raadin kokouksessa
to 3.5.2007 Alikoski TKK:n strategian toimintalinjan yh-
teikunnallinen vuorovaikutus johtoryhmän kokouksessa
ma 7.5.2007 Alikoski PYL sopotapaamisessa
ma 7.5.2007 Alikoski ja Lähteenaho henkisen hyvinvoin-
nin yhteistyöryhmän kokouksessa
ke 9.5.2007 Alikoski ja Lähteenaho tapasivat Lauri Pak-
kasen (SYL)
pe 11.5.2007 Alikoski ja Lähteenaho teekkarisopotapaa-
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misessa
ke 16.5.2007 Alikoski, Savolainen, Knight, Lähteenaho, 
Kontro ja Peltonen Marja-Riitta Tuorin läksiäisissä
to 17.5.2007 Alikoski tapasi Markus Heimosen (kiltakum-
mittelu, ASh:n pj)
ma 21.5.2007 Alikoski ja Lähteenaho YTHS:n valtuuskun-
nan kokouksessa
ti 22.5.2007 Alikoski AS:n hallituksen kokouksessa (kil-
takummittelu)
to 24.5.2007 Lähteenaho Peda-forumissa Tampereella
pe 25.5.2007 Alikoski Nyyti ry:n hallituksen kokouksessa
ti 29.5.2007 Alikoski ja Lähteenaho tapasivat Minna Pulk-
kisen (YTHS) 
ti 29.5.2007 Alikoski TKK:n strategian toimilinjan yhteis-
kunnallinen vuorovaikutus johtoryhmän kokouksessa
to 31.5.2007 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
to 31.5.2007 Lähteenaho tapasi Tarja Mikkolan (Otapa-
pit)
ma 4.6.2007 Alikoski TKK Dipolin International Peer Re-
view ryhmän tapaamisessa (TKK strategia)
ti 5.6.2007 Alikoski tapasi Mari Puoskarin (jatkuvuust-
mk)
ke 13.6.2007 Lähteenaho tapasi TKK:n opintotukipäällikkö 
Sirpa Järvisen ja osastosihteeri Matti Niemelän
pe 15.6.2007 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
ti 19.6.2007 Alikoski ja Lähteenaho PYL-sopotapaami-
sessa
to 16.8.2007 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouk-
sessa
to 16.8.2007 Alikoski TKK:n strategian toimilinjan yhteis-
kunnallinen vuorovaikutus johtoryhmän kokouksessa
ti 21.8.2007 Alikoski tapasi Tiina Pylkkösen ja Jenni Sten-
manin (Lapio)
ke 22.8.2007 Alikoski ja Lähteenaho PYL-sopotapaami-
sessa
ma 27.8.2007 Alikoski ja Lähteenaho YTHS:n terveyden 
edistämisen työryhmässä
ti 28.8.2007 Lähteenaho tapasi opintopsykologi Timo Ta-
polan ja YTHS:n Marja Tiula-Alhon
to 30.8.2007 Alikoski ja Lähteenaho TKK:n opintotuki-
lautakunnassa
ma 3.9.2007 Lähteenaho SYL:n uusien sihteerien koulu-
tuksessa
ti 4.9.2007 Lähteenaho pitämässä fuksiluentoa 2. vaiheen 
valinnoissa hyväksytyille
ke 5.9.2007 Lähteenaho pitämässä fuksiluento johdatus 
opiskeluun -kurssilla
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to 6.9.2007 Alikoski ja Lähteenaho Erilaisten oppijoiden 
liiton “Monenlaiset oppivat” -seminaarissa
to 13.9.2007 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon johto-
kunnan kokouksessa
ma 17.9.2007 Lähteenaho SYL:n asumispoliittisessa se-
minaarissa
ti 18.9.2007 Lähteenaho SYL:n sosiaalipoliittisessa tapaa-
misessa
ke 19.9.2007 Lähteenaho SYL:n sosiaalipoliittisessa ta-
paamisessa
ke 26.9.2007 Lähteenaho HYYn toimistolla ylioppilaskun-
tien asunnonvälityksen esittelyssä 
to 27.9.2007 Lähteenaho Opintoasiainpäivillä Rovaniemel-
lä
pe 28.9.2007 Lähteenaho Opintoasiainpäivillä Rovaniemel-
lä
ke 3.10.2007 Lähteenaho SYL:n kunnallispoliittisessa ta-
paamisessa
ma 15.10.2007 Alikoski ja Lähteenaho YTHS:n terveyden 
edistämisen työryhmän kokouksessa 
ke 17.10.2007 Alikoski ja Lähteenaho tapasivat Sirpa Jär-
visen (TKK opintotukipäällikkö)
to 25.10.2007 Alikoski ja Lähteenaho TKK:n ravintolatoi-
mikunnan kokouksessa
ma 29.10.2007 Lähteenaho henkisen hyvinvoinnin yhteis-
työryhmän kokouksessa
ti 30.10.2007 Alikoski ja Lähteenaho SYL:n sosiaalipoliit-
tisessa tapaamisessa
ke 31.10.2007 Alikoski ja Lähteenaho SYL:n sosiaalipoliit-
tisessa tapaamisessa
to 1.11.2007 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon johto-
kunnan kokouksessa
pe 2.11.2007 Alikoski ja Lähteenaho SYL:n opintotuki-
paneelissa
ke 14.11.2007 Lähteenaho YTHS:n johtajahammaslääkäri 
Lauri Turtolan läksiäisjuhlissa
la 17.11.2007 Alikoski ja Lähteenaho SYL:n opintoraha-
bileissä
ma 19.11.2007 Alikoski ja Lähteenaho TKK:n opintotuki-
lautakunnan kokouksessa
to 22.11.2007 Lähteenaho Kehrä-seminaarissa Tampe-
reella
ma 26.11.2007 Lähteenaho terveyden edistämisen työryh-
män kokouksessa 
ke 28.11.2007 Lähteenaho henkisen hyvinvoinnin yhteis-
työryhmän kokouksessa
pe 30.11.2007 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan koko-
uksessa
pe 30.11.2007 Lähteenaho HSE:llä tapaamassa innovaatoi-
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yliopiston hyvinvointitoimijoita
ti 4.12.2007 Lähteenaho YTHS:n kuulemisessa, aiheena 
Töölön terveystalon lisärakennus
ti 11.12.2007 Lähteenaho vierailulla Espoon sosiaalivi-
rastossa
ti 11.12.2007 Lähteenaho Nyyti ry:n syyskokouksessa
to 13.12.2007 Lähteenaho ja Lauri Reiman PYL-sopojen 
lounaalla
pe 14.12.2007 Lähteenaho YTHS:n valtuuskunnan syys-
kokouksessa
ma 17.12.2007 Alikoski ja Lähteenaho tapasivat Sirpa Jär-
visen ja Eila Järvenpään (TKK opintotukilautakunta)

5.4.4 Teekkarikylä ja järjestöasiat

pe 12.1.2007 Stadius AK:n majasäätiön hallituksen ko-
kouksessa
to 18.1.2007 Jansson TKK:n Kampustoimikunnan koko-
uksessa
ke 24.1.2007 Jansson ja linnanisäntä Ikegwuonu Leppävaa-
ran Pysäköinti Oy:n asukastoimikunnan kokouksessa
ti 30.1.2007 Jansson PJK:n kuukausikokouksessa (kilta-
kummeilu)
ke 31.1.2007 Jansson Otaniemen liikenneverkkosuunnitel-
man toisessa asukastilaisuudessa
to 1.2.2007 Jansson ja Tiitinen tapaamassa Inkubion edus-
tajia kiltautumisen tiimoilta
ti 6.2.2007 Jansson AK:n raadin kokouksessa (kiltakum-
meilu)
ti 13.2.2007 Jansson tapasi Mikko Lehdon Kylädemokrati-
auudistuksen tiimoilta
to 15.2.2007 Jansson PJK:n vuosikokouksessa (kiltakum-
meilu)
ma 19.2.2007 Jansson tapasi Riikka Viskarin ja Jukka Sep-
päsen (Jatkuvuustoimikunnan vastinparitapaaminen)
to 22.2.2007 Jansson ja Ruusunen OAS:n hallituksen ko-
kouksessa
ti 27.2.2007 Jansson AK:n vuosikokouksessa (kiltakum-
meilu)
ke 28.2.2007 Jansson ja Tiitinen tapasivat Vihreiden teek-
kareiden ja Otaniemen ympäristöseuran edustajia kylän 
kierrätyskeskuksen tiimoilta
ke 7.3.2007 Jansson ja Ruusunen Polyteknikkojen kuoron 
rahaston johtokunnan kokouksessa
la 10.3.2007 Jansson ja Eloranta PJK:n Kuumahionnassa
to 15.3.2007 Jansson TKK:n Kampustoimikunnan koko-
uksessa
ti 20.3.2007 Jansson Arkkitehtikillan raadin kokouksessa 
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(kiltakummeilu)
ti 20.3.2007 Jansson Puunjalostajakillan kuukausikokouk-
sessa (kiltakummeilu)
ke 28.3.2007 Jansson tapaamassa Jukka Seppästä (vastin-
paritapaaminen)
ma 2.4.2007 Jansson tervehtimässä Ossi Törröstä hänen 
92-vuotissyntymäpäivänään yhdessä Dominanten tyttöt-
rion kanssa.
to 5.4.2007 Stadius ja Kauppila AK:n majalla vierailu
ke 11.4.2007 Stadius AK:n majasäätiön kokouksessa 
ke 9.5.2007 Stadius HOASin asumistyöelimen kokouk-
sessa
ma 14.5.2007 Stadius OtaHoasin kokouksessa vieraileva-
na tähtenä
pe 18.5.2007 Stadius AK:n majasäätiön kokouksessa
pe 18.5.2007 Stadius AK:n majasäätiön kokouksessa
to 24.5.2007 Jansson keskusteli Klaus Lehtosen kanssa Ky-
läkirjaston kohtalosta
ke 6.6.2007 Jansson tapasi Jukka Seppäsen (vastinpari-
toiminta)
ma 13.8.2007 Jansson Otaniemen itä- ja eteläosan arkkiteh-
tuurikilpailun palkintolautakunnan kokouksessa
to 30.8.2007 Jansson Otaniemen itä- ja eteläosan arkkiteh-
tuurikilpailun palkintolautakunnan kokouksessa
ma 17.9.2007 Jansson SYL:n asumispoliittisessa seminaa-
rissa
to 27.9.2007 Jansson tapasi Mikko Lehdon kylävaalien 
tiimoilta
ke 3.10.2007 Jansson tapasi Jukka Seppäsen (vastinpari-
toiminta)
ti 9.10.2007 Jansson ja Tiitinen tapasivat Inkubion edusta-
jia kiltautumisen tiimoilta
ke 10.10.2007 Jansson Otaniemen itä- ja eteläosan arkkiteh-
tuurikilpailun tuloksien julkistamistilaisuudessa
ti 16.10.2007 Jansson tapasi Maija Nevalan ja Tomi Pievi-
läisen kylävaalien tiimoilta
ti 23.10.2007 Jansson Servisolen siivouksen laatukierrok-
sella yhdessä Hannes Helmisen kanssa
ke 24.10.2007 Jansson PJK:n kuukausikokouksessa (kil-
takummeilu)
ke 7.11.2007 Jansson Arkkitehtikillan raadin kokouksessa 
Keltsussa (kiltakummeilu)
pe 9.11.2007 Jansson kiinteistöpäällikköhaun ryhmäana-
lyysissä Spektrissä
ma 12.11.2007 Jansson TKK:n Kampustoimikunnan ko-
kouksessa
ti 13.11.2007 Jansson ISS:n siivouksen laatukierroksella 
yhdessä Hannes Helmisen kanssa
ti 20.11.2007 Jansson PJK:n vaalikokouksessa (kiltakum-
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meilu)
ke 21.11.2007 Jansson ja Halme OAS:n hallituksen ko-
kouksessa
la 24.11.2007 Jansson PJK:n Pikkujouluissa (kiltakum-
meilu)
ti 4.12.2007 Jansson palaveerasi Petri Valkaman kanssa 
ensi vuodesta
ti 4.12.2007 Jansson palaveerasi Petri Heikkisen kanssa 
ensi vuodesta
ke 5.12.2007 Jansson Arkkitehtikillan Vähäjoulussa (kil-
takummeilu)
ti 11.12.2007 Jansson Linnanisäntien konklaavissa

5.4.5 Viestintä ja tietotekniikka

ma 8.1.2007 Kontro ja Manner tapasivat TKK:n viestin-
nän (yhteistyö)
ma 22.1.2007 Laatikainen ja Partanen P. SYL:n avausse-
minaariristeilyllä
pe 26.1.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryh-
män kokouksessa
ti 30.1.2007 Manner Otaniemen Kehitys Oy:n markkinoin-
titiimin tapaamisessa
ma 5.2.2007 Kontro ja Manner tapasivat TKK:n viestin-
nän
ti 6.2.2007 Kontro ja Saarinen tapasivat Harri Leinikan ja 
Terhi Upolan T-lehdestä
ma 12.2.2007 Kontro ja Manner viestintätoimikunnan 
vaihtositseillä
ti 13.2.2007 Kontro, Manner ja Polyteekkarin toimitusneu-
voston kokouksessa
to 15.2.2007 Manner PYL-viestintätapaamisessa
ke 21.2.2007 Kontro ja Saarinen tapasivat Saku Mantereen 
jatkuvuustoimikunnan vastinparitapaamisessa
ke 21.2.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryh-
män tapaamisessa
ti 27.2.2007 Kontro, Manner ja Heikkinen tapasivat Ne-
mein Oy:stä Henri Bergiuksen
ke 28.2.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryh-
män tapaamisessa
to 1.3.2007 Manner SELL-kisojen logokilpailun tuomaris-
ton kokouksessa
ke 7.3.2007 Kontro ja Heikkinen tapasivat Nemein Oy:stä 
Henri Bergiuksen
ma 12.3.2007 Kontro ja Manner tapaamassa TKK:n vies-
tintää
ma 12.3.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryh-
män tapaamisessa
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ti 20.3.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryh-
män tapaamisessa
ke 21.3.2007 Manner TKK:n 100-vuotisjuhlamerkin jul-
kaisutilaisuudessa
ti 27.3.2007 Manner Polyteekkarin toimitusneuvoston ko-
kouksessa
pe 30.3.2007 Manner tapasi Ajastolta Kirsi Halosen ja Har-
ry Kokkosen
ke 11.4.2007 Manner, Kontro ja Mitjonen tapasivat Outi 
Loimarannan/TKK100
ti 17.4.2007 Manner viestintätoimikunnan kanssa exqulla 
painotalo Redfinassa
ke 25.4.2007 Manner SYL:n viestintätapaamisessa
to 26.4.2007 Manner ja Heikkinen tapasivat Nemein 

   Oy:stä Henri Bergiuksen
to 3.5.2007 Manner pääsihteerin toimenkuva -työryhmän 
kokouksessa
pe 4.5.2007 Manner tapasi TKK:n viestinnän (yhteistyö)
ma 7.5.2007 Kontro ja Manner tapasivat TKK:n viestin-
nän (yhteistyö)
ti 15.5.2007 Kontro ja Manner Polyteekkarin toimitusneu-
voston kokouksessa
to 31.5.2007 Kontro tapasi Saku Mantereen
ke 22.8.2007 Manner ja Partanen tapasivat T-lehden pää-
toimittaja Terhi Upolan
to 23.8.2007 Manner ja Partanen tapasivat Leila Teräsalmi-
Sovijärven ja Outi Loimarannan (TKK100)
pe 24.8.2007 Manner ja Partanen tapasivat TKK:n vies-
tinnän (yhteistyö)
pe 24.8.2007 Manner ja Partanen tapasivat TKK:n vies-
tinnän (yhteistyö)
ke 29.8.2007 Manner ja Partanen tapasivat HYY:n tiedot-
taja Elina Mattila-Niemen
ti 11.9.2007 Partanen Otaniemen Kehitys Oy:n markki-
nointitiimin kokouksessa
to 13.9.2007 Kontro ja Partanen A. tapasivat Nemein 

   Oy:sta Henri Bergiuksen ja Joszef Papin
pe 14.9.2007 Partanen P.  tapasi Melissa Hardénin (Ota-
niemi Marketing)
ti 18.9.2007 Kontro ja Partanen P. Polyteekkarin toimitus-
neuvoston kokouksessa
ti 25.9.2007 Partanen P. tapasi Vesa Hiltusen (Painotalo 
Casper Oy.)
ma 1.10.2007 Partanen P. PYL-sihteerisitseillä
ti 2.10.2007 Partanen P. viestintätoimikunnan tapaami-
sessa Talentumilla
ti 9.10.2007 Partanen P. SYL:n viestintätapaamisessa
to 11.10.2007 Partanen P. ja Halme tapasivat Leila Teräsal-
mi-Sovijärven ja Outi Loimarannan (TKK100)
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ti 16.10.2007 Kontro ja Partanen P. Polyteekkarin toimi-
tusneuvoston kokouksessa
to 18.10.2007 Kontro ja Partanen P. tapasivat Hanna Kor-
hosen TKK:lta
pe 19.10.2007 Kontro, Partanen A. ja Saranpää tapasi-
vat Pearson Educationista Heidi Strömmerin ja Shannon 
Mooren
ti 23.10.2007 Partanen P. Helsingin Messut Oy Wanha Sa-
taman viestintäseminaarissa
ma 29.10.2007 Partanen P. tapasi RC-kustannus Oy:n Mark-
ku Räisäsen
ke 7.11.2007 Kontro ja Partanen A tapasivat Vetonaula Oy:
sta Juuso Eskolan
ti 13.11.2007 Partanen P. viestintätoimikunnan kokouk-
sessa
ma 19.11.2007 Partanen P. HSE-TaiK-TKK ylioppilaskun-
nat & viestinnät -tapaamisessa
ti 27.11.2007 Kontro ja Partanen P. Polyteekkarin toimi-
tusneuvoston kokouksessa
ti 27.11.2007 Kontro ja Partanen P. tapasivat TKK:n vies-
tinnän (yhteistyö)
to 29.11.2007 Partanen P. Otaniemen kehitys oy:n viesti-
jöiden tapaamisessa
ke 12.12.2007 Partanen P. viestintätoimikunnan tapaa-
misessa
pe 14.12.2007 Kontro, Laatikainen ja Partanen P. tapasivat 
TKK:n viestinnän (yhteistyö)

5.4.6 Teekkariasiat ja palvelut

ma 8.1.2007 Eloranta tapasi Turanlahden (mentorpäivä)
to 11.1.2007 Eloranta TAIK:n promootiossa
ke 17.1.2007 Eloranta, Kotaniemi ja Metso tapasivat KY:
n kulttuurivastaava Heikkisen ja kulttuurisihteeri Lind-
forsin Otaniemessä
ma 22.1.2007 Sahlsten YTHS:n terveystyöryhmän koko-
uksessa
ti 23.1.2007 Eloranta, Afflekt, Sahlsten ja Santasalo PYL-
liikuntatapaamisessa
ti 23.1.2007 Eloranta museotoimikunnan kokouksessa
to 25.1.2007 Eloranta fuksitoimikunnan kokouksessa
pe 9.2.2007 Sahlsten OLL:n koulutuksessa (Liikuttajan 
tutkinto)
ke 21.2.2007 Eloranta SIK:n valtuuston kokouksessa (kil-
takummittelu)
to 1.3.2007 Teekkarijaosto tapasi Äpyn edustajia wapun 
tiimoilta
to 1.3.2007 Teekkarijaosto tapasi Äpyn edustajia wapun 
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tiimoilta
ke 7.3.2007 Jansson ja Ruusunen PK:n rahaston hallituk-
sen kokouksessa
ma 12.3.2007 Eloranta ja Valtonen Lääkiksen speksissä
ma 12.3.2007 Sahlsten YTHS:n terveystyöryhmän koko-
uksessa
ke 14.3.2007 Eloranta NESU-KY:n sitseillä
ti 20.3.2007 Eloranta tapasi KY:n kulttuuri- ja liikuntasek-
toreiden toimijoita
pe 23.3.2007 Eloranta VTT:llä Otaniemi Innovation Day 
-suunnittelupalaverissa
ke 28.3.2007 Eloranta IE:n kokouksessa
ke 28.3.2007 Eloranta ITMK:n kokouksessa
ke 28.3.2007 Eloranta ja Kotaniemi Radio Reaktorin haas-
tattelussa
pe 30.3.2007 Teekkarijaosto RWBK:n konsertissa
ma 2.4.2007 Teekkarijaosto isännöi KY:n kulttuurivalio-
kuntaa Otaniemessä
to 12.4.2007 Teekkarijaosto KY:n kulttuurivaliokunnan 
vieraana KY:n hukkaputkessa
pe 13.4.2007 Eloranta SYL:n kulttuuritapaamisessa Kuo-
piossa
ti 17.4.2007 Eloranta tapasi SIK:n hallituksen sihteeristös-
sä (kiltakummittelu)
ke 18.4.2007 Eloranta TKK100 -juhlatoimikunnan ko-
kouksessa
ke 18.4.2007 Eloranta TKK100-juhlatoimikunnan koko-
uksessa
ke 18.4.2007 Sahlsten YTHS:n terveystyöryhmän koko-
uksessa
to 19.4.2007 Eloranta ja Tiitinen OUBS:n haastattelussa 
(Teekkariwappu)
ma 23.4.2007 Eloranta Prodekon neuvottelukunnan koko-
uksessa (Innovaatioyliopisto)
ma 23.4.2007 Afflekt ja Sahlsten OLL:n Liikuntapoliittiset 
neuvottelupäivät 2007 -keskustelutilaisuuudessa
pe 27.4.2007 Eloranta Otaniemen teekkarijäynäkilpailun 
ylituomariston kokouksessa
ma 30.4.2007 Eloranta ja Savolainen Ylen Radio1:n haas-
tattelussa (Wappu ja Mantan lakitus)
ma 30.4.2007 Eloranta ja Savolainen NRJ:n haastattelussa 
(Wappu ja Mantan lakitus)
ma 30.4.2007 Eloranta ja Savolainen Radio Suomen haas-
tattelussa  (Wappu ja Mantan lakitus)
ke 16.5.2007 Eloranta museotoimikunnan kokouksessa
ti 22.5.2007 Eloranta kansallisteatterissa palaverissa (Re-
viisorin opiskelijanäytös 25.10.)
ke 23.5.2007 Eloranta tapasi Noposen (jatkuvuustoimikun-
nan vastinparitapaaminen)
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ke 23.5.2007 Eloranta ja Häppölä tapasivat TKK Dipolin 
Kivistön ja Sodexhon Jaakonsaaren Dipolissa (TKY135)
ti 29.5.2007 Eloranta tapasi Apajalahden (TKY:n laulu-
kirja)
ma 11.6.2007 Eloranta tapasi KY:n Paukkerin (OLL:n toi-
minnan kehittäminen ja SYL:n OLL-jäsenyys)
la 4.8.2007 Sahlsten SELL2008-järjestelytoimikunnan ta-
paamisessa
su 26.8.2007 Eloranta ITMK:n kokouksessa
su 26.8.2007 Eloranta JTMK:n kokouksessa (Lakinlaski-
jaiset)
ti 28.8.2007 Eloranta, Afflekt ja Sahlsten Liikuntapoliitti-
silla neuvottelupäivillä
ke 29.8.2007 Eloranta, Afflekt ja Sahlsten Liikuntapoliitti-
silla neuvottelupäivillä
ke 29.8.2007 Eloranta FTMK:n kokouksessa
ke 5.9.2007 Eloranta laulukirjatoimikunnan kokouksessa
su 9.9.2007 Museotoimikunta opintomatkalla Tallinnassa
ke 12.9.2007 Afflekt, Forsström ja Sahlsten TKK:n liikun-
tapalaverissa
to 13.9.2007 Eloranta, Afflekt ja Sahlsten PYL-liikunnan 
kokouksessa
la 15.9.2007 Eloranta ja Afflekt KYY:n 35-vuotisjuhlissa
ti 18.9.2007 Eloranta OLL:n talousvaliokunnan kokouk-
sessa
ke 19.9.2007 Eloranta tapasi KY:n Paukkerin, OLL:n Mää-
tän sekä SYL:n Männistön (OLL:n toiminnan kehittäminen 
ja SYL:n OLL-jäsenyys)
to 20.9.2007 Eloranta, Afflekt ja Sahlsten tapasivat TTYY:
n liikuntasektorin Tampereella (OLL:n toiminnan kehittä-
minen ja SYL:n OLL-jäsenyys)
ma 24.9.2007 Afflekt ja Sahlsten YTHS:n terveystyöryhmän 
tapaamisessa (hyvinvointi- ja liikuntaviikko)
ke 26.9.2007 Eloranta tapasi KY:n Heikkisen (ylioppilas-
kuntien yhdistyminen, kulttuuri- ja järjestösektorien toi-
minta)
pe 28.9.2007 Eloranta tapasi KY:n Paukkerin (SYL:n OLL-
jäsenyys)
ma 1.10.2007 Eloranta TTYY:n hallintovaliokunnan ko-
kouksessa esittelemässä SYL:n jäsenaloitetta (SYL:n OLL-
jäsenyys)
ti 2.10.2007 Eloranta Tekniikan päivien valmistelutoimi-
kunnan kokouksessa
to 4.10.2007 Eloranta ja Häppölä tapasivat Neiti Tirehtöörin 
(TKYH2006, teekkariasiat) vuosijuhlien tiimoilta
pe 5.10.2007 Eloranta ja KY:n Paukkeri SYL:ssa luovutta-
massa KY:n, KYY:n ja TKY:n jäsenaloitetta (SYL:n OLL-
jäsenyys)
ke 10.10.2007 Afflekt ja Sahlsten tapasivat KY:n liikunta-
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vastaava Paukkerin ja liikuntasihteeri Wirtasen (Esport 
Night)
ma 15.10.2007 Eloranta tapasi KY:n Paukkerin (SYL:n 
OLL-jäsenyys)
ti 16.10.2007 Afflekt, Eloranta ja Sahlsten tapasivat Yliopisto-
liikunnan Suikin (TKK:n liittyminen yliopistoliikuntaan)
ti 23.10.2007 Eloranta OLL:n talousvaliokunnan koko-
uksessa
to 25.10.2007 Eloranta, Metso ja Tarhala PYL-kulttuurin 
kokouksessa (Itsenäisyyspäivän soihtukulkue)
to 25.10.2007 Sahlsten tapasi Jonna Taegenin (Otaniemen 
vesiliikuntakeskus)
ma 29.10.2007 Eloranta, Tarhala ja Tiitinen TKY:n kult-
tuuriyhdistyspalaverissa (kulttuuriyhdistysten vuokran-
maksukeikat)
ti 30.10.2007 Eloranta tapasi OLL:n Latosen (SYL:n OLL-
jäsenyys, OLL:n liittokokous)
ti 30.10.2007 Forsström ja Sahlsten TKK:n liiikuntapa-
laverissa
ti 13.11.2007 Liikuntatoimikunta ja KY:n liikuntavalikunta 
tapasivat Otaniemessä
to 22.11.2007 Sahlsten PUS ry:n hallituksen kokouksessa
ke 28.11.2007 Afflekt ja Eloranta tapasivat KY:n Iivo Pauk-
kerin ja Jonna Wirtasen, HYY:n Jiri Sirosen sekä OLL:n 
Jussi Ansalan (OLL:n liittokokous)
to 29.11.2007 Afflekt, Eloranta, Sahlsten ja Savolainen 

   OLL:n liittokokouksessa
pe 30.11.2007 Metso ja Tarhala PYL-kulttuurin kokouk-
sessa (Itsenäisyyspäivän soihtukulkue)
pe 30.11.2007 Sahlsten tapasi HSE:n, KY:n, TaiK:n ja 

   TKK:n liikuntatoimijoita (innovaatioyliopiston palvelut)
su 2.12.2007 Eloranta Suomen Olympiakomitean 100-
vuotisjuhlissa
ma 3.12.2007 Afflekt ja Eloranta SAMOK:n glögeillä
pe 14.12.2007 Arpalo, Forsström ja Sahlsten TKK:n lii-
kuntapalaverissa
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Kuvaaja: Esa Hiltunen
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� Tilinpäätös
6.1 Toimintakertomus 
vuodelta 2007

6.1.1 Toiminta

Innovaatioyliopisto
Vuoden selkeästi suurin teema oli tuleva Innovaatioyliopisto, 
jonka kirjaamiseksi hallitusohjelmaan TKY teki töitä 
alkuvuodesta yhdessä Kauppakorkeakoulun ylioppilaskunnan 
kanssa. Kirjauksen jälkeen projekti lähti kunnolla käyntiin 
kesällä, kun opetusministeriöön perustettiin hankkeelle 
ohjausryhmä. Ohjausryhmän opiskelijajäsenenä toimii Jenni 
Laakso KY:sta.
 
Yliopistojen yhdistyessä yhdistyvät myös ylioppilaskunnat. 
Neuvotteluja ylioppilaskuntien yhdistymisestä käytiin, 
mutta selkeään yhteisymmärrykseen ei olla vielä päästy. 
Innovaatioyliopisto ja uusi ylioppilaskunta aloittavat toimintansa 
syksyllä 2009.

TTEY ja TTER
TTEY ry päätti kokouksessaan 6.3.2007 lahjoittaa 700 000 
euroa TKY:lle vapaaseen pääomaan liitettäväksi.

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto, jonka varat saatiin 
lahjoituksena TTEY ry:ltä 2006, aloitti toimintansa jakamalla 
rahaa kahdessa erässä teekkaritoiminnan tukemiseen. Rahaston 
johtokunta järjesti ensimmäisen haku- ja avustuskierroksen 
keväällä ja tällöin rahasto teki päätöksiä 104450 euron edestä. 
Syksyllä johtokunta järjesti toisen kierroksen, jolloin avustuksia 
jaettiin 33189,93 eurolla. Rahaston johtokuntana vuonna 
2007 toimi DI Antti Myllys (pj), DI Katri Junna, tekn.yo Tiina 
Kauppinen, DI Kim Åström, DI Eero Korhonen, DI Eero Ruikka, 
DI Aki Silvennoinen (29.3. asti) sekä DI Marcus Nybergh (29.3. 
alkaen). Johtokunta kokoontui vuonna 2007 12 kertaa.

Teekkarikylä
Teekkarikylässä elettiin rauhallista vuotta peruskorjausten 
osalta tehden vain normaaleja ylläpitokunnostustöitä.

Teekkarikylän hallinnonuudistus saatettiin loppuun keväällä 
tavoitteena selkeyttää kylän asukasdemokratiaan liittyvää 
organisaatiota sekä eri toimielinten välisiä suhteita. Vanhalla 
organisaatiolla jatkettiin kuitenkin vielä pääosin vuosi 2007, 

mutta vuodesta 2008 toimitaan uuden organisaatiomallin 
mukaisesti.

Dipoli-talo
Dipoli-talosta käytiin keskusteluja Teknillisen korkeakoulun 
kanssa koko vuoden ajan vuokrasopimuksen jatkamiseksi. 
Juuri ennen vuodenvaihdetta neuvottelut saatiin päätökseen 
ja sopimus Dipolin vuokraamisesta TKK:lle jatkuu vuoden 
2010 loppuun saakka.

Hallinto
Vuoden aluksi TKY:n sääntöjä muutettiin vuonna 2006 
tehdyn pohjatyön mukaisesti. Oleellisimmat muutokset 
olivat edustajiston varapuheenjohtajien vaalikelpoisuuden 
laajentaminen myös edustajiston varajäseniin. Lisäksi 
teekkarikylän hallinnonuudistukseen liittyen siirrettiin laissa 
yhteishallinnosta vuokrataloissa edellytettävä yhteistyöelin 
taloustoimikunnan alaisuudesta hallituksen alaisuuteen.

Muita tapahtumia
Vuoden 2008 SELL-kilpailuja (Suomi-Eesti-Latvia-Liettua-
opiskelijaurheilukilpailut) valmisteltiin koko vuosi. Varsinaisesti 
kisat järjestää Polyteknikkojen Urheiluseura (PUS), mutta 
TKY on vahvasti mukana kisojen organisoinnissa. Kilpailujen 
pitäisi kattaa itse omat menonsa, joten TKY:lle ei pitäisi tulla 
kisoista kuluja.

6.1.2 Talous

Tilikauden tulos 
suluissa vuoden 200� luvut
Tilikauden tulos ennen rahastosiirtoja oli 1.656 t€ (6.035 t€) 
ja konsernin tulos 1.813 t€ (6.278 t€), rahastosiirtojen jälkeen 
tulos oli 1.185 t€ (981 t€) ja konsernin tulos 1.342t€ (1.225 t€). 
Osakkeiden arvonpalautusten ja -alennusten erotus oli 342 t€ 
(9t€).  Osakkeiden myyntivoittojen ja -tappioiden erotus oli 540 
t€ (263 t€). TKY:n poistot olivat 651 t€ (682 t€) ja konsernin 
poistot 769 t€ (834 t€).

Sijoituspooli
Sijoituspoolin markkina-arvon kasvu oli 3,2 %, sen lisäksi 
saatiin TTEY ry:ltä lahjoitus 700 t€, joka sijoitettiin pooliin. 
Vuoden 2007 alussa sijoituspoolin arvo oli 7.840 t€ ja vuoden 
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lopussa 8.783 t€. Poolin varoista oli vuoden lopussa sijoitettu 
korkoinstrumentteihin 24,6 %, osakkeisiin 41,6 %, kiinteistöihin 
31,3 % ja muihin sijoituksiin 2,5 %.

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto 
Omaisuuden arvo 31.12. oli 4.997 t€. Avustuksia myönnettiin 
kahdessa erässä, yhteensä 137 t€.

Stipendit ja avustukset 
TKY:n ja Polyteknikkojen Kuoron rahaston stipendejä sekä 
Teekkarikylän kappelirahaston avustuksia myönnettiin yhteensä 
57 t€ (56 t€).
Toiminta-avustuksia myönnettiin 38 t€ (43 t€), muita avustuksia 
4 t€ (4 t€).

Investoinnit ja vuosikorjaukset
TKY:n investoinnit olivat 424 t€ (2.309 t€) ja konsernin 
investoinnit 475 t€ (2.323 t€). Kaikki perhekylän talot on 
peruskorjattu.

Rahoitus
Lainoja ei nostettu vuonna 2007 (1,4 M€). Konsernitasolla 
lainoja lyhennettiin 1,2 M€ (1,1 M€).
Vuoden lopussa korollista velkaa oli 28,5 M€ (29,7 M€).

Otahalli Oy
TKY:n osakkuusyhtiön toiminta on tuloksen osalta sujunut 
hieman suunniteltua paremmin. Liikevaihto on ollut 0,78 M€ 
(0,75 M€) ja käyttökate 0,156 M€ (0,158 M€). 

Tulevaisuuden näkymät 
Teekkarikylän vuokrat pidetään vuonna 2008 samalla tasolla 
kuin vuonna 2007.

6.1.3 Hallinto

TKY:n hallitus
Antti Savolainen  puheenjohtaja
Leeni Knight  varapuheenjohtaja
Satu Alikoski  sosiaalipoliittiset asiat
Tuukka Eloranta  teekkariasiat ja palvelut
Jani Jansson  teekkarikylä ja järjestöasiat
Tuomas Kontro  viestintä ja tietotekniikka
Ilona Mäkinen  kansainväliset asiat
Christian Peltonen  koulutuspoliittiset asiat
Henri Seppä  koulutuspoliittiset asiat

Edustajiston puheenjohtajisto
Janne Liuko  puheenjohtaja
Aino Mäkisalo  1.varapuheenjohtaja
Miro Ristimäki  2. varapuheenjohtaja

Taloustoimisto
Taloustoimiston palveluksessa oli keskimäärin 10 henkilöä 
(10 henkilöä). Taloustoimiston suoriteperusteiset palkat olivat 
374t€ (369t €).

Muu henkilöstö
Muu henkilöstö teki 28 henkilötyövuotta (26 henkilötyövuotta). 
Hallitukselle maksettiin palkkioita 59 t€ (59 t€). Hallituksen 
puheenjohtajalle maksettiin 11 t€/vuodessa ja hallituksen 
jäsenelle 6 t€/ vuodessa. Muita palkkoja maksettiin 467 t€ 
(420 t€). 

Taloustoimikunta
Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja
Lars-Olof Staffans, varapuheenjohtaja
Matti Carpén
Kari Inkinen
Kari Karvonen
Christian Elg (19.4. asti)
Antti Savolainen (19.4. alkaen)
Aleksi Päiväläinen 
Mikke Westenius 

Taloustoimikunnan puheenjohtajan vuosipalkkio oli 
2.800 €, minkä lisäksi maksettiin kokous-palkkiona 185 €/
kokous. Taloustoimikunnan jäsenen vuosipalkkio oli 1.850€, 
minkä lisäksi maksettiin kokouspalkkiona 100 €/kokous.

Yhteensä palkkoja maksettiin 900 t€ (848t€).

Teekkaritoiminnan 
edistämisrahaston johtokunta
Antti Myllys, puheenjohtaja 
Aki Silvennoinen (29.3. asti)
Marcus Nybergh (29.3. alkaen)
Katri Junna
Tiina Kauppinen
Eero Korhonen
Eero Ruikka
Kim Åström

Tilintarkastajat
Tilintarkastusyhteisö: Oy Soinio & Co, KHT-yhteisö
Varatilintarkastaja: Terho Saarinen, KHT
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Hallituksen ehdotus vuoden 2007 ylijäämän 
käyttämisestä
Hallitus ehdottaa, että vuoden 2007 ylijäämä, 1.185.370,42 €, 
jätetään yli- ja alijäämätilille.
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6.2 Tilinpäätös lukuina

6.2.1 Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta

Tuloslaskelma 1.1.–�1.12.2007
       
Järjestötoiminta 1.1.-31.12.2007 1.1.-31.12.2006
 Tuotot 324 358,59 262 239,20
 Kulut
  Henkilöstökulut 336 320,51 313 022,45
  Muut kulut 798 399,06 773 146,68
  Poistot 9406,05 8 668,93
 
   1 144 125,62 1 094 838,06

Tuotto-/kulujäämä -819 767,03 -832 598,86
    
 Varainhankinta    
 Jäsenmaksut 585 293,85 548 149,84
    
Tuotto-/kulujäämä -234 473,18 -284 449,02
    
Asuntolatoiminta   
 Tuotot 6 709 836,27 6 589 142,08
 Kulut
  Henkilöstökulut 226 235,36 234 511,90
  Hoitokulut 4 037 496,50 3 699 768,62
  Rahoituskulut 1 144 982,24 1 140 362,82
  Poistot rakennuksista 545 926,23 556 997,38
  Poistot koneista ja kalustosta 39 433,53 67 519,90

   5 994 073,86 5 699 160,62
   715 762,41 889 981,46

Tuotto-/kulujäämä 481 289,23 605 532,44
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Kiinteistö- ja sijoitustoiminta
 Tuotot 1 862 652,88 1 337 302,12
 Kulut   
  Hoitokulut 807 911,10 915 153,20
  Rahoituskulut 14 102,08 16 726,85
  Poistot rakennuksista 22 392,88 23 325,92
  Poistot koneista ja kalustosta 13 405,32 6 583,48
  Stipendit 20 700,00 0,00
  Muut kulut 246 468,81 29 549,02
  Siirto Teekkarirahaston pääomaan 109 290,46 46 156,70

   1 234 270,65 1 037 495,17
   628 382,23 299 806,95
    
Tuotto-/kulujäämä 1 109 671,46 905 339,39 
Siirto  1 109 671,46 905 339,39
    
Muut sidotut rahastot
 Tuotot 570 041,40 5 068 524,44
 Kulut
  Henkilöstökulut 1 556,24 0,00
  Muut kulut 32 017,27 0,00
  Stipendit ja avustukset 174 075,53 59 870,60
  Rahoituskulut 791,13 1 291,77
  Siirto rahastojen pääomaan 361 601,23 5 007 362,07

   570 041,40 5 068 524,44
   0,00 0,00
    
Tuotto-/kulujäämä 1 109 671,46 905 339,39
    
    
Hallintokulut    

 Henkilöstökulut 493 045,25 490 814,29
 Muut kulut 227 485,94  201 983,05
 Poistot 20 636,46 18 888,89
   -741 167,65 -711 686,23
    
    
Veloitukset TKY:n Tulosyksiköiltä 776 800,00 746 900,00
 Käyttökorvaukset 40 066,61 40 786,57

   75 698,96 76 000,34
    
Tuotto-/kulujäämä 1 185 370,42 981 339,73
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Ulkopuoliset projektit   
 Tuoto 49 829,50 0,00
 Kulut   
  Henkilöstökulut 39 996,28 0,00
  Muut kulut 9 833,22 0,00

   49 829,50 0,00
   0,00 0,00
    
Tilikauden ylijäämä 1 185 370,42 981 339,73
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6.2.2 Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta
Tase 31.12.2007

   31.12.2007 31.12.2006
VASTAAVAA 
PYSYVÄT VASTAAVAT   
Aineettomat hyödykkeet   
 Aineettomat oikeudet 332 413,35 332 413,35
 Muut pitkävaikutteiset menot 128 673,74 106 100,00

   461 087,09 438 513,35

Aineelliset hyödykkeet   
 Maa- ja vesialueet 1 477 376,71 1 477 376,71
 Rakennukset ja rakennelmat 37 460 412,35 37 722 178,75
 Koneet ja kalusto 878 508,27 866 187,66

   39 816 297,33 40 065 743,12

Sijoitukset   
 Osuudet saman konsernin 
 Yrityksissä 13 269 085,53 13 269 085,53
 Osuudet omistusyhteysyrityksissä 33 637,59 33 637,59
 Sijoituspooli 8 038 946,82 7 313 803,47
 Teekkaritoiminnan Edistämisrahasto 4 997 076,75 4 949 989,71
 Muut sidotut rahastot 539 412,93 286 427,80
 Muut osakkeet ja osuudet 259 395,81 259 395,81
 Muut saamiset 99 762,05 99 762,05

   27 237 317,48 26 212 101,96

VAIHTUVAT VASTAAVAT   
Saamiset   
 Myyntisaamiset 77 923,33 72 557,51
 Saamiset saman konsernin 
  yrityksiltä 203 093,52 254 440,96
  Lainasaamiset 0,00 36 000,00
  Siirtosaamiset 45 341,49 44 872,48

   326 358,34 407 870,95

Rahoitusarvopaperit   
 Muut arvopaperit 516 735,51 404 813,95
   
Rahat ja pankkisaamiset 454 066,56 470 376,29
   
   
VASTAAVAA YHTEENSÄ 68 811 862,31 67 999 419,62
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   31.12.2007 31.12.2006
VASTATTAVAA  
OMA PÄÄOMA
 Oman pääoman rahastot 25 990 187,80 25 737 697,34
 Muut sidotut rahastot 7 392 403,72 7 030 802,49
 Edellisten tilikausien ylijäämä 3 981 115,15 2 999 775,42
 Tilikauden ylijäämä 1 185 370,42 981 339,73

   38 549 077,09 36 749 614,98

VARAUKSET   
 Vapaaehtoiset varaukset 29 819,89 29 819,89
  
 
VIERAS PÄÄOMA   
Pitkäaikainen   
 Lainat rahoituslaitoksilta 27 876 992,24 28 904 727,16
 Eläkelainat 155 782,51 206 910,83
 Seuraavan vuoden lyhennysosa  -927 419,08 -992 434,07

   27 105 355,67 28 119 203,92

Lyhytaikainen   
 Lainat rahoituslaitoksilta 872 873,18 941 305,75
 Eläkelainat 54 545,90 51 128,32
 Ostovelat 280 367,78 285 295,26
 Velat saman konsernin yrityksille 291 530,17 291 700,17
 Velka muille sidotuille rahastoille 111 386,47 61 000,50
 Muut velat 13 386,48 12 877,15
 Siirtovelat 1 503 519,68 1 457 473,68

   3 127 609,66 3 100 780,83

VASTATTAVAA YHTEENSÄ 68 811 862,31 67 999 419,62
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6.2.3 TKY-yhteisö
Konsernituloslaskelma 1.1.2007 – 31.12.2007

   1.1.-31.12.2007 1.1.-31.12.2006
Järjestötoiminta   
 Tuotot 324 358,59 262 239,20
 Kulut    
  Henkilöstökulut 336 320,51 313 022,45
  Muut kulut 798 399,06 773 146,68
  Poistot 9 406,05 8 668,93

   1 144 125,62 1 094 838,06

Tuotto-/kulujäämä -819 767,03 -832 598,86
     
Varainhankinta   
 Jäsenmaksut 585 293,85 548 149,84
    
Tuotto-/kulujäämä -234 473,18 -284 449,02
     
Asuntolatoiminta    
 Tuotot 6 709 836,27 6 589 142,08
 Kulut   
  Henkilöstökulut 226 235,36 234 511,90
  Hoitokulut 4 037 496,50 3 699 768,62
  Poistot rakennuksista 545 926,23 556 997,38
  Poistot koneista ja kalustosta 39 433,53 67 519,90
  Rahoituskulut 1 144 982,24 1 140 362,82

   5 994 073,86 5 699 160,62
   715 762,41 889 981,46

Tuotto-/kulujäämä 481 289,23 605 532,44
     
Kiinteistö- ja sijoitustoiminta   
 Tuotot 1 978 336,00 1 473 485,24
 Tuotot osuuksista omistusyhteysyrityksissä 10 214,08 10 208,71

   1 988 550,08 1 483 693,95

Kulut    
 Hoitokulut 632 734,31 622 929,39
 Rahoituskulut 40 753,31 59 686,62
 Poistot rakennuksista 134 822,68 171 672,07
 Poistot koneista ja kalustosta 18 194,37 10 300,86
 Poistot muut aineelliset hyödykkeet 466,30 0,00
 Stipendit 20 700,00 0,00
 Muut kulut 246 468,81 29 549,02
 Siirto Teekkarirahaston pääomaan 109 290,46 46 156,70

   1 203 430,24 940 294,66
   785 119,84 543 399,29
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   1.1.-31.12.2007 1.1.-31.12.2006

Tuotto-/kulujäämä 1 266 409,07 1 148 931,73 
     
Siirto  1 266 409,07 1 148 931,73
     
Muut sidotut rahastot   
 Tuotot 570 041,40 5 068 524,44
 Kulut   
  Henkilöstökulut 1 556,24 0,00
  Muut kulut 32 017,27 0,00
  Stipendit ja avustukset 174 075,53 59 870,60
  Rahoituskulut 791,13 1 291,77
  Siirto rahastojen pääomaan 361 601,23 5 007 362,07

   570 041,40 5 068 524,44
     
Tuotto-/kulujäämä 1 266 409,07 1 148 931,73
     
Hallintokulut   
 Henkilöstökulut 493 045,25 490 814,29
 Muut kulut 227 485,94 201 983,05
 Poistot 20 636,46 18 888,89

   -741 167,65 -711 686,23
     
Veloitukset TKY:n tulosyksiköiltä 776 800,00 746 900,00

Käyttökorvaukset 40 066,61 40 786,57

   75 698,96 76 000,34
     
Tuotto-/kulujäämä 1 342 108,03 1 224 932,07
     
Liiketoiminta   
 Tuotot 422,59 1 048,48
 Kulut 430,20 1 054,55

   -7,61 -6,07

Ulkopuoliset projektit   
 Tuotot 49 829,50 0,00
 Kulut   
  Henkilöstökulut 39 996,28 0,00
  Muut kulut 9 833,22 0,00

   49 829,50 0,00 
     
Tilikauden ylijäämä 1 342 100,42 1 224 926,00
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6.2.4 TKY-yhteisö
Tase 31.12.2007

   31.12.2007 31.12.2006
VASTAAVAA
PYSYVÄT VASTAAVAT   
Aineettomat hyödykkeet   
 Aineettomat oikeudet 344 390,35 344 390,35 
 Muut pitkävaikutteiset menot 128 673,74 106 100,00

   473 064,09 450 490,35

Aineelliset hyödykkeet   
 Maa- ja vesialueet 1 836 103,65 1 835 023,65 
 Rakennukset 42 498 119,90 42 830 705,58 
 Koneet ja kalusto 887 520,77 873 770,01 
 Muut aineelliset hyödykkeet 1 398,91 0,00 

   45 223 143,23 45 539 499,24

Sijoitukset   
 Osuudet omistusyhteysyrityksissä 63 059,67 52 845,59 
 Sijoituspooli 6 975 295,63 6 250 152,28 
 Teekkaritoiminnan Edistämisrahasto 4 997 076,75 4 949 989,71 
 Muut sidotut rahastot 539 412,93 286 427,80 
 Muut osakkeet ja osuudet 259 395,79 259 395,79 
 Muut saamiset 99 762,05 99 762,05 
 Muut pitkäaikaiset sijoitukset 55 077,76 55 077,76 

   12 989 080,58 11 953 650,98 
     
VAIHTUVAT VASTAAVAT   
Saamiset    
 Myyntisaamiset 77 999,94 72 634,12 
 Siirtosaamiset 58 482,75 46 909,38 
 Lainasaamiset 0,00 36 000,00

   136 482,69 155 543,50 

Rahoitusomaisuusarvopaperit   
 Muut arvopaperit 516 735,51 404 813,95 
     
Rahat ja pankkisaamiset 463 907,17 485 197,66 
     
     
   59 802 413,27 58 989 195,68 
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   31.12.2007 31.12.2006 
VASTATTAVAA   
OMA PÄÄOMA    
    
 Rahastot 14 514 412,55 14 261 922,09 
 Muut sidotut rahastot 7 392 403,72 7 030 802,49 
 Edellisten tilikausien ylijäämä 6 060 074,13 4 835 148,13 
 Tilikauden ylijäämä 1 342 100,42 1 224 926,00 

   29 308 990,82 27 352 798,71 
     
VARAUKSET 29 819,89 29 819,89 
     
VIERAS PÄÄOMA   
Pitkäaikainen    
 Lainat rahoituslaitoksilta 28 347 990,82 29 530 074,71 
 Eläkelainat 155 782,51 206 910,83 
 Seuraavan vuoden lyhennysosa  -1 084 793,16 -1 147 323,34

   27 418 980,17 28 589 662,20 
     
Lyhytaikainen   
 Lainat rahoituslaitoksilta 1 030 247,26 1 096 195,02 
 Eläkelainat 54 545,90 51 128,32 
 Velka muut sidotut rahastot 111 386,47 61 000,50 
 Ostovelat 316 495,44 315 713,16 
 Siirtovelat 1 518 560,84 1 480 000,73 
 Muut velat 13 386,48 12 877,15

   3 044 622,39 3 016 914,88 
     
   59 802 413,27 58 989 195,68
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Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskun-
ta
Tilinpäätöksen liitetiedot 31.12.2007

(kohdat 2 – 13 1000 €)

1. Tilinpäätöksen laadintaperusteet

Konsolidointi
 
Konsernitilinpäätös sisältää emon, Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunnan (TKY),lisäksi TKY:n kokonaan omistamien 
yhtiöiden, Kiinteistö Oy Jämeränjäljen, Kiinteistö Oy Otakaa-
ri 11:n ja Oy Dipoli Ab:n, tiedot. KOY Jämeränjäljen ja KOY 
Otakaari 11:n tuloslaskelmat on yhdistetty TKY:n kiinteistö- 
ja sijoitustoimintaan. Oy Dipoli Ab:n tuloslaskelma on lisätty 
erikseen järjestökaavan mukaiseen tuloslaskelmaan.

TKY:n KOY Jämeränjäljelle ja KOY Otakaari 11:lle maksamat 
yhtiövastikkeet on eliminoitu. Muita keskinäisiä veloituksia ei 
ole eliminoitu. Tällä ei kuitenkaan ole vaikutusta konsernin 
tulokseen, koska veloitukset on tehty omakustannusperiaat-
teella, niihin ei sisälly katetta. Tuloslaskelman tekeminen liike-
kaavan mukaan olisi alentanut huomattavasti tuloslaskelman 
informaatioarvoa, koska eri tulosyksiköt toimivat itsenäisesti.  

Muiden kuin edellä mainittujen keskinäisten veloitusten eli-
minoiminen olisi järjestökaavaa käytettäessä antanut vääris-
tyneen tiedon eri tulosyksiköiden tuloksesta.

Konsernitilinpäätös on laadittu hankintamenomenetelmän 
mukaisesti.

Osakkuusyhtiö, Otahalli Oy, on otettu konsernitilinpäätök-
seen pääomaosuusmenetelmällä. Yhtiön tilikauden voitosta 
osuus 10.214,08 € on otettu konsernituloslaskelmaan.
  
Konsernin sisäiset keskinäiset saatavat ja velat on elimi-
noitu.

Pysyvät vastaavat on merkitty taseeseen välittömään hankinta-
menoon vähennettynä suunnitelman mukaisilla poistoilla.

Sijoitusomaisuus on arvostettu hankintahintaan tai sitä alem-
paan tilinpäätöspäivän markkina-arvoon.
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY 
   2007  2006  
 
2.  Kokonaistuotot ja –kulut    
 Kokonaistuotot 9 888 9 762 13 583 13 435
 Kokonaiskulut 8 075 8 106 7 305 7 401
 Ylijäämä 1 342 1 185 1 225 981 

3.  Henkilöstökulut    
 Palkat 900 900 848 848 
 Eläkekulut 115 115 105 105
 Muut henkilösivukulut 83 83 85 85

 Yhteensä 1 098 1 098 1 038 1 038 
      
 Luontaisedut 7 7 7 7 
      
4.  Poistot    
Teekkarikylän poistot ovat lainojen lyhennysten suuruiset. Koneista ja kalustosta on tehty 5 vuoden tasapoisto.  
      
 Rakennuksista 681 568 729 580
 Koneista ja kalustosta 87 83 105 102

   768 651 834 682 

5.  Käyttöomaisuuden muutokset  
   Maa-alueet    
   Hankintameno 1.1. 1 835 1 477 1 835 1 477
   Lisäys 1 0 0 0 

Jäännösarvo 31.12. 1 836 1 477 1 835 1 477 

Rakennukset    
Hankintameno 1.1. 50 831 44 811 48 556 42 538
Lisäykset  349 306 2 275 2 273
Vähennykset 0 0 0 0
Tilikauden poistot 681 568 729 580
Kertyneet poistot 8 001 7 089 7 272 6 509 

Jäännösarvo 31.12. 42 498 37 460 42 830 37 722 

Koneet ja kalusto 
Hankintameno 1.1. 4 432 3 559 4396 0 3 523
Lisäykset  101 95 36 36
Vähennykset 0 0 0 0
Tilikauden poistot 87 83 105 102
Kertyneet poistot 3 558 2 693 3 453 2 591

Jäännösarvo 31.12. 888 878 874 866



127

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2007 

   KONSERNI TKY KONSERNI TKY 
   2007  2006 
 Muut pitkävaikutteiset menot
 Hankintameno 1.1. 830 106 830 106
 Lisäykset 23 23 0 0
 Kertyneet poistot 724 0 724 0

 Jäännösarvo 31.12. 129 129 106 106 
      
 Muut aineelliset hyödykkeet 1.1. 0 0 0 0
 Lisäykset 1 0 0 0

 Jäännösarvo 31.12. 1 0 0 0 

 Muut aineettomat hyödykkeet 1.1. 332 332 332 332
 Lisäykset 12 0 12 0

 Jäännösarvo 31.12. 344 332 344 332 

 Muut pitkäaikaiset sijoitukset    
 Hankintameno 1.1. 55 0 55 0

 Jäännösarvo 31.12. 55 0 55 0 
      
6.  Yhden vuoden tai sitä pidemmän ajan 
 kuluttua erääntyvät saamiset 100 100 100 100 
       

7.  Viiden vuoden tai sitä pidemmän ajan kuluttua erääntyvä velat   
 Lainat rahoituslaitoksilta 23 292 23 292 24 091 24 091
 Eläkelainat 0 0 0 0

 Yhteensä 23 292 23 292 24 091 24 091 
      
8.  Vapaaehtoiset varaukset    
 Tietoliikenneinvestointivaraus 30 30 30 30

9. Annetut pantit ja vastuusitoumukset    
 Velat, joiden vakuudeksi annettu kiinnityksiä rakennuksiin ja vuokraoikeuteen  
 Omista veloista     
   
 Rahalaitoslainat 28 348 27 877 29 530 28 905
 Annetut kiinnitykset 45 176 42 053 45 719 42 596
 Eläkelainat 156 156 207 207
 Annetut kiinnitykset 271 0 271 0
 Vuokran maksun vakuudeksi annetut kiinnitykset 515 515 515 515
 Lainat yhteensä 23 504 28 033 29 737 29 112
 Vakuudeksi annetut kiinnitykset yhteensä 45 962 42 568 46 505 43 111
 Vapaana olevat kiinnitykset  5 070 2 985 5 333 3 248
 Konserniyhtiön rahalaitoslainan 198 0 250 0 
 vakuutena on pantattu osakkeita (42 %),
  jota vastaava kirjanpitoarvo on 449 449 449 449
 Takaukset muiden veloista/vastuista 4 4 4 4
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY 
   2007  2006 
10.  Saamiset/velat konserniyhtiöille  
 Lyhytaikaiset saamiset 0 203 0 254
 Lyhytaikaiset velat 0 291 0 292

   0 88 0 38

11.  Leasingsopimuksista maksettavat määrät    
 Seuraavalla tilikaudella maksettavat 24 24 22 22
 Myöhemmin maksettavat 42 42 21 21 
     
12.  Teekkaritoiminnan edistämisyhdistys r.y.:n hallinnosta käydystä riidasta on aiheutunut asianajokuluja
  yhteensä  572 t€, josta vuoden 2007 osuus on 0 t€. Oikeuden käyntikuluja saatiin takaisin 160 t€.  
      
13.  Omistukset muissa yrityksissä     
      
 Nimi Kotipaikka Omistus Oma pääoma Tulos
 Kiinteistö Oy Jämeränjälki Espoo 100 % 12.919.322,74 982,60
 Oy Dipoli Ab Espoo 100 % 294.138,46 -7,61
 Kiinteistö Oy Otakaari 11 Espoo 100 % 1.483.936,11 41,97
 Otahalli Oy Espoo 25 % 252.232,54 40 856,31
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Sijoituspoolin tuotot muodostuivat seuraavasti

      
   2007 2006

Tuotot    
 Vuokratuotot 343 857,82 332 431,79
 Arvopaperimyyntivoitot / tappiot 269 977,36 263 241,57
 Osinkotuotot 66 784,13 46 076,29
 Lahjoitukset 700 000,00 0,00
 Kisakyläbonus 30 000,00 0,00
 Korkotuotot 7 090,64 2 387,26

   1 417 709,95 644 136,91
     
Kulut    
 Hallintokorvaus 39 200,00 69 200,00
 Yhtiövastikkeet 186 241,42 176 254,10
 Muut kulut 7 723,20 52 151,77
 Hoitokulut 8 138,49 7 100,87
 Osakk.arvonalentumiset ja palautukset 116 212,25 -9 159,05

   357 515,36 295 547,69

Tuotot yhteensä 1 060 194,59 348 589,22
     
Lisäys    
TKY:n sijoitustuottoihin -617 075,66 -188 966,73
Teekkarirahaston pääomaan -129 990,46 -46 156,70
Muut sidotut rahastojen pääomaan -313 128,47 -113 465,79

   -1 060 194,59 -348 589,22 

   0,00 0,00  
      
   31.12.2007 31.12.2006

  Sijoituspoolin arvopapereiden 
  markkina-arvo 8783 t€ 7840 t€
  kirjanpitoarvo 8039 t€ 7314 t€
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Oman pääoman muutokset

   Konserni TKY Konserni TKY
   2007 2007 2006 2006

Rakennusrahastot    
 Pääoma 1.1. 4 778 808,15 4 328 599,82 4 635 608,15 4 185 399,82
 Muutos 143 200,00 143 200,00 143 200,00 143 200,00
 Pääoma 31.12. 4 922 008,15 4 471 799,82 4 778 808,15 4 328 599,82
      
Teekkarirahasto    
 Pääoma 1.1. 778 279,31 778 279,31 732 122,61 732 122,61
 Tuotot 129 990,46 129 990,46 46 156,70 46 156,70
 Jaetut stipendit -20 700,00 -20 700,00 0,00 0,00
 Pääoma 31.12. 887 569,77 887 569,77 778 279,31 778 279,31
      
Käyttörahasto    
 Pääoma 1.1. 8 704 834,63 20 630 818,218  704 834,63 20 630 818,21
 Pääoma 31.12. 8 704 834,63 20 630 818,21 8 704 834,63 20 630 818,21
     
Oman pääoman 
 rahastot yhteensä 14 514 412,55 25 990 187,80 14 261 922,09 25 737 697,34

Muut sidotut rahastot

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto    
 Peruspääoma 1.1. 1 602 483,71 1 602 483,71 1 602 483,71 1 602 483,71
 Käyttörahasto 1.1 3 346 977,44 3 346 977,44 3 079 920,55 3 079 920,55
 Arvopapereiden myyntivoitot 244 451,99 244 451,99 266 588,46 266 588,46
 Korkotuotot 195,11 195,11 1 086,99 1 086,99
 Rahaston hoitokulut -59 391,57 -59 391,57 -618,56 -618,56
 Avustukset -137 639,93 -137 639,93 0,00 0,00
 Pääoma 31.12. 4 997 076,75 4 997 076,75 4 949 461,15 4 949 461,15
      
Muut sidotut rahastot     

 Pääoma 1.1. 2 081 341,34 2 081 341,34 2 021 878,94 2 021 878,94
 Lisäykset 0,00 0,00 2 561,48 2 561,48
 Nostot 0,00 0,00 -1 000,00 -1 000,00
 Tuotot 350 421,23 350 421,23 117 771,52 117 771,52
 Jaetut stipendit -31 537,00 -31 537,00 -54 820,60 -54 820,60
 Avustukset -4 898,60 -4 898,60 -5 050,00 -5 050,00
 Pääoma 31.12. 2 395 326,97 2 395 326,97 2 081 341,34 2 081 341,34
 Muut sidotut rahastot yhteensä 7 392 403,72 7 392 403,72 7 030 802,49 7 030 802,49
   
   -1 060 194,59 -348 589,22 0,00 0,00 
   
   31.12.2007 31.12.2006
Sijoituspoolin arvopapereiden
markkina-arvo   8783 t€ 7840 t€ 
kirjanpitoarvo 8039 t€ 7314 t€
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   Konserni TKY Konserni TKY
   2007 2007 2006 2006

Edellisten tilikausien ylijäämä     
  
 Pääoma 1.1. 6 060 074,13 3 981 115,15 4 835 148,13 2 999 775,42
 Pääoma 31.12. 6 060 074,13 3 981 115,15 4 835 148,13 2 999 775,42
       

 Tilikauden ylijäämä 1 342 100,42 1 185 370,42 1 224 926,00 981 339,73
    
   29 308 990,82 38 549 077,09 27 352 798,71 36 749 614,98 
 
Oleelliset siirtosaatavien erät     
  
 Vuokra- ja puhelintuotot 6 086,55 6 086,55 8 784,68 8 784,68
 Nordea, korko-optio 0,00 0,00 495,00 495,00
 Finnkinolippuja 8 519,00 8 519,00 4 340,00 4 340,00
 Vakuutussaamisia 1 481,17 1 481,17 1 481,17 1 481,17
 Autoleasing 4 211,67 4 211,67 4 211,70 4 211,70
 Kopiokoneleasing 1 993,60 1 993,60 0,00 0,00
 Työterveyshuolto 2 407,00 2 407,00 3 580,92 3 580,92
 Sosiaalikulusaamiset 4 326,41 4 326,41 14 505,40 14 505,40
 Muut 29 457,35 16 316,09 9 510,51 7 473,61

   58 482,75 45 341,49 46 909,38 44 872,48

Oleelliset siirtovelkojen erät     

 Teekkarilakit 37 113,00 37 113,00 47 344,00 47 344,00
 Jäsenmaksut 341 506,50 341 506,50 337 475,00 337 475,00
 Kiinteistöverovaraus 170 879,74 170 879,74 149 519,74 149 519,74
 Korkovelka 266 972,00 265 565,12 280 570,59 275 175,08
 Lomapalkkavelka 86 376,89 86 376,89 93 469,44 93 469,44
 Arvonlisäverovelka 33 968,19 23 016,26 32 236,45 15 152,32
 Sosiaalikuluvelat 7 845,51 7 845,51 0,00 0,00 
 Ennakonpidätys- ja sotuvelka 33 163,67 33 163,67 28 496,53 28 496,53
 Vakuusmaksut 349 489,20 349 489,20 345 977,08 345 977,08
 Ostolaskut 15 915,73 15 915,73 107 062,41 107 062,41
 Vuokraennakot 22 115,05 22 115,05 19 952,11 19 952,11
 Avustukset 94 593,53 94 593,53 0,00 0,00
 Muut 58 621,83 55 939,48 37 897,38 37 849,97

   1 518 560,84 1 503 519,68 1 480 000,73 1 457 473,68
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